

Рівненська обласна універсальна наукова бібліотека



Місту Костопіль – 240 років



Рівненська обласна універсальна наукова бібліотека

Місту Костопіль – 240 років

**Науково-допоміжний
бібліографічний покажчик**

Рівне – 2024

УДК 016.94(477.81)
М 65

Місту Костопіль – 240 років : наук.-допом. бібліогр. покажч. / Рівнен. обл. універс. наук. б-ка ; уклад. Л. А. Степанюк ; наук. ред. О. Л. Промська ; ред. З. М. Тирак ; відп. за вип. В. П. Ярошук. – Рівне : Формат-А, 2024. – 168 с.

ISBN 978-617-515-424-3

Науково-допоміжний бібліографічний покажчик «Місту Костопіль – 240 років» присвячений місту Костопіль Рівненської області. У виданні представлені відомості про документи, у яких відображені основні аспекти історичного, політичного, економічного та культурного розвитку Костопільщини з найдавніших днів до сьогодення.

Також включено інформацію про матеріали, що розповідають про пам'ятки історії та культури, про видатних діячів та письменників краю, відомих людей, пов'язаних Костопільщиною.

Допоміжний апарат посібника містить іменний покажчик та список переглянутих періодичних видань. Іменний покажчик побудований за алфавітом прізвищ авторів, укладачів, редакторів, персоналій та імен, які зустрічаються у бібліографічних описах документів.

Видання адресоване бібліотечним спеціалістам, науковцям, історикам, краєзнавцям, викладачам, студентам та всім, хто цікавиться історією та культурою рідного краю.

Укладач

Людмила Адамівна Степанюк, головний бібліотекар відділу наукової інформації та бібліографії Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки

Науковий редактор

Олександра Леонідівна Промська, заступник директора з наукової роботи та автоматизації Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки, кандидат історичних наук

Редактор

Зінаїда Миколаївна Тирак, провідний редактор науково-методичного відділу Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки

Відповідальна за випуск

Валентина Петрівна Ярошук, директор Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки, заслужений працівник культури України, кандидат історичних наук

ISBN 978-617-515-424-3

© КЗ «Рівненська обласна універсальна
наукова бібліотека» РОР, 2024

ВІД УКЛАДАЧА

Місто Костопіль – місто Рівненської області, розташоване на р. Замчиське (притока Горині, басейн Дніпра).

За однією легендою, син Данила Галицького Костянтин у цьому місці побудував замок і назвав його Костеве поле або Костопіль. За іншою легендою, на полях біля міста було багато кременю, що нагадує собою кістки. Третя легенда пов'язує назву з кістками, що лежали навколо міста. Тут нібито відбулася страшна січа захисників краю з татарами.

14 листопада 1783 року польський король Станіслав-Август Понятковський видав локаційний привілей, що давав дозвіл кухмістру Леонарду Ворцелю (шляхтичу, який володів понад 80 населеними пунктами і проживав у Степані) заснувати на місці невеличкого села Остальці місто, яке назвали Костпіль, а згодом – Костопіль.

Оригінальність імені Костополя підтверджується тим, що подібна назва в Україні більше не зустрічається.

Статус міста Костопіль має з 1923 року. До 2020 року був районним центром Костопільського району.

Сьогодні Костопіль є одним із значних культурно-освітніх центрів Рівненщини. Тут функціонують: Костопільський будівельно-технологічний технікум Національного університету водного господарства та природокористування, філія Рівненського базового медичного коледжу, обласний ліцей-інтернат спортивного профілю, 38 загальноосвітніх навчальних закладів, Великомидський лісотехнічний школа-ліцей, Костопільська гуманітарна гімназія, дитяча юнацька спортивна школа, стадіон «Колос», центр інтелектуального розвитку «Сузір'я», будинок школярів та юнацтва, центр технічної творчості та комп'ютерних технологій, краєзнавчий музей, спеціалізована загальноосвітня школа-інтернат Рівненської обласної ради, лікувально-профілактичні заклади, будинки культури та клуби, районний будинок культури, центр культури та дозвілля, дитяча школа мистецтв, бібліотеки, Деражненська дитяча музична школа, колективи аматорської творчості, які носять почесні звання «зразковий» і «народний».

Промисловість Костопільщини представляють підприємства, серед яких – ВАТ «Костопільський завод продтоварів», згодом ТМ «Родина», «Костопільський завод скловиробів», ТОВ «Свиспан Лімітед».

Костопільська земля славиться багатьма відомими іменами. Жителі Костопільщини пишаються уродженцем села Дюксин Нілом Хасевичем – членом ОУН-УПА, відомим у світі художником-графіком, чиї роботи не раз експонувалися у багатьох містах Європи; уродженцем села Підлужне Юрієм Жилком – поетом, розстріляним Полтавським НКВС у 1938 році. Із Костоподем пов'язані життєві шляхи відомих просвітян Петра і Ганни Роцинських, письменниці Соханської-Коханівської, поета Леоніда Мосендза, художниці Валентини Михальської.

Шанують на Костопільщині сучасників: Василя Драганчука, Олександра Снітчука, Анатолія Вакулку, подружжя Віктора та Ольгу Зданюків, династію

спортсменів Дітлашків, подружжя Кози, Анатолія Карп'юка, Олександра Намозова, Євгенія Денисюка, Миколу Кучерука та багато інших.

Частково цей літопис можна прослідкувати у науково-допоміжному бібліографічному покажчику «Місту Костопіль – 240 років», підготовленому спеціалістами Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки. Відбір документів закінчено у червні 2023 р. Переважна їх більшість були переглянуті *de visu*. При підготовці покажчика були використані ресурси Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки (електронний, алфавітний та систематичний каталоги, бібліографічні покажчики, документні фонди).

До покажчика включені бібліографічні описи книг, брошур, статей із збірників та періодичних видань українською мовою. Укладачі ставили за мету зібрати максимум інформації про Костопіль і донести її до майбутніх поколінь, істориків і дослідників рідного краю. Тому в даному посібнику акумульовані, систематизовані і упорядковані відомості про всі документи, які несуть інформацію про різні періоди історії розвитку Костополя.

Бібліографічний посібник складається з таких основних розділів:

Загальні праці про місто

Геральдика

Походження назви міста

Майдани і вулиці Костополя

Населення

Почесні громадяни

Костопіль у найдавніші часи (1783–1917)

Події Української революції (1917–1921)

Міжвоєнний період (1921–1939)

Костопіль у роки Другої світової війни (1939–1945)

Костопіль в період радянської системи (1945–1991)

Костопіль в добу незалежності України (1991–2023)

Суспільно-політичне становище

Учасники АТО/ООС та російсько-українська війна

Соціально-економічний розвиток

Промисловість:

ТМ «Родина»

ПрАТ «Костопільський завод скловиробів»

ТОВ «Свиспан Лімітед»

Освіта. Наука

Культурно-мистецький Костопіль

Просвіта

Народна творчість. Етнографія. Фольклор

Релігія і церква

Медицина, охорона здоров'я

Спорт. Туризм

Природні ресурси краю

Пам'ятки історії, культури, архітектури
Відомі люди краю
Літературний Костопіль
Костопіль у творах літератури та мистецтва
Бібліографічні посібники

Окремі розділи поділяються на підрозділи, в деяких виокремлюються події і персоналії. Основна інформація згрупована у відповідності до хронології подій в історії України. Період Української революції, радянський період історії Костопільщини представлені в тому числі і тогочасними публікаціями, які носили упереджений, пропагандистський характер і є не зовсім об'єктивними та актуальними сьогодні. У період становлення незалежної України, в результаті переосмислення пріоритетів, утвердився новий погляд на українську історію. З'явилися публікації, пов'язані з сучасним державотворенням, громадським життям та боротьбою за незалежність Української держави, культурними подіями, персоналіями, замовчуваними історією.

У межах розділів і підрозділів бібліографічні описи згруповані за алфавітом назв і прізвищ спочатку авторів книг, а нижче – статей з періодичних видань. Усі позиції пронумеровані. Бібліографічні описи здійснено згідно діючих державних стандартів: ДСТУ 7.1.2006 «Бібліографічний запис. Загальні вимоги та правила складання», ДСТУ 3582:2013 «Бібліографічний опис. Скорочення слів і словосполучень українською мовою. Загальні вимоги та правила», ГОСТ 7.12–93 «Библиографическая запись. Сокращение слов на русском языке. Общие требования и правила». Більшість бібліографічних описів документів у посібнику проанотована. Анотації мають довідковий та уточнюючий характер. Також є короткі інформаційні довідки до підрозділів.

Допоміжний апарат посібника містить іменний покажчик та список переглянутих періодичних видань. Іменний покажчик – за алфавітом прізвищ авторів, укладачів, редакторів, персоналій та імен, які зустрічаються у бібліографічних описах документів.

Видання адресоване бібліотечним спеціалістам, науковцям, історикам, краєзнавцям, викладачам, студентам та всім, хто цікавиться історією та культурою рідного краю.

*Людмила Степанюк,
головний бібліотекар
відділу наукової інформації та бібліографії
Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки*

ОСНОВНІ ВІХИ ІСТОРІЇ

- 1783 р.** Місто засноване привілеєм короля Речі Посполитої С.-А. Понятовського. Відразу після заснування Костопіль з навколишніми землями переданий у володіння шляхтичу Л. Ворцелю.
- 1793 р.** Після поділу Польщі входило до Ровенського повіту Ізяславського намісництва (з 1797 р. – Волинської губернії) Російської імперії.
- 1798 р.** Налічувалося 30 дворів, чисельність населення складала 248 мешканців.
- Перша половина XIX ст.** Розвивалися деревообробка й виробництво поташу.
- 1851 р.** Засновано винокурний завод.
- Друга половина XIX ст.** Відкрито 2 фанерні та меблеву фабрики, лісопильний і чавуноливарний заводи, майстерні з виробництва лемешів та паркету.
- 1860 р.** Чисельність населення складала 304 мешканці.
- 1870 р.** Входило до Підлуженської волості. Налічувався 61 двір.
- 1883 р.** Споруджено залізничну станцію Поліської залізниці.
- 1885 р.** Стало центром новоствореної Костопільської волості.
- 1893 р.** Побудовано храм Святого Олександра Невського – зразок волинської монументальної архітектури кінця XIX – початку XX ст.
- 1898 р.** Відкрито церковнопарафіяльну школу. Чисельність населення складала 1706 мешканців.
- 1902 р.** Відкрито двокласне народне училище.
- 1911 р.** Почав працювати склозавод. Були розвинені лимарство, бондарство, ткацтво, ковальство, шевство, кравецтво. Діяли 2 водяні млини, крупорушка, олійня, пекарня.
- 1920–1939 рр.** Перебувало під владою Польщі.
- 1920 р.** Налічувалося 417 дворів, чисельність населення складала 2990 мешканців.
- 1925 р.** Створено Костопільський повіт. Працювали склозавод, фанерна, меблева і шкіряна фабрики, 3 тартаки, 3 смолярні, олійниця, лемішна майстерня, електростанція, один паровий, 2 водяних і

3 механічні млини, 6 пекарень.

- 1930-ті рр.** Діяли 2 загальноосвітні семирічні та початкова школи, дворічна реміснична школа.
- 1939 р.** У складі Західної України приєднано до Української РСР як центр Костопільського району. Надано статус міста. Націоналізовано промислові підприємства.
- 1940 р.** Відкрито 2 середні школи, педагогічне училище, районну і міську бібліотеки, кінотеатр.
- 1941 р.,
1 липня –
1944 р.,
14 січня
1944 р.** Нацистська окупація Костополя.
- 1945 р.** Відновлено роботу склозаводу, 3-х пилорам.
- 1948 р.** Почало працювати деревообробне підприємство, відкрито загальноосвітню, вечірню та заочну школи робітничої молоді, школу ФЗН, педагогічне училище.
- 1948 р.** Працювали теплоелектростанція, лісопильний, сушильний, деревообробний і фанерний цехи, згодом – завод базальтової крихти.
- 1953 р.** Завершено будівництво домокомбінату.
- 1970-ті рр.** Працювали домобудівний комбінат, цегельний завод, районна лікарня, 3 середні школи, школа-інтернат, санаторна школа-інтернат, 2 восьмирічні та середня школа робітничої молоді, заочна середня школа, медичне училище, музична школа, бібліотеки, районний Будинок культури.
- Кінець
XX ст.** Функціонували домобудівний комбінат, меблева фабрика, лісгоспзаг, завод базальтових та теплоізоляційних матеріалів, завод продовольчих товарів, склоробний завод та ін. Діяли бібліотеки, краєзнавчий музей і районний Будинок культури.

Костопіль // Малі міста України. Рівненська область : бібліогр. покажч. / Держ. наук. архітектур.-буд. б-ка ім. В. Г. Заболотного ; уклад. Д. О. Мироненко, С. М. Кайонов, О. В. Углова. – Київ, 2017. – С. 159–172.

Місто Костопіль – центр Костопільської громади. Статус міста – з 1923 року. До 2020 року місто Костопіль було районним центром.

Загальні праці про місто

1. Про зміну меж міста Костопіль Рівненської області : постанова Верховної Ради України від 21 листоп. 1992 р. № 2820-XII // Відомості Верховної Ради України. – 1993. – № 5. – С. 107.

У межі міста Костопіль включено землі Костопільського району загальною площею 867,5 га.

2. Про затвердження перспективного плану формування територій громад Рівненської області : розпорядж. Кабінету Міністрів України від 8 верес. 2015 р. № 923-р // Офіційний вісник України. – 2015. – № 74. – С. 105–107 : іл. ; Урядовий кур'єр. – 2015. – № 170. – С. 11 : іл.

Вміщено мапу Рівненської області з перспективним планом формування територій громад. У переліку спроможних територіальних громад Рівненської області вказано Костопільську із центром у місті Костопіль.

3. Про внесення змін до деяких розпоряджень Кабінету Міністрів України : розпорядж. Кабінету Міністрів України від 4 груд. 2015 р. № 1281-р // Офіційний вісник України. – 2015. – № 99. – С. 58–86 : іл.

На с. 71 у переліках спроможних територіальних громад (за областями) та їхніх центрів зазначено місто Костопіль Рівненської області.

4. Андрухов П. Волинська земля (Ровенщина) з глибини століть до сьогодення : мала хронологіч. таблиця / П. Андрухов. – Рівне, 1991. – 48 с.

Згадується Костопіль. – С. 24, 26, 28, 37.

5. Антонович В. Б. Археологическая карта Волынской губернии / В. Б. Антонович. – Москва : Типография Лисснера, 1900. – 154 с.

6. Васюта І. К. Селянський рух на Західній Україні в 1919–1939 рр. / І. К. Васюта. – Львів : Вид-во Львів. ун-ту ім. І. Франка, 1971. – 221 с.

Про Костопіль. – С. 146.

7. Велесик П. Я. Костопіль : краєзн. нарис / П. Я. Велесик. – Львів : Каменяр, 1983. – 28 с. : іл.

Вміщено історичну інформацію про заснування, розвиток, промислові підприємства, заклади освіти та культури міста Костопіль.

8. Велич і краса Костопільського краю : 70 років району / Костопіл. район. рада ; авт., упоряд. К. Янишен. – Костопіль : [б. в.], 2009. – 59 с.

У буклеті в яскравій палітрі літопису відтворені минушина і сьогодення Костопільщини.

9. Географічна енциклопедія України. Т. 2 : З – О / редкол.: О. М. Маринич (відп. ред.) [та ін.]. – Київ : УРЕ ім. М. П. Бажана, 1990. – 480 с.

Про Костопіль. – С. 204.

10. Денищук О. Книга пам'яті і слави Волині / О. Денищук. – Рівне : Рівнен. друк., 2008. – Т. 1 : Рівненська область. Костопільський район. – 452 с.

Про учасників національно-визвольної боротьби 1918–1955 рр. у Костопільському районі.

11. Енциклопедія сучасної України. Т. 14 : Кол – Кос / редкол.

І. М. Дзюба [та ін.] ; Ін-т енцикл. дослідж. НАН України. – Київ : Поліграфкнига, 2014. – 768 с.

Про Костопіль. – С. 728–731.

12. Енциклопедія українознавства. Т. 3 / за ред. В. Кубійовича. – Львів : Молоде Життя, 1994. – 1200 с.

Про Костопіль. – С. 1149.

13. Історія Волині : від найдавніших часів до наших днів / редкол. О. Г. Михайлюк [та ін.]. – Львів : Вища шк., 1988. – 240 с.

Про Костопіль. – С. 42, 96.

Про Костопільський повіт. – С. 98.

14. Історія міст і сіл Української РСР. Рівненська область. – Київ : УРЕ, 1973. – 655 с.

Про Костопіль. – С. 12, 22, 28, 32, 38, 42, 56, 83, 102, 109–110, 118, 141, 144, 189, 194, 368–378, 386–390, 553, 568, 579.

Про Костопільську волость. – С. 369–370, 380.

Про Костопільський повіт. – С. 34–35, 110–111, 126, 134–135, 37–372, 380, 567.

15. Карп'юк А. Костопіль : сторінки історії / А. Карп'юк. – Костопіль, 1999. – 102 с. : іл.

У нарисі розповідається про важливі події з історії Костополя від давнини й до наших днів. Вміщено багато фотоілюстрацій.

16. Книга Пам'яті і Слави Волині. Т. 1 : Рівненська область. Костопільський район. – Рівне : ППДМ, 2001. – 464 с.

Про Костопіль. – С. 24–39.

17. Книга Пам'яті України. Рівненська область. Т. 2 : Зарічненський район, Здолбунівський район, Корецький район, Костопільський район, Млинівський район. – Львів : Каменяр, 1995. – 639 с.

Про Костопільську міську раду. – С. 327–411.

18. Книга скорботи України : Рівненська область. Т. 4 : Костопільський район, Млинівський район, Острозький район, Радивилівський район. – Рівне : Волин. береги, 2006. – 476 с.

Про учасників визвольного руху Костополя. – С. 24–39.

19. Костопільщина. Шлях до Волі та Держави / упоряд. З. Дідич. – Київ : Укр. пріоритет, 2017. – 168 с.

Див. також №№ 61, 160, 175, 1484.

20. Намозов О. С. Костопіль. Місто над Замчиськом / О. С. Намозов. – Рівне : ДМ, 2013. – 148 с.

Див. також №№ 99, 137–141, 1257, 1475.

21. Намозов О. С. Костопіль. Події, легенди, імена / О. С. Намозов. – Рівне : Дятлик М., 2018. – 156 с. : іл.

Історія міста Костопіль з моменту його заснування і до сьогодення.

Див. також №№ 58, 722, 749, 784.

22. Намозов О. С. Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – 106 с.

Див. також №№ 517, 1226, 1244, 1274, 1480–1483.

23. Панасенко О. Рівненщина : сторінки минулого / О. Панасенко. – Рівне, 2001. – 313 с.

Про Костопіль. – С. 11, 27–28, 131, 159, 161, 175, 231.

Про Костопільську волость. – С. 161, 175.

Про Костопільський повіт. – С. 202–203.

Про Костопільський район. – С. 29, 120, 122, 131, 134, 137, 175, 231.

24. Ровенський обласний архів / редкол. К. І. Тищенко та [ін.]. – Київ : Думка, 1970. – 260 с.

Про Костопіль. – С. 13, 31, 33, 36, 56, 59, 94, 132, 160, 175–178, 184–185, 188–189, 196–197, 199, 201, 204, 213, 217.

Про Костопільську волость. – С. 13, 187, 211, 213.

Про Костопільську гміну. – С. 37, 38, 211.

Про Костопільську округу. – С. 160.

Про Костопільський повіт. – С. 3, 27–29, 31–33, 37, 39, 47, 51, 55, 58, 59, 61–62, 176–177, 180, 182–183, 185, 189, 211–213.

Про Костопільський район. – С. 79, 94, 110–111, 192, 195, 201, 203, 214–215, 217.

25. Свєшніков І. К. Довідник з археології України : Ровенська область / І. К. Свєшніков, Ю. М. Нікольченко. – Київ : Наук. думка, 1982. – 113 с.

Про Костопіль. – С. 68.

26. Сербін Г. Ровенщина : іст.-краєзн. нарис / Г. Сербін. – Львів : Каменярь, 1970. – 244 с.

Про Костопіль. – С. 10, 34, 36, 42, 46, 106, 116, 120, 180, 241.

27. Цинкаловський О. Стара Волинь і Волинське Полісся : (краєзн. слов. – від найдавніших часів до 1914 року). Т. 1 / О. Цинкаловський. – Вінніпег, 1984. – 600 с.

Про Костопіль. – С. 548.

28. Шабаровський В. В. Караїми на Волині : штрихи до портрета загадкового народу / В. В. Шабаровський. – Луцьк : Твердиня, 2013. – 252 с.

Згадується Костопіль. – С. 158, 163–164, 166.

29. Энциклопедический словарь Брокгауза и Ефрона. Т. 16 : Конкордъ – Кояловичъ / под ред. проф. И. Е. Андреевского. – Санкт-Петербург : Семеновская Типолитография, 1895. – 480 с.

Про Костопіль. – С. 404.

30. Бабінець А. Костопіль – спільний дім гостинності й добра / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 18 лип. – С. 8.

Місту Костополю – 230 років.

31. Вістенко Р. Із Днем народження, Костополе! 12 липня [2013 року] костопільчани відзначили 230-й день народження міста / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2013. – 19 лип. – С. 2.

32. Гойко В. Костопіль будується / В. Гойко // Червоний промінь [Костопіль]. – 1965. – 8 квіт.

33. Гонта А. Рідне місто моє, півстоліття з тобою! / А. Гонта // Віче Костопільщини. – 2013. – 20 лип. – С. 5.

Про минуле і сьогодення міста Костопіль.

34. Грабчук В. Місто крокує в майбутнє / В. Грабчук // Червоний промінь [Костопіль]. – 1983. – 28 трав.

Про історію міста Костопіль.

35. Денисюк Є. День міста – свято єднання мешканців Костополя /

Є. Денисюк // Новини Костопільщини. – 2015. – 11 лип. – С. 1.

Про історію і сьогодення міста Костопіль та його жителів, почесних громадян і відомих діячів, які мешкали в ньому.

36. Денисюк Є. Зробимо наше місто заможним і процвітаючим /

Є. Денисюк // Віче Костопільщини. – 2014. – 12 лип. – С. 1.

Розмова з міським головою Костополя Євгеном Денисюком про перспективи розвитку міста та відзначення 231-ї річниці з часу його заснування.

37. День народження Костополя : костопільчани та гості міста відсвяткували 232-у річницю з дня заснування рідного міста, яке традиційно відзначають у день святих апостолів Петра і Павла // Вісті Рівненщини. – 2015. – 17 лип. – С. 4.

38. Євгеній Денисюк: «Майбутнє нашого міста в надійних руках» : Костополю – 225 років // Рівне-Ракурс. – 2008. – 17 лип. – С. 12.

39. Костопіль відзначив [230-річний] ювілей // Віче Костопільщини. – 2013. – 20 лип. – С. 1.

40. Костопіль відзначив 237-й день народження // Голос України. – 2020. – 14 лип. – С. 7.

41. Костопіль – місто Ровенської області // В кн.: Кругляк Ю. М. Ім'я вашого міста: Походження назв і селищ міського типу Української РСР : топоніміч. слов. – Київ, 1978 – С. 71–72.

42. Левчук Ю. Ми знову кажемо : нема на землі куточка, прекраснішого за свою малу батьківщину / Ю. Левчук // Віче Костопільщини. – 2014. – 19 лип. – С. 4–5.

Про святкові дії у День міста в Костополі.

43. Марушак І. З історії нашого міста [Костопіль] / І. Марушак // Вічеве слово [Костопіль]. – 1997. – 23 лип.

44. Масштабно, урочисто і в пошані до костопільчан // Вісті Рівненщини. – 2017. – 21 лип. – С. 16.

Про День міста у Костополі.

45. Місто готується до ювілею : [до 200-річчя Костополя]. – Червоний промінь [Костопіль]. – 1983. – 28 черв.

46. Місто Костопіль // Червоний промінь [Костопіль]. – 1966. – 19 лют., 3, 8 берез.

47. Намозов О. У Костополі побільшає... любові / О. Намозов // Вільне слово [Рівне]. – 2016. – 4 лют. – С. 11.

До Дня міста у Костополі відкрили фонтан Любові.

48. Никончук О. Костопіль [12 липня 2018 року] відзначив 235-річний ювілей / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2018. – 21 лип. – С. 1, 3.

49. Никончук О. Костопільчани відзначали 232-й день народження свого міста на оновленому майдані Тараса Шевченка / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 18 лип. – С. 4–5.

50. Никончук О. На Покрову місто святкувало : (фоторепортаж) / О. Никончук, М. Степанчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 21 жовт.

51. Никончук О. У Костополі в День міста молилися за захисників України / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 16 лип. – С. 1.

- 52. Хитрий Ч. Костопіль вже досить сивий** / Ч. Хитрий, О. Бялий // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 24 серп. – С. 7.
З історії міста Костопіль, якому виповнилося 200 років.
- 53. Шклярук В. Мешканці Костополя відзначили День міста** / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 17 лип. – С. 2.
- 54. Юркова О. 230-річницю Костопіль виріс із своїх меж** / О. Юркова // Голос України. – 2013. – 12 лип. – С. 4 : іл.
Про сучасний стан міста Костопіль.
- 55. Юркова О. Про Костопіль дізнаємося більше** / О. Юркова // Голос України. – 2018. – 25 трав. – С. 7.
- 56. Янишен К. Костопільчани урочисто відзначили День міста та православне свято апостолів Петра і Павла** / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 15 лип. – С. 1–2.
Про історію заснування міста Костопіль див. також №№ 97-100.

Геральдика

- 57. Гречило А. Б. Герби та прапори міст і сіл Рівненської області** / А. Б. Гречило, Ю. П. Терлецький. – Київ ; Львів ; Рівне, 2002. – 72 с.
Про муніципальні символи Костополя. – С. 41–42.
- 58. Намозов О. С. Костопіль. Події, легенди, імена** / О. С. Намозов. – Рівне : Дятлик М., 2018. – 156 с. : іл.
Герб Костополя, хоругва Костополя. – С. 71.
- 59. Напиткін В. М. Символіка Рівненської області : довідник** / В. М. Напиткін, К. М. Богатов. – Хмельницький : Сторожук О. В., 2018. – 112 с.
*Костопільський район. – С. 54–65.
Костопіль. – С. 55.*
- 60. Панченко В. Старовинні герби українських міст** / В. Панченко. – Київ : А-БА-БА-ГА-ЛА-МА-ГА, 2018. – 384 с.
Герб міста Костопіль. – С. 185.
- 61. Сучасна символіка Костопільщини** // Костопільщина. Шлях до Волі та Держави / упоряд. З. Дідич. – Київ : Укр. пріоритет, 2017. – С. 10–14.
Див. також №№ 19.
- 62. Терлецький Ю. П. Сучасна символіка Костопільщини** / Ю. П. Терлецький, А. Б. Гречило. – Рівне : УГТ, 2006. – 32 с.
Герб, прапор м. Костопіль. – С. 7–9.

- 63. Левчук А. Геральдика Костополя** / А. Левчук // Будівельник. – 1997. – 25 квіт.
- 64. Омельчук М. Сучасна символіка Костопільщини** / М. Омельчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 2 груд. – С. 3.

Походження назви міста

- 65. Коваль А. П. Знайомі незнайомці : походження назв поселень України**

/ А. П. Коваль. – Київ : Либідь, 2001. – 300 с.

Про Костопіль. – С. 193.

66. Коваль А. П. Знайомі незнайомці : походження назв поселень України

/ А. П. Коваль. – 2-ге вид. – Київ : Либідь, 2012. – 304 с. : іл.

Про Костопіль. – С. 193.

67. Кругляк Ю. М. Ім'я вашого міста : походження назв міст і селищ міського типу Української РСР : топоніміч. слов. / Ю. М. Кругляк. – Київ : Наук. думка, 1978. – 152 с.

68. Панасенко О. Рівненщина : сторінки минулого / О. Панасенко. – Рівне, 2001. – 313 с.

69. Карп'юк А. Походження назви міста Костопіль / А. Карп'юк // Вільне слово [Рівне]. – 2019. – 11 квіт. – С. 5.

70. Мартинюк С. Походження назв міст Рівненщини : [Дубровиця, Здолбунів, Костопіль, Кузнецовськ, Радивилів, Сарни] / С. Мартинюк // Дзеркало плюс [Дубно]. – 2004. – 10 черв. – С. 8.

Майдани і вулиці Костополя

71. Вулицями Костополя / упоряд. і ред. А. Карп'юк. – Костопіль : Костопільська друк., 2007. – 107 с.

72. Дерусифікація: жителів Костопільської громади закликають перейменувати вулиці у селах // Новини Костопільщини. – 2022. – 3 верес. – С. 2.

Про засідання комісії з перейменування вулиць в Костопільській територіальній громаді, під час якого сформовано перелік вулиць, котрі будуть перейменовані в сільських населених пунктах громади.

73. Карп'юк А. Імені Олени Теліги : [вулицями Костополя] / А. Карп'юк // Костопільський край. – 2006. – 28 лип. – С. 2.

74. Кобись В. Вулиця Володимира Бурова [– директора Костопільського домобудівного комбінату (1953–1976)] : нарис / В. Кобись // Червоний прапор [Рівне]. – 1986. – 28 верес.

75. Козак С. Візитна вулиця Костополя / С. Козак // Червоний промінь [Костопіль]. – 1983. – 15 верес.

76. Лисецька А. А ви знаєте, що перший польський космонавт жив у Костополі на вулиці Вузькій? / А. Лисецька // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 30 січ. – С. 1.

З історії вулиці Вузької у Костополі.

77. Про зміни назв вулиць та провулків міста Костопіль // Новини Костопільщини. – 2017. – 21 січ. – С. 3.

Про перейменування назв вулиць та провулків міста Костопіль, у зв'язку з декомунізацією.

78. У Костополі змінять назви вулиць // Рівне Експрес. – 2022. – 30 черв. – С. 3.

Комісія з найменування мікрорайонів, вулиць, провулків, площ, скверів та інших об'єктів на території громади сформувала перелік вулиць у Костополі, які перейменують через прив'язку до радянського минулого.

79. Які вулиці Костополя перейменують? // Костопільщина 21 століття. – 2016. – 21–27 жовт. – С. 3.

Перейменуванню у місті Костопіль, згідно з законом про декомунізацію, підлягають двадцять вулиць та три провулки.

Населення

80. Дідовець А. Доля трьох поколінь крізь призму трьох війн / А. Дідовець // Віче Костопільщини. – 2009. – 16 трав. – С. 8.

Про долі трьох поколінь сім'ї Цимбалюків із міста Костополя: Сергія Кузьмича, Костянтина Сергійовича та Сергія Костянтинівича.

81. Медведєва О. Воєнне материнство / О. Медведєва // Сім днів [Рівне]. – 2022. – 15 верес. – С. 5.

Про російсько-українську війну, евакуацію з Краматорська та теперішнє життя в Костополі розповідає вимушена переселенка Юлія Колоковська.

82. Надєждіна А. Довголіття, дароване Богом / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 10 серп. – С. 2.

Про довгожительку Ганну Андріївну Банацьку.

83. Надєждіна А. Костянтин Ткачук: «У людях я ціную чесність, відвертість, працелюбність та відповідальність» / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 25 верес. – С. 2.

Про талановиту людину, майстра своєї справи, ветерана праці, висококваліфікованого спеціаліста, жителя м. Костопіль Костянтина Микитовича Ткачука.

84. Надєждіна А. Марія Ромасевич: «У пам'яті моїй назавжди житимуть батьки» / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 квіт. – С. 4.

Про життєвий шлях мешканки міста Костопіль, уродженку Львівської області, Марію Василівну Ромасевич.

85. Никончук О. Костопільчанин Василь повчав Ющенко та Яценюка / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 1, 3.

Про життєвий шлях родини Галини та Василя Довгальців з Костополя. Довгожитель, ветеран праці Василь Довгалець цьогогоріч відзначає свій 90-літній ювілей.

86. Никончук О. Столітній ювілей зустріла при добрій пам'яті / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 4 верес. – С. 2.

87. Никончук О. У сталінських таборах співала українські пісні і молилася рідною мовою / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 2 серп. – С. 3.

Про довгожительку Лучиніну В. С., яка пережила війну, пройшла табори Красноярського краю і в грудні 2014 святкує свій 90-річний ювілей.

88. Фурс М. Три втечі з полону Меланії Пастушенко / М. Фурс // Сім днів [Рівне]. – 2013. – 9 трав. – С. 5.

Про Меланію Пастушенко, яка пройшла голод, холод, каторжну працю і концтабір. У 1946 році вона працювала на деревообробному підприємстві в Костополі. Сьогодні їй 89 років.

Почесні громадяни

89. Костопільському лікарю [завідувачу терапевтичного відділення Костопільської багатoproфільної лікарні інтенсивного лікування] Андрію Лукашевичу присвоїли звання «Почесний громадянин міста Костопіль» // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 лип. – С. 1.

90. Никончук О. За плечима – 20 тисяч операцій і сотні врятованих життів / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 5.

Про заслуженого лікаря України, «Почесного громадянина міста Костопіль», хірурга Петра Сергійовича Козу.

Див. також №№ 1245, 1489, 1495, 1500.

91. Никончук О. За служіння громаді – почесне звання / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2009. – 21 лют. – С. 4.

Про присвоєння директору ВАТ Костопільський завод продтоварів Миколі Герасимовичу Кучеруку почесного звання «Почесний громадянин міста Костопіль» та нагородження його урядовими нагородами і присвоєння почесного звання «Заслужений працівник промисловості України».

Див. також №№ 727–729, 738, 741.

92. Никончук О. Покликав милий серцю край... / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 17 січ. – С. 4.

Про почесного громадянина міста Костопіль, багаторічного директора Костопільського домобудівного комбінату Григорія Івановича Конаша.

93. Никончук О. Розбудовувала Костопіль, дбала про благополуччя людей / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 4.

Про почесну громадянку міста Костопіль Катерину Телегуз – депутата районної ради чотирьох скликань і депутата Української РСР двох скликань.

94. Никончук О. Тетяна Ширко стала почесною громадянкою Костополя / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2010. – 4 верес. – С. 1.

Про присвоєння звання «Почесна громадянка міста Костополя» присвоєно переможниці конкурсу «Нова хвиля – 2010» співачці Тетяні Ширко.

Див. також №№ 95, 1018, 1023, 1120–1121, 1143, 1181, 1183.

95. Почесна костопільчанка Ширко / підготував А. Матвіїв // Рівне вечірнє. – 2010. – 2 верес. – С. 12.

Тетяна Ширко, яка посіла друге місце у пісенному конкурсі «Новая волна» в Юрмалі, стала «почесною громадянкою» Костополя.

Костопіль у найдавніші часи (1783–1917)

96. Савчук П. О. Виникнення і розвиток міст на Рівненщині / П. О. Савчук // Актуальні проблеми розвитку міст та міського самоврядування (історія і сучасність) : тези міжнар. наук.-практ. конф. / м. Рівне, 7–9 квіт. 1993 р./ – Рівне, 1993. – С. 76–78.

Згадується Костопіль. – С. 77.

97. Карп'юк А. Скільки років Костополю? / А. Карп'юк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 21 черв. – С. 2.

З історії міста Костопіль.

98. Карп'юк А. Костопіль вік свій не приховує / А. Карп'юк // Віче Костопільщини. – 2013. – 16 листоп. – С. 5.

Про історію заснування міста Костопіль.

99. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Біля витоків / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 24 берез. – С. 4 ; 31 берез. – С. 5.

З історії Костополя кінця 18 – початку 20 століть та заснування міста Леонардом Ворцелем.

Див. також №№ 20.

100. Новак Г. Про Костопіль – за публікацією з польської преси / Г. Новак // Новини Костопільщини. – 2020. – 14 листоп. – С. 4.

Історія міста Костопіль з часів заснування до 1939 року.

101. Ткач В. А. Костопіль колишній. Спогади старожила / В. А. Ткач ; записав О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2007. – 24 серп. – С. 9.

Події Української революції (1917–1921)

102. Верига В. Листопадовий рейд 1921 року / В. Верига. – Київ : Вид-во ім. О. Теліги, 1995. – 192 с. : іл.

Про події осені 1921 року, зокрема, так званий Листопадовий рейд Української Повстанської Армії під командуванням генерал-хорунжого Ю. Тютюнника. У книзі згадуються населені пункти Рівненщини, в тому числі і місто Костопіль. – С. 46, 50, 84, 140, 148.

103. Намозов О. С. Костопіль. Місто над Замчиськом / О. С. Намозов. – Рівне : ДМ, 2013. – 148 с.

Місто Костопіль у революційний період (1917–1920 рр.). – С. 10–12.

104. Давидюк Р. Антон Стрижевський // З поляками за Україну : наддніпрян. еміграція в сусп.-політ. житті міжвоєн. Волині : монографія / Р. П. Давидюк. – Рівне : ДМ, 2014. – С. 132–144.

Про громадського і політичного діяча, який брав участь в українському русі у 20–30-их рр. 20 ст. на Волині Антона Стрижевського, який з 1928 р. проживав у Костополі.

105. Давидюк Р. Антон Стрижевський : життя укр. політич. емігранта у II Речі Посполитій / Р. Давидюк // З архівів ГПУ НКВД КГБ. – 2012. – № 1. – С. 163–180.

Про основні віхи життя українського політичного емігранта в міжвоєнній Польщі, уродженця Полтавщини Антона Стрижевського, засудженого Особливою нарадою при НКВС СРСР. Акцентовано увагу на його участі в Українській революції 1917–1921 рр. та громадсько-політичній діяльності в умовах II Речі Посполитої. Із 1928 р. А. Стрижевський проживав у Костополі, опинившись у середовищі унерівських емігрантів, які працювали в кар'єрі Янова Долина, на фанерному заводі.

106. Вакулка А. 1919 р. Бої за визволення Костополя / А. Вакулка // Віче Костопільщини. – 2013. – 2 лют. – С. 4.

Про Костопільсько-Сарненську операцію, що була однією з найвизначніших військових операцій періоду визвольних змагань УНР та про відновлення Братської могили воїнів Армії УНР на початку 90-х років у Костополі активістами УНА–УНСО М. Степанчуком та О. Войтовичем.

107. Кричильський С. «Бій відлунав... Жовто-сині знамена замайоріли на станції знов...» / С. Кричильський // Волинь [Рівне]. – 2013. – 1 берез. – С. 1, 7.

Про Костопільсько-Сарненську операцію, яка в лютому 1919 року відбулася між військами УНР та більшовиками і завершилась перемогою військ УНР і визволенням Костополя.

108. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Біля витоків / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 7 квіт. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 2012.

Історія Костополя в революційний період (1917–1920 рр.).

109. Світить, як зорі, Україні (100-річчя битви за Костопіль) // Новини Костопільщини. – 2019. – 16 лют. – С. 4.

Міжвоєнний період (1921–1939)

110. Давидюк Р. Залізничник з «вагону Директорії» : штрихи біографії політемігранта Антона Стрижевського / Р. Давидюк // Реабілітовані історією : у 27 т. / упоряд. О. А. Білоконь, Р. П. Давидюк, А. А. Жив'юк [та ін.]. – Рівне : ДМ, 2013. – Кн. 3 : Рівненська область. – С. 33–45.

Про громадського і політичного діяча, який брав участь в українському русі у 20–30-их рр. 20 ст. на Волині Антона Стрижевського. З 1928 року А. Стрижевський проживав у Костополі, опинившись у середовищі унерівських емігрантів, які працювали у кар'єрі Янова Долина на фанерному заводі. Він говорив про утворення професійних спілок, які б стояли на захисті інтересів працюючих.

111. За волю народну. Боротьба трудящих Ровенщини за соціальне і національне визволення та возз'єднання з Радянською Україною. 1921–1939 : док. і матеріали. – Львів, 1964. – 291 с.

Про Костопіль. – С. 84, 109, 135–136.

112. Намозов О. Трагедія під Базаром. Другий Зимовий похід Армії УНР починався з Костопільщини / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 27–30.

113. Хитрий Ч. Довоєнний штрих костопільського життя / Ч. Хитрий // Хитрий Ч. І. Минувшина Рівненщини – далека і близька / Ч. І. Хитрий. – Вид. 3-тє, допов. – Рівне : Волин. обереги, 2011. – С. 494–498.

Про життя в Костополі та його повіту у 20–30-рр. 20 ст. (нині Рівненська область) за свідченням волинських газет.

114. Вокзал у Костополі потрапив у Minecraft // Волинський Монітор

[Луцьк]. – 2023. – 6 квіт. – С. 9.

Про історію вокзалу у Костонолі, що у Рівненському районі, який був побудований в 1925 році.

115. Земська М. Зима у стрілецьких організаціях. Ч. 1 / М. Земська // Волинський Монитор [Луцьк]. – 2021. – 14 січ. – С. 10–11.

Про те, як святкували і зустрічали різдвяно-новорічні свята стрілецькі організації на Волині з 1930 по 1939 роки на Волині, а саме: в Луцьку, Костонолі, Рівному.

116. Намозов О. Костоноль. Місто над Замчиськом. Біля витоків / О. Намозов // Віче Костонольщини. – 2012. – 14 квіт. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 2012.

Про розвиток промисловості та торгівлі у Костонолі в 1920–1939 рр.

117. Намозов О. Костоноль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костонольщини. – 2012. – 28 квіт. – С. 4. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 2012.

Про історію заснування «Просвіти» (1927 р.) та розвиток спорту у 30-ті рр. 20 ст. у Костонолі.

118. Намозов О. Костоноль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костонольщини. – 2012. – 5 трав. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 2012.

Про організацію у 1934 році в Костонолі байдарочної секції та про наступ радянських військ у 1939 році, розташованих на польсько-радянському кордоні. Про організацію районних, міських та сільських рад на Костонольщині.

119. Намозов О. Костоноль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костонольщини. – 2012. – 12 трав. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 2012.

Життя жителів міста Костоноль в довоєнні роки.

Костоноль у роки Другої світової війни (1939–1945)

120. Радянська Ровенщина. 1939–1959. Документи й матеріали / редкол.: В. І. Вишнякова (відп. ред.) [та ін.]. – Львів : Кн.-журн. вид., 1962. – 431 с. : іл.

Про Костоноль. – С. 41, 43, 54, 63, 65, 81, 103, 181, 188–189, 191, 194, 203, 235, 238, 269, 287, 322, 324, 332–334, 348–349, 354, 364, 369, 378–381, 390, 398, 402–403.

121. Кизя Л. Народні месники : з історії партизанського руху на Ровенщині / Л. Кизя. – Львів : Кн.-журн. вид-во, 1960. – 171 с. : іл.

Про Костоноль. – С. 27, 154, 157.

122. Намозов О. Перша присяга в історії УПА відбулась на Костонольщині / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костонольщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 53–56.

123. Парфенюк В. Брати Бусли і Клевани / В. Парфенюк // Білів і сусіди. Клеванські сторінки. Зорянські мемуари / В. Парфенюк. – Луцьк : Іванюк В. П., 2020. – С. 167–173.

Про активних діячів ОУН в 1944–1945 рр. братів Якова та Олександра Буслів з Костоноля.

124. Хитрий Ч. Гроза, що прокотилася Костонолем і довкіллям / Ч. Хитрий // Хитрий Ч. І. Минувшина Рівненщини – далека і близька /

Ч. І. Хитрий. – Вид. 3-тє, допов. – Рівне : Волин. обереги, 2011. – С. 542–549.

Спогади колишньої мешканки міста Костополя, громадянки Польщі Кристини Грущинської про грізні воєнні роки (1939–1944).

125. Афанасьєва К. Бронепоезд визволяв Костопіль : [1941–1945 рр.] / К. Афанасьєва // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 24 серп.

126. Деркач Р. «Пані Льоля» жила в нашому місті / Р. Деркач // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 20 січ. – С. 4.

Спогади очевидців подій про розвідницю Лідію Лісовську, яка перебувала в роки війни у Костополі.

127. Карп'юк А. Він був смертельно поранений на лівому березі Замчиська / А. Карп'юк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2002. – 12 січ. – С. 1.

Про Олексу Прокопчука – партизанського поета, який брав участь у звільненні Костополя від окупантів, 14 січня 1944 року закрив собою кулемет під час тривалого бою в районі залізничного вокзалу і не дав змоги просуватися в центр міста.

Див. також №№ 1578–1580.

128. Карп'юк А. Спалах у небі. Випадок над Костополем / А. Карп'юк // Червоний промінь [Костопіль]. – 1975. – 30 січ. – С. 2.

Про льотчиків О. Я. Галкіна та О. Г. Бистрова, які загинули 16 березня 1944 року.

129. Кошка О. Сімсот годин у небі війни / О. Кошка // Зміна [Рівне]. – 1970. – 24 січ. – С. 3.

Про учасника Другої світової війни Є. Ю. Голуба, жителя міста Костопіль.

130. Левчук Ю. Остарбайтер Юхим Дмитрук [з Костополя] / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 18 берез. – С. 2.

131. Лобов В. Сотенний «Степовий» / В. Лобов // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 жовт. – С. 6.

Про Тимофія Васильовича Руденка, хлопця-східняка, який у 1920 р. приїхав у м. Рівне, звідки виїхав у Берестовець Костопільського (нині – Рівненського) району і влаштувався на кар'єри, а в 1930 р. перейшов у кар'єр Янова Долина на Костопільщині, в 1943 р. у с. Головин Костопільського району призначений сотенним «Степовим», організатором школи з підготовки кадрів для повстанської армії.

132. Мікота І. Іван Мікота : «Я пам'ятаю страшні часи фашистської окупації» / І. Мікота // Віче Костопільщини. – 2013. – 9 трав. – С. 4.

Спогади ветерана Другої світової війни Івана Мікоти про роки окупації на Костопільщині.

133. Мікота І. М. Стара праска на вугіллі та фотографія – все, що залишилося на згадку рідні від знаменитої розвідниці-костопільчанки, котра попередила про підготовку замаху на лідерів держав антигітлерівської коаліції : Сталіна, Рузвельта і Черчіля / І. М. Мікота ; розмовляв О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 21 листоп. – С. 4 ; Рівне Експрес. – 2009. – 26 листоп. – С. 4.

Розмова з Іваном Макаровичем Мікотою про рідну сестру – Марію (Майю) Мікоту з Костополя, яка в роки Другої Світової війни працювала в розвідці.

Див. також №№ 135–136, 142, 145, 159.

134. Надеждіна А. Єфросинія Понізова : «Хочу щоб у світі не було воєн» / А. Надеждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 19 січ. – С. 2.

Спогади костопільчанки, колишньої партизанки Єфросинії Понізової про буремні роки війни.

135. Намозов О. Знаменита розвідниця з Костополя / О. Намозов // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 26 жовт. – С. – 5.

Про розвідницю з Костополя Марію (Майю) Макарівну Мікоту, яка трагічно загинула 28 жовтня 1944 року.

136. Намозов О. Іван Макарович Мікота: «Ніколи не повірю, що мої сестри – досвідчені розвідниці Марія і Ліда, маючи при собі важливі документи, сіли у незнайоме авто з незнайомими чоловіками...» / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 5 верес. – С. 3.

Про трагічну загибель легендарних жінок-розвідниць Другої світової війни, землячок Марії Мікоти та Лідії Лісовської.

137. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 19 трав. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 2012.

Костопіль у роки німецької окупації у 1941 році.

138. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 26 трав. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 2012.

Історія Костополя періоду німецької окупації в 1941–1942 роки.

139. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 2 черв. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 2012.

Про роботу Костопільської друкарні в 1941 році та діяльність Григорія Рибачка, одного з організаторів та розбудовників підпільної сітки ОУН.

140. Намозов О. Костопіль. Місто на Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 9 черв. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 2012.

Про організацію служби праці у Костополі в 1941 році та створення трудового табору.

141. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 16 черв. – С. 5. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 2012.

Про гетто у Костополі, яке після другого масового знищення фашистами людей єврейської національності (серпень-листопад 1942 р.), існувати перестало.

Див. також №№ 20.

142. Намозов О. Костопільська Мата Харі або агент на псевдо «Маленька Майя» / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 14 берез. – С. 8.

Про знамениту розвідницю Другої світової війни, костопільчанку Марію Мікоту.

143. Намозов О. Микола Кузнецов і трагедія костопільської інтелігенції / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 22 серп. – С. 8.

Про трагічні маловідомі факти знищення нацистами костопільської інтелігенції, яка стала заручницею після терористичних актів Миколи Кузнецова.

144. Намозов О. На батьківщині героїв – повстанців / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 11 лип. – С. 3.

Маловідомі факти з періоду проживання у Костополі сім'ї видатного командира УПА,

полковника, командира об'єднання «Чорний ліс» УПА-Захід Василя Андрусяка.

145. Намозов О. Олександр Намозов: «Потрібно берегти пам'ять про земляків – костопільчан» / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2010. – 9 жовт. – С. 8.

Про костопільчанку, розвідницю Другої світової війни Марію Макарівну Мікоту.

146. Намозов О. Раїса Степанович : 16 серпня 1941 року я стала свідком знищення фашистами тисяч мирних мешканців Костополя / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2010. – 17 квіт. – С. 8–9.

Спогади жительки Костополя Раїси Степанович про лихоліття Другої світової війни.

147. Намозов О. Раїса Степанович : «Я стала свідком знищення фашистами тисяч мирних мешканців Костополя» / О. Намозов // Рівне Експрес. – 2010. – 6 трав. – С. 4.

Спогади жительки Костополя Раїси Степанович, у якої війна забрала майже усіх членів родини, про події воєнного лихоліття, а саме розстріл партактиву та євреїв у серпні 1941 року.

148. Никончук О. У Костополі перепоховали останки замордованих у катівні НКВС [жертв політичних репресій 1940–1950-х років] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 листоп. – С. 2.

149. Нікітчук А. Костопіль у роки Другої світової війни. Окупація / А. Нікітчук // Віче Костопільщини. – 2009. – 8 трав. – С. 3.

150. Самсонюк Т. Повернуті із забуття: Владислав Слівінський / Т. Самсонюк // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2022. – 18 серп. – С. 6–7.

Про Владислава Слівінського – одного з героїв книги «Союз збройної боротьби – 1 у Рівному. 1939–1941», яку нещодавно видала редакція «Волинського Монітора». На початку 1941 р. за підпільну антирадянську діяльність його засудили до 10 років позбавлення волі у виправно-трудових таборах.

151. Самсонюк Т. Повернуті із забуття: Людвиг Камінський / Т. Самсонюк // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2021. – 29 квіт. – С. 6.

Про педагогічну діяльність Людвиг Камінського у Кам'янці та Яблонці в Костопільському повіті, а після встановлення радянської влади – в Гуті Степанській та про арешт НКВС в 1940 році.

152. Самсонюк Т. Повернуті із забуття: Юзеф Рецинський / Т. Самсонюк // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2022. – 13 січ. – С. 6.

Про долю репресованого польського поліціанта Юзефа Рецинського з колонії Довганець Костопільського повіту, якого арештували в 1940 році.

153. Сидоренко В. З архіву пам'яті : [про події в січні 1944 року] / В. Сидоренко // Вічеве слово [Костопіль]. – 1994. – 12 січ.

154. Ткач В. А. «Яструбки» проти Відділу окремого призначення / В. А. Ткач ; розмовляв О. Намозов // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 28 квіт. – С. 4.

Розмова з учасником бойових дій Другої світової війни, костопільчанином В. А. Ткачем, який був мобілізований у винищувальний батальйон («стрибки») при Костопільському районному відділі НКВС у 1944 році.

155. Троцюк Л. У Костополі перепоховують розстріляних енкавеесниками / Л. Троцюк // Голос України. – 2021. – 6 жовт. – С. 15.

6 жовтня 2021 р. за християнським обрядом у місті Костопіль відбудеться чин поховання 25 останків учасників національно-визвольної боротьби УПА періоду 1941–1945

пр. та жертв політичних репресій, віднайдених улітку цього року на території військової частини.

156. У Костополі перепоховали жертв НКВС // Духовна нива [Рівне]. – 2021. – № 11/листоп./ – С. 8.

157. Чуєв М. Про ці події писала районна газета у 70-х – 80-х роках минулого сторіччя / М. Чуєв // Віче Костопільщини. – 2013. – 9 трав. – С. 2–3.

Про визволення міста Костополя від німецьких окупантів та про Героя Радянського Союзу Василя Сидорова.

158. Чурсін А. Так ми звільняли Костопіль / А. Чурсін // Червоний промінь [Костопіль]. – 1968. – 22 лют. – С. 2.

159. Яковенко П. Втеча / П. Яковенко // Червоний промінь [Костопіль]. – 1983. – 11 серп. – С. 3.

Епізод з життя відважної костопільчанки М. Мікоти.

Костопіль в період радянської системи (1945–1991)

160. Борці за незалежність України у XX столітті на Костопільщині // Костопільщина. Шлях до Волі і Держави / упоряд. З. Дідич. – Київ : Укр. Пріоритет, 2017. – С. 15–24.

Про борців Костопільщини за незалежність України у 20 ст. та політичні партії у 1989–1991 рр.

161. Віталій Грицюк: «Якби куля лягла трішки нижче, то попала б прямо в голову» // Новини Костопільщини. – 2022. – 12 лют. – С. 6.

Спогади про афганську війну (1979–1989 рр.) учасника бойових дій Віталія Грицюка, який проходив військову службу в 1986–1988 рр.

162. Кундас В. У моїй пам'яті Чорнобиль назавжди залишиться містом чорного болю / В. Кундас ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 27 квіт. – С. 3.

Розмова з ліквідатором аварії на ЧАЕС костопільчанином Валерієм Кундасом.

163. Максимчук В. Афганістан навчив мене цінувати життя та підтримувати друзів / В. Максимчук ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2012. – 11 лют. – С. 5 ; 18 лют. – С. 5.

Про бойові дії в Афганістані, про побачене і пережите розповідає ветеран афганської війни костопільчанин В'ячеслав Максимчук.

164. Надєждіна А. На довгих 22 роки сім'я Шарап із Малого Стидина була вислана з України / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 23 трав. – С. 5.

Про долю педагога, учасниці костопільського міського осередку Союзу Українок Оксани Фадеєвни Стасюк, яка була вислана з України в Хабаровський край у 1949 році.

165. Николайчук О. Сергій Цимбалюк: «Я покидав Афганістан на медичних ношах, а багато моїх друзів – у цинкових домовинах» / О. Николайчук // Голос України. – 2020. – 15 лют. – С. 8.

166. Никончук О. Дякую Богові за те, що зберіг мене до сьогоднішнього дня / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 25 квіт.

– С. 4.

Про ліквідатора аварії на Чорнобильській атомній станції костопільчанина Івана Дейнеку та його спогади про події в радіаційній зоні у 1986 році.

167. Никончук О. Леонід Іванов: «Дивлячись на дідусеві нагороди, і гадки не припускав, що й мені доведеться воювати» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 12 лют. – С. 1, 3.

Про учасника війни в Афганістані (1979–1989 рр.) костопільчанина Леоніда Іванова, уродженця с. Балашівки Рівненського району.

168. Никончук О. Місто чорного болю назавжди залишиться в пам'яті ліквідатора / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 30 квіт. – С. 5.

Про ліквідатора аварії на ЧАЕС, костопільчанина Валерія Кундаса.

169. Никончук О. «Найбільше боявся потрапити в полон, тому останню гранату беріг для себе» / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 17 лют. – С. 6.

Спогади учасника бойових дій в Афганістані Анатолія Оніщука, жителя міста Костопіль.

170. Удодік В. Їхали збирати врожай цитрусових, а попали на війну / В. Удодік ; спілкувався О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 2 берез. – С. 5.

Розповідь костопільчанина, ветерана-афганця В'ячеслава Удодіка про війну в Афганістані.

171. Удодік В. «Коли запитав замполіта, де той Афганістан, почув у відповідь: «Откуда я знаю» / В. Удодік ; спілкувався О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2019. – 14 лют. – С. 6.

Про учасника бойових дій в Демократичній Республіці Афганістан В'ячеслава Удодіка з міста Костопіль, уродженця села Поляни, що на Березнівщині.

172. Цимбалюк І. У Костополі вшанували ліквідаторів аварії на Чорнобильській АЕС / І. Цимбалюк // Новини Костопільщини. – 2021. – 18 груд. – С. 1.

До Дня вшанування учасників ліквідації аварії на Чорнобильській атомній електростанції в Костополі, що на Рівненщині, відбулися пам'ятні заходи та вручення почесних грамот. Міститься статистика мешканців Костопільщини, постраждалих від наслідків аварії на ЧАЕС: учасників, ліквідаторів, потерпілих, переселених.

173. Шевчук О. Олександр Шевчук: «У той момент я подумав, що, напевно, лишився без ніг...» / О. Шевчук ; розмовляла А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2018. – 29 груд. – С. 5.

Про учасника бойових дій у Демократичній Республіці Афганістан, костопільчанина Олександра Шевчука.

Костопіль в добу незалежності України (1991–2023)

Суспільно-політичне становище

174. Аналітичний звіт щодо оприлюднення прийнятих актів шести міських рад (Рівненської, Дубенської, Здолбунівської, Костопільської, Кузнецовської, Сарненської), їх виконавчих комітетів і мерів цих міст за період з червня 2009 по травень 2011 р. / авт.-упоряд. С. Дубов ; Рівнен. обл.

громад. орг. «Комітет виборців України». – Рівне : Олейник В. А., 2011. – 27 с.

175. Костопільські волонтери – воїни добра // Костопільщина. Шлях до Волі та Держави / упоряд. З. Дідич. – Київ : Укр. пріоритет, 2017. – С. 74–75.

176. Адамчук А. «Ейфелева вежа» на порятунок пораненого «кіборга» / А. Адамчук // Рівне Експрес. – 2015. – 18 черв. – С. 1.

Школярка Вікторія Гарченко свої картини віддала на благодійність, щоб допомогти пораненому «кіборгу» Андрію Мельнику із Костополя.

177. Бабінець А. Один день з міським головою Костополя / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 10 верес. – С. 3.

З досвіду роботи міського голови Костополя Євгенія Денисюка.

178. Багатодітний батько [з Костопільської ТГ В. Веремчук] передав українським захисникам бус // Вісті Рівненщини. – 2022. – 9 верес. – С. 3.

179. Благодійну діяльність відзначили високою нагородою // Віче Костопільщини. – 2012. – 17 берез. – С. 1.

Про відзначення архієпископом Сарненським і Поліським Анатолієм грамотою «За заслуги перед УПЦ» та орденом Преподобного Нестора Літописця голови Костопільської районної організації Партії регіонів Василя Тильмана за благодійну діяльність у підтримці українських православних церков.

180. Боневич І. Виконком зосереджує зусилля на пріоритетних галузях розвитку міста [Костопіль] / І. Боневич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 17 січ. – С. 5.

181. Борисенко О. У Костопільській спецшколі-інтернаті плетуть маскувальні сітки для потреб Української армії / О. Борисенко // Новини Костопільщини. – 2015. – 1 трав. – С. 3.

Про благодійну діяльність вихованців спецшколи-інтернату міста Костопіль.

182. Веремчук Г. Жінки Костопільщини, об'єднуймося ! / Г. Веремчук // Віче Костопільщини. – 2009. – 14 листоп. – С. 6.

Про створення Костопільського районного осередку Всеукраїнського громадського об'єднання «Жінки Батьківщини».

183. Висоцька В. Дружба немає кордонів! / В. Висоцька // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 5 лют. – С. 14.

У євроклубі «Глобус» Костопільського будинку школярів та юнацтва відбулася зустріч з індусом Ашвіні та його дружиною Катериною Кумар, яка родом з Костополя. Нині подружжя проживає у Великобританії та підтримує зв'язок за допомогою мережі Інтернет.

184. «Від людини розумної – до людини духовної» // Віче Костопільщини. – 2007. – 5 трав. – С. 3.

У Костопільському районному будинку культури відбувся громадський форум, скликаний за ініціативи громадської ради при районній державній адміністрації.

185. Взаємодія – запорука успіху // Новини Костопільщини. – 2021. – 26 листоп. – С. 6.

Про надання безоплатної вторинної правової допомоги жителям Малостидинського та Яполотського старостинського округів Костопільської міської ТГ Костопільським бюро правової вторинної допомоги.

186. Вони очолювали міську раду // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 4.

Про роботу Костопільської міської ради протягом останніх шести десятиліть під керівництвом Володимира Понізова, Леоніда Озарчука, Володимира Волоса та Євгенія Денисюка.

187. Герус В. Покинуті рідними дітьми немічні одинокі люди зазвичай покладаються лише на піклування соціальних працівників / В. Герус // Вільне слово [Рівне]. – 2003. – 28 трав. – С. 3.

Про роботу Костопільського територіального центру догляду за громадянами похилого віку та людьми з інвалідністю.

188. Голос рівненського Майдану Зураб Кантарія: «Сила людей» – це постмайданна сила» // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 5 серп. – С. 2.

Про районну організацію політичної партії «Сила людей», що з'явилася в Костонолі, де головною ідеєю є захист інтересів громади міста і району, сприяння розвитку малого і середнього бізнесу.

189. Гонта А. Армійські будні і свята [військової частини в місті Костопіль] / А. Гонта // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 1 верес. – С. 2.

190. Горбунова Т. Польська національна меншина – частина нашого рідного міста / Т. Горбунова // Віче Костопільщини. – 2013. – 9 листоп. – С. 1, 3.

Про Товариство польської культури в місті Костопіль.

191. Громади Рівненщини отримали «мобільні кейси» для надання адмінпослуг // Рівне-Ракурс. – 2023. – 16 лют. – С. 3.

Про нове обладнання – «мобільні кейси», яке отримали Центри надання адміністративних послуг Рокитнівської, Сарненської та Костопільської громад, що на Рівненщині.

192. Громадські роботи : користь громаді, користь людині // Віче Костопільщини. – 2011. – 16 квіт. – С. 1.

Про прес-тур для журналістів «Громадські роботи: користь громаді, користь людині», організований обласним центром зайнятості, де на прикладі Костопільського району ознайомили з практикою організації оплачуваних громадських робіт.

193. Дем'янчук О. Добрі справи кажуть про людину краще за слова : дитяче відділення Костопільської ЦРЛ відремонтоване за власні кошти підприємця [, власника ПП «Дизайн» Василя Кльопа] / О. Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2013. – 22 листоп. – С. 9.

194. Дем'янчук О. Добрі справи кажуть про людину краще за слова : дитяче відділення Костопільської ЦРЛ відремонтоване за власні кошти [депутата обласної ради] Василя Федоровича Кльопа / О. Дем'янчук // Віче Костопільщини. – 2013. – 14 груд. – С. 5.

195. Денисюк Є. Влада у державі оцінюється життям у районних центрах / Є. Денисюк; розмовляла Л. Романюк // Рівненська правда. – 2014. – 13 листоп. – С. 3.

Про роботу Костопільської міської ради протягом 2014 року розповідає міський голова Євгеній Денисюк.

196. Денисюк Є. «Вперше за всі роки [Костопільська] міська рада

отримала кошти з держбюджету на розвиток міста» / Є. Денисюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 16 жовт. – С. 1.

197. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Інтереси громади, підвищення рівня життя і добробуту – головні пріоритети роботи Костопільської міської ради» / Є. Денисюк ; розмовляла А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2011. – 3 груд. – С. 2.

Розмова з головою Костопільської міської ради Євгенієм Денисюком.

198. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Костопіль – місто без проблем» : секрет успішності десятирічного головування міського мера / Є. Денисюк ; розмовляла Л. Романюк // Рівне-Ракурс. – 2008. – 10 квіт. – С. 12.

Розмова з головою Костопільської міської ради Євгенієм Денисюком.

199. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Лише спільно з громадою можна успішно розвивати місто» / Є. Денисюк // Новини Костопільщини. – 2019. – 6 квіт. – С. 2.

Звіт міського голови Костополя Євгенія Денисюка про результати роботи за 2018 рік.

200. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Міська влада живе турботами костопільчан» / Є. Денисюк ; розмовляв Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 27 трав.

Бесіда з міським головою Є. Денисюком про перспективи розбудови Костополя.

201. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Намагаюся завжди робити максимум можливого, пропускаю «крізь себе» все, що відбувається у рідному місті» / Є. Денисюк ; спілкувався О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2012. – 7 груд. – С. 2.

Про здобутки та перспективи розвитку територіальної громади міста Костопіль.

202. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Незважаючи на важкі буремні часи, ми не зійдемо зі шляху європейського розвитку» / Є. Денисюк ; спілкувалася І. Павловська // Вісті Рівненщини. – 2015. – 21 серп. – С. 4 ; Новини Костопільщини. – 2015. – 22 серп. – С. 3.

Розмова з міським головою Костополя Євгенієм Денисюком про здобутки міста.

203. Денисюк Є. Євгеній Денисюк : «Хочу, щоб місто було ще гарнішим, а костопільчани жили заможніше» / Є. Денисюк ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2010. – 2 жовт. – С. 2.

Розмова з міським головою Костополя Євгенієм Денисюком про підсумки зробленого за минулий рік та перспективи подальшого розвитку міста.

204. Денисюк Є. Звіт міського голови [Костополя Євгенія Денисюка] перед територіальною громадою / Є. Денисюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 21 січ. – С. 1–2.

205. Денисюк Є. Звіт міського голови [Костополя Євгенія Денисюка] про роботу за 2010 рік / Є. Денисюк // Віче Костопільщини. – 2011. – 23 квіт. – С. 4.

206. Денисюк Є. Костопіль – місто спільної праці та взаєморозуміння / Є. Денисюк // Віче Костопільщини. – 2012. – 7 лип. – С. 2.

Про досягнуті результати та визначення перспектив розповідає міський голова Костополя Євгеній Денисюк з нагоди Дня міста.

207. Денисюк Є. Костопіль – наш спільний дім, про його добробут маємо дбати разом / Є. Денисюк // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. –

С. 1, 4.

Про здобутки костопільчан та позитивні зміни і перспективи розвитку міста Костопіль.

208. Денисюк Є. Костопіль стає по-європейськи комфортним / Є. Денисюк ; розмовляла О. Юркова // *Голос України*. – 2015. – 3 верес. – С. 6.

Розмова з міським головою Костополя Євгенієм Денисюком.

209. Денисюк Є. Міський голова Костополя Євгеній Денисюк : кожен костопільчанин бачить, що місто живе, розвивається : [інтерв'ю] / Є. Денисюк ; розмовляв В. Голубєв // *Ого [Рівне]*. – 2015. – 15 жовт. – С. 8.

210. Денисюк Є. Міський голова Костополя Євгеній Денисюк : наша спільна любов до рідного міста додає сил, аби робити його зручним, затишним, процвітаючим / Є. Денисюк // *Рівняни*. – 2017. – № 2. – С. 50–51.

Розмова з міським головою Костополя Євгенієм Денисюком про те, що зроблено та перспективи на майбутнє.

211. Денисюк Є. Міський голова Костополя Євгеній Денисюк : прагнемо використати всі можливості, щоб зробити Костопіль зручним для мешканців / Є. Денисюк // *Рівняни*. – 2017. – № 1. – С. 24–25.

Про створення більш комфортного середовища проживання для костопільчан розповідає міський голова Костополя Євгеній Денисюк.

212. Денисюк Є. «Поспішаймо робити людям добро» / Є. Денисюк ; розмовляв М. Терешко // *Вісті Рівненщини*. – 2003. – 19 листоп. – С. 2.

Розмова з міським головою Костополя Є. Денисюком.

213. Денисюк Є. «Працюємо з людьми і для людей» / Є. Денисюк ; розмовляв Д. Хомич // *Вічеве слово [Костопіль]*. – 2002. – 7 груд.

Розмова з міським головою Є. Денисюком про пріоритетні напрямки діяльності органів місцевого самоврядування міста Костопіль.

214. Денисюк Є. Працюємо на благо мешканців Костополя : благоустрій і чистота міста для міського голови важать не менше, ніж життя та добробут костопільчан / Є. Денисюк // *Рівне-Ракурс*. – 2007. – 5 квіт. – С. 6.

У Костополі відбулася чергова сесія міської ради, на якій розглядалися і затверджувалися важливі питання для міста та його мешканців.

215. Денисюк Є. Про затвердження детальних планів територій міста Костопіль : рішення Костопільської міської ради № 1003 від 25 грудня 2014 року / Є. Денисюк // *Новини Костопільщини*. – 2015. – 17 січ. – С. 7.

216. Денисюк Є. Про затвердження тарифів на послуги водопостачання та водовідведення : рішення виконавчого комітету Костопільської міської ради № 82 від 18 березня 2015 року / Є. Денисюк // *Новини Костопільщини*. – 2015. – 21 берез. – С. 6.

217. Денисюк Є. Про міський бюджет Костопільської міської територіальної громади на 2022 рік : рішення Костопільської міської ради № 591 від 23 грудня 2021 року / Є. Денисюк // *Новини Костопільщини*. – 2022. – 22 січ. – С. 4.

218. Денисюк Є. Про надання згоди на розробку детальних планів територій міста Костопіль : рішення Костопільської міської ради № 1133 від 20 травня 2015 року / Є. Денисюк // *Новини Костопільщини*. – 2015. – 30 трав. – С. 7.

219. Денисюк Є. Про правила благоустрою м. Костопіль : рішення Костопільської міської ради № 656 від 16 квітня 2009 року / Є. Денисюк // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 1 трав. – С. 3.

220. Денисюк Є. «Своє професійне свято ми зустріли з вагомими здобутками» / Є. Денисюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 3 груд. – С. 1–2.

Розмова з міським головою Костополя Євгенієм Денисюком.

221. Денисюк Є. «Сенс мого життя – турбота про благополуччя костопільчан» / Є. Денисюк ; розмовляв В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 1 груд. – С. 1, 2.

Розмова з костопільським міським головою Є. О. Денисюком про роботу міської влади.

222. Денисюк Є. «Турбота про благополуччя костопільчан – сенс мого життя» / Є. Денисюк ; розмовляв Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 20 серп. – С. 3.

Розмова з міським головою Костополя Є. О. Денисюком про здобутки у соціально-культурній сфері міста.

223. Денисюк Є. У фінів є все. Немає лише... проблем / Є. Денисюк ; розмовляв В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 26 жовт. – С. 1, 2.

Розмова з міським головою Костополя Є. Денисюком, який став учасником програми розвитку місцевого самоврядування і нещодавно повернувся з Фінляндії.

224. Депутати підтримали проекти розвитку місцевого самоврядування // Віче Костопільщини. – 2011. – 14 трав. – С. 3.

Про роботу шостої сесії Костопільської районної ради, де були прийняті програми по розвитку Костопільщини.

225. Деркач Л. Школярі [спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату І–ІІ ступенів, що у місті Костопіль на Рівненщині] сплели захисну сітку для передової [у зоні АТО] / Л. Деркач // Голос України. – 2015. – 7 лют. – С. 7.

226. Дідич Б. День народження Рівненського Руху : 22 липня Народному Руху України на Рівненщині виповнився 21 рік / Б. Дідич // Рівне Час. – 2010. – 29 лип. – С. 3.

227. Дрон – для бійців // Рівне Експрес. – 2023. – 25 січ. – С. 5.

Костопільська громада купила для військовиків квадрокоптер DJI Mavic 3, який придбали за кошти місцевого бюджету та передали бійцям Окремого центру спеціальних операцій «Захід».

228. Євгенюк А. Єдиний урок державності «Волонтерський рух: проблеми і перспективи» / А. Євгенюк // Новини Костопільщини. – 2016. – 22 січ. – С. 4.

Про роботу Костопільського центру волонтерів.

229. Загранична Т. Як отримати державне фінансування у [Костопільському] районному центрі зайнятості для створення нових робочих місць / Т. Загранична // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 31 січ. – С. 4.

230. Звіздецька О. Урочисто зустріли воїна АТО / О. Звіздецька // Новини Костопільщини. – 2015. – 28 берез. – С. 1.

Про зустріч з колегами працівника Костопільської райдержадміністрації Андрія

Захожого, який повернувся із зони бойових дій на сході країни.

231. Звільнився голова [Євгеній Денисюк], який 25 років керував містом [Костопіль] // Рівне вечірнє. – 2023. – 1 берез. – С. 4.

232. Звіт про виконання міського бюджету Костопільською міською радою за 2008 рік : рішення Костопільської міської ради № 617 від 5 лютого 2009 року // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 13 лют. – С. 2.

233. Зулайкхі Т. Депутатські будні / Т. Зулайкхі // Новини Костопільщини. – 2020. – 22 серп. – С. 6.

Про відповідальну місію депутата розповідає депутат Костопільської районної ради Тамара Зулайкхі.

234. Зулайкхі Т. Тамара Зулайкхі : «Раніше намагалася нав'язати синові свою волю, а сьогодні поважаю його вибір» / Т. Зулайкхі // Новини Костопільщини. – 2015. – 15 серп. – С. 1, 4.

Костопільчанка Тамара Зулайкхі, мама десантника 80-ї окремої аеромобільної бригади, розповідає про синову службу та її долучення до волонтерської діяльності.

235. Киричук А. Таких терцентрів в області – одиниці / А. Киричук // Віче Костопільщини. – 2013. – 5 жовт. – С. 1.

Про роботу Костопільського територіального центру.

236. Книги збирали усім районом // Вісті Рівненщини. – 2019. – 1 лют. – С. 14.

Про патріотичну акцію «Українська книга нас єднає», присвячену Дню Соборності України, яка відбулася в рамках співпраці райдержадміністрацій міста Костопіль та міста Попасна Луганської області.

237. Ковальчук Т. Самозайнятість – запорука свого майбутнього / Т. Ковальчук // Новини Костопільщини. – 2020. – 8 серп. – С. 4.

Про послугу, що надає служба зайнятості незайнятим громадянам – сприяння в організації підприємницької діяльності шляхом виплати допомоги з безробіття одноразово, якою скористалася мешканка Костополя Олена Криштопець.

238. Ковальчук Т. Співпраця служби зайнятості із ПРАТ «Костопільський завод скловиробів» / Т. Ковальчук // Новини Костопільщини. – 2021. – 2 жовт. – С. 6.

239. Колектив Костопільського центру зайнятості визнаний найкращим в області // Віче Костопільщини. – 2011. – 6 січ. – С. 10.

240. Кондратюк Н. Про роботу із зверненнями громадян в управлінні праці та соціального захисту населення [Костопільської РДА] / Н. Кондратюк // Віче Костопільщини. – 2007. – 14 лип. – С. 4.

241. Кособуцький О. Олексій Кособуцький : «Костопіль буде кращим малим містом України» / О. Кособуцький ; розмову вів Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2021. – 2 квіт. – С. 4 ; 9 квіт. – С. 4.

Про зміни, які очікують на Костопільську громаду в розмові з депутатом Костопільської міської ради, головою бюджетної комісії Олексієм Кособуцьким.

242. Кособуцький О. Олексій Кособуцький : «Ми вже рухаємося в правильному напрямі» / О. Кособуцький // Вісті Рівненщини. – 2023. – 31 берез. – С. 1, 3.

Інтерв'ю з Олексієм Кособуцьким, ексдепутатом Рівненської обласної ради, депутатом Костопільської міської ради, засновником успішного підприємства «Українська деревообробна компанія».

243. Кособуцький О. Олексій Кособуцький : «Неправда, що в бюджеті бракує грошей. Проблема – у їх розподілі» / О. Кособуцький ; розмовляла С. Федас // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 5–10 груд. – С. 4.

Розмова з бізнесменом і політиком Олексієм Кособуцьким, який очолив громадську організацію «Костопільщина 21 століття», про роль цієї організації в житті міста Костопіль.

244. Кособуцький О. Олексій Кособуцький : «Точку неповернення пройдено» / О. Кособуцький ; розмову вів Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2021. – 16 квіт. – С. 4.

Про зміни в структурі, штатному розписі органів управління Костопільської міської ради, за які проголосували депутати на сесії міської ради 12 лютого 2021 р., в розмові з депутатом Костопільської міської ради Олексієм Кособуцьким.

245. Кособуцький О. Олексій Кособуцький: «Як не дивно, але нинішнє безладдя Рівненщини на користь» / О. Кособуцький ; розмову вів В. Бурчення // Вісті Рівненщини. – 2016. – 17 черв. – С. 3.

Інтерв'ю з колишнім депутатом Рівненської обласної ради Олексієм Кособуцьким про ситуацію в облradі.

246. Костопільська ТГ : що думають громадяни про стан справ у громаді // Новини Костопільщини. – 2022. – 12 лют. – С. 2.

247. Костопільчани у спільному ешелоні у боротьбі з ворогом // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 7 груд. – С. 2.

Про життєдіяльність Костопільської громади в умовах війни, а також волонтерську діяльність, котру здійснюють жителі, волонтери, активісти громади задля підтримки українських захисників.

248. Костопільщина – Харківщині! // Новини Костопільщини. – 2022. – 13 серп. – С. 2.

Спільними зусиллями мешканців Костопільської ТГ було зібрано та відправлено Харківщині 500 кг благодійного вантажу.

249. Кравчук В. Реабілітація інвалідів – основне завдання Центру / В. Кравчук // Віче Костопільщини. – 2007. – 13 жовт. – С. 9.

Про роботу районного Центру соціально-медичної реабілітації людей з інвалідністю у місті Костопіль.

250. Кравчук Ю. Благодійна місія «Волонтера» / Ю. Кравчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 9 лип. – С. 3.

У місті Костополі розпочала діяльність громадська добровільна організація з надання юридичних безкоштовних послуг населенню «Волонтер».

251. Кравчук Ю. Вже третій рік в Костополі діє громадська організація – соціально-культурний центр «РАХ – Спільнота» / Ю. Кравчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 3 лип. – С. 3.

252. Кривко М. Кривко рахує кожен копійку / М. Кривко; розмовляв В. Герус // Літопис Заходу [Рівне]. – 2009. – 26 лют. – С. 4.

Про пошук та впровадження енергозберігаючих технологій розповідає голова Костопільської райдержадміністрації М. Кривко.

253. Криворучко К. Жителі німецького міста Мюнсінген допомагають Костопільській лікарні / К. Криворучко // Віче Костопільщини. – 2008. – 7 черв. – С. 3.

Про отримання благодійних коштів Костопільською районною лікарнею з міста

Мюнсінген, що в Німеччині, для придбання медичного обладнання.

254. Криницький В. Віктор Талащук : «Я залишаюся вірним своїм життєвим принципам і переконанням» / В. Криницький // Новини Костопільщини. – 2015. – 19 верес. – С. 4.

Про депутата районної ради, керівника депутатської групи «Костопільщина» Віктора Флоровича Талащука.

255. Кузнюк Ю. Зроблено чимало, але ще більше належить зробити / Ю. Кузнюк // Віче Костопільщини. – 2014. – 23 серп. – С. 2.

Звіт голови Костопільської райдержадміністрації Юрія Кузнюка про роботу за 100 днів після призначення.

256. Левчук Т. У Костополі побувала делегація з Польщі [з метою розширення співробітництва] / Т. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 9 жовт. – С. 3.

257. Левчук Ю. Андрій Філімонюк [– экс-депутат Костопільської міської ради] – депутат облради / Ю. Левчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 5 берез. – С. 1.

258. Левчук Ю. Бережемо в серцях пам'ять про тих, хто не повернувся з Другої світової, чий подвиг возвеличує народ і закликає ветеранів до загального примирення / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 14 трав. – С. 1.

Вшанування героїв Другої світової війни біля меморіалу Слави в Костополі.

259. Левчук Ю. Відтепер у костопільчан є сучасний Центр соціально-медичної реабілітації інвалідів [, відкриття якого відбулося 6 березня 2010 року] / Ю. Левчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 12 берез. – С. 1, 2.

260. Левчук Ю. Голову Костопільської районної ради Віктора Талащука нагороджено Грамотою Верховної Ради України / Ю. Левчук // Віче Костопільщини. – 2013. – 2 листоп. – С. 2.

261. Левчук Ю. Опираючись на сьогодні, крокуємо в день завтрашній / Ю. Левчук // Віче Костопільщини. – 2014. – 6 груд. – С. 1.

Про роботу, досвід та здобутки Костопільської міської ради.

262. Лісовський Л. Навчити тому, чого ви не побажали засвоїти спочатку / Л. Лісовський // Віче Костопільщини. – 2008. – 16 лют. – С. 9.

Про діяльність Костопільської міської молодіжної організації «Школа безпеки та виживання».

263. Лозян О. Олексій Лозян : «Про несправедливість мовчати не буду» / О. Лозян, Т. Покутянський // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 17 верес. – С. 2.

Про життя та громадську діяльність полковника міліції у відставці Олексія Михайловича Лозяна.

264. Лозян О. Райвідділ [Костопільської] міліції – команда професіоналів / О. Лозян // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 15 січ. – С. 4.

Про роботу Костопільського РВ УМВС України.

265. Мельничук Р. Гуманітарний виклик сьогодення / Р. Мельничук // Новини Костопільщини. – 2015. – 24 січ. – С. 2.

Про гуманітарну допомогу внутрішньо переміщеним особам, яку надає Костопільська районна організація Товариства Червоного Хреста.

266. Міському голові [міста Костопіль] Євгенію Денисюку вручено

орден Князя Острозького [за вагомий внесок у відродження православної віри] // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 17 трав. – С. 1.

267. Мостовий С. Будні та проблеми пожежної охорони [у місті Костопіль] / С. Мостовий // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 15 верес.

268. На Рівненщині дбають про права людей : у відділенні поліції запрацювала система «Custody Records» // Рівне-Ракурс. – 2022. – 22 груд. – С. 5.

У відділенні поліції міста Костополя запрацювала система «Custody Records».

269. Надєждіна А. До Дня святого Миколая Чудотворця домашні страви, продукти, смаколики, дитячі подарунки доставили бійцям костопільські волонтери / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2020. – 26 груд. – С. 5.

Про добрі справи волонтерського осередку «Воля», що в місті Костопіль, який очолює Володимир Овдійчук.

270. Надєждіна А. Кожна дитина повинна мати родину / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 2 жовт. – С. 5.

Про сім'ю Сергія та Людмили Дідухів із міста Костопіль розповідає прийомна донька Ніна Ковальчук.

271. Надєждіна А. Районна організація ветеранів [України] відзначила [25-річний] ювілей : [Костопільський, нині Рівненський район] / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2012. – 28 квіт. – С. 3.

272. Надєждіна А. У Центрі зайнятості [в Костополі] зустрілися із внутрішньо переміщеними особами [де їм надають роз'яснення, консультують, підшукують для них роботу] / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 18 черв. – С. 3.

273. Надєждіна А. У Центрі надання соціальних послуг вшанували людей похилого віку і ветеранів / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 8 жовт. – С. 1.

Про теплу зустріч з людьми похилого віку і ветеранами у Центрі надання соціальних послуг у місті Костополі.

274. Найкраща реабілітація – це улюблена праця // Рівненська правда. – 2015. – 15 жовт. – С. 5.

Про Костопільський центр зайнятості, який надає низку соціально-психологічних послуг демобілізованим учасникам АТО та допомагає відновити їх трудову діяльність.

275. Намозов О. Керівники громад визначали пріоритети / О. Намозов // Вісті Рівненщини. – 2013. – 25 жовт. – С. 4.

На базі Костопільської міської ради відбулося виїзне засідання дорадчої ради Рівненського регіонального відділення Асоціації міст України міських, селищних голів та секретарів рад Рівненщини.

276. Намозов О. Костопіль відвідала офіційна делегація з Польщі [а саме, з північної гміни «Любоміно» з метою проведення круглого столу та обговорення успішної участі Костополя у європейських проєктах] / О. Намозов // Вільне слово [Рівне]. – 2016. – 15 верес. – С. 12.

277. Намозов О. Підвищення престижу людини праці – основне завдання сьогодення / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2007. – 5 трав. – С. 4

Про засідання колегії Костопільської райдержадміністрації, яке відбулося 26 квітня 2007 року.

278. Наумець І. Партнерство на основі взаємодовіри й поваги / І. Наумець, І. Коленда, Ю. Левчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 1 трав. – С. 1, 5–8.

27 квітня 2009 року в рамках третього етапу спільного проєкту щодо обміну досвідом на рівні партнерських міст до Костополя завітали представницькі делегації з Польщі та Німеччини.

279. Неродик О. Зустріч на високому позитиві / О. Неродик // Надслучанський вісник [Бережне]. – 2022. – 2 черв. – С. 5.

Про робочу поїздку народного депутата України Сергія Литвиненка в територіальний центр комплектування та соціальної підтримки № 2 (м. Костопіль) та на передові позиції українських військових поблизу кордону з Білоруссю.

280. Никончук О. Визволяючи Костопіль, і гадки не мав, що житиму тут ... / О. Никончук // Рівненський регіон. – 2013. – 2 листоп. – С. 2.

Про ветерана Другої світової війни Василя Грамму, який визволяв Рівненщину від німецько-фашистських загарбників.

281. Никончук О. Відклали основну роботу і почали допомагати переселенцям і воїнам ЗСУ / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 25 черв. – С. 2.

Про костопільських волонтерів Олену Дашкель та Лілію Трофімчук, які взялися шукати житло в Костополі та сільській місцевості для внутрішньо переміщених осіб.

282. Никончук О. Гуртом підтримуємо воїнів-земляків / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 3 верес. – С. 3.

Про благодійні ярмарки на підтримку ЗСУ, організовані та проведені в Костопільській територіальній громаді.

283. Никончук О. Депутатські жнива подружжя Руслана і Людмили Потапчуків принесли добірний врожай / О. Никончук // Волинь [Рівне] – 2015. – 14 жовт. – С. 2–3.

Депутати Костопільської районної ради подружжя Потапчуків прозвітували про виконання передвиборних обіцянок.

284. Никончук О. «Дієвий тил – запорука успішного фронту нашої Перемоги» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 21 трав. – С. 3.

Про те, як живе в умовах воєнного стану Костопільська територіальна громада розповів міський голова Євгеній Денисюк.

285. Никончук О. Допомагає будувати храм і пізнавати Бога / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 5.

Про благодійну діяльність костопільчанина Анатолія Алексеичука.

286. Никончук О. Достойні люди – гідна шана / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 26 берез. – С. 3.

Про вшанування ветеранів праці в Костополі міською організацією «Союз українок».

287. Никончук О. Дружба з поляками допоможе Костополю наблизитися до Європи / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2011. – 28 трав. – С. 3.

Про перебування в Костополі делегації з міста Добре Вармінсько-Мазурського воєводства республіки Польща, які особливу увагу приділили проблемам екології та питанням діяльності комунальної сфери.

288. Никончук О. Євгеній Денисюк : «Від своєї матері я успадкував дві

важливі риси – не заздрити людям та вміти прощати» / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 6 квіт. – С. 1, 4-5.

Про життєвий шлях міського голови міста Костополя Євгенія Денисюка.

289. Никончук О. Зміст життя Валентина Крамара [– депутата Костопільської районної ради від виборчого блоку «Наша Україна»] / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2007. – 6 жовт. – С. 2.

290. Никончук О. Зміцнюються дружні стосунки / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 21 верес. – С. 1.

Про перебування в Костополі польської делегації з кількох гмін Ольштинського воєводства по обміну досвідом.

291. Никончук О. Костопільські волонтери доставили в зону АТО позашляховик SSANG – YONG – MUSSO, харчі та одяг / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 29 серп. – С. 1.

Про доставку на Схід позашляховика та благодійного вантажу волонтерами Костопільщини, представниками громади села Мульчиці з Володимиреччини та з Рівного.

292. Никончук О. Костопільські депутати підтримали ТОВ «Українські лісопильні» / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 24 груд. – С. 3.

293. Никончук О. Костопільські діти своїми добрими вчинками наближають перемогу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 20 серп. – С. 2.

Про юних волонтерів Костополя, котрі долучаються до благодійних акцій і збирають кошти на потреби українським захисникам.

294. Никончук О. Костопільчани Анатолій Алексейчук та Петро Трофимчук [– волонтери, які активно підтримують наших військових на сході] придбали позашляховики українським військовим / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 20 верес. – С. 1.

295. Никончук О. Міський голова [Костополя] Євгеній Денисюк спільно з волонтерами придбали українським бійцям позашляховик Nissan Terrano / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 13 листоп. – С. 1.

296. Никончук О. Міцніють дружні зв'язки / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 27 жовт. – С. 1.

Про встановлення дружніх зв'язків між органами місцевого самоврядування міст Львувек Шльонський воєводства Вроцлав (Польща) і Костопіль.

297. Никончук О. МТІ та фонд «Україна 3000» подарували дітям-інвалідам шість надсучасних комп'ютерів / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2007. – 19 трав. – С. 2.

У Костополі побували представники МТІ та Міжнародного благодійного фонду «Україна 3000», головою наглядової ради якого є Катерина Ющенко.

298. Никончук О. На благодійному ярмарку [у Костополі 22 лютого 2015 року] зібрали 74245 гривень для допомоги українським солдатам [в зону АТО] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 26 лют. – С. 1.

299. Никончук О. Об'єдналися, щоб допомагати захисникам України / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 21 лют. – С. 4.

Про роботу Костопільського центру волонтерів.

300. Никончук О. Пам'ять про війну і сьогодні тривожить серце /

О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 4 лют. – С. 3.

Спогади ветерана Другої світової війни з Костополя Василя Грамми про фронтові дороги.

301. Никончук О. Подякували сильним духом матерям / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 14 трав. – С. 2.

Громадська організація «Учасники бойових дій об'єднаних громад Костопільщини» вишанувала матерів, сини яких загинули, захищаючи цілісність і незалежність України.

302. Никончук О. Почав діяти центр з надання адміністративних послуг [у Костопільській райдержадміністрації] / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 25 січ. – С. 1–2.

303. Никончук О. Премії депутата Андрія Коренчука стимулюють до знань / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 берез. – С. 1.

Про благодійну діяльність депутата міської ради Андрія Коренчука, зокрема, про премії для кращих учнів міських шкіл.

304. Никончук О. Різдвяна підтримка військових АТО від ТОВ «Свиспан Лімітед» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2016. – 16 січ. – С. 3.

Про благодійну діяльність товариства з обмеженою відповідальністю «Свиспан Лімітед».

305. Никончук О. Розвиток Костопільщини – справа спільна / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2011. – 9 квіт. – С. 3.

У Костополі відбулася розширена нарада з керівним складом обласної та районної ради і сільськими головами Костопільського району на тему: «Про перспективи розвитку Костопільського району на 2011–2012 роки».

306. Никончук О. Святий Миколай обдарував сотні дітей солодкими гостинцями від костопільських лісівників / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 25 груд. – С. 1.

Про благодійну мандрівку святого Миколая з Костопільського лісового господарства, яке очолює Олександр Мелещук та профспілкову організацію лісгоспу до слухняних дітей Костопільського краю.

307. Никончук О. ТОВ «Свиспан Лімітед» продовжує допомагати Українській армії / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 квіт. – С. 1, 3.

Про допомогу працівників деревообробного підприємства «Свиспан Лімітед» українським військовим у зоні ООС.

308. Никончук О. У зону АТО відправився костопільський «крокодил Гена» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 30 трав. – С. 2.

Про благодійну допомогу підприємця Генадія Чижова бійцям 130-го розвідувального батальйону Рівненського учбового центру.

309. Никончук О. Україна піднялася з колін / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 21 листоп. – С. 1, 3.

Про події на Майдані у місті Київ під час революції Гідності, активними учасниками якої стали костопільчани.

310. Никончук О. Юрій Завада : «Кожен свідомий українець мусить допомагати захисникам Вітчизни» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 31 січ. – С. 4.

Про волонтерську діяльність голови Костопільської громадської організації об'єднання

«Самопоміч» Юрія Завади.

311. Никончук О. Я стояв із триметровою арматурою в руках, а поруч падали хлопці. Підбіг до них і побачив, що їхні голови пробиті кулями ... / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 12 берез. – С. 5.

Спогади костопільчанина Олександра Білери про події на Євромайдані 19–20 лютого 2014 року, який брав участь у протистоянні на вулиці Інституцькій у Києві.

312. Овдійчук В. Вісім років у строю / В. Овдійчук ; розмовляла Д. Середя // Вісті Рівненщини. – 2022. – 4 листоп. – С. 3.

Розмова з костопільчанином Володимиром Овдійчуком, власником магазину військового та армійського одягу, який понад вісім років займається волонтерством, надаючи допомогу захисникам і захисницям України.

313. Олександр Коваль – голова Костопільської РДА // Новини Костопільщини. – 2019. – 30 листоп. – С. 1.

314. Орлов Б. «Круглий стіл», присвячений проблемам працевлаштування інвалідів, відбувся у Костопільському районному центрі зайнятості / Б. Орлов // Віче Костопільщини. – 2011. – 2 квіт. – С. 5.

315. Павловська І. Костопіль. Співпраця з Євросоюзом триває / І. Павловська // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 3 верес. – С. 2.

Про підготовлені проекти та отримані гранти міста Костопіль.

316. Пацурківський М. Михайло Пацурківський : «Мій принцип – ніколи не обливати брудом своїх опонентів» / М. Пацурківський // Новини Костопільщини. – 2020. – 15 серп. – С. 1, 4.

Розмова з Михайлом Пацурківським, депутатом Костопільської районної ради від Народного Руху України, очільником районної організації Української спілки ветеранів Афганістану та учасників АТО/ООС.

317. Перші кроки [сотні українського козацтва «Волинська Січ» у місті Костопіль] / І. Павловська // Вічеве слово [Костопіль]. – 1993. – 23 черв.

318. Петрина Т. Нова харцерська дружина в Косто́полі / Т. Петрина // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2022. – 27 жовт. – С. 2.

У Косто́полі з'явилася 7-ма харцерська дружина «Світанок» Польського харцерства в Україні.

319. Підприємство «Свиспан Лімітед» продовжує допомагати українським військовим // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 листоп. – С. 1.

Костопільське підприємство «Свиспан Лімітед» надає допомогу Рівненському військовому полігону у відновленні казарми для військовослужбовців.

320. Підтримують бійців-земляків, котрі служать на передовій // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 квіт. – С. 1.

Про благодійну допомогу захисникам на передовій на Сході України волонтерами Костопільського краю.

321. Побувавши на передовій, відчули, що Україна переможе // Новини Костопільщини. – 2022. – 20 серп. – С. 1.

Про гуманітарну поїздку, яку здійснили волонтери Головинської ТГ спільно з представниками Костопільського волонтерського центру «Воля» до своїх земляків, що наразі захищають свободу і державність на Півдні та Сході України.

322. Поки російський ворог годує своїх солдатів протермінованими сухпайками, українські захисники щодня отримують свіжу їжу // Новини Костопільщини. – 2022. – 19 берез. – С. 3.

Про пункт харчування в гастробарі «Chekin» у Костополі, який відкрився з перших днів війни і готує смачні страви та займається збором необхідних речей і коштів на потреби Української армії.

323. Понізов В. О. Місто крокує в майбутнє / В. О. Понізов // Червоний промінь [Костопіль]. – 1982. – 15 серп.

Розмова з головою Костопільської міської ради народних депутатів В. О. Понізовим.

324. Привітали ветеранів праці // Новини Костопільщини. – 2021. – 9 жовт. – С. 7.

Про ветеранів праці і війни Костопільської територіальної громади: Петра Свища, Адама Радчука, Івана Бурноса, Василя Довгальця, Василя Петренчука і Тамару Єленську, яких привітали та відзначили в День ветерана представники Костопільської організації ветеранів України.

325. Про встановлення податку на майно в частині податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки : рішення Костопільської міської ради № 1065 від 29 січня 2015 року // Новини Костопільщини. – 2015. – 7 лют. – С. 6.

326. Про встановлення податку на майно в частині плати за землю : рішення Костопільської міської ради № 1064 від 29 січня 2015 року // Новини Костопільщини. – 2015. – 7 лют. – С. 5.

327. Про встановлення податку на майно в частині транспортного податку : рішення Костопільської міської ради № 1063 від 29 січня 2015 року // Новини Костопільщини. – 2015. – 7 лют. – С. 5.

328. Про встановлення ставки акцизного податку з реалізації суб'єктами господарювання роздрібної торгівлі підакцизних товарів : рішення Костопільської міської ради № 1062 від 29 січня 2015 року // Новини Костопільщини. – 2015. – 7 лют. – С. 5.

329. Рогашко А. Костопіль – на шляху до Європи / А. Рогашко // Рівне-Ракурс. – 2007. – 19 квіт. – С. 3.

У Костополі відбулися громадські слухання, у ході яких обговорювався стратегічний план розвитку міста.

330. Розробити Програму стратегічного розвитку міста костопільчанам допомагатимуть поляки та американці // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 15 жовт. – С. 2.

Про співпрацю Костополя з поляками та американцями для розвитку міста.

331. Рокунь С. Завжди у центрі уваги людей / С. Рокунь ; розмовляла В. Корнюша // Віче Костопільщини. – 2012. – 4 лют. – С. 9.

Розмова з дільничним Костопільського райвідділу міліції капітаном Сергієм Рокунем, який визнаний одним із кращих дільничних на Костопільщині та про специфіку роботи служби.

332. Романенко Г. В Костополі створено «ГАРТ» [(«Громадський актив за розвиток територій»)] / Г. Романенко // Вісті Рівненщини. – 2011. – 21 жовт. – С. 4.

333. Снітко М. Заради однієї мети / М. Снітко // Червоний прапор [Рівне]. – 1979. – 6 черв. – С. 2.

Розповідь депутата Костопільської міської ради народних депутатів про роботу в своєму виборчому окрузі.

334. Соломко М. Грані неспокою / М. Соломко // Вісті Рівненщини. –

2005. – 9 верес. – С. 2.

Про депутата Костопільської районної ради трьох скликань Л. Грицюка – педагога та журналіста.

335. Стан економіки та добробуту громадян району залежить від тісної співпраці всіх гілок влади / бесіду вели Ю. Левчук, Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 21 серп. – С. 2.

Фрагменти бесіди за «круглим» столом з керівниками міста Костопіль і Костопільського, нині Рівненського району.

336. Степура І. Робоча зустріч з головою Головинської територіальної громади / І. Степура // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 квіт. – С. 7.

Про робочу зустріч директора Костопільської районної філії Рівненського обласного центру зайнятості В. Харченка та начальниці відділу взаємодії з роботодавцями І. Степури з головою Головинської територіальної громади О. Бачуком.

337. Степура І. Співпраця із ТОВ «Захід Агропром» – одним із роботодавців сільськогосподарської галузі / І. Степура // Новини Костопільщини. – 2021. – 26 листоп. – С. 6.

Про співпрацю ТОВ «Захід Агропром» з Костопільською районною філією Рівненського обласного центру зайнятості.

338. Талашук В. Звіт про діяльність голови районної ради з листопада 2010 року по листопад 2011 року / В. Талашук // Віче Костопільщини. – 2011. – 26 листоп. – С. 2–5.

Звіт голови Костопільської районної ради Віктора Талашука про пророблену роботу за звітний період.

339. Талашук В. Про раду / В. Талашук ; розмовляла Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2010. – 16 жовт. – С. 2–3.

Розмова з головою Костопільської районної ради Віктором Талашуком про пророблену роботу за звітний період з квітня 2006 – по жовтень 2010 року.

340. Терешко М. Євгеній Денисюк: «Костопіль – місто краси» / М. Терешко // Вісті Рівненщини. – 2006. – 12 трав. – С. 3.

Про голову м. Костополя Євгенія Денисюка та розвиток міста.

341. Тет Ю. Громада Костополя підтримує міську владу / Ю. Тет // Рівне-Ракурс. – 2007. – 19 лип. – С. 2.

Про розвиток міста Костопіль розповідає його мер Євгеній Денисюк під час святкування Дня міста.

342. Ткачук Н. «Про план діяльності з підготовки проєктів регуляторних актів Костопільської міської ради на 2012 рік» : рішення Костопільської міської ради № 718 від 28 грудня 2011 року / Н. Ткачук // Віче Костопільщини. – 2012. – 7 січ. – С. 6.

343. Ткачук С. Бажаю, щоб нинішній 2015 рік ще більше згуртував нас в усьому ... / С. Ткачук ; розмовляв Ю. Левчук // Новини Костопільщини. – 2015. – 6 січ. – С. 2.

Розмова з головою Костопільської районної ради Сергієм Ткачуком про роботу у 2014 році.

344. Ткачук С. «Батьківщина» завжди працювала на Батьківщину / С. Ткачук // Новини Костопільщини. – 2015. – 25 лип. – С. 2.

Про вісімнадцяту звітно-виборну конференцію Костопільської районної партійної організації Всеукраїнського об'єднання «Батьківщина».

345. Томілович О. Соціальна робота – не просто професія, це – спосіб життя / О. Томілович // Віче Костопільщини. – 2011. – 5 листоп. – С. 5.

Про роботу Костопільського територіального центру соціального обслуговування пенсіонерів та одиноких непрацездатних громадян.

346. Топольська Т. У центрі надання соціальних послуг працюють для людей / Т. Топольська ; розмовляла А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 листоп. – С. 1.

Про «Центр надання соціальних послуг» Костопільської міської ради.

347. Тубіна С. Доброта – категорія соціальна / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2014. – 26 груд. – С. 3.

Про благодійну допомогу працівниками ДП «Костопільське лісове господарство» вихованцям Костопільської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату.

348. У Костопільській громаді надають медичну допомогу біженцям // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 берез. – С. 2.

Про медичну допомогу та лікарські препарати за їх наявності, які безкоштовно надають для внутрішньо переміщених осіб у Костопільській громаді.

349. У [Костопільському] центрі зайнятості відбувся інформаційний семінар для безробітних – учасників АТО // Новини Костопільщини. – 2015. – 10 жовт. – С. 8.

350. У Косто́полі закінчилася епоха Денисюка // Вісті Рівненщини. – 2023. – 27 груд. – С. 1.

Про звільнення міського голови Косто́поля Євгенія Денисюка, який обіймав свою посаду впродовж 25 років.

351. У Косто́полі збирали кошти на авто для військових [під час благодійного ярмарку] // Вісті Рівненщини. – 2023. – 10 берез. – С. 7.

352. У Косто́полі [, що на Рівненщині] запрацював сучасний ізолятор тимчасового тримання // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 берез. – С. 2.

353. У старостинських округах [Косто́поля завдяки фахівцям із соціальної роботи, старостам та місцевим жителям] соціальна робота ні на мить не зупиняється // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 берез. – С. 2.

354. Федас С. Денисюк [Євген] непереможний? У Косто́полі вп'яте обрали того ж міського голову / С. Федас // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 30 жовт. – 5 листоп. – С. 1, 2.

355. Харченко В. Василь Харченко: «В нашій роботі немає другорядних завдань» / В. Харченко ; розмовляла К. Янишен // Віче Костопільщини. – 2007. – 15 груд. – С. 4.

Про результати роботи Костопільського районного центру зайнятості у 2007 році розповідає його директор Василь Харченко.

356. Харченко В. Наше завдання – надати допомогу людям, які втратили роботу / В. Харченко // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 5 листоп. – С. 4.

Про роботу Костопільського районного центру зайнятості, який святкує 20-річний ювілей, розповідає його директор Василь Харченко.

357. Харченко В. Професійне свято – це нагода підбити підсумки та визначити завдання на перспективу / В. Харченко // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 листоп. – С. 2.

Про діяльність Костопільської районної філії Рівненського обласного центру

зайнятості.

358. Хомич Д. Костопіль – Мілюз : дружні і ділові стосунки зміцнюють [костопільчан з французькими друзями з м. Мілюз] / Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 28 черв. – С. 4.

359. Хомич Д. Профспілки повинні виявити принциповість та активність / Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 22 жовт. – С. 3.

360. Царук Г. Союз українок підвів підсумки Міжнародного конкурсу «Мій рідний край» / Г. Царук // Новини Костопільщини. – 2015. – 17 жовт. – С. 2.

Про свято «Люби і знай свій рідний край», яке організували і провели члени Костопільського міського осередку «Союзу українок».

361. Цимбалюк І. Матерям дякували за силу духу / І. Цимбалюк // Новини Костопільщини. – 2021. – 15 трав. – С. 1.

У Костопільській громаді до Дня матері вишанували багатодітних матерів та жінок, сини яких загинули, захищаючи територіальну цілісність і незалежність України.

362. Шклярук В. Аксіома мера / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 25 берез. – С. 3.

Звіт міського голови Євгена Денисюка про роботу в 2007 році перед територіальною громадою Костополя.

363. Шклярук В. Меморандум євросамоврядування підписали мер Костополя Євген Денисюк та бургомістр Доброго М'яста [Польща] Станіслав Тшосковські під час офіційного візиту польської делегації / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 11 трав. – С. 3.

364. Шклярук В. Працює з людьми і для людей / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 4 берез. – С. 5.

Про Аллу Яскал – завідувачку організаційно-загального відділу Костопільської міської ради.

365. Шклярук В. Столярна мода від «Алекса» / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 8 лют. – С. 2.

На базі ПП «Алекс» у Костополі за підтримки міськради, районного центру зайнятості затверджено програму навчання групи учнів за спеціальностями маляра і столяра (перепідготовка робітничих професій будівельників).

366. Шклярук В. У Підлужному роботи вистачає всім / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 20 квіт. – С. 4.

Про співпрацю Костопільського районного центру зайнятості з Підлужненською сільською радою (Костопільський, нині Рівненський район).

367. Шульган С. Самоврядування : етапи становлення, досвід, перспективи розвитку / С. Шульган // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 3 груд. – С. 1–2.

Про стан місцевого самоврядування у Костопільському районі.

368. Юркова О. В Костополі є господар [– міський голова Є. О. Денисюк] / О. Юркова // Голос України. – 2010. – 14 січ. – С. 29.

369. Юркова О. Живильна «Криниця» – Костополю / О. Юркова // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 6 груд. – С. 3.

Про господарське життя Костополя та роботу міського голови міста Євгенія Денисюка.

370. Юркова О. Збережуть пожежні команди / О. Юркова // Голос

України. – 2021. – 25 трав. – С. 15.

Про створення добровільної пожежної охорони у Костопільському, нині Рівненському районі.

371. Юркова О. Костопіль стає по-європейськи комфортним / О. Юркова // Голос України. – 2015. – 3 верес. – С. 6.

Інтерв'ю з міським головою Костополя Євгенієм Денисюком.

372. Юркова О. Толока у ... лікарні / О. Юркова // Вільне слово [Рівне]. – 2010. – 9 груд. – С. 2.

Терапевтичне відділення центральної районної лікарні у Костополі відремонтували за кошти підприємств та приватних підприємців.

373. Юркова О. У Костополі опікуни, піклувальники, прийомні батьки їздитимуть безплатно / О. Юркова // Голос України. – 2021. – 29 верес. – С. 12.

374. Юхневич П. ГО «Громада Костопільщини» працює активно і прозоро / П. Юхневич // Новини Костопільщини. – 2015. – 1 серп. – С. 2.

375. Юхневич П. Об'єднаймо зусилля задля добрих і необхідних справ! / П. Юхневич // Новини Костопільщини. – 2015. – 6 січ. – С. 3.

Про діяльність громадської організації «Громада Костопільщини».

376. Якимець В. І. Настав час, коли з громадою треба радитись / В. І. Якимець // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 24 берез. – С. 3.

Розповідь секретаря Костопільської міської ради Віри Якимець про місцеве самоврядування.

377. Янишен К. Будьмо милосердними до тих, хто цього потребує / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 9 груд. – С. 2.

Про благодійні заходи у Костополі, проведені до Міжнародного дня інвалідів.

378. Янишен К. Свято творчості для дітей та молодих людей, які володіють особливою любов'ю до життя / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 10 груд. – С. 8.

Про відзначення творчо обдарованих дітей з фізичними вадами розвитку Костопільського РЦ СССДМ.

Учасники АТО/ООС та російсько-українська війна

379. Андрієвський А. Одним – поранення, а іншим – компенсації / А. Андрієвський, О Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2017. – 3 листоп. – С. 5.

Про життя воїна АТО Андрія Мельника з Костополя після повернення додому.

380. Андрій Рощук : «Після всього пережитого я ціную те, що маю, і дякую Богу, що живий» / розмовляла Г. Будько // Новини Костопільщини. – 2019. – 25 трав. – С. 5.

Про учасника антитерористичної операції, костопільчанина Андрія Рощука.

381. Артюх І. Лікар – анестезіолог [Костопільської центральної районної лікарні] Ігор Артюх на час своєї відпустки поїхав добровольцем у зону бойових дій на Схід України / І. Артюх ; записав О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 9 серп. – С. 3.

382. Бабінець А. Повернення / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 19 берез. – С. 12.

Про бійця АТО з Костополя Андрія Рощука.

383. Бернада О. Костопільський «Арій» Олег Бернада ніколи не довіряв Росії / О. Бернада ; розмовляв О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 4 квіт. – С. 4.

Костопільчанин Олег Бернада розповідає про бойові дії на Сході України.

384. В боях за рідну землю поклали свої життя наші земляки // Новини Костопільщини. – 2023. – 13 трав. – С. 4.

Про загиблих костопільчан у російсько-українській війні: Валерія Переходька, який проживав у с. Жалин, Андрія Продая, уродженця Костополя, Олександра Бережного, уродженця Рівного, який жив і працював у Костополі, Олександра Циганчука, що проживав у с. Тихе, Андрія Примака, уродженця Костополя, Олександра Цюха, уродженця Костополя.

385. В останню дорогу провели Героїв [, зокрема, Ігоря Вербицького, Віталія Сьомака та Андрія Шаварського, Валерія Козачука, уродженців міста Костопіль]! // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 25 трав. – С. 5 ; 22 черв. – С. 5.

386. В останню дорогу провели Героїв, котрі віддали свої життя за Батьківщину [– бійця Данила Шевчука, уродженця м. Костопіль, який довгий час вважався зниклим безвісти, солдата В'ячеслава Миколайовича Сидорука, який проживав у м. Костопіль, який вважався безвісти зниклим, молодшого сержанта Яна Юрійовича Овдійчука, уродженця Северодонецька, який з родиною переїхав у с. Пенків на Костопільщину] // Новини Костопільщини. – 2023. – 25 берез. – С. 2.

387. В'ячеслав Мележик : «Мабуть я в сорочці народився, бо кілька разів доля рятувала від смерті» // Новини Костопільщини. – 2019. – 13 квіт. – С. 1, 4.

Про розмову з учасником антитерористичної операції В'ячеславом Мележиком із Костополя про його військову службу на Сході України.

388. Віддали життя за Україну // Новини Костопільщини. – 2022. – 5 листоп. – С. 4.

2 листопада 2022 р. жителі міста Костопіль провели в останню дорогу загиблого воїна Андрія Петрика.

Див. також №№ 480, 1467.

389. Війна завадила здійсненню мрій Дмитра // Новини Костопільщини. – 2022. – 28 трав. – С. 2.

25 травня 2022 р. жителі Костопільської територіальної громади провели в останню путь воїна, учасника АТО Дмитра Рицького, життя якого обірвалося 18 травня 2022 р. в результаті ворожого обстрілу під час виконання бойового завдання в Донецькій області.

390. Вічна слава нашим героям! // Вісті Рівненщини. – 2022. – 6 трав. – С. 2.

Про загиблого костопільчанина в російсько-українській війні Вадима Калаура.

391. Гаврилюк М. «Герої не вмирають...» / М. Гаврилюк // Вільне слово [Рівне]. – 2016. – 1 січ. – С. 6.

Про захід, що відбувся у стінах Пісківської загальноосвітньої школи I-III ступенів на Костопільщині, де вшанували пам'ять героїчно загиблих в зоні АТО односельчан Сергія Головачака та Романа Пиясюка.

392. Галич В. «Ризики життям – щоденна справа...» / В. Галич // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 2 верес. – С. 5.

Про учасника АТО Мельника Василя Анатолійовича, уродженця міста Костопіль, а нині студента НУВГП.

393. Героя [жителя Костопільщини Олексія Кондратюка, загиблого в зоні проведення АТО] нагороджено орденом «За мужність» // Костопільщина 21 століття. – 2017. – 21–27 лип. – С. 2.

394. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 2 берез. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Тараса Степчука з Костопільської громади.

395. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 8 берез. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Андрія Корнійчука з Костополя.

396. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 16 берез. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, В'ячеслава Сидорука, мешканця Костополя.

397. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 6 квіт. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Валерія Потанчука з Костополя.

398. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 13 квіт. – С. 8.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Петра Алексійчука з с. Мирне Малолубашанської громади на Костопільщині, Василя Шериуна з Костополя та Максима Крука, уродженця Костополя.

399. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 4 трав. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олександра Цюха, Андрія Продаю з Костополя.

400. Гинуть наші земляки за волю України // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 11 трав. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих у російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олександра Бережного з Костополя.

401. Гинуть наші країни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 24 берез. – С. 3.

Про захисників України, військових з Рівненщини, зокрема, костопільчанина Дениса Алексеєнка, загиблого внаслідок ракетного удару по телевежі в Антополі.

402. Гинуть наші країни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 31 берез. – С. 5.

Короткі довідки про загиблих у російсько-українській війні Героїв Рівненщини, зокрема, костопільчанина Ігоря Салія.

403. Гинуть наші країни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 5 трав. – С. 5.

Короткі довідки про загиблих у російсько-українській війні Героїв Рівненщини, зокрема, костопільчанина Вадима Калаура.

404. Гинуть наші країни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 23 черв. – С. 5.

Короткі довідки про загиблих у російсько-українській війні Героїв Рівненщини, зокрема, костопільчанина Андрія Руссу.

405. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 7 лип. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих воїнів Рівненщини в російсько-українській війні, зокрема, костопільчанина Сергія Матвійчука.

406. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 4 серп. – С. 5.

Про прощання з загиблими в російсько-українській війні захисниками Рівненщини, зокрема, Андрієм Тішком з Костопільської громади.

407. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 11 серп. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих воїнів Рівненщини в російсько-українській війні, зокрема, костопільчан Михайла Лазуцького та Ігоря Левицького.

408. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 8 верес. – С. 5.

Коротка інформація про воїнів Рівненщини, загиблих у російсько-українській війні, зокрема, солдата Василя Петровича Коляду, старшого лейтенанта, заступника командира протитанкової артилерійської батареї Олега Пруцькова з Костопільщини.

409. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 29 верес. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих воїнів Рівненщини в російсько-українській війні, зокрема, Олександра Стецюка з Костопільської громади.

410. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 3 листоп. – С. 5 ; 10 листоп. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих воїнів Рівненщини в російсько-українській війні, зокрема, костопільчанина Андрія Петрика.

411. Гинуть наші краяни у боротьбі за мир в Україні // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 24 листоп. – С. 5.

Коротка інформація про загиблих воїнів Рівненщини в російсько-українській війні, зокрема, костопільчанина Олександра Павловського.

412. Двох бійців з Рівненщини посмертно нагороджено орденом «За мужність» [, один з яких – Олексій Кондратюк з Костопільщини] // Льонокомбінат [Рівне]. – 2017. – 21 квіт. – С. 5.

413. Добровольці Костопільщини готові захищати рідну землю // Новини Костопільщини. – 2022. – 19 берез. – С. 2.

Про легкопіхотний загін «Волинь» з Костопільщини, який влився в батальйон Української добровольчої армії.

414. Журавлі повернуться до хати, та не повернутися мені ... // Новини Костопільщини. – 2022. – 19 берез. – С. 1.

16 березня 2022 року костопільчани провели в останню путь Івана Івановича Курача, уродженця села Грицьки Дубровицького, нині – Сарненського району, який з перших днів війни пішов добровольцем у Нацгвардію, загинув 14 березня 2022 року під час виконання службових обов'язків у селі Антопіль Рівненського району внаслідок ракетного удару по телевежі.

415. За мужність і героїзм // Вісті Рівненщини. – 2014. – 7 листоп. – С. 2.

Капітана міліції Ростислава Салівончика з Костопільщини посмертно нагороджено орденом «За мужність» III ступеня. Загинув Герой в районі міста Іловайськ на Донеччині наприкінці серпня.

Див. також №№ 444, 454, 471–472, 496, 1458.

416. Загиблого героя нагородили орденом посмертно // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 22–28 серп. – С. 3.

Про загиблого під Гловайськом героя села Пісків Костопільського району Сергія Головача, що був нагороджений орденом «За мужність» III ступеня посмертно.

417. Загинув [депутат Костопільської міської ради] Андрій Корнійчук [, захищаючи країну від російського агресора] // Новини Костопільщини. – 2023. – 4 берез. – С. 4.

418. Загинув костопільчанин [Роман Пиясюк у зоні АТО] // Вісті Рівненщини. – 2015. – 13 берез. – С. 2.

419. Загинув під час бойового завдання [мешканець Костополя Роман Пиясюк] // Рівненська газета. – 2015. – 19 берез. – С. 3.

420. Загинуло ще шестеро жителів Рівненщини [, зокрема, Руслан Саливончик та Віталій Ставський з Костополя] // Вісті Рівненщини. – 2014. – 10–12 верес. – С. 2.

Див. також №№ 440, 454, 471, 473, 1451, 1461–1462.

421. Захисникам України вручили нагрудні знаки «Учасник АТО» // Новини Костопільщини. – 2015. – 5 верес. – С. 2.

Про заходи, присвячені вшануванню учасників антитерористичної операції, які відбулися в Костопільській районній раді.

422. Знову втрата // Вісті Рівненщини. – 2016. – 5 серп. – С. 2.

Про загиблого воїна АТО, підполковника Збройних Сил України Юрія Івановича Ткачука з Костополя.

Див. також №№ 431, 443, 1465.

423. І знову Костопільська громада втратила двох Героїв // Новини Костопільщини. – 2023. – 27 трав. – С. 4.

Про загиблих в російсько-українській війні Героїв з Костопільської громади: Віталія Сьомака з Костополя та Олексія Стасюка з с. Яполоть, що в Рівненському районі.

424. І знову сумні звістки прийшли на Костопільщину // Новини Костопільщини. – 2023. – 24 черв. – С. 4.

Про загиблих в російсько-українській війні Героїв Олександра Степанчука з с. Чудви, Валерія Козачука з Костополя та Олександра Малишевського з с. Злазне, що в Рівненському районі.

425. Катер «Костопіль» – у строю // Голос України. – 2019. – 7 груд. – С. 8.

Новому малому броньованому артилерійському катеру типу «Гюрза-М» присвоєно назву «Костопіль» на честь міста в Рівненській області, де народився морський піхотинець Олексій Кондратюк, який загинув у березні 2017 року на фронті російсько-української війни.

426. Кіборгу з Костополя не зробили навіть пандус до під'їзду // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 5–11 верес. – С. 3.

Про мешканця Костополя Андрія Мельника, який пройшов пекло Донецького аеропорту.

427. Коваль В. Звільнені з полону! / В. Коваль // Дзеркало плюс [Дубно]. – 2022. – 20 жовт. – С. 4.

Про звільнення 108 українських заручниць із полону, серед яких – троє жінок із Рівненщини, зокрема – військовий медик, старший сержант Руслана Вабіщевич із Костополя.

428. Коли синочок підросте... // Вісті Рівненщини. – 2017. – 28 лип. – С. 2.

Загиблого воїна АТО Олексія Кондратюка нагороджено орденом «За мужність» III

ступеня посмертно.

429. Костопіль знову у журбі // Новини Костопільщини. – 2022. – 26 листоп. – С. 4.

18 листопада 2022 р. у Косто́полі відбулося прощання із загиблим в російсько-українській війні Героєм Олександром Павловським.

430. Костопіль знову у журбі // Новини Костопільщини. – 2023. – 25 лют. – С. 4.

Про загиблих костопільчан, захисників України – Олександра Прокоповича, Олександра Ткача, солдата Тараса Михайловича Степчука з Костопільської громади.

431. Костопіль попрощався із підполковником Юрієм Ткачуком // Новини Костопільщини. – 2016. – 6 серп. – С. 2.

Про церемонію прощання костопільчан з підполковником Збройних Сил України Юрієм Ткачуком, який помер при виконанні службового обов'язку на Сході України.

432. Костопільська громада попрощалася з Валерієм Потапчуком // Новини Костопільщини. – 2023. – 1 квіт. – С. 4.

У Костопільській громаді провели в останню путь Валерія Потапчука, уродженця с. Малушка Березнівського, нині Рівненського району. Навчався в Костопільській ЗОШ № 1 та в Костопільському професійно-технічному училищі. Жив і працював у Косто́полі.

433. Костопільська громада попрощалася з [захисником України, солдатом] Олександром Занозюком // Новини Костопільщини. – 2023. – 7 січ. – С. 2.

434. Костопільські рятувальники отримали новий аварійно-рятувальний автомобіль // Новини Костопільщини. – 2021. – 26 листоп. – С. 6.

За підтримки голови Рівненської районної державної адміністрації Олександра Ковалю, Костопільського міського голови Євгенія Денисюка, депутатського корпусу міської ради та керівництва Головного управління ДСНС України у Рівненській області для виконання завдань за призначенням підрозділ 19-ї державної пожежно-рятувальної частини міста Косто́піль отримав спеціальну аварійно-рятувальну машину легкого типу САРМ-Л.

435. Костопільчани провели в останню путь свого Героя [21-річного військового-контрактника Олексія Кондратюка, який загинув на Донеччині в зоні АТО] // Костопільщина 21 століття. – 2017. – 24–30 берез. – С. 2.

436. Костопільщина знову у журбі // Новини Костопільщини. – 2023. – 25 лют. – С. 4.

Про загиблих костопільчан, захисників України – Олександра Прокоповича, Олександра Ткача, солдата Тараса Михайловича Степчука з Костопільської громади.

437. Костопільщина продовжує оплакувати своїх воїнів-синів // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 груд. – С. 2.

Про загиблих у російсько-українській війні Героїв: Богдана Полюховича з Косто́поля, Романа Дуліка із села Малий Стидин.

438. Кравчук Ю. Вихід з Дебальцевого відбувався не по «зеленому» коридору / Ю. Кравчук // Новини Костопільщини. – 2015. – 14 берез. – С. 1, 5.

Розповідь костопільчанина, учасника антитерористичної операції Андрія Парфенюка про військові події на Сході України.

439. Матрос Андрій Руссу загинув у акваторії Чорного моря за тиждень до свого 19-річчя // Новини Костопільщини. – 2022. – 25 черв. – С. 3.

16 червня 2022 р. жителі Головинської територіальної громади та мешканці м. Косто́піль попрощалися зі своїм земляком, жителем с. Садки, Андрієм Руссу.

440. Нагорода героям // Вісті Рівненщини. – 2015. – 29 трав. – С. 2.

Президент України Петро Порошенко нагородив державною нагородою шістьох військовослужбовців з Рівненщини орденом «За мужність» III ступеня, серед яких – костопільчанина Віталія Ставського.

441. Надєждіна А. Віталій Левчук: «180 діб на захисті Вітчизни» / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 жовт. – С. 2.

Про Віталія Левчука, учасника АТО (2014–2015 рр.), який нині є головою громадської організації «Учасники бойових дій об'єднаних громад Костопільщини».

442. Надєждіна А. Костопільчанин Валерій Потапчук віддав своє життя за Україну / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2023. – 28 жовт. – С. 3.

Про загиблого в російсько-українській війні захисника Валерія Потапчука з Костополя.

443. Надєждіна А. П'ять років спливає, як сина немає ... / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 31 лип. – С. 1.

Про кадрового військового, підполковника Юрія Івановича Ткачука з Костополя, який загинув у зоні АТО в 2016 році.

444. Надєждіна А. Руслан Салівончик поклав своє життя на вівтар незалежності України / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 серп. – С. 1.

Про загиблого воїна АТО Руслана Салівончика з Костополя.

445. Надєждіна А. Тарас Степчук любив життя, та понад усе – Україну / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2023. – 12 серп. – С. 3.

Про загиблого в російсько-українській війні Героя Тараса Степчука з Костополя.

446. Надєждіна А. У Костополі попрощалися з воїном [14-ї бригади стрілецького батальйону] Андрієм Тішком / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 6 серп. – С. 3.

447. Надєждіна А. У с. Данчиміст [Костопільського району] в останню путь провели воїна АТО Івана Дуся / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2016. – 28 трав. – С. 3.

Див. також №№ 474, 1466.

448. Найпозитивніша новина сімнадцятого жовтня // Дубровицький вісник. – 2022. – 20 жовт. – С. 2.

17 жовтня 2022 р. 108 українських заручниць звільнено з полону, серед яких військовий медик, старший сержант Руслана Вабіщевич з міста Костопіль.

449. Намозов О. В останню путь провели Героя-костопільчанина / О. Намозов // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 23 берез. – С. 6.

Про загиблого воїна АТО, матроса Олексія Кондратюка, який отримав смертельне поранення 17 березня у місті Маріуполь під час виконання бойового завдання.

450. Намозов О. Костопільчани попрощалися з Героєм Олексієм Кондратюком / О. Намозов // Вісті Рівненщини. – 2017. – 24 берез. – С. 2.

Про загиблого воїна АТО Олексія Кондратюка із Костополя.

451. Намозова В. Чотирнадцять місяців на передовій, за покликом серця / В. Намозова // Новини Костопільщини. – 2015. – 29 серп. – С. 2.

Про воїна АТО Сергія Ковальчука, який проходить період ротції у Костополі.

452. Намозова В. Чотирнадцять місяців на передовій / В. Намозова // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 27 серп. – С. 4.

Про бійця итурмової бригади Добровольчого українського корпусу Сергія Ковальчука (позивний «Дизель») з Костополя.

453. Невимовно болить, коли гинуть зовсім юні ... // Новини Костопільщини. – 2023. – 11 лют. – С. 4.

30 січня 2023 р. у Запорізькій області загинув костопільчанин Владислав Фаліковський, рятуючи пораненого побратима під час масованого обстрілу.

454. Никончук О. В останню путь героїв проводжали [костопільчани Руслана Салівончика та Віталія Ставського, загиблих в зоні АТО на Сході України] тисячі жителів Костопільщини / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 13 верес. – С. 1.

455. Никончук О. Війна з росією продовжує забирати життя наших земляків / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 10 верес. – С. 2.

Про прощання у Костополі з загиблими у російсько-українській війні старшим лейтенантом Олегом Пруцковим та навідником кулеметного відділення стрілецького батальйону Василем Колядою, уродженцем с. Данчиміст, яке увійшло до Малолюбашанської громади, де проживав з дружиною та дітьми в Костополі.

456. Никончук О. Війна забрала життя ще трьох наших захисників / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 7 трав. – С. 1.

29 квітня 2022 року одразу трьох захисників української землі поховали на Костопільщині: Володимира Рудика з Березнівщини, костопільчанина Вадима Калаура та Миколу Романцева з села Гута Рівненського району.

457. Никончук О. Війна принесла непоправну втрату ще одній костопільській родині / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 29 жовт. – С. 1.

24 жовтня 2022 р. у місті Костопіль попрощалися із загиблим у російсько-українській війні Героєм Сергієм Медведем.

458. Никончук О. Загиблих на війні земляків поховали з військовими почестями / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 2 квіт. – С. 1.

Про прощання з загиблими воїнами з Костопільщини Рівненського району – Олександром Цикуном в Головинській територіальній громаді, Олександром Новаком у с. Малий Мидськ, Леонідом Дельцовим у с. Великий Мидськ, Ігорем Салієм у Костополі.

459. Никончук О. Зазирнув смерті в очі і почав писати книгу / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 19 трав. – С. 4.

Про костопільчанина Максима Парфінєнка, військовослужбовця, учасника Євромайдану, воїна АТО, який пише книгу «Майже війна» про те, що відбувалось на Донбасі і що найбільше хвилювало.

460. Никончук О. Їх об'єднала любов до України / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 5 серп. – С. 1.

Про загиблих у російсько-українській війні костопільчанин, рядового Михайла Лазуцького, який служив навідником кулеметного відділення та командира відділення аеромобільного взводу, солдата Ігора Левицького.

461. Никончук О. Костопільщина попрощалася з Романом Пиясюком / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 21 берез. – С. 2.

Про загиблого костопільчанина Романа Пиясюка – учасника антитерористичної операції на Сході України.

462. Никончук О. Нагороду Олексія Кондратюка отримала вдова Героя / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2017. – 22 лип. – С. 1.

Про нагородження костопільчанина Олексія Кондратюка, який загинув на Сході України орденом «За мужність» III ступеня (помертньо).

463. Никончук О. Раніше ніколи не чув, що земля може дихати ... /

О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 6 груд. – С. 4.

Про воєнні події весною та влітку 2014 року на Донбасі, в яких брав участь костопільчанин Олександр Новак.

464. Никончук О. У Злазному вшанували матерів захисників України /

О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2023. – 20 трав. – С. 1.

Про відзначення Дня матері у Головинській громаді, що в Рівненському районі, під час якого відбулось вшанування матерів загиблих захисників та вручення державних нагород рідним загиблих воїнів, зокрема нагороджено орденом «За мужність» III ступеня померлого Андрія Руссу.

465. Никончук О. У Піскові вшанували пам'ять Романа Пиясюка /

О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 берез. – С. 1.

Про вшанування пам'яті земляків, які загинули на Сході України у Піскові, зокрема у Пісківському ліцеї імені Героїв-земляків мітингом біля пам'ятника, проведенням спортивної естафети «GOOLGAMES» на кубок Романа Пиясюка.

466. Парфіненко М. Зазирнув смерті в очі і почав писати книгу /

М. Парфіненко ; розмовляв О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 7 трав. – С. 3.

Розмова з костопільчанином Максимом Парфіненком, який у 2015 р. був мобілізований до лав Збройних сил України і потрапив в батальйон «Донбас», який виконував бойові завдання в районі Мар'їнки на Сході. Тут і з'явилася основа для книги «Майже війна», яку автор намагається видати в найближчий час.

467. Пікула С. Повернення додому / С. Пікула // Сім днів [Рівне]. – 2022.

– 20 жовт. – С. 1.

З російського полону звільнено 108 українських заручниць, серед яких троє жінок Рівненщини, котрі наразі вже повернулися додому, зокрема, військовий медик Руслана Вабіщевич з Костополя.

468. Пішов на небо піхотинець з відважним серцем моряка ... // Новини

Костопільщини. – 2022. – 9 лип. – С. 2.

Про костопільчанина Сергія Матвійчука, який загинув 18 червня 2022 року мужньо боронячи нашу землю на Луганщині.

469. Плакало небо, коли прощалися з Героями-земляками // Новини

Костопільщини. – 2023. – 20 трав. – С. 2.

Про загиблих у російсько-українській війні Героїв: Андрія Шаварського та Ігоря Вербицького з Костополя.

470. Поранений земляк втратив документи під час евакуації //

Костопільщина 21 століття. – 2015. – 5–11 верес. – С. 3.

Про бійця АТО, мешканця села Майдан на Костопільщині Юрка Корейка.

471. Поховали двадцятого... // Рівне вечірнє. – 2014. – 9 верес. – С. 1.

Рівненщина попрощалася з трьома загиблими воїнами на Сході України, зокрема на Костопільщині проводжали в останню путь 31-річного Руслана Салівончика та 23-річного Віталія Ставського.

472. Президент Порошенко нагородив померлого героя АТО з

Рівненщини // Рівненська газета. – 2014. – 6 листоп. – С. 8.

У зоні проведення АТО на Сході України в районі м. Іловайська загинув боєць батальйону особливого призначення «Херсон» капітан міліції Руслан Салівончик з м. Костопіль. Президент України Петро Порошенко померлого Героя померлого нагородив орденом «За мужність» третього ступеня.

473. Президент померлого нагородив [орденом «За мужність»] загиблих

Героїв [АТО з Рівненщини, зокрема, костопільчанина Віталія Ставського] // Рівненська газета. – 2015. – 4 черв. – С. 3.

474. Рачок П. Встелили квітами його останню путь / П. Рачок // Надслучанський вісник [Березне]. – 2016. – 24 трав. – С. 3.

Про поховання полеглого під час військової служби в зоні АТО Івана Петровича Дуся з села Велика Купля Березнівського району.

475. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 24 черв. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, костопільчанином Андрієм Руссу.

476. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 8 лип. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Сергія Матвійчука з міста Костопіль.

477. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 5 серп. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Андрія Тішка з Костопільської громади, Ігоря Левицького і Михайла Лазуцького з Костопільщини.

478. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 3 берез. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олега Пруцькова з Костопільщини.

479. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 28 жовт. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Сергія Медведя з Костопільщини.

480. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 11 листоп. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, костопільчанина Андрія Петрика.

481. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 25 листоп. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олександра Павловського з Костополя.

482. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2022. – 30 груд. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Романа Дуліка з Малого Стидіна, Сергія Генова, Богдана Полюховича та Василя Левчука з Костополя.

483. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 6 січ. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема Олександра Занозюка з Костополя.

484. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 10 лют. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Владислава Фаліковського з Костополя.

485. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 24 лют. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олександра Ткача та Олександра Прокоповича з Костополя.

486. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 3 берез. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Тараса Степчука з Костополя.

487. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 10 берез. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Андрія Корнійчука з Костополя.

488. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 17 берез. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, В'ячеслава Сидорука та Яна Овдійчука, мешканців Костополя.

489. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 24 берез. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Данила Шевчука з Костополя.

490. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 31 берез. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Валерія Потапчука з Костополя.

491. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 7 квіт. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Віталія Журавля з Костопільської громади та Максима Крука, уродженця Костополя, який жив у с. Підлужне.

492. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 5 трав. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олександра Цьоха, Андрія Продаю з Костополя.

493. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 11 трав. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Олександра Бережного з Костополя.

494. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 25 трав. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Андрія Шаварського, Віталія Сьомака та Ігоря Вербицького з Костополя.

495. Рівненщина попрощалася з Героями // Вісті Рівненщини. – 2023. – 28 черв. – С. 2.

Коротка інформація про загиблих в російсько-українській війні воїнів з Рівненщини, зокрема, Валерія Козачука з Костополя.

496. Руслан Салівончик – у «Хронології мужності» // Костопільщина 21 століття. – 2017. – 31 берез. – 6 квіт. – С. 3.

У Херсоні вийшла книга-реквієм «Хронологія мужності», яка містить розповіді про

п'ятдесятьох бійців, які віддали своє життя за незалежність України, серед яких – розповідь про загиблого під Іловайськом костопільчанина Руслана Салівончика.

497. Серед звільнених із [російського] полону – є й рівняни [, бійці Микола Башманов, Микола Сич, Олег Пащенко та Богдан Ярмольчук] // Рівне вечірнє. – 2023. – 8 лют. – С. 4.

498. Серед українських полонянок було і троє наших землячок // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 20 жовт. – С. 1.

З російського полону звільнили трьох жительок Рівненщини, зокрема, військового медика, старшого сержанта Руслану Вабищевич із Костополя.

499. Сімчук В. Катер «Костопіль» – на службі / В. Сімчук // Вільне слово [Рівне]. – 2020. – 10 верес. – С. 2.

До корабельно-катерного складу Військово-Морських Сил України включено малий броньований артилерійський катер «Костопіль», який отримав назву на честь міста, де народився і жив морський піхотинець Олексій Кондратюк, який героїчно загинув, виконуючи бойове завдання під Маріуполем в 2017 році.

500. Слонець Б. Вони загинули не на фронті / Б. Слонець // Рівне вечірнє. – 2022. – 30 листоп. – С. 1.

Двоє бійців територіальної оборони загинули в автотроці неподалік Костополя.

501. Стельмах Ю. «Під час одного з боїв окупантів було в десять разів більше за нас», командир взводу десантників, уродженець Рівненщини Петро Нагорний / Ю. Стельмах // Сім днів [Рівне]. – 2022. – 1 груд. – С. 5.

Про жителя міста Костопіль Петра Нагорного, суддю міжнародної категорії зі спортивної боротьби та тренера з греко-римської боротьби, а нині лейтенанта, командира десантно-штурмової бригади, який разом зі своїм підрозділом виконує бойові завдання із захисту нашої країни на південному напрямку.

502. Степчук М. Народжені Майданом, загартовані війною / М. Степчук ; розмовляла А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2016. – 16 січ. – С. 2.

Розповідь костопільчанина, командира 10-го батальйону Добровольчого Українського корпусу Правого Сектора Михайла Степчука про воєнні події на Сході України.

503. Струс В. Костопільчани попрощалися із загиблим в АТО 21-річним Олексієм Кондратюком / В. Струс // Волинь [Рівне]. – 2017. – 24 берез. – С. 2.

Олексій Кондратюк народився в с. Пісків Костопільського району.

504. Сумна звістка знову прийшла на Костопільщину // Новини Костопільщини. – 2022. – 30 лип. – С. 2.

Про захисників України, загиблих в боях на Донеччині, Андрія Тішка з Костополя та Віталія Крука з села Злазне, що в Рівненському районі.

505. Ткачук П. Разом служили в армії, були на Майдані, а тепер воюють в зоні АТО / П. Ткачук; Ю. Івашинюта ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 8 листоп. – С. 4.

Розмова з костопільчанами П. Ткачуком та Ю. Івашинютою про їх життєві будні в армії, на Майдані та в зоні АТО на Сході України.

506. Троцюк Л. Поповнився автопарк рятувальників / Л. Троцюк // Голос України. – 2021. – 27 листоп. – С. 6.

За підтримки голови Рівненської районної державної адміністрації Олександра Ковалю, Костопільського міського голови Євгенія Денисюка, депутатського корпусу міської ради та керівництва Головного управління ДСНС України у Рівненській області для виконання завдань за призначенням підрозділ 19-ї державної пожежно-рятувальної частини міста

Костопіль отримав спеціальну аварійно-рятувальну машину легкого типу САРМ-Л.

507. У Костопільській громаді привітали ветеранів і матерів загиблих воїнів // Новини Костопільщини. – 2022. – 14 трав. – С. 1.

508. «Усе буде добре, чекай!» – такими були останні слова бійця Руслана Салівончика з позивним «Позитивчик» // Рівне вечірнє. – 2017. – 23 берез. – С. 10.

У Херсоні вийшла книга-реквієм «Хронологія мужності», в якій розповідається про нашого земляка, учасника АТО Руслана Салівончика, який загинув під Іловайськом.

509. «Хрестом хоробрих» посмертно нагороджено воїна із Костополя // Рівне Експрес. – 2023. – 20 груд. – С. 5.

Загиблого Тараса Степчука з Костополя нагородили нагрудним знаком Головнокомандувача Збройних сил України – «Хрестом хоробрих», який вручили батькам полеглого оборонця.

510. Цимбалюк І. Гине цвіт нації ... / І. Цимбалюк // Новини Костопільщини. – 2022. – 19 берез. – С. 1.

При виконанні військового ракетного удару по телевежі в Антополі, що у Рівненському районі, загинув юний костопільчанин Денис Олександрович Алексєєнко, 2003 року народження.

511. Швая І. «Ми зайшли на ворожу позицію та взяли 3-х бойовиків у полон», – історія бійця «Правого сектора» / І. Швая ; розмовляла А. Туришин // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 жовт. – С. 4–5.

Розмова з костопільчанином Іваном Шваєю з позивним «Бас», який перебуває на фронті в складі 1-ї окремої штурмової роти ДУК «Правий сектор».

512. Юркова О. Відлітають Соколи, тільки не з нашого серця / О. Юркова // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 13 лип. – С. 5.

Про загибель 11 травня 2023 р. старшого сержанта в. ч. 70998 Андрія Шаварського з Костополя під час виконання військового обов'язку поблизу Донецької області.

513. Юркова О. Збережуть пожежні команди / О. Юркова // Голос України. – 2021. – 25 трав. – С. 15.

Про створення добровільної пожежної охорони у Костопільському районі.

514. Янишен К. Слава тобі, Герою, Олексію! / К. Янишен // Новини Костопільщини. – 2017. – 25 берез. – С. 1.

Про матроса, костопільчанина Олексія Кондратюка, який загинув під Маріуполем в зоні антитерористичної операції під час виконання бойового завдання.

Соціально-економічний розвиток

515. Комаровський В. К. Зелений слід на святій землі : ліси і лісівники Рівненщини від позаминулого століття до наших днів / В. К. Комаровський. – Рівне : О. Зень, 2018. – 504 с.

Книга про ліси Рівненщини впродовж останніх півтори сотні літ, зокрема, про Костопільський лісгосп. – С. 317–338, про Музей лісу. – С. 491–498.

516. Мороз Е. Г. Вибір оптимального варіанту розподілу інвестиційних ресурсів у сфері водного господарства (на прикладі комунального підприємства «Костопільводоканал») / Е. Г. Мороз // Актуальні проблеми теорії і практики менеджменту в умовах трансформації економіки : зб. тез всеукр. наук.-практ. конф. присвяч. 10-річчю ф-ту менеджменту. – Рівне : НУВГП,

2008. – С. 153–154.

517. Намозов О. Музей лісу / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 89–90.

У приміщенні та на території Костопільського лісництва 2011 року лісівниками та ландшафтними дизайнерами було створено унікальний не лише для області, а й для України Музей лісу.

Див. також №№ 22.

518. 21 грудня – День створення Державної служби зайнятості // Новини Костопільщини. – 2019. – 7 груд. – С. 5.

Про роботу Костопільської районної філії Рівненського обласного центру зайнятості.

519. Адамчук Н. Лікарняна каса? А може, застрахуватись на випадок хвороби? / Н. Адамчук // Рідний край [Гоща]. – 2007. – 21 лип. – С. 2.

Представники Гощаницини побували у Сарнах та Костополі з метою вивчення надання послуг страховими компаніями в частині медичного страхування.

520. Бабінець А. Лісівники навчилися працювати по-новому / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 17 лип. – С. 5.

Про ДП «Костопільський лісгосп».

521. Бабінець А. Наука вставати з колін / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 18 листоп. – С. 11.

Про Віктора Москвича – голову СВСК «Селянський ліс», що в Костополі, який є не лише виробником (лісівником), а й викладачем економічного факультету МЕНУ ім. акад. С. Дем'янчука.

522. Бабінець А. Ситуація змінюється, та стабільною залишається ветмедицина / А. Бабінець // Новини Костопільщини. – 2021. – 7 серп. – С. 2.

Про колектив Костопільської ветеринарної лікарні.

523. Бабінець А. У кронах зелених творять свою історію / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 19 серп. – С. 4–5.

Про сьогоднішні і перспективи Костопільського лісгоспу.

524. Безнюк Л. «Наша мета – розвиток мережевого ритейлу» / Л. Безнюк // Рівненський кооператор. – 2021. – 11 черв. – С. 3.

Про співпрацю Костопільської райспоживспілки з територіальною громадою.

525. Безнюк Л. Об'єдналися, щоб вистояти перед викликом часу / Л. Безнюк ; розмову вела І. Омелянчук // Рівненський кооператор. – 2022. – 22 квіт. – С. 3.

Про виробничу діяльність ресторанного комплексу «Кристал» міста Костопіль в умовах війни розповів голова правління Костопільської райспоживспілки Леонтій Безнюк.

526. Береза Ю. Сад добрих справ Руслана Потапчука [– директора ТОВ «Укртехноліс», переможця рейтингу популярності «Гордість Рівненщини – 2011»] / Ю. Береза // Вісті Рівненщини. – 2012. – 16 берез. – С. 12.

527. Березнівські будівельники оновлюють Костопіль // Костопільський Край. – 2006. – 23 черв. – С. 2.

Про бригаду будівельників ТзОВ «Ремпроект» із Березного, що будує і реставрує цілий ряд об'єктів у Костополі.

528. Бондаренко О. На Рокитнівщині – «Ствига», на Костопільщині – «Два дубки» / О. Бондаренко // Вісті Рівненщини. – 2022. – 5 серп. – С. 8.

Про дві місцини для дозвілля та відпочинку, створені руками лісівників і матінки-природи – оновлений рекреаційний пункт «Ствига», що знаходиться на території лісового масиву Остківського лісництва, який відкрили лісівники ДП «Рокитнівський лісгосп» та нова рекреаційна зона відпочинку «Два дубки», яка розміщена на території Новоставського лісництва Костопільського лісгоспу.

529. Борисенко О. Квітень настав, пора садити ліс / О. Борисенко // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 7 квіт. – С. 3.

Про проведення в Костопільському лісгоспі Всеукраїнської акції «Майбутнє лісу в твоїх руках».

530. Бороденко В. Т. Колектив костопільського військового лісгоспу господарює раціонально, ощадливо, прибутково / В. Т. Бороденко ; розповідь записав Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 1 січ. – С. 8.

Розмова із старшим лісничим Костопільського військового лісгоспу В. Т. Бороденком.

531. Валюченко І. Інформація про виконання видаткової частини міського бюджету Костопільської міської територіальної громади за I півріччя 2022 року / І. Валюченко // Новини Костопільщини. – 2022. – 13 серп. – С. 3.

532. Валюченко І. Інформація про виконання доходної частини міського бюджету Костопільської міської територіальної громади за I півріччя 2022 року / І. Валюченко // Новини Костопільщини. – 2022. – 13 серп. – С. 3.

533. Валюченко І. Інформація про виконання міського бюджету Костопільської міської територіальної громади по видатках за 9 місяців 2021 року / І. Валюченко // Новини Костопільщини. – 2021. – 30 жовт. – С. 4.

534. Валюченко І. Інформація про виконання міського бюджету Костопільської міської територіальної громади по доходах за 9 місяців 2021 року / І. Валюченко // Новини Костопільщини. – 2021. – 30 жовт. – С. 4.

535. Велесик П. Велика історія маленьких лісів / П. Велесик // За відродження [Рівне]. – 2022. – 5 серп. – С. 6.

Про лісові масиви, що належать Костопільському та Клеванському лісгоспам, що у Рівненському районі.

536. Велесик П. Точка опори / П. Велесик // Червоний промінь [Костопіль]. – 1982. – 8 квіт.

Про трудові успіхи колективу складальної дільниці Костопільської меблевої фабрики.

537. Від нуля до мільйона – п'ять років // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 7 квіт. – С. 4.

Бесіда про успіхи і невдачі, проблеми і перспективи на засіданні круглого столу керівників міста і підприємств житлово-комунального господарства міста Костопіль.

538. Віддалені села матимуть якісний інтернет вже до кінця року // Вісті Рівненщини. – 2021. – 3 груд. – С. 4.

Костопільська територіальна громада в рамках проекту «Інтернет-субвенція» отримала найбільше в області фінансування і вже до кінця року до мережі вперше під'єднають соціальні заклади у восьми місцевих селах.

539. Вістенко Р. Цілковита прозорість : у Костопільському лісгоспі уже господарюють як у Євросоюзі / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2014. – 18 лип. – С. 8.

540. Гаврилович Г. Вирощування мікрозелені / Г. Гаврилович // Полісся

[Зарічне]. – 2021. – 8 квіт. – С. 6.

Про заснування в місті Костопіль студії-ферми по вирощуванню мікрозелені Мариною Терещук.

541. Гайн О. У Костополі – новосілля для військових / О. Гайн // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 12 серп. – С. 1.

Родина 26 військовослужбовців отримала ключі від квартир у місті Костопіль.

542. Дем'янчук О. Вміле керівництво і злагоджена робота колективу вивели ДП «Костопільське лісове господарство» до когорти кращих платників податків / О. Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2015. – 22 трав. – С. 9.

543. Дем'янчук О. Дбаючи про ліс, і про людей – зустрічають професійне свято працівники ДП «Костопільський лісгосп» / О. Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2015. – 18 верес. – С. 9.

544. Дем'янчук О. Подих весни в обіймах лісу : у ДП «Костопільський лісгосп» лісокультурна весняна кампанія добігає кінця / О. Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2014. – 4 квіт. – С. 12.

545. Денисюк Є. Обсяг капітальних вкладень міського бюджету Костопільської міської територіальної громади у розрізі інвестиційних проєктів у 2022 році / Є. Денисюк // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 5.

546. Денисюк Є. «Про виконання міського бюджету за 12 місяців 2003 року» : рішення [Костопільської] міської ради № 262 від 17 лютого 2004 року / Є. Денисюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 21 лют. – С. 1.

547. Денисюк Є. «Про виконання міського бюджету за 12 місяців 2004 року» : рішення [Костопільської] міської ради № 404 від 21 січня 2005 року / Є. Денисюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 26 берез. – С. 3.

548. Денисюк Є. «Про міський бюджет на 2005 рік» : рішення [Костопільської] міської ради № 420 від 21 січня 2005 року / Є. Денисюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 26 берез. – С. 3.

549. Денисюк Є. Про правила благоустрою м. Костопіль: рішення Костопільської міської ради № 656 від 16 квітня 2009 року / Є. Денисюк // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 1 трав. – С. 3.

550. Денисюк Є. Розподіл видатків міського бюджету Костопільської міської територіальної громади на 2022 рік / Є. Денисюк // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 6.

551. Денисюк Є. Розподіл витрат міського бюджету Костопільської міської територіальної громади на реалізацію місцевих/регіональних програм у 2022 році / Є. Денисюк // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 7.

552. Денисюк Є. Самі стараються, але й на допомогу розраховують / Є. Денисюк ; розмовляла О. Юркова // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 28 серп. – С. 4.

Про комунальне господарство міста Костопіль розповідає міський голова Євгеній Денисюк.

553. Деркач В. Дбаємо про безперебійне газопостачання споживачів району природним і скрапленням газом / В. Деркач ; розмовляв О. Никончук //

Віче Костопільщини. – 2013. – 7 верес. – С. 4.

Про здобутки та перспективи розвитку Костопільського управління по експлуатації газового господарства розповідає його начальник В. Деркач.

554. Деркач В. Перспективи газової галузі на Костопільщині / В. Деркач розмовляла Г. Будько // Новини Костопільщини. – 2019. – 20 груд. – С. 6.

Про роботу газовиків Костопільщини розповідає старший інженер Костопільської дільниці Сарненського акціонерного товариства «Рівнегаз» Валерій Деркач.

555. Деркач В. Професійність, якість – сучасний стиль роботи колективу костопільських газовиків / В. Деркач ; розмову вела К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 11 верес. – С. 1.

Розмова з начальником Костопільського управління з експлуатації газового господарства В. Деркачем.

556. Деркач В. Успішне підприємство – це результат роботи злагодженого колективу професіоналів / В. Деркач // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 10 верес. – С. 3.

Розмова з керівником Костопільського управління з експлуатації газового господарства В. Деркачем про роботу колективу.

557. До Костополя переїхала паркетна компанія // Рівне Експрес. – 2022. – 12 трав. – С. 3.

ТОВ «Арт Вуд Паркет», яке на ринку паркету вже понад 20 років, з Києва релокувалось до міста Костопіль.

558. Довгалюк Л. «Оранта» : впевненість, набута досвідом / Л. Довгалюк ; розмовляла К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 26 листоп. – С. 5.

Розповідь начальника Костопільського відділення НАСК «Оранта» Л. Довгалюк про роботу відділення.

559. Доходи міського бюджету Костопільської міської територіальної громади на 2022 рік // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 4, 5.

560. Дочекалися // Рівне Експрес. – 2022. – 21 верес. – С. 3.

Про ремонтні роботи та заміну дорожнього покриття на вулицях Л. Українки і Чорновола мікрорайону «Заріччя» в Костополі.

561. Дудко З. Виноградник – на смітнику / З. Дудко // Рівне Експрес. – 2010. – 1 квіт. – С. 1.

Про підприємця з Костополя Віктора Свинарського, який тримає сміттєзвалище за містом, куди приймає побутові відходи.

562. Дудко З. У Костополі незабаром запрацює лісопереробний завод / З. Дудко // Рівне Експрес. – 2016. – 28 січ. – С. 3.

До кінця весни 2016 р. в райцентрі Костопіль почне працювати сучасне деревообробне підприємство – «Українські лісопильні».

563. Дунаєва О. Невдовзі у Костополі запрацює лісопереробний завод / О. Дунаєва // Вісті Рівненщини. – 2016. – 29 січ. – С. 3.

Про сучасне деревообробне підприємство «Українські лісопильні» у Костополі.

564. Євгенюк А. Єдиний урок державності «Волонтерський рух: проблеми і перспективи» / А. Євгенюк // Новини Костопільщини. – 2016. – 22 січ. – С. 4.

Про роботу Костопільського центру волонтерів.

565. Жогло О. Бізнесмен від Бога і для людей: кажуть у Костополі про

- Анатолія Литвина / О. Жогло // Податкові вісті [Рівне]. – 2007. – 23 серп. – С. 6.
- 566. Завод крокує у завтра** // Зміна [Рівне]. – 1981. – 24 берез.
- Про Костопільський завод «Будінструмент».*
- 567. Захарчук С. Бажаєте королівського частування – завітайте у «Хамелеон»** / С. Захарчук ; розмовляла К. Янишен // Віче Костопільщини. – 2007. – 16 черв. – С. 12.
- Розмова з С. Захарчук – власницею кафе-бару «Хамелеон» у Костополі.*
- 568. Ільченко В. Підприємство високої культури і зразкової виробничої естетики** / В. Ільченко // Червоний промінь [Костопіль]. – 1976. – 1 лип.
- Про Костопільську меблеву фабрику.*
- 569. Кидрук І. У Костополі – [відкрито] нове адмінприміщення** / І. Кидрук // Вісті Рівненщини. – 2005. – 15 лип. – С. 1.
- 570. Киричук А. Таких терцентрів в області – одиниці** / А. Киричук // Віче Костопільщини. – 2013. – 5 жовт. – С. 1.
- Про роботу Костопільського територіального центру.*
- 571. Кльоп В. Ф. Якщо всі працюють на результат** / В. Ф. Кльоп; розмовляв С. Олекса // Податкові вісті [Рівне]. – 2012. – 12 квіт. – С. 9.
- Про деревообробне приватне підприємство «Дизайн» розповідає його директор Василь Федорович Кльоп.*
- 572. Кожан Т. Будівельний бізнес Ніни Буряк** / Т. Кожан // Вісник СЗ [Рівне]. – 2011. – №4/квіт./ – С. 4.
- Про будівельне товариство «Віоріна-буд» в Костополі, яке очолює Ніна Буряк.*
- 573. Комаровський В. Казка Костопільського лісу** / В. Комаровський // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 24 січ. – С. 4.
- Про Костопільське лісове господарство.*
- 574. Кондратюк М. А. За досвідом – до костопільських кондитерів** / М. А. Кондратюк ; розмовляв Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 2 груд.
- Розмова з директором громадського харчування райспоживспілки М. А. Кондратюк про обласний семінар з вивчення досвіду роботи кондитерських та кулінарних цехів на базі Костопільського комбінату громадського харчування.*
- 575. Кособуцький О. Олексій Кособуцький: «Не приховую, що хотів би стати гравцем світового капіталу»** / О. Кособуцький ; розмовляв В. Бурчєня // Вісті Рівненщини. – 2017. – 22 груд. – С. 5.
- Розмова з власником «Української деревообробної компанії», що в місті Костопіль, Олексієм Кособуцьким про роботу компанії.*
- 576. Костопільська «ТОМА» – за межами краю відома** // Віче Костопільщини. – 2011. – 22 січ. – С. 12.
- Про салон краси «ТОМА» у Костополі.*
- 577. Костопільський підприємець Василь Кльоп: «Моє підприємство – то моє життя»** / підготували Д. Мазуркевич, Н. Заболотна // Вісті Рівненщини. – 2011. – 16 верес. – С. 8–9.
- Про високотехнологічне деревообробне підприємство «Дизайн», що у Костополі та його власника Василя Кльопа.*
- 578. Костопільські лісівники та учні новоствореного лісництва посадили ліс на честь Героїв «Небесної сотні»** // Новини Костопільщини. – 2019. – 7 груд. – С. 4.

579. Костоподем поїхав перший муніципальний автобус // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 квіт. – С. 1.

580. Кошелєва Г. Колектив у нас високопрофесійний / Г. Кошелєва // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 20 трав. – С. 1.

Про роботу костопільського відділення Приватбанку.

581. Кравчук В. Банк «Фінанси та кредит» відкрив нове відділення в Костополі / В. Кравчук // Віче Костопільщини. – 2007. – 15 груд. – С. 10.

582. Кравчук О. Захищаємо інтереси потерпілих / О. Кравчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 24 берез. – С. 2.

Про діяльність Костопільського відділення Фонду соціального страхування від нещасних випадків на виробництві та професійних захворювань України.

583. Левчук К. З історії [Костопільської] меблевої фабрики / К. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 1 січ.

584. Левчук Т. У Костополі побувала делегація з Польщі / Т. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 9 жовт. – С. 3.

585. Левчук Ю. Добрі умови праці та високий заробіток – сучасна візитка ТОВ «Українська деревообробна компанія» / Ю. Левчук // Віче Костопільщини. – 2014. – 26 лип. – С. 2.

Про здобутки та перспективи розвитку Костопільського ТОВ «Українська деревообробна компанія».

586. Левчук Ю. Костопільський військовий лісгосп плекає розкішні зелені шати / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 16 верес. – С. 5.

587. Левчук Ю. КП «Костопільські районні мережі» отримало офіційний статус «Комунальне підприємство року 2014»! / Ю. Левчук // Новини Костопільщини. – 2015. – 17 січ. – С. 3.

588. Ліс рубають – тріски летять? // Вільне слово [Рівне]. – 1997. – 15 жовт.

Про налагодження безвідходної переробки деревини Костопільським держлісгоспом.

589. Ліфун О. Посередники між світом і самотністю / О. Ліфун // Літопис Заходу [Рівне]. – 2009. – 21 трав. – С. 3.

Про Валентину Марк, листоношу з Костопільського центрального відділення зв'язку № 4.

590. Лотушко О. Казначей святкують свій ювілей / О. Лотушко // Новини Костопільщини. – 2020. – 2 трав. – С. 1, 2.

Про Управління Державної казначейської служби у місті Костопіль, яке відзначило своє 25-ти річчя.

591. Лотушко О. У Костопільському управлінні казначейства працюють професіонали фінансової справи / О. Лотушко // Новини Костопільщини. – 2015. – 25 квіт. – С. 2.

Про історію створення та роботу Управління Державної казначейської служби Костопільського, нині Рівненського району.

592. Мальована З. Творці барвистого розмаю / З. Мальована ; спілкувався О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2020. – 15 серп. – С. 8.

Про створення клумб у місті працівниками цеху зеленого будівництва комунального підприємства «Костопількомунсервіс» розповідає майстер Зоя Мальована.

593. Мелешук О. Кожен, хто посадив дерево – зробив крок у майбутнє /

О. Мелешук ; розмовляв А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 21 квіт. – С. 4.

Розмова з директором Костопільського держлісгоспу Олександром Мелешуком про переорієнтування у своєму господарюванні, про роботу в умовах реформування, про «Музей лісу».

594. Мельничук С. «Агат» подобається всім / С. Мельничук // Радянська Україна. – 1985. – 7 серп.

Про нові досягнення колективу Костопільської меблевої фабрики.

595. Міжбюджетні трансферти на 2022 рік: дод. 4 до рішення Костопільської міської ради «Про міський бюджет Костопільської міської територіальної громади на 2022 рік» від 23 грудня 2021 року № 591 // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 5.

596. Мінюк Г. Будь-які проблеми комунальникам під силу, якщо працювати злагоджено / Г. Мінюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 18 берез. – С. 9.

Бесіда «за круглим столом» з керівниками житлово-комунального господарства міста Костопіль про те, над чим працюють трудові колективи сьогодні, які проблеми і перспективи розвитку цієї сфери.

597. Місцеві правила забудови м. Костополя // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 16 квіт. – С. 5.

598. Мних А. Проблеми і перспективи аграрного сектора економіки [Костопільщини] / А. Мних // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 15 листоп. – С. 1.

599. Молода лісівнича надія / А. Легка, В. Бурчення, А. Андрієвський [та ін.] // Вісті Рівненщини. – 2016. – 16 верес. – С. 7.

Про Костопільське лісове господарство.

600. Москвич В. У ліс по дрова / В. Москвич ; розмовляв В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 2 берез. – С. 5.

Про створення державного спеціалізованого лісгосподарського підприємства у Костополі на базі колишнього кооперативу «Селянський ліс» розповідає його директор Василь Москвич.

601. Мошняга Л. Новосілля ПриватБанку наприкінці грудня відзначили у Костополі і Корці / Л. Мошняга // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 1 січ. – С. 3.

602. На Рівненщині відремонтували дорогу до «Базальтових стовпів» // Вісті Рівненщини. – 2021. – 10 груд. – С. 5.

На Рівненщині завершили капітальний ремонт автодороги місцевого значення довжиною 7 км до місцевої туристичної перлини «Базальтові стовпи».

603. На Рівненщині [у Костопільському лісництві] відкриють Музей лісу // Рівне вечірнє. – 2011. – 13 верес. – С. 3.

604. На Сарненщині міст відремонтували, а у Костополі ще ремонтують // Рівне Експрес. – 2022. – 12 жовт. – С. 3.

Про роботи з ремонту аварійних мостів у Люхчанському старостинському окрузі, що в Сарненському районі, та Костополі.

605. Надєждіна А. Костопільська діляниця електричних мереж : здобутки, досягнення та перспективи / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. –

2008. – 20 груд. – С. 4.

606. Надеждіна А. Летять роки, мов перелітні птахи, а з ними – добрі справи Ніни Глущенко / А. Надеждіна // Новини Костопільщини. – 2016. – 9 січ. – С. 3.

Про керуючу філією Костопільського відділення Ощадбанку Ніну Михайлівну Глущенко.

607. Надеждіна А. Любов Мельник: «У праці промчали літа...» / А. Надеждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 30 жовт. – С. 2.

Про Любов Мельник, мешканку Костополя, яка не один десяток літ пропрацювала в Костопільському звірогосподарстві зооінженером.

608. Надеждіна А. Малий ринок у центрі міста – аргументи за і проти його функціонування / А. Надеждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 10 верес. – С. 3.

Думки костопільчан стосовно функціонування малого ринку.

609. Надеждіна А. Надія Токар: «Без улюбленої професії не уявляю свого життя» / А. Надеждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 18 лип. – С. 2.

Про начальника відділу бухгалтерського обліку і звітності Акціонерного товариства «Ощадбанк» міста Костопіль Надію Токар.

610. Надеждіна А. Разом із пресою приносить радість у домівки костопільчан / А. Надеждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 3 серп. – С. 5.

Про листоношу Костопільського відділення РД УДППЗ «Укрпошта» Наталію Ребець.

611. Найкраща реабілітація – це улюблена праця // Рівненська правда. – 2015. – 15 жовт. – С. 5.

Про Костопільський центр зайнятості, який надає низку соціально-психологічних послуг демобілізованим учасникам АТО та допомагає відновити їх трудову діяльність.

612. Намозов О. З оптимізмом дивитись в майбутнє / О. Намозов // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 26 жовт. – С. 2.

Про здобутки і проблеми Костопільського автотранспортного підприємства ВАТ «АТП-15638» розповів голова правління А. Немоловський.

613. Намозов О. Інтернет в м. Костопіль / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2007. – 13 жовт. – С. 9.

614. Намозов О. «Українські лісопиліні» у Костополі впроваджують європейський досвід виробництва / О. Намозов // Рівне Експрес. – 2016. – 24 берез. – С. 3.

615. Настіна В. «Орія-Вест» – це гарантія якості / В. Настіна // Вільне слово [Рівне]. – 1997. – 21 черв. – С. 2.

У Костополі створено спільне канадсько-українське підприємство «Орія-Вест» з випуску стінових блоків та тротуарної бруківки.

616. Нестерчук А. Чи буде тепло взимку? / А. Нестерчук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 11 жовт. – С. 4.

Про комунальне підприємство «Костопількомуненергія».

617. Никончук О. В «Елеганті» вас одягнуть елегантно / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 9 трав. – С. 4.

Про Костопільський Будинок моди.

618. Никончук О. Віктор Москвич: «Маленькими кроками йдемо до великої мети» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 листоп. – С. 3.

Про успішне господарювання Спеціалізованого виробничого сільськогосподарського

кооперативу «Селянський ліс».

619. Никончук О. Все почалося з дитячої мрії / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 5 лют. – С. 4.

Про Костопільський салон краси «Тома».

620. Никончук О. Достойні люди – гідна шана / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 26 берез. – С. 3.

Про вшанування ветеранів праці в Костополі міською організацією «Союз українок».

621. Никончук О. Колектив Костопільського лісгоспу допомагає наближати перемогу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 18 черв. – С. 1.

Працівники Костопільського лісового господарства з перших днів повномасштабної війни долучилися до допомоги українським військовим та цивільним, котрі постраждали внаслідок бойових дій.

622. Никончук О. Костопільські лісівники допомагають економічно наближати Перемогу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 23 квіт. – С. 3.

Про лісовідновлення та створення нових лісів у Костопільському лісгоспі в умовах воєнного періоду.

623. Никончук О. Костопільські лісівники навчають дітей любити свій рідний край / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 2 лип. – С. 1, 2.

Про створення двох учнівських лісництв працівниками Костопільського лісового господарства, де одне з них – «Полісся», діє на базі Костопільського ліцею № 8.

624. Никончук О. Костопільський лісгосп виділив понад 1000 саджанців дерев для озеленення міста / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 1 трав. – С. 1, 4.

Про роботу державного підприємства «Костопільське лісове господарство».

625. Никончук О. МТІ та фонд «Україна 3000» подарували дітям-інвалідам шість надсучасних комп'ютерів / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2007. – 19 трав. – С. 2.

У Костополі побували представники МТІ та Міжнародного благодійного фонду «Україна 3000», головою наглядової ради якого є Катерина Ющенко.

626. Никончук О. «Не лінуйся, і матимеш...», – стверджує костопільський підприємець Анатолій Литвин [, який є власником міні-маркету «Смак» та транспортної служби по перевезенню людей «Радіотаксі-007»] / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 1 верес.

627. Никончук О. Підприємницькою толокою оновлюємо рідний край / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2011. – 3 верес. – С. 1.

Про співпрацю районної влади Костопільщини та підприємницьких структур міста та району.

628. Никончук О. Поляки вчили костопільчан, як треба залучати інвестиції Євросоюзу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 28 листоп. – С. 2.

Про підготовку Програми стратегічного розвитку міста Костопіль з використанням досвіду по залученню інвестицій Європейського Союзу.

629. Никончук О. Працюють за себе і за тих, хто захищає Україну [в державному підприємстві «Костопільське лісове господарство»] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 17 верес. – С. 3.

630. Никончук О. Професіоналізм Василя Дейнера відзначили Золотим орденом / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2009. – 16 трав. – С. 3.

Про успіхи та досягнення директора ЗАТ «Ринок» міста Костопіль Василя Дейнера.

631. Никончук О. Різдва підтримка військових АТО від ТОВ «Свиспан Лімітед» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2016. – 16 січ. – С. 3.

Про благодійну діяльність товариства з обмеженою відповідальністю «Свиспан Лімітед».

632. Никончук О. Роботу поставив на перше місце / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2020. – 19 верес. – С. 4.

Про головного механіка Костопільського лісгоспу Володимира Адамчука.

633. Никончук О. Рoste виробництва – розвивається місто : Костопіль має значну соціальну підтримку від Комбінату деревинних плит та торгової марки WBM / О. Никончук // Ого [Рівне]. – 2003. – 24 січ. – С. 14.

634. Никончук О. Серце покликало до лісу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 4 верес. – С. 6.

Про Віктора Іванюка, жителя м. Костопіль, який понад чотири десятки років трудового стажу віддав лісовому господарству.

635. Никончук О. ТОВ «Захід Агропром» відкрило у Косто́полі новий елеватор / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 5 жовт. – С. 3.

636. Никончук О. У Косто́полі запрацює нове лісопильне підприємство / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2016. – 30 січ. – С. 3.

Про монтаж сучасного деревообробного підприємства «Українські лісопильні» та перспективи його розвитку.

637. Никончук О. У Косто́полі [на обласній нараді-семінарі] обмінювалися досвідом головні лісничі держспецлісгоспів / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2007. – 10 листоп. – С. 4.

638. Никончук О. У Косто́полі науковці радилися з лісівниками Рівненщини, як оберігати та збагачувати фауну та флору / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 24 лип. – С. 1.

На базі ДП «Костопільське лісове господарство» фонд природи WWF Україна провів тренінг «Екологічна складова лісової сертифікації як крок до стійкого управління лісами».

639. Ніколюк К. Районні служби інформації / К Ніколюк // Червоний прапор [Рівне]. – 1979. – 17 лип. – С. 3.

Про роботу Костопільського Будинку НТІ.

640. Оженинський О. Аби не бути в ролі пасинка / О. Оженинський // Податкові вісті [Рівне]. – 2014. – 6 черв. – С. 8.

Про роботу комунального підприємства «Костопількомуненергія».

641. Онищук І. Робочий день починаємо о 4-й годині ранку / І. Онищук // Новини Костопільщини. – 2016. – 18 берез. – С. 3.

Про роботу комунального підприємства «Костопількомунсервіс».

642. Оніщук П. Вчасна сплата податків – обов'язок перед державою та суспільством / П. Оніщук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 31 січ. – С. 1.

Підсумки роботи Костопільської МДПІ у 2003 році.

643. Павленко Р. Сергій Журавель – кращий лісоруб області / Р. Павленко // Надслучанський вісник [Березне]. – 2015. – 18 серп. – С. 3.

На базі ДП «Костопільський лісгосп» відбулися щорічні змагання вальників лісу, де переможцем став Сергій Журавель з ДП «Соснівське лісове господарство», що на Березнівщині.

644. Панчук Г. Новобудови Костополя / Г. Панчук // Вільне слово [Рівне]. – 1994. – 23 квіт.

645. Перші чотири громади Рівненщини [– Вараська, Дубенська, Здолбунівська, Костопільська] отримують гроші на ЦНАПи [на будівництво чи ремонт будівель та на їх облаштування і забезпечення обладнанням] // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 лип. – С. 2.

646. Петриченко А. Сьогодні і завтра «Будінструмента» [на Костопільщині] / А. Петриченко // Червоний прапор [Рівне]. – 1981. – 1 квіт.

647. Пінчук І. У Костопільському ПАТ «АЕС Рівнеобленерго» працюють справжні професіонали своєї справи / І. Пінчук ; розмовляла А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2012. – 22 груд. – С. 4.

Розповідь начальника Костопільської ділянки ПАТ «АЕС Рівнеобленерго» Ігоря Пінчука про досягнення та нові завдання колективу.

648. Подарунки від костопільчан для школярів із Луганщини // Вісті Рівненщини. – 2017. – 8 верес. – С. 2.

Напередодні нового навчального року на Костопільщині зібрали гуманітарний вантаж для школярів із Луганщини.

649. Покутянський Т. Завершується монтаж обладнання на «Українських лісопильнях» / Т. Покутянський // Вільне слово [Рівне]. – 2016. – 28 січ. – С. 2.

На Рівненщині реалізується проєкт з найбільшою іноземною інвестицією, де до кінця весни 2016 року має запрацювати у Костополі сучасне деревообробне підприємство «Українські лісопильні».

650. Покутянський Т. У «Кристалі» все з блиском / Т. Покутянський // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 20 берез. – С. 4.

Про роботу ресторану «Кристал» у Костополі.

651. Поліщук О. Держава на півмільйона підтримала «Поліське» / О. Поліщук // Голос України. – 2021. – 25 трав. – С. 14.

Про мисливське господарство «Поліське», що на Костопільщині, яке скористувалось програмою підтримки для суб'єктів господарювання агропромислового комплексу в галузі тваринництва.

652. Понізов В. Горизонти міста / В. Понізов // Червоний прапор [Рівне]. – 1976. – 18 лют.

Про благоустрій м. Костопіль.

653. Правила благоустрою, забезпечення чистоти, порядку утримання і прибирання вуличних, дворових територій, парків, скверів та додержання тиші в громадських місцях м. Костопіль // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 1 трав. – С. 3–4.

654. Праск С. Троянда на полотні / С. Праск // Червоний промінь [Костопіль]. – 1983. – 25 серп.

Про Костопільську галантерейну фабрику.

655. Про виконання міського бюджету Костопільської міської територіальної громади на 2021 рік : рішення Костопільської міської ради № 633 від 24 лютого 2022 року // Новини Костопільщини. – 2022. – 9 берез. – С. 4–

5.

656. Про міський бюджет на 2015 рік : рішення Костопільської міської ради № 1066 від 29 січня 2015 року // Новини Костопільщини. – 2015. – 12 лют. – С. 5.

657. Про стан ринку праці та надання [Костопільським] Центром зайнятості соціальних послуг у січні-грудні 2015 року // Новини Костопільщини. – 2016. – 22 січ. – С. 4.

658. Рафальський В. До 10-річчя з дня утворення Фонду соціального страхування з тимчасової втрати працездатності : успіхи та досягнення Костопільської міжрайонної виконавчої дирекції / В. Рафальський // Віче Костопільщини. – 2011. – 5 листоп. – С. 3.

659. Реабілітаційне лікування застрахованих осіб // Новини Костопільщини. – 2021. – 18 груд. – С. 2.

Про забезпечення застрахованих осіб реабілітаційним лікуванням за 11 місяців 2021 року Костопільським відділенням управління виконавчої дирекції Фонду соціального страхування у Рівненській області.

660. Рогашко А. Виростимо і примножимо лісові насадження!: за саджанцями у Костопільський лісгосп приїжджають з усієї України / А. Рогашко // Рівне-Ракурс. – 2007. – 19 квіт. – С. 3.

661. Романюк В. «У лісів повинен бути один господар» / В. Романюк ; розмовляв В. Галушко // Податкові вісті [Рівне]. – 2006. – 8 черв. – С. 13.

Про державне підприємство «Костопільське лісове господарство» розповідає його директор В. Романюк.

662. Саблей Я. У центрі міста [Костопіль] з'явилася ще одна новобудова – ТЦ «Вікторія» / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2009. – 4 квіт. – С. 8.

663. Савонов В. Агроторговий дім гарантує сервіс / В. Савонов ; розмовляв Д. Федоренко // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 13 берез. – С. 2.

Бесіда з головою правління сільськогосподарського обслуговуючого кооперативу «Агроторговий дім Костопіль» В. В. Савоновим про завдання, покладені на це формування.

664. Світощук О. Спільно з Євросоюзом / О. Світощук, Є. Цимбалюк // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 16 берез. – С. 6.

Про ОСББ «Фабрична-3» у Косто́полі, яке взяло участь у спільному проєкті ЄС/ПРООН «Місцевий розвиток орієнтований на громаду-III».

665. Семенюк Г. Раціоналізатори впроваджують почин / Г. Семенюк // Червоний промінь [Костопіль]. – 1977. – 11 січ. – С. 3.

Про раціоналізаторів Костопільської меблевої фабрики.

666. Слонець Б. У Косто́полі вигнали перевізників і запровадили електронний квиток / Б. Слонець // Рівне вечірнє. – 2023. – 1 лют. – С. 6.

У місті Костопіль відмовились від послуг приватних перевізників та вперше в області запровадили електронну систему обліку в громадському транспорті.

667. Снісаренко С. Віктор Матчук: Час закачати рукави й зробити Костопільський район найбагатшим в Україні / С. Снісаренко // Сім днів [Рівне]. – 2007. – 12 жовт. – С. 3.

Презентація Рівненського регіонального індустріального парку, будівництво якого є одним із головних елементів програми інвестиційного розвитку області на 2007–2009 роки.

668. Собкович О. В пріоритеті – ринки збуту / О. Собкович //

Рівненський кооператор. – 2021. – 26 листоп. – С. 4.

Про роботу кондитерського цеху комбінату громадського харчування Костопільської райспоживспілки.

669. Собкович О. Завдання № 1 – залишитися на ринку / О. Собкович // Рівненський кооператор. – 2017. – 10 лют. – С. 4.

Про виробничо-заготівельно-торговельне підприємство Костопільської райспоживспілки, яке займається вирощуванням хутрових звірів.

670. Собкович О. Кооперативна стежка Марії Середи / О. Собкович // Рівненський кооператор. – 2022. – 20 трав. – С. 4.

Про кондитера комбінату громадського харчування Костопільської райспоживспілки Марію Середу.

671. Собкович О. Костопіль : час мобілізувати сили / О. Собкович // Рівненський кооператор. – 2021. – 5 берез. – С. 5.

Про підсумки роботи Костопільської райспоживспілки у 2020 році.

672. Собкович О. Новітня історія комбінату / О. Собкович // Рівненський кооператор. – 2016. – 8 лип. – С. 3.

673. Собкович О. Перехрестя долі Ніни Ластавчук / О. Собкович // Рівненський кооператор. – 2017. – 24 лют. – С. 4.

Про директора сільськогосподарського виробничого кооперативу «Замчисько» Ніну Ластавчук.

674. Собкович О. Ювілей, уквітчаний айстрами / О. Собкович // Рівненський кооператор. – 2021. – 1 жовт. – С. 4.

Про заступника голови правління Костопільської райспоживспілки із фінансів та економіки, головного бухгалтера райспоживспілки Надію Ходаковську, яка святкує ювілей.

675. Стахнюк Ю. Дбаємо, щоб у костопільських оселях було тепло / Ю. Стахнюк // Новини Костопільщини. – 2016. – 18 берез. – С. 3.

Про роботу комунального підприємства «Костопількомуненергія».

676. Стахнюк Ю. КП «Костопількомуненергія» : тарифи, політика, перерахунки / Ю. Стахнюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 17 берез. – С. 2.

677. Степанчук М. Підприємство – еталон / М. Степанчук // Червоний промінь [Костопіль]. – 1977. – 29 груд. – С. 3.

Про роботу Костопільського комбінату комунальних підприємств.

678. Стрілець В. Можемо будувати дороги різної складності, у великих об'ємах / В. Стрілець // Віче Костопільщини. – 2013. – 31 серп. – С. 4.

Про роботу підприємства СП «Костопільагрошляхбуд» розповідає його директор Володимир Стрілець.

679. Ступницький С. Знайомтесь: ТОВ «Українські лісопильні» / С. Ступницький // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 10 верес. – С. 4.

Про роботу ТОВ «Українські лісопильні» у Костонолі.

680. Ткач О. Молодість старого інструменту / О. Ткач // Червоний промінь [Костопіль]. – 1983. – 13 лип. – С. 2.

Про поліпшення якості продукції на Костопільському заводі «Будінструмент».

681. Ткаченко С. Невдовзі на Рівненщині запрацює нове лісопильне підприємство / С. Ткаченко // Рівне вечірнє. – 2016. – 28 січ. – С. 3.

Один з наймасштабніших інвестиційних проєктів запрацює на Рівненщині і до кінця весни 2016 р. в місті Костопіль шведський бізнесмен запускає сучасне деревообробне підприємство «Українські лісопильні».

682. Томілович О. Наше кредо – підтримувати та допомагати / О. Томілович // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 листоп. – С. 4.

Про роботу Корецького районного територіального центру соціального обслуговування пенсіонерів та одиноких непрацездатних громадян Костопільської районної ради.

683. Томілович О. Соціальна робота – не просто професія, це – спосіб життя / О. Томілович // Віче Костопільщини. – 2011. – 5 листоп. – С. 5.

Про роботу Костопільського територіального центру соціального обслуговування пенсіонерів та одиноких непрацездатних громадян.

684. Тубіна С. Дослухаючись до серцебиття лісу / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2021. – 17 верес. – С. 1, 6.

Про ДП «Костопільське лісове господарство», його сьогодення, фінансово-економічні результати роботи, фаховість лісівників.

685. Тубіна С. Краса, що житиме віки / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2005. – 27 квіт. – С. 2.

Про відтворення лісів і створення нових насаджень на території лісництв Державного підприємства «Костопільський лісгосп».

686. У Костополі на всі маршрути вийдуть нові муніципальні автобуси // Голос України. – 2021. – 3 серп. – С. 8.

Чотири автобуси поповнили автопарк міського комунального підприємства «Костопількомунсервіс».

687. У Піскові люди обурювались із земельного питання // Голос України. – 2021. – 13 трав. – С. 15.

Про правомірність дій Костопільської міської ради по відношенню до мешканців села Пісків, яким було скасовано право на власність земельних ділянок.

688. «Українська деревообробна компанія»: бездоганна геометрія і якість продукції // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 5 серп. – С. 4.

Про підприємство «Українська деревообробна компанія», що займається виготовленням високоякісних виробів з дуба та сосни у Костополі на вулиці Степанській.

689. Федас С. «На Костопільщині вирубують 70–80% річного приросту лісу» / С. Федас // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 19–25 верес. – С. 10.

Про роботу Костопільського лісгоспу.

690. Фесюк К. Завдяки організаторським здібностям Катерини Фесюк / К. Фесюк ; розмовляв Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 1 трав. – С. 4.

Про здобутки, напрямки роботи та перспективи діяльності кооперативу «Пегас» у Костополі розповідає його директор К. Фесюк.

691. Фесюк О. Промінвестбанк входить в число кращих банків світу / О. Фесюк // Віче Костопільщини. – 2008. – 17 трав. – С. 5.

Про роботу філії Промінвестбанку в місті Костопіль.

692. Фінансування міського бюджету Костопільської міської територіальної громади на 2022 рік // Новини Костопільщини. – 2022. – 22 січ. – С. 5.

693. Хіміч А. Костопільський район: рятувальники провели навчально-консультаційний семінар з працівниками закладів освіти / А. Хіміч // Вектор безпеки [Рівне]. – 2015. – № 19/жовт./ – С. 6.

Рятувальники Костопільського районного сектору Головного управління ДСНС України у Рівненській області провели пропаганду безпеки життєдіяльності серед педагогічних

працівників району.

694. Хомич Д. Василь Веремчук: «Плекати ліс – наше покликання» / Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 27 груд. – С. 2.

Про Костопільське лісництво.

695. Хомич Д. Костопільський держлісгосп – базове господарство із вирощування елітного насіння / Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 20 серп. – С. 8.

696. Цимбалюк І. Підприємець Юрій Чижов [з Костополя] вдало поєднує діяльність волонтера та обов'язки депутата [міської ради] / І. Цимбалюк // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 берез. – С. 1.

697. Чернецький П. Елітна картопля – запорука високих врожаїв / П. Чернецький ; розмовляла Л. Куруц // Рівне-Ракурс. – 2007. – 11 жовт. – С. 10.

Про приватне Костопільське сільськогосподарське підприємство «Світанок» – одне з найбільших виробників насінної картоплі в Україні.

698. Чирук Ю. Моя вулиця / Ю. Чирук // Червоний прапор [Рівне]. – 1972. – 12 серп. – С. 3.

Про благоустрій м. Костопіль.

699. Шклярук В. До тварин – як до людей / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 8 серп. – С. 4.

Костопільському управлінню ветеринарної медицини, яке очолює Віктор Ветров, виповнилося 10 років.

700. Шклярук В. За букетом – у «Букет» / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 5 квіт. – С. 6.

Магазин у Костополі «Букет» – єдиний спеціалізований заклад торгівлі серед райцентрів області.

701. Шклярук В. За покупками – в «7-й кілометр» / В. Шклярук // Літопис Заходу [Рівне]. – 2013. – 3 жовт. – С. 2.

У Костополі відкрито соціальний магазин під назвою «7-й кілометр».

702. Шклярук В. «Золота жила» Костопільщини [, бюджетоутворююча фірма – ТОВ «Свиспан Лімітед»] / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2009. – 23 лип. – С. 13.

703. Шклярук В. Його покликання – робота / В. Шклярук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 8 верес. – С. 2.

Про президента Костопільської універсальної товарної біржі В. Гречка.

704. Шклярук В. Коли цвіте верес / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 12 верес. – С. 4.

Про колектив державного підприємства «Костопільське лісове господарство» та його директора Володимира Кислюка.

705. Шклярук В. Меморандум євросамоврядування підписали мер Костополя Євген Денисюк та бургомістр Доброго М'яста [Польща] Станіслав Тшосковскі під час офіційного візиту польської делегації / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 11 трав. – С. 3.

706. Шклярук В. Перший в Україні / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 12 черв. – С. 15.

У Костополі відкрито перший в Україні бренд торговельної марки «Снежка» – відділення будівельного супермаркета з аналогічною назвою.

707. Шклярук В. По новій колії – у нову дорогу / В. Шклярук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 11 серп. – С. 2.

Про Костопільську меблеву фабрику.

708. Юркова О. Використовуватимуть альтернативне паливо / О. Юркова // Голос України. – 2013. – 12 квіт. – С. 11.

Розглянуто систему переробки побутового сміття та переробки його на паливо, яку збираються застосовувати у місті Костопіль.

709. Юркова О. «Енергодім» в Костополі стартує з ОСББ / О. Юркова // Голос України. – 2020. – 11 листоп. – С. 10.

710. Юркова О. Костопіль стає по-європейськи комфортним / О. Юркова // Голос України. – 2015. – 3 верес. – С. 6 : іл.

Про розвиток міста Костопіль.

711. Юркова О. Обіцяють житло зробити доступним / О. Юркова // Голос України. – 2012. – 17 трав. – С. 5.

Про фінансування учасників державної програми «Доступне житло» в місті Костопіль.

712. Юркова О. Понад двісті квартир за програмою «Доступне житло» чекають на своїх власників / О. Юркова // Голос України. – 2013. – 11 квіт. – С. 6.

Про реалізацію програми «Доступне житло» в місті Костопіль.

713. Юркова О. Ремонтують за кошти іноземних донорів / О. Юркова // Голос України. – 2015. – 10 груд. – С. 8.

В ОСББ у місті Костопіль ремонтують і утеплюють свої будинки за рахунок європейських донорів.

714. Юхля М. Фінський погляд на Костопільщину / М. Юхля // Новини Костопільщини. – 2016. – 27 лют. – С. 3.

Про роботу з підготовки до пуску деревообробного підприємства «Українські лісопильні» розповідає фінський фахівець Мікко Юхля.

715. Юхля М. Фінський погляд на Україну: інвестиційний досвід Рівненщини – гарний приклад для інших регіонів / М. Юхля ; спілкувався О. Намозов // Рівне вечірнє. – 2016. – 18 лют. – С. 5.

У Рівненській області тривають роботи з підготовки до пуску одного з найсучасніших деревообробних підприємств «Українські лісопильні». Про перебіг підготовки підприємства до запуску та враженнями від роботи в Україні поділився фінський фахівець Мікко Юхля.

716. Якісний інтернет – у віддалені села // Рівне Експрес. – 2021. – 2 груд. – С. 3.

Про найбільшу в Рівненській області суму, яку отримала Костопільська громада в рамках проєкту «Інтернет-субвенція» Міністерства цифрової трансформації України.

717. Янишен К. Будьмо милосердними до тих, хто цього потребує / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 9 груд. – С. 2.

Про благодійні заходи в у Костополі, проведені до Міжнародного дня інвалідів.

718. Янишен К. Економіка району зростає. Про це свідчить відкриття торговельного центру «Пасаж» [у місті Костопіль] / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 15 трав. – С. 2.

719. Янишен К. Кооператори Рівненщини подарували костопільчанам маркет «Рікос» з якісними товарами за привабливими цінами / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 30 верес. – С. 5.

720. Янишен К. Проблеми та здобутки залізничників станції м. Костопіль / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 31 лип. – С. 1.

721. Янишен К. Реформування комунальних підприємств – європейський шлях розвитку Костополя / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 20 трав. – С. 4.

Промисловість

ТМ «Родина»

У 1999 році Костопільський завод продтоварів очолив колишній механік, а згодом головний інженер підприємства Микола Кучерук. Незважаючи на цінову нестабільність і економічну кризу, за доволі стислий термін йому вдалося вивести підприємство у число кращих виробників промисловості області і України. А після придбання у 2001 році виробничих потужностей збанкрутілого Костопільського хлібозаводу та модернізації виробництва – відновити випуск хлібобулочної продукції і створити на його базі ВАТ «Костопільський завод продтоварів».

Згодом після об'єднання з ПП «Костопільський маргариновий завод» продукція відроджених підприємств відома в Україні та далеко за її межами під торговою маркою «Родина» і стала справжньою візитівкою Костополя.

Торгова марка «Родина» – це сучасні виробництва, на яких виготовляють понад 200 видів кондитерських, хлібобулочних виробів, консервів, кетчупів, майонезів та маргарину.

За якість продукцію ТМ «Родина» відзначено золотими медалями Всеукраїнського дегустаційного конкурсу та на Всеукраїнському конкурсі – програмі «Знак якості».

722. Намозов О. С. Костопіль. Події, легенди, імена / О. С. Намозов. – Рівне : Дятлик М., 2018. – 156 с. : іл.

Промисловість ТМ «Родина». – С. 88–89.

723. Афанасьєва К. Хліб – всьому голова. І хліб цей – костопільський / К. Афанасьєва // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 1 груд. – С. 3.

У Костополі з'явився власний хліб, який випікають за заводі продтоварів.

724. Бабінець А. «Родина» пропонує. Ми смакуємо / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 25 трав. – С. 2.

Про засідання обласної галузевої дегустаційної комісії на ВАТ «Костопільський завод продтоварів» – одного з лідерів в Україні по випуску товарів харчової промисловості.

725. Бабінець А. «Родина», «Родина» для батька і сина / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 13 жовт. – С. 3.

Про ВАТ «Костопільський завод продтоварів» – лідера виробництва продовольчих товарів.

726. Бурчення В. «Якість – понад усе» – таким правилом користуються

костопільські виробники майонезу / В. Бурчення // Вісті Рівненщини. – 2007. – 9 листоп. – С. 5.

Про продукцію костопільської торгової марки «Родина».

727. Кучерук М. Микола Кучерук : «ТМ «Родина» [, яка об'єднує ВАТ «Костопільський завод продтоварів» і ПП «Костопільський маргариновий завод»] працює з прицілом на Європу» / М. Кучерук ; розмовляв А. Киричук // Сарненські новини. – 2012. – 26 квіт. – С. 3.

Про діяльність ТМ «Родина» у Косто́полі.

728. Кучерук М. Професіонали потрібні «Родині» на нашій Україні / М. Кучерук ; розмовляла Н. Пенківська // Рівне-Ракурс. – 2010. – 14 жовт. – С. 2.

Про візитку Костопільського району – торгову марку «Родина», яка об'єднує ВАТ «Костопільський завод продтоварів» та ПП «Маргариновий завод» розповідає директор підприємства Микола Кучерук.

729. Кучерук М. Г. ТМ «Родина» приносить у кожен дім мир, злагоду і добробут / М. Г. Кучерук ; К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 24 серп. – С. 12.

Розмова з директором Костопільського колективу ТМ «Родина» М. Г. Кучеруком про досягнення та перспективи на майбутнє підприємства.

730. Лагодзінський О. «Родина» міцна традиціями / О. Лагодзінський // Податкові вісті [Рівне]. – 2012. – 6 верес. – С. 1, 4–5.

731. Левчук В. У Косто́полі виготовляють унікальні вафлі / В. Левчук // Рівне вечірнє. – 2009. – 7 трав. – С. 17.

Про Костопільський завод продтоварів (ТМ «Родина»).

732. Левчук Ю. Костопільський завод продтоварів – кращий в області / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 18 листоп. – С. 2.

733. Надсждіна А. Нехай буде мир на Українській землі, а духмяний хліб – завжди на столі / А. Надсждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 17 жовт. – С. 10.

Про роботу Акціонерного товариства «Родина» у Косто́полі.

734. Небісь Т. ТМ «Родина» порадувала споживачів тульськими медовиками / Т. Небісь ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2009. – 17 жовт. – С. 2.

Про новинки ТМ «Родина», які з'явились на Костопільському заводі продтоварів розповідає головний технолог Т. Небісь.

735. Никончук О. Вироби ТМ «Родина» [«Костопільського заводу продтоварів»] відповідають всім вимогам / О. Никончук // Костопільський Край. – 2006. – 26 трав. – С. 2.

736. Никончук О. На «Родину» завітало свято / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2008. – 18 жовт. – С. 4.

Про здобутки та перспективи розвитку ВАТ «Костопільський завод продтоварів» та ПП «Костопільський маргариновий завод».

737. Никончук О. Не загубиться в Європі / О. Никончук // Вісті Рівненщини. – 2009. – 7 трав. – С. 12.

Про модернізацію виробництва у ВАТ «Костопільський завод продтоварів» та ПП «Костопільський маргариновий завод» (Торгова марка «Родина»).

738. Никончук О. Покликаний творити / О. Никончук // Віче

Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 4.

Про Заслуженого працівника промисловості України, депутата Верховної ради України, директора Костопільського заводу продтоварів Миколу Кучерука.

739. Никончук О. Продукція ТМ «Родина» підкорила Україну. На черзі – Європа / О. Никончук, О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 8 трав. – С. 3.

Про визнання продукції ТМ «Родина», яка об'єднує ВАТ «Костопільський завод продтоварів» та ПП «Костопільський маргариновий завод».

740. Никончук О. «Родина» зустрічає професійне свято / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 18 жовт. – С. 5.

Про здобутки та перспективи розвитку Костопільського підприємства ПрАТ «Родина».

741. Омелянчук І. «Родина», що об'єднала Україну / І. Омелянчук // Рівненський кооператор. – 2004. – 24 груд. – С. 7.

Про Костопільський завод продтоварів та його директора М. Кучерука.

742. Покутянський Т. Костопільчани стали лідерами з виробництва продовольчих товарів / Т. Покутянський // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 15 жовт. – С. 1.

Про ВАТ «Костопільський завод продтоварів».

743. Тарасюк Н. Подорожчання газу не вплине на ціну хліба та солодошів торгової марки «Родина» / Н. Тарасюк // Вісті Рівненщини. – 2014. – 21–23 трав. – С. 4.

744. Чирва Т. «Родина» – смачніше не буває! / Т. Чирва // Провінційна газета [Рівне]. – 2006. – 25 трав. – С. 4.

Про торгову марку «Родина» – виробництво на Костопільщині, яке рівняється на європейський рівень.

745. Шклярук В. Хазяїн / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 19 берез. – С. 3.

Про заступника директора ТМ «Родина» С. Ткачука.

746. Янишен К. Бажаєте родинного затишку, насолоди смаком – ласуйте «бабусиним пирогом» ТМ «Родина» / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 27 трав. – С. 3.

Про продукцію торгової марки «Родина», що виготовляється на ВАТ «Костопільський завод продтоварів».

747. Янишен К. Продукція ТМ «Родина» смачна і корисна, бо її виготовляють з любов'ю і турботою про людей / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 14 жовт. – С. 1.

Про ВАТ «Костопільський завод продтоварів» та ПП «Костопільський маргариновий завод».

748. Янишен К. Торгова марка «Родина» – для всіх костопільських родин / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 1 січ. – С. 7.

Про трудові здобутки торгової марки «Родина» та ВАТ «Костопільський завод продтоварів».

ПрАТ «Костопільський завод скловиробів»

Наприкінці 1945 року почалась реконструкція Костопільського склозаводу,

який у період визволення міста від німецьких окупантів був зупинений для проведення ремонтних робіт. Протягом двох років Костопільський склозавод випускав віконне скло та господарський посуд.

З 1 січня 1948 року завод перейшов у підпорядкування «Укрфаянсу».

1959 року завод було переведено у підпорядкування Львівському раднар-госпу і підпорядковано Управлінню радіоелектроніки. На підприємстві почали виготовляти електровакуумне скло.

Впевнено рухався склозавод до найбільшого розквіту у 80-х роках 20 ст. Але у буремні 90-ті, після розпаду Радянського Союзу, прийшов і занепад.

Другого дихання підприємство, яке переживало глибоку кризу, отримало 21 серпня 2000 року, коли було засновано Костопільський завод скловиробів шляхом об'єднання ВАТ «Костопільський склозавод» та ВАТ «Гостомельський склозавод».

Сучасні технології, дотримання світових стандартів, висока якість виробів, освоєння майже двохсот видів різноманітної продукції дозволили підприємству увійти до п'ятірки кращих виробників склотари в Україні.

749. Намозов О. С. Костопіль. Події, легенди, імена / О. С. Намозов. – Рівне : Дятлик М., 2018. – 156 с. : іл.

ПрАТ «Костопільський завод скловиробів». – С. 89–94.

Див. також №№ 20.

750. Бабінець А. Костопільські скловиробники впевнено вийшли на європейський ринок / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 26 листоп. – С. 6.

Про ПрАТ «Костопільський завод скловиробів».

751. Бабінець А. Многая літа в костопільських скловиробників ще попереду / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 17 листоп. – С. 6.

Про «Костопільський завод скловиробів».

752. Блінова В. Оазис із скла : на Костопільському склозаводі не лише не втратили минулорічних обсягів у випуску продукції, а й продовжують нарощувати її виробництво / В. Блінова // Вільне слово [Рівне]. – 1992. – 22 лют. – С. 1.

753. Бурчєня В. Костопільський ексклюзив / В. Бурчєня // Вісті Рівненщини. – 2007. – 16 листоп. – С. 6.

Про ЗАТ «Костопільський завод скловиробів».

754. Велесик П. Сходинки до нового утвердження / П. Велесик // Вісті Рівненщини. – 2004. – 8 груд. – С. 2.

Про Костопільський склозавод. З історії та сьогодення.

755. Костопільський завод скловиробів переможець щорічної премії [Федерації роботодавців України] Ukrainian Employers Awards [у номінації «Експорт без кордонів»] // Новини Костопільщини. – 2019. – 14 груд. – С. 2.

756. Костопільському заводу скловиробів – 5 років! // Вічеве слово

[Костопіль]. – 2005. – 20 серп. – С. 6–7.

757. Левчук Ю. ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» – підприємство відносно молоде / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 19 листоп. – С. 3.

Про підвищення ефективності виробництва на підприємстві «Костопільський завод скловиробів».

758. Левчук Ю. Із ювілеєм вас, шановні скловиробники! / Ю. Левчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 20 серп. – С. 4.

«Костопільському заводу скловиробів» – 10 років.

759. Левчук Ю. Новинка склоробів / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 24 лют. – С. 1.

Про ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» і випуск нової продукції.

760. Надсждіна А. Воєнні і трудові стежини життя [директора Костопільського склозаводу] Павла Волкова / А. Надсждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 4 трав. – С. 4.

761. Намозов О. Поліські склороби. Павло Мадалінський / О. Намозов, А. Надсждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 25 трав. – С. 4 ; 1 черв. – С. 5.

Про історію розвитку скловиробництва на «Костопільському заводі скловиробів», директором якого був Павло Мадалінський.

762. Никончук О. 21-й день народження заводу скловиробів [що в Косто́полі] колектив відзначив з гарним настроєм, посмішками та нагородами / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 28 серп. – С. 1, 3.

763. Никончук О. Борючись з викликами сьогодення, костопільські скловиробники продовжують розвивати виробництво / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 листоп. – С. 1, 4–5.

Про діяльність та секрети успіху ПрАТ «Костопільський завод скловиробів».

764. Никончук О. З Андрієм Філімонюком костопільське скло засяло ще яскравіше / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 5.

Про Заслуженого працівника промисловості України, володаря Золотого знака Спілки промисловців і підприємців України, лауреата III Всеукраїнського конкурсу «Кращий роботодавець року», директора Костопільського заводу скловиробів Андрія Філімонюка.

765. Никончук О. Костопільські склороби впевнено освоюють закордонні ринки / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2012. – 17 листоп. – С. 4.

Про роботу ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» та перспективи розвитку підприємства.

766. Никончук О. Костопільському заводу скловиробів – 15 років / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 22 серп. – С. 4.

Історичний шлях розвитку Костопільського заводу скловиробів.

767. Никончук О. ПрАТ «Костопільський завод скловиробів» продовжує підкоряти Європу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 21 листоп. – С. 3.

Про роботу заводу скловиробів у 2015 році та перспективи розвитку підприємства.

768. Нову виробничу лінію відкрито на Костопільському заводі скловиробів // Віче Костопільщини. – 2011. – 2 квіт. – С. 4.

769. Пащук І. У склоробів з'явилась надія / І. Пащук // Робітнича газета

[Київ]. – 2001. – 15 трав.

Про ВАТ «Костопільський завод скловиробів».

770. Поліщук О. Новинка костопільських склоробів / О. Поліщук // Народна газета. – 2001. – 29 черв.

ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» почало випуск нової продукції – скляної тари для медичної промисловості.

771. Почесні звання // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 27 листоп. – С. 1.

Про присвоєння почесного звання «Заслужений працівник промисловості України» голові правління акціонерного товариства «Костопільський завод скловиробів» А. А. Філімонюку.

772. Риштий В. Оживає надія склоробів / В. Риштий // Зелені шати [Рівне]. – 2001. – 23 лют. – С. 1 ; Вісті Рівненщини. – 2001. – 28 берез. – С. 1.

Про ЗАТ «Костопільський завод скловиробів».

773. Склороби відзначили першу річницю // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 22 верес.

Про нове підприємство – ЗАТ «Костопільський завод скловиробів».

774. Супрунець О. Усіма барвами веселки / О. Супрунець // Червоний прапор [Рівне]. – 1984. – 14 серп. – С. 3.

Про виготовлення продукції народного споживання на Костопільському склозаводі.

775. У костопільських склоробів – новинка // Вільне слово [Рівне]. – 2001. – 2 берез. – С. 1.

ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» почав випуск скляної тари для медичної промисловості.

776. Філімонюк А. Андрій Філімонюк : «Наша продукція – унікальна» / А. Філімонюк ; розмовляла Л. Романюк // Рівне-Ракурс. – 2009. – 19 листоп. – С. 9.

Розмова з головою правління ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» Андрієм Філімонюком про напрямки роботи заводу.

777. Філімонюк А. Високопрофесійні працівники, новітні технології виробництва, відмінна якість продукції – основні складові успішної діяльності ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» / А. Філімонюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 24 серп. – С. 11.

Розмова з головою правління ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» А. Філімонюком.

778. Філімонюк А. Костопільський завод скловиробів – один із кращих скловиробників України / А. Філімонюк ; розмовляла А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2008. – 15 листоп. – С. 3.

Інтерв'ю з головою правління ЗАТ «Костопільський завод скловиробів» А. Філімонюком про історію заснування, здобутки та перспективи розвитку підприємства.

779. Шклярук В. За склом / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 21 листоп. – С. 5.

Про ПрАТ «Костопільський завод скловиробів».

780. Шклярук В. Скляна валюта / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 15 листоп. – С. 3.

Про «Костопільський завод скловиробів».

781. Янишен К. Праця на благо рідного підприємства, України / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 19 листоп. – С. 3.

Про ЗАТ «Костопільський завод скловиробів».

782. Янишен К. Сяляне диво народжується в царстві вогню завдяки праці сотень людських рук / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 18 листоп. – С. 11.

Про здобутки і перспективи Костопільського заводу скловиробів.

783. Янишен К. Формула успіху костопільських скловиробників / К. Янишен // Віче Костопільщини. – 2007. – 17 листоп. – С. 4.

Про Костопільський завод скловиробів.

Див. також №№ 238, 1246, 1251.

ТОВ «Свиспан Лімітед»

90-ті роки минулого століття були не найкращими для працівників Костопільського ДБК.

У 2003 році в Костопіль зайшов швейцарський інвестор Sorbes AG, який за короткий час зі збиткового комбінату створив потужний деревообробний комплекс та вивів його у лідери з виробництва меблевих плит в Україні.

З року в рік на «Свиспан Лімітед» проводиться реконструкція та модернізація виробництва. Компанія без зупинку працює на ринку деревообробної промисловості і сьогодні продукцію підприємства знають не лише в Україні, але і далеко за її межами.

ТОВ «Свиспан Лімітед» визнане лідером деревообробної галузі в Україні.

784. Намозов О. С. Костопіль. Події, легенди, імена / О. С. Намозов. – Рівне : Дятлик М., 2018. – 156 с. : іл.

ТОВ «Свиспан Лімітед». – С. 94–95.

Див. також №№ 21.

785. 45 років випустили першу ламіновану плитку [у Костопільському домобудівному комбінаті] // Новини Костопільщини. – 2019. – 26 жовт. – С. 3.

786. Антоненко О. «Свиспан» – за чисте повітря над Костоподем / О. Антоненко // Рівне Експрес. – 2015. – 10 груд. – С. 5.

Пріоритетні напрямки роботи підприємства «Свиспан Лімітед», який є лідером у галузі виробництва деревинностружкової плити, спрямовані на суттєве покращення екологічного стану Костополя.

787. Бабінець А. «Свиспан Лімітед» – економічна гордість України / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 19 серп. – С. 3.

Про лідера в галузі деревообробки на Рівненщини, ТОВ «Свиспан Лімітед» в місті Костополі.

788. Бабінець А. «Свиспан Лімітед» і Костопись – це єдине ціле : про це скажуть багато костопільчан. Бо з цим підприємством зв'язали свою долю тисячі мешканців цього міста / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 10 груд. – С. 12.

Підприємство «Свиспан Лімітед» є лідером в галузі дерево-стружкових плит.

789. Бондаренко О. Підприємство «Свиспан Лімітед» долучилося до

благодійної акції на допомогу школярам Луганщини / О. Бондаренко // Вісті Рівненщини. – 2016. – 23 верес. – С. 3.

790. Вістенко Р. Деревообробне підприємство «Свиспан Лімітед» – серед кращих товаровиробників Рівненщини / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2017. – 3 берез. – С. 3.

Про регіональний конкурс «Лідер якості Рівненщини – 2016», у якому Костопільське підприємство «Свиспан Лімітед» визнано переможцем у номінації «Товари виробничо-технічного призначення».

791. Вістенко Р. «Свиспан Лімітед» отримав нагороду за якість / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2016. – 1 квіт. – С. 4.

Продукція деревообробного підприємства ТОВ «Свиспан Лімітед» стала переможцем регіонального етапу Всеукраїнського конкурсу якості продукції «100 кращих товарів України».

792. Деревообробна галузь – візитна картка Костопільщини // Новини Костопільщини. – 2020. – 19 верес. – С. 5.

Про роботу ТОВ «Свиспан Лімітед» – потужного виробника деревостружкових плит у місті Костопіль.

793. Компанія «Свиспан Лімітед» висадила алею сакур // Новини Костопільщини. – 2021. – 1 трав. – С. 3.

20 квітня 2021 р. у Косто́полі по вулиці Степанській висадили алею сакур, де головним меценатом її створення виступило деревообробне підприємство «Свиспан Лімітед».

794. Левчук Ю. «Свиспан Лімітед» – приклад успішного інвестиційного проєкту / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 24 серп. – С. 13.

Про Костопільське ТОВ «Свиспан Лімітед», яке виготовляє ламіновані ДСП та деревостружкові плити.

795. Левчук Ю. Це тут гартувалася трудова доблесть / Ю. Левчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 5 верес. – С. 5.

З історії Костопільського домобудівного комбінату, правонаступником якого є тепер ТОВ «Свиспан Лімітед».

796. На підприємстві «Свиспан Лімітед» громадськості показали нове обладнання та розповіли, як триває модернізація заводу // Новини Костопільщини. – 2018. – 24 лют. – С. 3.

Про екологічну модернізацію Костопільського заводу деревостружкових плит «Свиспан Лімітед».

797. Никончук О. Благодійні ініціативи ТОВ «Свиспан Лімітед» до дня Святого Миколая / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 25 груд. – С. 3.

Про благодійні святкові заходи до дня Святого Миколая, які організували на деревообробному підприємстві «Свиспан Лімітед» у Косто́полі.

798. Никончук О. Від тартака – до деревообробного гіганта / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 20 верес. – С. 4–5.

Про історію створення Костопільського домобудівного комбінату.

799. Никончук О. Повітря в Косто́полі стане чистішим / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 12 груд. – С. 3.

Про роботу підприємства «Свиспан Лімітед» протягом 2015 року та встановлення на його території екологічно-безпечного обладнання.

800. Польова Л. Інвестиції у чисте довкілля / Л. Польова // Вільне слово

[Рівне]. – 2017. – 4 трав. – С. 3.

Керівництво деревообробного підприємства «Свиспан Лімітед», що у місті Костопіль, презентувало інвестиційний проєкт щодо модернізації заводу та встановлення нового обладнання, що має покращити екологічну ситуацію навколо підприємства.

801. Рицький І. «Деревообробка : шлях до безпеки праці» / І. Рицький ; розмовляв В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 17 січ. – С. 4.

Про охорону праці на ТОВ «Свиспан Лімітед», що у Косто́полі, розповідає начальник охорони праці І. Рицький.

802. Ступницький С. Плити, що прославили Костопіль / С. Ступницький ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2010. – 21 серп. – С. 5.

Про випуск першої деревостружкової плити на Костопільському домобудівному комбінаті 19 серпня 1960 року розповідає виконавчий директор ТОВ «Свиспан Лімітед» Сергій Ступницький.

803. ТОВ «Свиспан Лімітед» вирішує проблему із заторами у Косто́полі / О. Бондаренко, П. Захарчук, Н. Никончук [та ін.]. // Вісті Рівненщини. – 2016. – 9 груд. – С. 3.

Новий транспортний майданчик для великовагових автомобілів та прохідну введено в експлуатацію на підприємстві «Свиспан Лімітед», що у Косто́полі.

804. ТОВ «Свиспан Лімітед» – зроблено в Україні: підсумки діяльності підприємства за 2016 рік / спілкувалася О. Бондаренко // Вісті Рівненщини. – 2016. – 30 груд. – С. 8, 9.

805. Тубіна С. 25 мільйонів євро інвестицій та зменшення впливу на довкілля пропонує костопільчанам ТОВ «Свиспан Лімітед» / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2017. – 5 трав. – С. 3.

806. Федішин Ю. Розвиток буває лише там, де є стабільність / Ю. Федішин ; розмовляв О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 22 серп. – С. 5.

Розповідь директорки «Свиспан Лімітед» Юлії Федішин про здобутки та перспективи розвитку підприємства у Косто́полі.

807. Федішин Ю. Частину продукції віддали на ліжка для бомбосховищ / Ю. Федішин ; записала О. Ракс // Рівне вечірнє. – 2022. – 7 квіт. – С. 7.

Розмова з директоркою товариства «Свиспан Лімітед», що у Косто́полі, Юлією Федішиною про підтримку ініціативи АТ «Рівнегаз» та надання необхідної кількості меблевих плит для виготовлення ліжок для біженців, які прибувають на Рівненщину, зокрема, для облаштування бомбосховищ.

808. Шклярчук В. «Золота жила» Костопільщини / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2009. – 23 лип. – С. 13.

Про ТОВ «Свиспан Лімітед», що у Косто́полі.

809. Шклярчук В. Костопільській плиті – півстоліття / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2010. – 19 серп. – С. 5.

19 серпня 2010 року минає 50 років з дня випуску першої в колишньому СРСР деревостружкової плити (ДСП – 30) на Костопільському домобудівному комбінаті, тепер ТОВ «Свиспан Лімітед».

810. Шклярчук В. Лідер галузі / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2011. – 28 квіт. – С. 5.

Про ТОВ «Свиспан Лімітед», що виробляє деревостружкові плити та його директора Сергія Ступницького.

811. Шклярук В. Формула успіху [Костопільського ТОВ] «Свиспан-Лімітед» [, яке поєднує виробничу діяльність та доброчинність] / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 10 лип. – С. 6.

812. Янишен К. Історія будівельної галузі [Костопільського] району і ТОВ «Свиспан Лімітед» бере початок з поліських лісів / К. Янишен // Віче Костопільщини. – 2007. – 15 верес. – С. 2.

Про діяльність Костопільського ТОВ «Свиспан Лімітед» – багатофункціонального підприємства з іноземними інвестиціями, яке виготовляє ламіновані ДСП та деревостружкові плити.

813. Янишен К. Розвиток ТОВ «Свиспан Лімітед» – це результат партнерської співпраці / К. Янишен // Віче Костопільщини. – 2007. – 28 лип. – С. 4.

Про співпрацю адміністрації і профкому Костопільського ТОВ «Свиспан Лімітед» – багатопрофільного підприємства, яке об'єднує виробництво деревостружкових плит, їх ламінування, виробництво фанери, клеєвих сумішей для виготовлення деревинних плит.

Про ТОВ «Свиспан Лімітед» див також №№ 304, 307, 319, 631, 702, 825, 928, 972, 974, 1432, 1445.

Про Костопільську ТОВ «Українська деревообробна компанія» див також №№ 242, 575, 585, 688.

Про деревообробне підприємство «Українські лісопилні» див також №№ 292, 562–563, 614, 636, 649, 679, 681, 714–715.

Освіта. Наука

814. Гончарук І. П. Упровадження інформаційно-комунікативних технологій у систему роботи позашкільного навчального закладу : [Костопільський центр технічної творчості та комп'ютерних технологій] (майстер-клас) / І. П. Гончарук // Інноваційні підходи до організації науково-методичної роботи з педагогічними працівниками в умовах компетентісно зорієнтованої освіти : темат. зб. праць засідання Всеукр. шк. новаторства керівних, наук.-пед. і педагогічних працівників післядиплом. пед. освіти / упоряд. Н. В. Любченко, Н. А. Мельник, А. А. Волосюк. – Рівне : Лапсюк В. А., 2012. – С. 289–293.

815. Давидюк Н. Ю. Основні напрями інноваційної діяльності позашкільних навчальних закладів [на прикладі Костопільського будинку школярів та юнацтва] (методичний діалог) / Н. Ю. Давидюк // Інноваційні підходи до організації науково-методичної роботи з педагогічними працівниками в умовах компетентісно зорієнтованої освіти : темат. зб. праць засідання Всеукр. шк. новаторства керівних, наук.-пед. і педагогічних працівників післядиплом. пед. освіти / упоряд. Н. В. Любченко, Н. А. Мельник, А. А. Волосюк. – Рівне : Лапсюк В. А., 2012. – С. 262–269.

816. Дітлашок З. А. Розвиток обдарованості дітей та молоді засобами позашкільної освіти : [Костопільський будинок школярів та юнацтва] (майстер-клас) / З. А. Дітлашок // Інноваційні підходи до організації науково-методичної роботи з педагогічними працівниками в умовах компетентісно зорієнтованої освіти : темат. зб. праць засідання Всеукр. шк. новаторства

керівних, наук.-пед. і педагогічних працівників післядиплом. пед. освіти / упоряд. Н. В. Любченко, Н. А. Мельник, А. А. Волосюк. – Рівне : Лапсюк В. А., 2012. – С. 282–289.

817. Добровичинська В. А. Навчально-освітні заклади у міжвоєнний період (1921–1939 рр.) [на Західній Волині] / В. А. Добровичинська // Вища педагогічна освіта і наука України : історія, сьогодення та перспективи розвитку : Рівнен. обл. / за заг. ред. Р. М. Постолюкського; АПН України. – Київ : Знання України, 2010. – С. 166–181.

818. Козак О. Просвітницька діяльність Центру інтелектуального розвитку «Сузір'я» / О. Козак // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 162–171.

819. Комунальний заклад «Костопільський ліцей-інтернат спортивного профілю II–III ступенів» Рівненської обласної ради // Рівненщина спортивна / Рівнен. обл. центр фізичного здоров'я населення. – Рівне, 2019. – С. 16–40.

Про Костопільський ліцей-інтернат спортивного профілю, який на високому рівні забезпечує загальноосвітню, культурну, науково-практичну, спортивну підготовку майбутніх спортсменів до національних збірних команд України.

820. Лазарчук Г. С. Досвід проведення державної підсумкової атестації з фізичної культури в Костопільському обласному ліцей-інтернаті спортивного профілю / Г. С. Лазарчук // Інноваційні підходи до організації науково-методичної роботи з педагогічними працівниками в умовах компетентісно зорієнтованої освіти : темат. зб. праць засідання Всеукр. шк. новаторства керівних, наук.-пед. і педагогічних працівників післядиплом. пед. освіти / упоряд. Н. В. Любченко, Н. А. Мельник, А. А. Волосюк. – Рівне : Лапсюк В. А., 2012. – С. 563–567.

821. Адамчук Н. Руками й серцем творять дива / Н. Адамчук // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 8 січ. – С. 16.

У Костопільському будинку школярів та юнацтва відбулася презентація виставки «Руками творяться дива», на якій демонструвалися вироби батьків вихованців закладу.

822. Андрієвський А. Дбають про майбутнє, не забуваючи традицій / А. Андрієвський // Вісті Рівненщини. – 2016. – 3 черв. – С. 8.

Про Костопільський будівельно-технологічний коледж Національного університету водного господарства і природокористування.

823. Андрієвський А. У Костополі знають, як виховати професіоналів / А. Андрієвський // Вісті Рівненщини. – 2016. – 3 черв. – С. 10.

Студентка Костопільської філії Рівненського державного базового медичного коледжу Юлія Бриж стала переможницею конкурсу фахової майстерності «Краща за професією» серед медколеджів краю.

824. Андрійв Б. Ерудит? Отримай премію / Б. Андрійв // Вільне слово [Рівне]. – 2003. – 28 трав. – С. 8.

З ініціативи голови Костопільської райдержадміністрації М. Кривка проводиться зліт «Творче обдарування».

825. Андрійчук Н. XVIII «Творча обдарованість»: кращі школярі

Костопільщини нагороджені преміями від ТОВ «Свиспан Лімітед» / Н. Андрійчук // Новини Костопільщини. – 2016. – 4 черв. – С. 1, 3.

Про нагородження понад 100 учнів – переможців та призерів Всеукраїнських олімпіад, конкурсів та змагань на XVIII зльоті «Творча обдарованість» за підтримки незмінного мецената – підприємства ТОВ «Свиспан Лімітед».

826. Бабінець А. Ліцею мій, ти не плід забаганок і моди... / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2003. – 12 верес. – С. 3.

Про Костопільський спортивний ліцей-інтернат.

827. Башмурова Л. Сорок друга учительська осінь / Л. Башмурова ; спілкувався О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 1 жовт. – С. 1.

Інтерв'ю з Любов'ю Башмуровою з Костополя, котра майже 42 роки свого трудового життя присвятила педагогічній праці.

828. Беляновська Н. Будуємо міст любові до рідної України / Н. Беляновська // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 5 січ. – С. 3.

Про візит дітей Попаснянської загальноосвітньої школи I–III ступенів № 1 на Костопільщину в рамках угоди про співробітництво між Костопільською та Попаснянською райдержадміністрацією.

829. Беляновська Н. Організація методичної роботи з учителями району як шлях до формування професійних компетенцій сучасного вчителя / Н. Беляновська // Віче Костопільщини. – 2010. – 2 жовт. – С. 5.

Про роботу методичного кабінету Костопільського районного відділу освіти.

830. Береза Ю. На гру богів – у Костопіль / Ю. Береза // Вісті Рівненщини. – 2012. – 2 берез. – С. 9.

Про Костопільський Центр інтелектуального розвитку «Сузір'я».

831. Бернада І. Допмагаючи іншим піднятися на гору, ми самі наближаємось до вершини / І. Бернада // Новини Костопільщини. – 2016. – 23 квіт. – С. 5.

Про роботу психологічної служби системи освіти Костопільського району.

832. Бирда Л. Вшанування талановитих та обдарованих дітей у Костопільському НВК / Л. Бирда // Новини Костопільщини. – 2016. – 14 трав. – С. 3.

Про XVII фестиваль «Творче обдарування» у Костопільській загальноосвітній школі I ступеня-гімназії імені Тараса Шевченка.

833. Білошицька Л. Життя, присвячене вихованню дітей / Л. Білошицька ; спілкувалася А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 верес. – С. 2.

Про свій життєвий та творчий шлях розповідає педагог Лариса Борисівна Білошицька з Костополя.

834. Борисенко О. У Києві нагородили юну художницю з Костополя / О. Борисенко // Віче Костопільщини. – 2010. – 30 січ. – С. 12.

Про нагородження учениці художнього відділу Костопільської школи мистецтв Софії Фесюк, якій присуджено перше місце в номінації «Ми – архітектори якісного світу» в конкурсі учнівської творчості «Я хочу жити в якісному світі».

835. Будинок, вікнами в дитинство // Новини Костопільщини. – 2016. – 21 трав. – С. 5.

Про урочисті заходи з нагоди 70-річчя від дня заснування Костопільського будинку школярів та юнацтва.

836. Бутько Г. До Костополя завітала «Школа успіху» / Г. Бутько // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 листоп. – С. 1, 2.

У місті Костопіль відбулася триденна «Школа успіху», яка покликана розвивати креативне мислення, лідерство, продуктивність, підприємницькі здібності та інформаційну грамотність.

837. Бутько Г. У медичному коледжі [міста Костопіль] навчають висококваліфікованих медиків / Г. Бутько // Новини Костопільщини. – 2019. – 16 листоп. – С. 3.

838. Велесик А. Краса з-під дитячих долонь / А. Велесик // Вільне слово [Рівне]. – 1993. – 24 листоп.

Про Костопільський будинок школярів та юнацтва.

839. Вістенко Р. Візитна картка справжнього чемпіона / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2010. – 3 черв. – С. 14.

Про Костопільський обласний ліцей-інтернат спортивного профілю (КОЛІСП).

840. Вістенко Р. Визнання, завойоване наполегливістю / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2013. – 28 черв. – С. 8.

Про Костопільську філію Рівненського державного базового медичного коледжу.

841. Вістенко Р. Ігор Носко: «Успіх приходить тоді, коли любиш тих, кому засіваєш в душі зерна мудрості й добра» / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2015. – 3 лип. – С. 9.

Про буденні справи та плани на майбутнє Костопільської філії Рівненського державного базового медичного коледжу розповідає директор навчального закладу Ігор Носко.

842. Вістенко Р. Майбутніх фахівців-медиків готують у Костополі / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2018. – 29 черв. – С. 3.

Про медичний навчальний заклад – Костопільську філію Рівненського державного базового медичного коледжу.

843. Вістенко Р. П'ять незабутніх днів / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2016. – 23 груд. – С. 9.

Про візит педагогів та учнів загальноосвітньої школи № 1 із міста Попасна Луганської області до міста Костопіль.

844. Войтович А. Дім, повний музики / А. Войтович // Червоний промінь [Костопіль]. – 1982. – 15 трав. – С. 3.

Про Костопільську міську дитячу музичну школу.

845. Гаврилюк Л. Дошкільному навчальному закладу №5 «Ромашка» [що у Костополі] – 35 років / Л. Гаврилюк // Віче Костопільщини. – 2009. – 17 жовт. – С. 5.

846. Гаврилюк О. Відзначили золотий ювілей / О. Гаврилюк // Новини Костопільщини. – 2015. – 3 жовт. – С. 5.

Про Комунальний заклад «Костопільська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І–ІІ ступенів» для особливих дітей.

847. Гергелюк Л. Ми всі родом з дитинства / Л. Гергелюк, О. Тимошина // Новини Костопільщини. – 2015. – 26 верес. – С. 9.

Про роботу дошкільного навчального закладу № 3 «Сонечко» у Костополі.

848. Герус В. У «Берізці» закладають підґрунтя довголіття / В. Герус // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 9 квіт. – С. 4.

Про спеціалізований дошкільний заклад «Берізка» в місті Костопіль.

849. Головач А. Славні імена земляків / А. Головач // Новини

Костопільщини. – 2016. – 9 квіт. – С. 5.

Про районний конкурс екскурсоводів-краєзнавців, який відбувся на базі Костопільського районного методичного кабінету.

850. Головачик Л. Ти світи нам дорогу, рідна школо! / Л. Головачик // За відродження [Рівне]. – 2018. – 23 листоп. – С. 5.

3 вересня 2018 року Костопільська ЗОШ І–ІІІ ступенів № 5 відсвяткувала свій 50-річний ювілей.

851. Гонта А. «Зорепадом летять роки». Півстоліття, школо, тобі! : фоторепортаж / А. Гонта, С. Кошка // Вічеве слово [Костопіль]. – 1999. – 8 трав.

Про зустріч випускників з учителями на святкуванні 50-річчя Костопільської загальноосвітньої школи № 2.

852. Гриб Ю. Натхнення вам у науковому пошуку! / Ю. Гриб // Новини Костопільщини. – 2015. – 23 трав. – С. 4.

Про VII студентську наукову конференцію, присвячену Дню науки, яка відбулася у Косто́полі в будівельно-технологічному коледжі.

853. Давидюк Н. Інтеграція загальноосвітніх та позашкільних навчальних закладів : традиційні та інноваційні напрями розвитку / Н. Давидюк // Нова педагогічна думка. – 2014. – № 2. – С. 181–183.

Наводяться приклади роботи «Рівненського обласного центру науково-технічної творчості учнівської молоді», Рівненського ПДМ, Клеванського освітнього округу та ін.

854. Денисюк Я. Фахівців престижних професій готуватимуть у Косто́полі / Я. Денисюк ; розмовляв О. Никончук // Вісті Рівненщини. – 1999. – 6 серп. – С. 4.

Бесіда з директором Костопільської Західнорегіональної філії Харківського соціально-економічного інституту Я. Денисюком.

855. Деркач Л. Школярі [спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату І–ІІ ступенів, що у місті Косто́піль] сплели захисну сітку для передової [у зоні АТО] / Л. Деркач // Голос України. – 2015. – 7 лют. – С. 7.

856. Дехтяр В. Відомий альпініст – в гостях у сільських школярів / В. Дехтяр // Надслучанський вісник [Березне]. – 2007. – 6 черв. – С. 2.

У Богушівській ЗОШ, що у Березнівському районі, побував у гостях відомий в Україні спортсмен і альпініст, уродженець Косто́поля Юрій Кравчук.

Див. також №№ 1301, 1307, 1316, 1327, 1337, 1391, 1400, 1406, 1413–1416, 1418–1419, 1540.

857. Дідич Б. Технікум в Косто́полі буде процвітаючим і престижним навчальним закладом / Б. Дідич ; розмову вела К. Янишен // Вічеве слово [Косто́піль]. – 2005. – 10 верес. – С. 2.

Розмова з завідувачем відділення Костопільського будівельно-технологічного коледжу Національного університету водного господарства і природокористування Б. Дідичем.

858. Дідовець Н. Відкриття університету «Україна» в Косто́полі / Н. Дідовець // Вічеве слово [Косто́піль]. – 2005. – 11 черв. – С. 4.

859. Долинська О. Відроджуємо духовність : (з досвіду роботи експериментального майданчика Костопільського будинку школярів та юнацтва) / О. Долинська // Вічеве слово [Косто́піль]. – 2006. – 25 листоп. – С. 5.

860. Долинська О. Мистецький калейдоскоп / О. Долинська // Вічеве слово [Косто́піль]. – 2005. – 10 груд. – С. 5.

Про проведення тижня творчості у Костопільському будинку школярів та юнацтва.

861. Доля О. Зірки спорту народжуються у Костополі / О. Доля // Рівне-Ракурс. – 2006. – 26 січ. – С. 18.

Про Костопільський обласний ліцей-інтернат спортивного профілю.

862. Дослідили життєвий шлях Григорія Рибак // Новини Костопільщини. – 2022. – 5 лют. – С. 1.

Про науково-дослідницьку роботу, вивчення історії рідного краю в Костопільському медичному коледжі, зокрема, про дослідження життєвого шляху українського патріота Григорія Рибак студенткою 2 курсу Дариною Полюхович разом з методистом закладу Іриною Таргоній.

Див. також №№ 22, 1480, 1496, 1501.

863. Зорепад перемог циркової студії «Каскад» // Новини Костопільщини. – 2015. – 12 верес. – С. 1.

Про участь зразкового колективу циркової студії «Каскад» Костопільського будинку школярів та юнацтва у Болгарії на V Міжнародному арт-фестивалі «Сузір'я в Несебрі».

864. Ім'я Шевченка – на фасаді школи // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 берез. – С. 5.

Спогади про відзначення пам'яті українського Пророка в середній школі № 1 м. Костопіль (нині гуманітарна гімназія ім. Т. Г. Шевченка) в 1964 році.

865. Калюш Л. На крилах кохання / Л. Калюш // Новини Костопільщини. – 2019. – 23 лют. – С. 4.

У Костопільському будинку школярів та юнацтва пройшов літературно-музичний вечір «На крилах кохання».

866. Карп'юк А. Ім'я поета – на фасаді гімназії : до 190-річчя від дня народж. Т. Шевченка / А. Карп'юк // Вісті Рівненщини. – 2004. – 5 берез. – С. 3.

Шевченківські традиції у Костопільській СШ № 1, яка 5 років тому отримала статус гуманітарної гімназії ім. Т. Г. Шевченка.

867. Карп'юк А. Ім'я поета – на фасаді школи / А. Карп'юк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 6 берез. – С. 2.

Спогади колишнього вчителя гімназії А. Карп'юка про ювілейний 1964-й рік та пропаганда Шевченківської спадщини у Костопільській гуманітарній гімназії ім. Т. Г. Шевченка (раніше – Костопільська СШ № 1).

868. Карп'юк А. «Я щаслива людина» [– так написала про себе художниця В. Михальська, яка в 70-х роках навчалася в Костопільській спеціалізованій школі-інтернаті] / А. Карп'юк // Віче Костопільщини. – 2001. – 14 квіт.

869. Ковальчук Т. Міцність нації у єдності родини / Т. Ковальчук // Новини Костопільщини. – 2016. – 5 берез. – С. 4.

Про роботу батьківського клубу «Родина» у загальноосвітній школі-гімназії імені Тараса Шевченка у Костополі.

870. Козачок І. Будинок школярів та юнацтва [у Костополі] / І. Козачок // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 16 січ. – С. 2.

871. Конончук Н. Рід наш – з кореня-верби, не шукай древніше знаті... / Н. Конончук // Віче Костопільщини. – 2008. – 17 трав. – С. 8.

Про роботу обласного семінару вчителів трудового навчання, фізвиховання та образотворчого мистецтва для спеціалізованих інтернатів, який відбувся 23 квітня 2008 року у Костопільській спеціалізованій школі-інтернаті.

872. Конопацька О. Англійську в Костополі вчать, граючись у

комп'ютерні ігри / О. Конопацька // Рівненська газета. – 2008. – 22 листоп. – С. 5.

Про роботу Костопільського центру технічної творчості та комп'ютерних технологій.

873. Костопільські таланти засяяли у «Зірковому кроці» // Новини Костопільщини. – 2020. – 8 серп. – С. 1.

Про здобутки вихованців Костопільської дитячої школи мистецтв на Всеукраїнському дистанційному конкурсі-фестивалі «Зірковий крок».

874. Костопільській четвертій школі – 65 : віхи історії // Віче Костопільщини. – 2010. – 8 трав. – С. 6.

Про історію Костопільської загальноосвітньої школи № 4 I–III ступенів.

875. Костопільському вихователю подякував міністр України // Новини Костопільщини. – 2021. – 2 жовт. – С. 5.

876. Костопільчанин [Юрій Полюхович] став першим заступником міністра освіти // Новини Костопільщини. – 2019. – 14 верес. – С. 3.

877. Кравчук А. Служити Україні / А. Кравчук // Новини Костопільщини. – 2019. – 18 лип. – С. 9.

Про педагога та просвітянку Галину Царук з міста Костопіль.

878. Кравчук Ю. Борці лицю – чемпіони України / Ю. Кравчук // Новини Костопільщини. – 2015. – 13 черв. – С. 6.

Про чемпіонат України з греко-римської боротьби серед кадетів, на якому вихованці костопільського лицю вибороли призові місця.

879. Красун О. Незабутня подорож у Машево / О. Красун // Віче Костопільщини. – 2010. – 13 листоп. – С. 10.

Про перебування дітей з Костопільського будинку школярів та юнацтва у Польському містечку Машево в рамках проєкту по обміну досвідом «Відкрий двері – світ для тебе».

880. Красун О. Перлина фест / О. Красун // Новини Костопільщини. – 2017. – 9 груд. – С. 6.

Про конкурс-фестиваль дитячо-юнацької творчості «Перлина фест», у якому вихованці Костопільського будинку школярів та юнацтва вибороли призові місця.

881. Красун О. Фестиваль – конкурс «Різдвяні канікули» у місті Львів / О. Красун // Новини Костопільщини. – 2015. – 24 січ. – С. 5.

Про творчі досягнення та перемоги вихованців Костопільського будинку школярів та юнацтва у Всеукраїнському фестивалі-конкурсі «Різдвяні канікули», який проходив у місті Львові.

882. Криворучко К. Будинок школярів та юнацтва – колиска дитячої творчості / К. Криворучко // Віче Костопільщини. – 2009. – 31 січ.

Про досягнення та перспективи розвитку Костопільського будинку школярів та юнацтва.

883. Криворучко К. Гордість, таланти і надія Костопільщини / К. Криворучко // Віче Костопільщини. – 2007. – 9 черв. – С. 3.

1 червня 2007 року у Косто́полі відбувся IX районний зліт «Творча обдарованість», де було вишановано та нагороджено учнів, котрі прославили Костопільщину.

884. Кузнюк О. Максим Карпець – майбутній фізик-науковець / О. Кузнюк // Віче Костопільщини. – 2013. – 13 квіт. – С. 4.

Про обдарованого учня Костопільської загальноосвітньої школи I–III ступенів № 5, переможця районних та обласних учнівських олімпіад Максима Карця.

885. Кучко М. Марія Кучко : «Дякую долі, що відірвала мене від тяжкої хутірської праці і обдарувала професією вчителя» / М. Кучко ; розмовляв О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2018. – 21 лип. – С. 4.

Спогади Марії Юхимівни Кучко, жительки міста Костопіль, яка пропрацювала вчителькою початкових класів 41 рік.

886. Лапюк О. Наші перемоги / О. Лапюк // Новини Костопільщини. – 2016. – 30 січ. – С. 5.

Про досягнення та творчі здобутки вихованців Костопільського будинку школярів та юнацтва у 2015 році.

887. Левчук Т. Хоча й не по порядку : [про це писала районна газета 20 років тому] / Т. Левчук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 6.

Про заснування середньої школи № 8 у місті Костопіль.

888. Левчук Ю. Давайте справді подаруємо цей світ дітям / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 20 трав. – С. 2.

Костопільському районному будинку дітей та молоді виповнилось 60 років.

889. Лісецька О. Протягом шести років у районі діє програма «Творча обдарованість» / О. Лісецька // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 12 черв. – С. 4.

У Костопільському будинку культури пройшов VI районний зліт «Творча обдарованість».

890. Лукомська В. Пізнай світ із франкофонією / В. Лукомська // Віче Костопільщини. – 2011. – 30 квіт. – С. 5.

Про проведення традиційного тижня французької мови та свята Франкофонії у Костопільській гімназії імені Тараса Шевченка.

891. Люлька В. Він живе сценою змалку / В. Люлька // Віче Костопільщини. – 2012. – 18 лют. – С. 2.

Про соліста театру пісні «Кольорові сни» Костопільського будинку школярів та юнацтва Артема Хорошева.

892. Манаєнков В. Будинок музики / В. Манаєнков // Червоний прапор [Рівне]. – 1970. – 24 трав. – С. 4.

Про Костопільську музичну школу.

893. Марач І. 65 років виховуємо творчих дітей / І. Марач // Віче Костопільщини. – 2011. – 4 черв. – С. 4.

Колектив Будинку школярів та юнацтва міста Костопіль відзначив своє 65-річчя.

894. Марач І. Алея зірок / І. Марач // Новини Костопільщини. – 2016. – 13 лют. – С. 5.

Про відзначення 70-річчя Костопільського будинку школярів та юнацтва, на якому було відкрито «Алею зірок».

895. Марач І. Ансамблю «Натхнення» – 10 років! / І. Марач // Віче Костопільщини. – 2011. – 9 квіт. – С. 5.

Вихованці хореографічного ансамблю «Натхнення» Костопільського Будинку школярів та юнацтва відсвяткували 10-річний ювілей.

896. Мариняк К. Катя мріє про футбол / К. Мариняк ; розмовляла Г. Гаврилович // Полісся [Зарічне]. – 2021. – 30 груд. – С. 6.

Розмова з 15-річною Катериною Мариняк, ученицю 10-го класу Сварицевицького ОЗЗСО, що у Сарненському районі, яка з другого семестру – учениця обласного спортивного ліцею у Косто́полі, про її захоплення спортом, зокрема, про її мрію про професійний футбол

та ідею з навчанням у обласному спортивному ліцеї.

897. Мельник З. Співпраця з волонтерами продовжується / З. Мельник // Новини Костопільщини. – 2018. – 7 лип. – С. 1, 6.

З метою забезпечення повноцінного відпочинку школярів та покращення їх навичок володіння іноземними мовами Костопільський НВК «ЗОШ I ступеня-гімназія ім. Т. Г. Шевченка» вже вдруге взяв участь та пройшов конкурсний відбір за програмою GoCamp, робота якої координується командою громадської організації GoGlobal.

898. Мельник Л. Педагог за покликанням / Л. Мельник // Новини Костопільщини. – 2015. – 3 жовт. – С. 4.

Про Олександра Борисовича Козака – директора Костопільської школи інтелектуальних ігор «Сузір'я», яка згодом була реорганізована в Центр інтелектуального розвитку «Сузір'я» – унікальний позашкільний навчально-виховний заклад.

899. Ми талановиті // Новини Костопільщини. – 2021. – 15 трав. – С. 5.

Про досягнення та успіхи вихованців Костопільської школи мистецтв на різних мистецьких конкурсах та олімпіаді, що пройшли в різних містах України.

900. Михальська О. Із скарбниці народного джерела / О. Михальська // Віче Костопільщини. – 2010. – 13 берез. – С. 3.

Про роботу Костопільського районного будинку школярів та юнацтва.

901. Михальська О. Об'єднання дітей нової генерації / О. Михальська // Віче Костопільщини. – 2011. – 19 берез. – С. 2.

Про міську асоціацію старшокласників «Індиго», яка проводить засідання при Костопільському будинку школярів та юнацтва.

902. Михальська О. Розвиток творчих здібностей вихованців у позашкільному процесі / О. Михальська // Віче Костопільщини. – 2008. – 30 серп. – С. 4.

Про роботу Костопільського будинку школярів та юнацтва з творчо обдарованими дітьми.

903. Михальська О. Соловейко України живе в Костополі / О. Михальська // Віче Костопільщини. – 2012. – 23 черв. – С. 5.

Про лауреата Всеукраїнського телевізійного дитячого пісенного конкурсу «Соловейко України», вихованця Костопільського будинку школярів та юнацтва Артема Хорошева.

904. Мостов П. Поїздка за стратегією життєтворчості / П. Мостов // Клеванський тракт [Зоря, Рівненський район]. – 2008. – 22 лют. – С. 4.

З ініціативи адміністрації Рівненського Будинку школяра, що в смт Клевань, була організована поїздка для запозичення досвіду роботи у Костопільський Будинок школярів та юнацтва.

905. Мошняга Л. Навчити жити / Л. Мошняга // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 17 трав. – С. 5.

Про вихователя Костопільської спеціалізованої загальноосвітньої школи-інтернату для дітей з ДЦП та наслідками поліомієліту Л. І. Дулік, яка у Всеукраїнському конкурсі «Класний керівник 2004» зайняла перше місце у номінації «Вихователі шкіл-інтернатів».

906. Музичук В. Франція далека і близька / В. Музичук // Вільне слово [Рівне]. – 2011. – № 33/19 квіт. – С. 4.

Про успіхи Костопільської гуманітарної гімназії з поглибленим вивченням французької мови.

907. Надсждіна А. В інклюзивно-ресурсному центрі № 2 дбають про розвиток дітей / А. Надсждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 4 груд. – С. 2.

Про інклюзивно-ресурсний центр № 2, історію створення громадської організації «Сонячний промінь», яка об'єднала батьків дітей з інвалідністю, та фізкультурно-спортивний клуб людей з інвалідністю «Сильні духом», що діють в місті Костопіль.

908. Надєждіна А. З днем народження, храме науки! : Костопільській ЗОШ № 5 – сорок п'ять! / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 31 серп. – С. 5.

909. Надєждіна А. Зразковий дитячий ансамбль народних інструментів «Полісяни» відкриває дітям неповторний світ народного мистецтва / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2016. – 22 січ. – С. 5.

Про історію створення ансамблю народних інструментів «Полісяни» Костопільської дитячої школи мистецтв, про досягнення та успіхи колективу.

910. Надєждіна А. Костопільському медичному коледжу – 50 / А. Надєждіна // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 16 жовт. – С. 3.

911. Надєждіна А. Любов і доброту сердець дарують педагоги Костопільської спецшколи-інтернату дітям / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 18 жовт. – С. 4.

912. Надєждіна А. Людмила Думіч відкриває для школярів неповторний світ музики / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 23 жовт. – С. 2.

Про Людмилу Думіч, викладачку музики, завідувачку струнно-смічкового відділу Костопільської школи мистецтв.

913. Надєждіна А. Міцні знання, ініціативність, творчий запал притаманні студентам Костопільського медичного коледжу / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 листоп. – С. 8.

Про здобутки викладачів та студентів медичного коледжу в Костополі.

914. Надєждіна А. Неповторний світ мистецтва відкриває своїм вихованцям Тарас Максимчук / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2019. – 16 листоп. – С. 5.

Про педагога, керівника духового оркестру Костопільської дитячої школи мистецтв Тараса Максимчука.

915. Надєждіна А. Тепло душі дарують дітям / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – № 33/17 серп. – С. 4.

Про подружжя Міщеруків, Ларису Федорівну та Юрія Юрійовича, які багато років пропрацювали на педагогічній ниві Костопільщини.

916. Надєждіна А. Трудовий шлях від шкільного вчителя до науковця / А. Надєждіна // Новини Костопільщини – 2022. – 8 жовт. – С. 2.

Спогади уродженки міста Костопіль, досвідченого педагога, поетеси, психолога Лесі Карп'юк.

917. Надєждіна А. Турнір національної єдності / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2014. – 29 листоп. – С. 1, 3.

Про чемпіонат України з логічної гри Stratego, який відбувся в Костопільському Центрі інтелектуального розвитку «Сузір'я».

918. Назарець Л Із GoCamp – до здійснення мрій / Л. Назарець // Новини Костопільщини. – 2018. – 1 верес. – С. 4.

Про роботу волонтерської програми GoCamp у Костопільській ЗОШ № 4.

919. Найкращі учні Костопільщини зустрілись на районному зльоті «Творча обдарованість» / Л. Польова, А. Бабінець, Є. Цимбалюк [та ін.]. //

Вільне слово [Рівне]. – 2016. – 2 черв. – С. 4.

920. Никончук О. Виплекала яскраве сузір'я медичних світил [вчителька хімії загальноосвітніх шкіл № 5 та № 6 Костополя Любов Зубчик] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 3 серп. – С. 3.

921. Никончук О. Галина Царук: «Я просто жінка-українка» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 5 лют. – С. 1, 3.

Про педагога, просвітянку міста Костопіль Галину Царук та історію її родини.

922. Никончук О. Дистанційне навчання – сучасний підхід і значний крок уперед у сфері освіти / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2010. – 3 квіт. – С. 3.

Розповідь завідувача, спеціаліста вищої категорії Василя Новака про локальний центр дистанційного навчання Відкритого міжнародного університету «Україна» у Костополі.

923. Никончук О. Життя присвятила вихованню дітей / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 5.

Про «Почесну громадянку міста Костопіль», громадську активістку, учасницю міського осередку «Союзу українок», колишнього директора школи-інтернат Лідію Леонтіївну Сасинюк.

924. Никончук О. Митець, що відкриває таланти / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 4.

Про Заслуженого працівника культури України, директора Костопільської дитячої школи мистецтв Ігоря Георгійовича Стрілецького.

925. Никончук О. Музика усіх єднає / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 16 груд. – С. 6.

Про Костопільську музичну школу.

926. Никончук О. Наша школа мистецтв – одна з кращих в області / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 6 черв. – С. 8.

Про Костопільську школу мистецтв.

927. Никончук О. Під образами Спасителя і Богоматері шиють медичні аптечки українським військовим / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 16 квіт. – С. 1.

Про колектив Центру дитячої та юнацької творчості Костопільської міської ради, який після повномасштабного вторгнення росії в Україну долучився до допомоги Збройним силам України.

928. Никончук О. ТОВ «Свиспан Лімітед» нагородило талановитих дітей Костопільщини / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 12 черв. – С. 3.

У Костопільському музеї лісу відбулась церемонія нагородження обдарованих дітей, які своєю працею в галузі освіти, науки, культури і спорту прославляють рідний край.

929. Никончук О. Тут зростають музичні таланти / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 19 трав. – С. 6.

Звітний концерт вихованців та викладачів Костопільської музичної дитячої школи.

930. Никончук О. Школа, де зміцнюється віра в себе / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 12 черв. – С. 2.

Про спеціальну школу I–III ступенів в місті Костопіль.

931. Никончук О. Ще одне визнання вихованок циркової студії / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 15 січ. – С. 8.

Про циркову студію Костопільського районного будинку школярів та юнацтва.

932. Новак Г. Шлях до самореалізації молоді / Г. Новак // Волинь [Рівне]. – 2012. – 30 листоп. – С. 6.

Про досягнення школярів Костополя, а саме ЗОШ № 2, у міжнародному конкурсі «Мій рідний край», який проводиться за сприяння Союзу українок України.

933. Носко І. Ігор Носко: «Жодні виклики сьогодення не завадять нам і надалі готувати високопрофесійних спеціалістів для медицини» / І. Носко // Вісті Рівненщини. – 2020. – 3 лип. – С. 8.

Про Костопільський фаховий коледж, підготовку майбутніх медпрацівників розповідає директор закладу Ігор Носко.

934. Озарчук Н. Педагоги Костопільського ліцею № 5 об'єднані спільною метою / Н. Озарчук ; спілкувалася А. Наєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 1 жовт. – С. 2.

Про те, перед якими викликами в умовах війни постав педагогічний колектив Костопільського ліцею № 5 розповіла заступник директора із навчально-виховної роботи ліцею Наталія Озарчук.

935. Оліфер Є. Змістом нових педагогічних технологій завдяки співпраці з кафедрою психології Рівненського економіко-гуманітарного інституту оволодівають педагоги з НВО «Школа – дитячий садок» [міста Костопіль] / Є. Оліфер, Т. Бородавко // Вічеве слово [Костопіль]. – 2002. – 2 берез. – С. 4.

936. Оніщук Б. Перемога «Журавлинка» / Б. Оніщук // Віче Костопільщини. – 2014. – 19 квіт. – С. 3.

Про участь хореографічного ансамблю «Журавлинка» Костопільської дитячої школи мистецтв у конкурсі «Твій шанс» у м. Луцьку, де учасники здобули Диплом лауреата за 2 місце.

937. Осипчук Н. Костопільська дитяча школа мистецтв – осередок високої культури та духовності / Н. Осипчук // Новини Костопільщини. – 2016. – 16 квіт. – С. 6.

Про творчий звіт вихованців та викладачів Костопільської дитячої школи мистецтв, який відбувся у районному будинку культури.

938. Перемога Олександри Осипчук – результат наполегливої праці // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 квіт. – С. 5.

Про ученицю Костопільської дитячої школи мистецтв Олександру Осипчук, яка стала лауреатом III ступеня V Всеукраїнського фестивалю-конкурсу «Планета мрій».

939. Петренчук Г. Школа імені Т. Г. Шевченка – тридцять п'ять років / Г. Петренчук // Червоний промінь [Костопіль]. – 1967. – 4 берез.

Про історичне минуле Костопільської середньої школи імені Т. Г. Шевченка.

940. Петренчук Н. Вихованці Костопільської дитячої школи мистецтв вразили своєю майстерністю / Н. Петренчук // Новини Костопільщини. – 2019. – 25 трав. – С. 6.

941. Плющ Ю. Проект, який робить дітей супергероями / Ю. Плющ // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 берез. – С. 4.

Про міжнародний проєкт «Супергерої FAST», який запроваджується на Рівненщині в рамках концепції Нової Української школи, де першими до нього долучилися учні Костопільського НВК «Загальноосвітня школа I ступеня – гімназія».

942. Польова Л. Француз у Костополі / Л. Польова // Вільне слово [Рівне]. – 2018. – 21 черв. – С. 2.

До Костопільського НВК «ЗОШ І–ІІІ ст. – гімназія» прибув волонтер Себастьян із Франції, який протягом двох тижнів спілкуватиметься із учнями французькою та англійською мовами.

943. Польова Л. Як виховати особистість / Л. Польова, Є. Цимбалюк // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 7 груд. – С. 12.

Про Костопільський НВК «ЗОШ І ст. – гімназія імені Т. Г. Шевченка».

944. Попасна зміцнює зв'язки з Костоподем // Волинь [Рівне]. – 2016. – 23 груд. – С. 2.

До костопільських школярів приїхали їхні однолітки з Попасної Луганської області.

945. Регеза О. Заклади Костопільщини як індикатор освітніх послуг / О. Регеза // Новини Костопільщини. – 2016. – 23 квіт. – С. 5.

Про удосконалення системи освіти Костопільщини.

946. Регеза О. Якісна освіта – для дітей із особливими потребами / О. Регеза // Вісті Рівненщини. – 2019. – 10 січ. – С. 3.

27 грудня 2018 року відбулося відкриття комунальної установи «Костопільський інклюзивно-ресурсний центр № 1» Костопільської районної ради.

947. Риштий В. Коледж готує техніків / В. Риштий // Наша газета. – 2002. – 18 січ.

Про технічний коледж (відділення РДТУ) у Костополі, створений на базі Рівненського ПТУ № 10 та місцевої філії ВПУ № 1.

948. Романюк Д. Костопільському медичному коледжу – 50! / Д. Романюк // Медичний вісник [Рівне]. – 2004. – 8 жовт. – С. 4–5.

949. Садова Л. Президент відзначив нашого земляка [– директора Костопільської дитячої школи мистецтв Ігоря Стрілецького, якому присвоєно почесне звання «Заслужений працівник культури України»] / Л. Садова // Вільне слово [Рівне]. – 2010. – 1 лип. – С. 13.

950. Снітко З. Руки батьків творять дива / З. Снітко // Віче Костопільщини. – 2014. – 20 груд. – С. 6.

Про реалізацію проєкту «Сім'ї і творчості єднальна нитка» в Костопільському будинку школярів та юнацтва.

951. Стрілецький І. З історії Костопільської школи мистецтв / І. Стрілецький // Віче Костопільщини. – 2010. – 24 квіт. – С. 4.

952. Ситінська Л. Школа образотворчого мистецтва [діє при Будинку школярів та юнацтва в місті Костопіль] / Л. Ситінська // Вічеве слово [Костопіль]. – 1998. – 28 листоп. – С. 2.

953. Сьогоднішніх випускників – завтрашніх будівничих держави урочисто нагородили золотими та срібними медалями // Новини Костопільщини. – 2022. – 9 лип. – С. 1.

954. Табаков С. У Костополі готують «універсальних» школярів / С. Табаков // Вісті Рівненщини. – 2009. – 8 жовт. – С. 3.

Про Костопільський будинок школярів та юнацтва.

955. Таргоній Д. 10-річний ювілей ліцею [– інтернату спортивного профілю, що функціонує в Костополі] / Д. Таргоній // Вісті Рівненщини. – 2011. – 9 верес. – С. 8.

956. Тубіна С. Володарі «Мудрої сови» / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2016. – 10 черв. – С. 8.

Про загальноосвітню школу-комплекс № 6 міста Костопіль, яка стала володарем найпочеснішої освітянської відзнаки «Мудра сова».

957. Тулюлюк І. Гімназія приймає гостей : засідання обласної творчої групи керівників спеціалізованих [навчальних] закладів [на базі Костопільської гуманітарної гімназії ім. Т. Г. Шевченка] / І. Тулюлюк // Віче Костопільщини. – 2010. – 15 трав. – С. 6.

958. Тулюлюк І. Ресурсний центр євроінтеграції та євроосвіти – як крок до отримання престижної освіти / І. Тулюлюк // Віче Костопільщини. – 2011. – 23 квіт. – С. 9.

Про ресурсний центр євроінтеграції та євроосвіти, створений у Костопільській гімназії імені Т. Г. Шевченка та його співпрацю з міжнародним центром європейської інформації та євроосвіти.

959. У Вінниці засяяли «золоті» таланти Костополя // Новини Костопільщини. – 2021. – 26 листоп. – С. 8.

Про участь учнів Костопільської дитячої школи мистецтв, а саме, ансамблю танцю під керівництвом Ірини Щебивок та учнів вокального відділу школи викладача Катерини Вороніної у Всеукраїнському фестивалі-конкурсі «Злата Фест «Золоті таланти України».

960. У Костополі печуть жайворонків Перемоги // Вісті Рівненщини. – 2023. – 24 берез. – С. 1.

У Костопільському центрі дитячої та юнацької творчості, що у Рівненському районі, представники інклюзивно-ресурсного центру № 2 провели благодійний захід «Ділимося хлібом», до якого долучилися діти, що через війну залишили рідні домівки.

961. Успіх приходить до тих, хто рухається вперед // Віче Костопільщини. – 2014. – 5 квіт. – С. 5.

Про обдарованих дітей, які навчаються в Костопільській загальноосвітній школі № 3, та їх наставників.

962. Учасники ансамблю «Натхнення» вибороли призові місця // Новини Костопільщини. – 2021. – 15 трав. – С. 8.

Про хореографічний ансамбль «Натхнення» Костопільського будинку школярів та юнацтва, які вибороли призові місця на II Міжнародному фестивалі-конкурсі «Веселкова мрія», що відбувся 8–9 травня 2021 року у с. Комарів Червоноградського району Львівської області.

963. Учасники АТО поділилися з молоддю воєнними секретами // Новини Костопільщини. – 2021. – 24 серп. – С. 8.

На базі Костопільського загону Української Добровольчої Армії не один рік працює клуб «Юний доброволець».

964. Хліботерапія для дітей-переселенців // Вісті Рівненщини. – 2023. – 10 лют. – С. 8.

Про дійство у Костополі, де діти малювали на борошні свої стани, що стало можливим у рамках проєкту «Ділимося хлібом», а майстер-клас дітям проводили фахівці КУ «Костопільський інклюзивно-ресурсний центр №2» Костопільської міської ради спільно з Фундацією імені князів-благодійників Острозьких та за підтримки Street Child.

965. Хомич Д. Хай проростуть зерна доброти : міській середній школі № 5 – 30 років / Д. Хомич // Вічеве слово [Костопіль]. – 1998. – 17 жовт. – С. 1.

966. Цимбалюк Є. Найкращий знавець меду в Україні – четвертокласник з міста Костополя / Є. Цимбалюк // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 1 черв. – С. 12.

Про учня Костопільської школи № 2 Антона Рябкова.

967. Час рікою пливе... : до 50-річчя міської [Костопільської] ЗОШ № 3 // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 2 груд. – С. 2.

968. Чикун З. Зразковий колектив циркової студії «Каскад» [Костопільського будинку школярів та юнацтва] відзначив свій 20-річний ювілей / З. Чикун, Ю. Давидюк // Віче Костопільщини. – 2014. – 14 черв. – С. 3.

969. Чикун З. Лауреати VI Всеукраїнської виставки-фестивалю «Обдаровані діти України» / З. Чикун // Віче Костопільщини. – 2013. – 8 черв. – С. 5.

Про виставку робіт вихованців Костопільського БШЮ на Всеукраїнській виставці-фестивалі «Обдаровані діти України», які були нагороджені дипломами лауреатів.

970. Чуй Р. «Ромашка» налаштує на мажорний лад / Р. Чуй // Вісті Рівненщини. – 2013. – 6 груд. – С. 8.

Про Костопільський дошкільний навчальний заклад № 5 «Ромашка».

971. Шабаровський В. Про Польську освітню політику, «Велике будівництво» і долю Казимира Аваковича, педагога та будівничого / В. Шабаровський // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 берез. – С. 6. – Продовж. Початок : 27 лют., 2021. – С. 4.

Про Казимира Аваковича, забутого директора Деражненської і Моквинської шкіл та його подальшу долю з приходом советів, а пізніше німців.

972. Шарапа В. Дотик до успіху: миттєвості «Творчої обдарованості» / В. Шарапа // Вісті Рівненщини. – 2016. – 3 черв. – С. 9.

На базі культурно-дозвілєвого центру «Свиспан Лімітед» відбувся XVIII районний зліт «Творча обдарованість».

973. Шклярук В. Перша вчителька [народної артистки України] Ніни Матвієнко мешкає у Костополі / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 2 квіт. – С. 6.

974. Шклярук В. Свиспанівській традиції – шіснадцять / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 5 черв. – С. 4.

Про нагородження творчо обдарованих дітей – переможців олімпіад, конкурсів, змагань, «Ми надія твоя, Україно!» у залі ПАБУ–ДБК міста Костопіль.

975. Шклярук В. Світло його життя / В. Шклярук // Червоний промінь [Костопіль]. – 1981. – 28 лют. – С. 2, 3.

Про директора Костопільської середньої школи № 5 А. А. Лабу.

976. Шумейко Н. Нові книги – нові зустрічі! / Н. Шумейко // Новини Костопільщини. – 2016. – 1 січ. – С. 4.

Про презентацію книги Зої Дідич «Україна починається з мене!», яка відбулась в Костопільській загальноосвітній школі № 8.

977. Щебивок Я. Успіх костопільських танцюристів / Я. Щебивок // Віче Костопільщини. – 2013. – 29 черв. – С. 4.

Про творчі досягнення зразкового ансамблю танцю «Журавлінка» Костопільської дитячої школи мистецтв.

978. Юна художниця із Костополя вразила журі своєю роботою // Вісті Рівненщини. – 2022. – 9 груд. – С. 1.

Вихованка студії образотворчого мистецтва «Розмай» Центру дитячої та юнацької творчості Ольга Левчук з Костополя здобула перше місце в обласному етапі Всеукраїнського конкурсу творчості дітей та учнівської молоді «За нашу свободу».

979. Юркова О. У садках Костополя встановили сонячні батареї /

О. Юркова // *Голос України*. – 2015. – 23 черв. – С. 1.

Наведено приклад використання сонячної енергії в місті Костопіль.

980. Ющук Л. Міжнародна співпраця Костопільської гуманітарної гімназії імені Т. Г. Шевченка як засіб інтеграції у європейський простір / Л. Ющук // Віче Костопільщини. – 2014. – 4 жовт. – С. 4.

Про розвиток партнерських відносин між Костопільською гуманітарною гімназією ім. Т. Г. Шевченка та європейськими навчальними закладами, зокрема Франції, Англії, Польщі.

981. Ющук Л. Мрію бачити гуманітарну гімназію процвітаючим навчальним закладом / Л. Ющук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 23 верес. – С. 2.

Про Костопільську гуманітарну гімназію імені Т. Г. Шевченка.

982. Янишен К. Вихованці Костопільського РБШО – майбутні учасники «Євробачення» / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 29 трав. – С. 3.

Про звіт хореографічних колективів Костопільського РБШО.

983. Янишен К. Діти Костопільщини мають змогу корисно і цікаво проводити час / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 1 трав. – С. 5.

Про специфіку, напрями діяльності Центру технічної творчості та комп'ютерних технологій у Косто́полі.

984. Янишен К. Костопільській школі мистецтв – 45 років / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 19 листоп. – С. 4.

985. Янишен К. Майбутні олімпійці родом з Косто́поля / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 11 верес. – С. 4.

Про вихованців Костопільського обласного ліцею-інтернату спортивного профілю.

986. Янишен К. Обмін досвідом на міжнародному рівні проходив на базі гуманітарної гімназії м. Косто́поля / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 5 листоп. – С. 5.

Про проведення обласного семінару вчителів французької мови на тему «Вивчення французької мови як другої іноземної на базі гуманітарної гімназії м. Косто́поля».

987. Янишен К. Презентація будівельно-технологічного технікуму в Косто́полі / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 29 жовт. – С. 6.

988. Янишен К. Як підкорити Європу? / К. Янишен // Вільне слово [Рівне]. – 2009. – 16 черв. – С. 4.

Про роботу євроклубу «Співдружність», що діє у Костопільській гуманітарній гімназії ім. Т. Г. Шевченка.

989. Ярмолюк С. Костопільська загальноосвітня школа № 2 формує правову культуру молоді, ціннісні установки та орієнтири / С. Ярмолюк // Віче Костопільщини. – 2011. – 19 лют. – С. 4.

990. Ярошик Л. Осередок творчості і натхнення / Л. Ярошик // Новини Костопільщини. – 2019. – 12 жовт. – С. 5.

Про Костопільський навчально-виховний комплекс «Загальноосвітня школа І ступеня – гімназія ім. Т. Г. Шевченка».

Культурно-мистецький Костопіль

991. Колядки та щедрівки Рівненського Полісся : у записах

В. Ковальчука / Упр. культури і туризму Рівнен. облдержадмін., Етнокультур. центр Рівнен. міського Палацу дітей та молоді ; упоряд. В. Ковальчук, Л. Лукашенко ; заг. ред. Л. Лукашенко. – Рівне : Формат-А, 2023. – 224 с.

Колядки та щедрівки північних районів Рівненщини, зокрема, міста Костопіль. – С. 133–134, 155.

992. Крупіч К. В. Культурно-дозвіллєва діяльність Костопільського районного будинку культури / К. В. Крупіч // Актуальні питання культурології : альм. наук. т-во «Афіна» каф. культурології та музеєзнавства / Рівнен. держ. гуманітар. ун-т ; за ред. В. Г. Виткалова. – Рівне : РДГУ, 2019. – Вип. 19. – С. 89–94.

Про культурно-дозвіллєву діяльність Костопільського районного будинку культури.

993. Никончук О. Б. Розвиток, проблеми та перспективи бібліотечного обслуговування юнацтва в м. Косто́полі / О. Б. Никончук // Історія бібліотечної справи Рівненщини: зб. ст. і тез доп. наук.-практ. конф. «Бібліотеки Рівненщини : історія і сучасність» / Рівнен. ДОБ ; ред. Л. Г. Сахнюк. – Рівне, 1999. – С. 93–96.

994. Американець створив фільм про Косто́піль // Ого [Рівне]. – 2015. – 24 верес. – С. 22.

Про документальний фільм «Крізь роки» про місто Косто́піль, створений художником Гарі Бейсменом зі США.

995. Анатолій Вакулка – лауреат премії імені Ігоря Свєшнікова // Віче Косто́пільщини. – 2011. – 23 квіт. – С. 3.

Про присвоєння премії імені Анатолія Свєшнікова в галузі охорони культурної спадщини краю за 2010 рік директору Косто́пільського краєзнавчого музею Анатолію Вакулці.

996. Андрієвський А. Від місцевого турніка до сцени всеукраїнського масштабу / А. Андрієвський, О. Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2014. – 11 квіт. – С. 6.

Про косто́пільський колектив «Art of streets», який виступав на всеукраїнському шоу «Україна має таланти».

997. Бейзмен Г. Володар Етті [, американський художник Гарі Бейзмен] з косто́пільсько-березнівським корінням / Г. Бейзмен // Рівне вечірнє. – 2012. – 24 трав. – С. 15.

У місто Рівне приїхав американський художник Гері Бейзмен, щоб відвідати батьківщину своїх батьків, мати якого з міста Косто́піль, а батько з Березного.

998. Бібліотека і право // Новини Косто́пільщини. – 2015. – 14 берез. – С. 4.

Про районний семінар бібліотечних працівників «Бібліотека – центр правової освіти населення», що проходив у Косто́полі.

999. Білоусова В. Державній архівній службі України – 90 років! / В. Білоусова // Віче Косто́пільщини. – 2007. – 27 верес. – С. 10.

Про архівний відділ Косто́пільської районної державної адміністрації.

1000. Блискучий виступ Христини Старенької // Новини Косто́пільщини. – 2015. – 4 лип. – С. 2.

Про переможницю V ювілейного фестивалю краси і талантів «Перлінка Рівного – 2015» Христину Стареньку, ученицю Косто́пільської загальноосвітньої школи № 6.

1001. Бондаренко О. Пригоршу тепла і радості – у дитячі долоньки / О. 89Бондаренко // Вісті Рівненщини. – 2016. – 23 груд. – С. 8.

ТОВ «Свиспан Лімітед» організував дітям Костопільщини свято Миколая.

1002. Боць О. Щоб знали і пам'ятали нащадки / О. Боць // Народна творчість [Рівне]. – 2006. – №26/листоп./ – С. 1.

Про районні фестивалі повстанської пісні та заключний обласний фестиваль «Повстанські ночі», який пройшов у Костополі з нагоди 64-ї річниці створення УПА.

1003. Вакуленко О. Поринаячи в захоплюючий світ марок та платівок / О. Вакуленко // Льонокомбінат [Рівне]. – 2016. – 5 лют. – С. 8.

Про інтерв'ю з філателістом із міста Костопіль Миколою Вікторовичем про його колекцію марок.

1004. Вакулка А. Завітайте до музею / А. Вакулка, А. Карп'юк, А. Нікітчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2003. – 17 трав. – С. 2.

Про Костопільський районний краєзнавчий музей.

1005. Василенко В. Зустріч з працівниками культури [ГОЛОВИ Костопільської райдержадміністрації] / В. Василенко // Вічеве слово [Костопіль]. – 1999. – 5 лют.

1006. Васюха О. Діти з Рівненщини перемогли на Міжнародному арт-фестивалі в Болгарії / О. Васюха // Льонокомбінат [Рівне]. – 2015. – 4 верес. – С. 14.

Вихованці Костопільської циркової акробатичної студії «Каскад» повернулися переможцями з Міжнародного арт-фестивалю хореографічного мистецтва «Несембр – 2015», що відбувся в Болгарії.

1007. Васюха О. Костопільчани мають талант! / О. Васюха // Льонокомбінат [Рівне]. – 2014. – 23 трав. – С. 14.

Про костопільський колектив «Art of streets» (тренування на турніках і брусах просто неба), який виступав на всеукраїнському шоу «Україна має таланти».

1008. Васюха О. На Рівненщині відкрилася нова студія танців / О. Васюха // Льонокомбінат [Рівне]. – 2014. – 8 серп. – С. 13.

3 серпня 2014 р. у Костополі офіційно відкрили студію танців під назвою «Міртана».

1009. Васюха О. Спортсмени з Рівненщини підкорили сцену в Китаї / О. Васюха // Льонокомбінат [Рівне]. – 2016. – 15 січ. – С. 8.

Про Костопільський танцювальний колектив «Art of streets».

1010. Велесик П. Перший народний / П. Велесик // За відродження [Рівне]. – 2021. – 15 січ. – С. 7.

Про музейно-парковий комплекс «Музей лісу», що на Рівненщині, який був створений в 2011 р. з ініціативи обласного осередку Товариства лісівників України.

1011. Веселка [– народний аматорський ансамбль танцю Костопільського районного будинку культури,] заграла всіма кольорами на міжнародному фестивалі в Польщі // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 30 лип. – С. 3.

1012. Ветрова О. Справжня гармата і нільський крокодил : майстер-колекціонер із Костополя [Андрій Яремчук] влаштував на подвір'ї музей та приватний зоопарк / О. Ветрова // Рівненська газета. – 2013. – 21 берез. – С. 1, 6.

1013. Виступ «Веселки» високо оцінили в Албанії // Новини Костопільщини. – 2022. – 10 верес. – С. 4.

Народний аматорський ансамбль танцю «Веселка» Центру культури і дозвілля на

високому рівні представив Україну та Костопіль на Міжнародному фольклорному фестивалі «Festival days in Albania», який проходив з 26 по 30 серпня 2022 р. в м. Дуррес, Албанія.

1014. Вірчик Л. У вишивці закладено багато... / Л. Вірчик // Віче Костопільщини. – 2013. – 13 квіт. – С. 6.

У рамках засідання літературно-музичної вітальні «Зустрічі без прощань» Костопільської районної бібліотеки відбулася зустріч із майстринею вишивки Оленою Сульжик.

1015. Вірчик Л. Час читати / Л. Вірчик // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 3 черв. – С. 5.

На базі Костопільської центральної районної бібліотеки для дітей та юнацтва пройшов другий етап Всеукраїнського конкурсу «Найкращий читач 2006 року».

1016. Власюк М. У Франції тепло приймали костопільських танцюристів / М. Власюк // Новини Костопільщини. – 2021. – 31 лип. – С. 3.

Про участь народного аматорського ансамблю танцю «Веселка» Костопільського міського будинку культури у супроводі оркестру Костопільської школи мистецтв у Міжнародному фестивалі «Les Folklores du Monde» в м. Аламсон, регіоні Нижня Нормандія з 8 по 14 липня 2021 року.

1017. Ганська С. Світла доля Світлани / С. Ганська // Вісті Рівненщини. – 2000. – 22 берез.

Про ведучу Українських телевізійних новин Світлану Ганську, яка народилася в місті Костопіль.

1018. Гезенкова Д. Яблучний пиріг для переможниці готує бабуся Тетяни Ширко / Д. Гезенкова // Віче Костопільщини. – 2010. – 14 серп. – С. 5.

Про перемогу костопільчанки Тетяни Ширко у міжнародному конкурсі «Нова хвиля-2010».

1019. Герус В. Образи дивляться на нас / В. Герус // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 24 квіт. – С. 12.

Про самобутнього художника із Костополя Олександра Снітчука.

1020. Герус В. Рівненська художниця подарувала британському прем'єру його портрет / В. Герус // Сім днів [Рівне]. – 2022. – 11 серп. – С. 12.

Про художницю з Костополя Світлану Федас, яка намалювала прем'єр-міністра Великої Британії Бориса Джонсона і надіслала йому роботу в подарунок.

1021. Глушук О. Музична «Детонація» [– благодійний фестиваль рок-музики] в Костополі / О. Глушук // Мистецькі грані [Рівне]. – 2012. – № 1. – С. 7.

1022. Голуб О. Зі святом, дорога бібліотекарко! / О. Голуб // Медичний вісник [Рівне]. – 2006. – 29 верес. – С. 6.

Про завідувачку Костопільської медичної бібліотеки Л. Бобровнік.

1023. Голубка М. Костопільчанка [Тетяна Ширко] виспівала срібло / М. Голубка // Рівне Час. – 2010. – 5 серп. – С. 1–2.

На Міжнародному конкурсі молодих виконавців естрадної пісні «Нова хвиля – 2010» друге місце отримала співачка з міста Костопіль Тетяна Ширко.

1024. Горбунова Т. Єдність у різноманітності / Т. Горбунова // Рівненський регіон. – 2013. – 9 листоп. – С. 1.

Про Товариство польської культури у Костополі.

1025. Данилюк М. Величальна перемозі / М. Данилюк // Червоний прапор [Рівне]. – 1983. – 4 груд. – С. 4.

Про звітний концерт колективів художньої самодіяльності міста Костопіль.

1026. Дем'янчук О. Ікона допомагає славити Бога Творця / О. Дем'янчук // Вісті Рівненщини. – 2004. – 30 квіт. – С. 4.

Про виставку ікон костопільчанина О. Снітчука у Рівненському будинку вчених.

1027. Депортація: як це було. У спогадах очевидців // Новини Костопільщини. – 2019. – 14 верес. – С. 3.

У Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва відбулася година історичної пам'яті «Депортація: як це було. У спогадах очевидців».

1028. Дуєт акордеоністів отримав диплом // Новини Костопільщини. – 2021. – 1 трав. – С. 5.

Про дуєт акордеоністів Костопільської дитячої школи мистецтв у складі Володимира Осійчука та Анатолія Осійчука, який отримав диплом лауреата I ступеня Міжнародного фестивалю-конкурсу «Зіркові візерунки» (м. Львів).

1029. Дюг Ю. Картини проти хвороби / Ю. Дюг // Ого [Рівне]. – 2011. – 28 січ. – С. 23.

Художник з Костополя Назар Матвійчук презентував свою першу виставку «Жити. Творити. Перемагати!».

1030. Дюг Ю. Корона «Міс Рівненщини» поїхала в Костопіль : перемогу здобула костопільчанка Катерина Калиняк / Ю. Дюг // Ого [Рівне]. – 2011. – 25 берез. – С. 8.

1031. Жданюк Л. Все починається з малого / Л. Жданюк ; розмовляла Г. Манюк // Рівненський діалог. – 2009. – 23 січ. – С. 7.

Розмова з бібліотекарем Костопільської районної дитячої бібліотеки Л. Жданюк.

1032. Жити. Творити. Перемагати // Віче Костопільщини. – 2011. – 5 лют. – С. 6.

Про виставку творчих робіт костопільчанина Назарія Матвійчука, яка почала працювати в м. Рівне (ТЦ «Злата Плаза»).

1033. Запрошуємо до книгозбірні усіх, хто любить поезію // Новини Костопільщини. – 2019. – 17 серп. – С. 4.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася презентація книги «Поезія так ніжно зігріває душу» поетеси Анни Надєждіної.

1034. Захарчук Н. М. Бібліотекар з Костопільщини у складі делегації бібліотечних працівників Рівненщини побувала у Польщі та Данії / Н. М. Захарчук ; розмовляла А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2007. – 17 листоп. – С. 3.

Розмова з директором Костопільської районної бібліотеки Н. Захарчук.

1035. Захожа А. Бібліотека – мудрість книг і щедрість серця! / А. Захожа // Новини Костопільщини. – 2018. – 28 верес. – С. 1, 5.

Про Костопільську централізовану систему публічно-шкільних бібліотек, яка відзначає 20-річний ювілей.

1036. Захожа А. Інноваційні бібліотечні технології на допомогу навчально-виховному процесу / А. Захожа // Новини Костопільщини. – 2015. – 12 верес. – С. 4.

У Костопільській ЦРБ пройшла чергова нарада бібліотечних працівників району на тему «Інформаційне забезпечення освіти».

1037. Захожа А. Зустріч із талановитим майстром / А. Захожа // Новини Костопільщини. – 2019. – 1 черв. – С. 3.

Перше місце у соціальному проєкті «Інтелектуальне село» здобула бібліотека села Го-

ловин, що на Костопільщині, а друге і третє місце – бібліотеки сіл Ставок та Іваничі.

1038. Захожа А. Проект «Інтелектуальне село» визначив переможців / А. Захожа // Новини Костопільщини. – 2015. – 13 листоп. – С. 4.

Про зустріч з майстром ужитково-прикладного мистецтва Сергієм Михайловичем Бойком, яка відбулася в Костопільській районній бібліотеці.

1039. Золоті серця та руки Оксани Іванчук // Рівненський кооператор. – 2016. – 19 серп. – С. 6.

Про мешканку міста Костопіль Оксану Іванчук, яка виготовляє вироби з газетної лози.

**1040. Іванова К. Сергій Бусленко : от би мені океан десь у районі Косто-
поля! : майстер-екстремал вивчає людину у чужій для неї стихії /** К. Іванова // Ого [Рівне]. – 2007. – 15 лют. – С. 7.

**1041. Карп'юк А. «З журбою радість обнялася» : персональна виставка
картин [самодіяльного художника з Березного О. Власюка] /** А. Карп'юк // Вічеве слово [Костопіль]. – 1997. – 28 трав. – С. 2.

**1042. Коваль Т. У Костополі [у розважальному комплексі «Клуб ДБК»]
відкрили дискотеку та паб /** Т. Коваль // Рівненська газета. – 2007. – 10 груд. – С. 5.

1043. Козак Ж. Театр юного глядача в Костополі / Ж. Козак // Вічеве слово [Костопіль]. – 1999. – 19 берез. – С. 2.

1044. Колошва А. З книгою ми дружимо, живемо і не тужимо / А. Колошва // За відродження [Рівне]. – 2017. – 31 берез. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва пройшов Тиждень дитячого читання.

1045. Колошва А. Свято читання, всім на здивування / А. Колошва // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 квіт. – С. 4.

Про Тиждень дитячого читання в бібліотеці для дітей та юнацтва м. Костопіль.

1046. Колошва А. Творчість зближує серця / А. Колошва // Віче Костопільщини. – 2011. – 26 лют. – С. 4.

Про систематичну роботу з творчо обдарованими дітьми, яка ведеться у бібліотеці для дітей та юнацтва міста Костопіль.

1047. Колошва А. У книги немає канікул / А. Колошва // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 7 квіт. – С. 3 ; За відродження [Рівне]. – 2017. – 4 серп. – С. 6.

*Про свято книги у Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва під назвою «У кни-
ги немає канікул».*

1048. Колошва А. У книжковому царстві / А. Колошва // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 8 жовт. – С. 8.

Про роботу Костопільської центральної бібліотеки для дітей та юнацтва.

**1049. Концерт-реквієм [до роковин Чорнобильської трагедії пройшов у
Костопільському районному будинку культури] //** Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 1 трав. – С. 3.

1050. Красун О. Перемоги Артема Хорошева / О. Красун // Віче Костопільщини. – 2011. – 29 січ. – С. 5.

Про перемогу юного вокаліста Артема Хорошева з міста Костопіль у II Міжнародному фестивалі конкурсу дитячої та юнацької творчості «Яскрава країна», який проходив у місті Трускавець.

1051. Красун О. Привіз у Костопіль диплом фестивалю / О. Красун // Віче Костопільщини. – 2010. – 17 квіт. – С. 5.

Про участь костопільчанина Артема Хорошева у I Всеукраїнському дитячо-юнацькому фестивалі-конкурсі юних вокалістів «Пісня над Бугом» у Хмельницькому, де він посів третє місце у віковій категорії (10–12 років).

1052. Криворучко К. Ансамбль танцю «Журавлинка» вже 10 років носить звання «Зразковий» / К. Криворучко // Віче Костопільщини. – 2010. – 29 трав. – С. 2.

Про звітний концерт зразкового ансамблю танцю «Журавлинка» та історичний і творчий шлях колективу.

1053. Кривошия А. Чи знаєте ви? / А. Кривошия // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 10 листоп. – С. 6.

Про поповнення книжкового фонду Костопільської центральної районної бібліотеки новими книгами з екології та природокористування.

1054. Кузнюк О. Бібліотека – посередник між владою та громадою / О. Кузнюк // Віче Костопільщини. – 2012. – 29 верес. – С. 8.

Про роботу пункту доступу громадян до офіційної інформації в Костопільській районній бібліотеці.

1055. Кулик Я. Заклична пісня і пристрасне слово гурту «Поліщуки» / Я. Кулик // Новини Костопільщини. – 2022. – 23 лип. – С. 3.

Про просвітянський гурт «Поліщуки» міста Костопіль згадує його керівник Ярослав Кулик.

1056. Кундас С. Сергій Кундас: «Треба відчувати серцем, що це справа твого життя» / С. Кундас // Новини Костопільщини. – 2019. – 10 серп. – С. 4.

Розмова з фотографом із Костополя Сергієм Кундасом про його професійну діяльність.

1057. Кухарець О. У Костопіль завітали вишивки науковця з Ватикану / О. Кухарець // Костопільський Край. – 2006. – 31 берез. – С. 2.

У Костопільському районному краєзнавчому музеї експонується дві персональні виставки: «Українська релігійна вишивка» доктора отця Д. Блажейовського і «Любов'ю обіймаю світ» волинської художниці В. Михальської.

1058. Ладецька Л. «Війна за незалежність 2014» / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 берез. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася бесіда «Війна за незалежність 2014 року».

1059. Ладецька Л. День знань у бібліотеці / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2018. – 8 верес. – С. 3.

1 вересня 2018 року у Костопільській районній бібліотеці відбувся урок знань на тему «Європейські цінності».

1060. Ладецька Л. День знань у бібліотеці / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2021. – 11 верес. – С. 2.

Урок знань «30-а річниця Незалежності України» було проведено для учнів 8-х та 6-х класів Костопільської загальноосвітньої школи № 2, які завітали до Костопільської бібліотеки.

1061. Ладецька Л. Свіча пам'яті / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2019. – 7 груд. – С. 6.

У Костопільській районній бібліотеці пройшов захід, присвячений Голодомору 1932–1933 років.

1062. Ладецька Л. Солдати чужої війни / Л. Ладецька // Новини

Костопільщини. – 2019. – 16 лют. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася історична бесіда «Вічна біль – Афганістан».

1063. Левчук Т. Молодіжний театр / Т. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 1998. – 28 січ. – С. 2.

Про молодіжний театр «Дайрумен» при Палаці культури ВАТ «Костопільський домобудівний комбінат».

1064. Левчук Ю. Костопільчани – у фіналі «Червоної рути» / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 1999. – 17 квіт. – С. 3.

Про костопільський гурт музикантів.

1065. Левчук Ю. У місцевому краєзнавчому музеї на костопільчан чекає справжній сюрприз / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 15 січ. – С. 3.

Про виставки в Костопільському краєзнавчому музеї.

1066. Легка А. Прем'єр Кореї танцював із костопільчанами / А. Легка // Вісті Рівненщини. – 2012. – 2 листоп. – С. 12.

Про костопільський народний ансамбль танцю «Веселка», який представляв Рівненщину на всесвітній Фольклоріаді – 2012 у Південній Кореї (місто Ансон).

1067. Лісовська Л. Учні ЗОШ № 5 дружать з книгами / Л. Лісовська // Новини Костопільщини. – 2018. – 11 серп. – С. 4.

Про літнє читання дітей за участю шкільної бібліотеки ЗОШ № 5 міста Костопіль.

1068. Лобов В. Тополеве диво на оксамиті / В. Лобов // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 жовт. – С. 5.

Про відкриття у Костопільському краєзнавчому музеї персональної виставки робіт художниці з міста Березне Ольги Осейчук «Мелодії вічного джерела дзвіниць».

1069. Люлька В. Він живе сценою змалку / В. Люлька // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 28 лют. – С. 4.

Про Артема Хорошева, соліста театру пісні «Кольорові сни» Костопільського будинку школярів та юнацтва.

1070. Маркова В. Знайомтесь: «Веселі голоси» / В. Маркова // Червоний промінь [Костопіль]. – 1982. – 28 жовт. – С. 4.

Про вокальний ансамбль костопільської міської восьмирічної школи № 2 «Веселі голоси».

1071. Мартиненко М. «Вишневий пиріг» здивував Костопіль / М. Мартиненко // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 11 груд. – С. 5.

У рамках проєкту товариства «Вишнева гора» в Костополі відбулася мистецька вечірка «Вишневий пиріг».

1072. Марчук Н. В гармонії душі і рук... / Н. Марчук // Віче Костопільщини. – 2013. – 20 лип. – С. 5.

Про персональну виставку костопільського художника Віктора Онопрійчука, організовану в Костопільському краєзнавчому музеї.

1073. Марчук Н. Завітай до музею! / Н. Марчук // Віче Костопільщини. – 2010. – 22 трав. – С. 9.

Про історію та сьогодення Костопільського краєзнавчого музею.

1074. Марчук Н. Світ у тополевій палітрі / Н. Марчук // Віче Костопільщини. – 2009. – 23 трав. – С. 5.

Про персональну виставку картин О. Г. Осейчук «Батьківська пречиста хата» у

Костопільському краєзнавчому музеї.

1075. Матвійчук Н. Назар Матвійчук : «Я дякую Богу за все те, що зі мною сталося» / Н. Матвійчук ; розмовляла Д. Гузенкова // Рівне Експрес. – 2011. – 10 лют. – С. 1–4.

Інтерв'ю з молодим костопільським художником Назарієм Матвійчуком. У Рівному відкрилася його перша персональна виставка.

1076. Меценати люблять читати // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 10 листоп. – С. 6.

Костопільська центральна районна бібліотека для дорослих отримала матеріальну допомогу для поповнення фонду новою періодикою та художньою літературою.

1077. Мінюк Г. Закохана у кольори життя / Г. Мінюк // Рівненський діалог. – 2009. – 16 січ. – С. 6.

У Костопільській районній дитячо-юнацькій бібліотеці відбулася виставка робіт юної художниці з с. Деражне М. Гаврилюк.

1078. Надєждіна А. Виставка робіт Олександра Снітчука / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 11 квіт. – С. 5.

Про виставку робіт художника Олександра Снітчука, присвячену засновнику Костополя Леонарду Ворцелю.

1079. Надєждіна А. Воїн ЗСУ Максим Парфіненко написав казку про власного сина / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 14 жовт. – С. 2.

Про всеукраїнський проєкт «Тату, почитай!», реалізований Рівненською обласною бібліотекою для дітей, де серед 22 учасників, поважних та відомих татусів Рівненської області, до цього проєкту було запрошено і костопільчанина Максима Парфіненка, письменника, який сьогодні служить у лавах ЗСУ.

1080. Надєждіна А. Костопільський Інтернет-центр, що діє при районній бібліотеці, розширив свої можливості завдяки реалізації напрямків українсько-польсько-данського проєкту / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2007. – 29 груд. – С. 3.

1081. Надєждіна А. Новий доробок краєзнавця / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2014. – 21 черв. – С. 5.

Про конкурс Wiki Day (Вікі День), який відбувся в Костопільській районній бібліотеці за участі місцевого поета, краєзнавця Анатолія Карп'юка.

1082. Надєждіна А. Професійне свято відзначили бібліотекарі [Костопільського] району / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 5 жовт. – С. 3.

1083. Надєждіна А. Свято для вас, любі діти, здорові зростаєте й життю ви радійте! / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 4 черв. – С. 1.

Про заходи для дітей тимчасово переселених осіб з нагоди Міжнародного дня захисту дітей, організовані за сприяння служб Костопільської міської ради.

1084. Надєждіна А. Скрипалька, диригент, музикознавець – сходинки до успіху Софії Думіч [з Костополя] / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 13 серп. – С. 2.

1085. Назарова І. Костопільщина обрала кращі книги місцевих авторів / І. Назарова // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 берез. – С. 4.

Про участь бібліотек Централізованої системи публічно-шкільних бібліотек м. Костопіль в обласному щорічному конкурсі «Краща книга Рівненщини» та проведення

опитування своїх користувачів для виявлення кращих місцевих видань.

1086. Назарова І. На струнах слова : поетичний калейдоскоп до Всесвітнього дня поезії / І. Назарова // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 берез. – С. 8.

Про захід у центральній міській бібліотеці Костополя, учасники якого читали власні вірші патріотичного характеру.

1087. Назарова І. У центральній міській бібліотеці стартував волонтерський проєкт «Арт-обійми» / І. Назарова // Новини Костопільщини. – 2022. – 21 трав. – С. 2.

12 травня 2022 р. у Костопільській центральній міській бібліотеці стартував проєкт «Арт-обійми», ініціатором якого є Іванна Голуб, і відбулося перше арт-терапевтичне заняття.

1088. Назарова І. Фонди бібліотек Костопільщини активно поповнюються книжковими новинками / І. Назарова // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 берез. – С. 5.

1089. Намозов О. Костопіль / О. Намозов // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 19 січ. – С. 3.

Про відзначення 73-ї річниці з дня визволення міста Костопіль від нацистських окупантів.

1090. Намозов О. Культовий художник увічнить... Костопіль / О. Намозов // Вісті Рівненщини. – 2012. – 16 листоп. – С. 9.

Про перебування на Костопільщині культового художника з Америки Гарі Бейсмена з метою відвідання місця, де народилася його мати, Наомі Литвак.

1091. Намозов О. Олександр Намозов : «Ніхто за нас не напише нашу історію» (або як у Костополі кіно знімали) / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2011. – 2 лип. – С. 5.

Про зйомки російським телеканалом «Зірка» документального фільму «Разведчик от Бога или последняя миссия Пауля Зиберта» про діяльність легендарного розвідника-диверсанта Другої світової війни Миколи Кузнецова у Рівному та Костополі.

1092. Намозов О. Побували на Рівненщині з дружнім візитом / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2011. – 7 трав. – С. 5.

Про перебування на Рівненщині, зокрема у місті Костополі, французької делегації з дружнім візитом.

1093. Намозов О. «Повстанські ночі» в Костополі / О. Намозов // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 21 жовт. – С. 1.

У Костополі відбувся обласний фестиваль повстанської пісні «Повстанські ночі».

1094. Намозова Н. Всесвітньо відомий сюрреаліст [Гарі Бейсмен] завітав на прабатьківщину / Н. Намозова // Літопис Заходу [Рівне]. – 2014. – 23 жовт. – С. 12.

Зірка сучасного авангардизму, володар премії Греммі, американський художник-сюрреаліст Гарі Бейсмен побував на батьківщині своїх батьків (мама художника родом з Костополя, батько з – Березного).

1095. Несесюк І. А була ж і в Костополі військова частина... / І. Несесюк // Віче Костопільщини. – 2014. – 15 листоп. – С. 1.

Про передачу військових раритетів полковником Миколою Тарасовим Костопільському краєзнавчому музею.

1096. Никончук О. 25-річчя з дня утворення Народного Руху України /

О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 18 жовт. – С. 7.

Про вшанування героїв Народного руху в Костопільському краєзнавчому музеї.

1097. Никончук О. Жінка – це любов, життя і ніжність / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 берез. – С. 2.

Про урочистості з нагоди вшанування жінок Костопільської ОТГ, які відбулися в районному будинку культури напередодні Міжнародного дня прав жінок та миру.

1098. Никончук О. Збагачують мистецьку спадщину / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 3 серп. – С. 5.

Про талановитих людей Костопільського краю, вироби яких є справжніми культурними цінностями.

1099. Никончук О. Зорина Шинкаренко радує виступами людей і мріє про нашу перемогу / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 2 лип. – С. 1.

Про Зоряну Шинкаренко – ученицю Костопільського ліцею № 4, вихованку студії спортивно-бальних танців «Арт квартал», де керівник – Артур Прокаєв.

1100. Никончук О. Костопільські співуні полонили серця мільйонів українських матерів / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 9 квіт. – С. 1.

Сестри-двійнята Богдана і Дарина Бурнос з міста Костопіль записали пісню «Обійми свою дитину», яка присвячена всім матерям, яких російсько-українська війна змусила виїхати за кордон.

1101. Никончук О. «Міс Рівненщина – 2011» [Катерина Каленяк] живе в Косто́полі / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2011. – 2 квіт. – С. 1.

1102. Никончук О. Нагородили знавців рідного краю / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 29 січ. – С. 3.

23 січня 2022 р. в Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва відбулось урочисте нагородження переможців Міжнародного конкурсу учнівської та студентської молоді «Мій рідний край».

1103. Никончук О. Почув молитву Папи Римського і написав картину [«Буремний лютий» костопільський художник Віктор Онопрійчук] / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 31 трав. – С. 8.

1104. Никончук О. Співає про Україну і підтримує її захисників / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 30 лип. – С. 1.

Про українську співачку Оксану Ващик з Косто́поля, доньку відомого костопільського кінорежисера Петра Ващика.

1105. Никончук О. У дитяче свято було розваг багато / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 11 черв. – С. 2.

Про організацію в Музеї лісу, що у Косто́полі, для дітей лісівників та всіх бажаних святкового квесту – командної спортивно-розважальної та інтелектуальної гри з нагоди Міжнародного дня захисту дітей.

1106. Никончук О. У Косто́полі [в центральній бібліотеці для дітей та юнацтва] вшанували земляків-добровольців, котрі першими стали на захист України від сепаратистів та російських бойовиків / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 29 берез. – С. 1.

1107. Никончук О. У Косто́полі засяяла зірочка Зорина / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2020. – 4 верес. – С. 1.

Про ученицю 4 класу Костопільської міської загальноосвітньої школи № 4 Зорину Шин-

каренко, яка є переможницею Всеукраїнських змагань зі спортивних танців.

1108. Никончук О. У Костополі і Гутвині славили українських Героїв [та відзначили День захисника України та День українського козацтва] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 19 жовт. – С. 2.

1109. Никончук О. У Музеї лісу гості зі сходу дізналися про красу Західної України / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 30 берез. – С. 3.

Про перебування на Костопільщині делегації депутатів районної ради та сільських голів із Зачепилівського району Харківської області, які відвідали Музей лісу та ознайомились з лісовим господарством Костопільщини.

1110. Никончук О. У святкову днину віднайшли перлину : фоторепортаж / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2000. – 8 лип. – С. 2.

Про конкурс краси «Студентська перлина – 2000», який відбувся в Костополі.

1111. Нікітчук А. Музей запрошує / А. Нікітчук // Віче Костопільщини. – 2008. – 13 груд. – С. 4.

Про персональну виставку колекціонера Олександра Снітчука про життя релігійних громад міста Костополя до початку Другої світової війни.

1112. Нонка М. «Повстанські ночі» Рівненщини / М. Нонка // Слово і час [Рівне]. – 2005. – 9 груд. – С. 7.

У Костополі пройшов обласний фестиваль повстанської пісні «Повстанські ночі», присвячений 100-річчю від дня народження борця за свободу і незалежність України Ніла Хасевича.

1113. Омелянчук І. Боротьба за читача чи... амбіції? / І. Омелянчук // Урядовий кур'єр. – 2006. – 23 лют. – С. 18.

Про вісім років роботи публічно-шкільних бібліотек Костопільщини та результати реорганізації бібліотечної галузі району.

1114. Оніщук Б. Ретро-виставка новорічних прикрас [у Костопільському краєзнавчому музеї] / Б. Оніщук // Віче Костопільщини. – 2014. – 11 січ. – С. 1.

1115. Паранько Ю. Музичний фестиваль «Де тонація» / Ю. Паранько // Віче Костопільщини. – 2008. – 23 серп. – С. 4.

Про проведення в Костополі музичного фестивалю «Де Тонація» 22–23 серпня 2008 року.

1116. Пастух І. «Веселці» – 50 років / І. Пастух // Віче Костопільщини. – 2011. – 19 листоп. – С. 2.

Про відзначення 50-річного ювілею народного аматорського ансамблю танцю «Веселка» в Костопільському районному будинку культури.

1117. Пастух І. Культовий художник Америки побував у Костополі / І. Пастух // Віче Костопільщини. – 2012. – 26 трав. – С. 4.

Про перебування на Костопільщині культового художника з Америки Гарі Бейсмана з метою відвідання місця, де народилася його мати Наомі Литвак.

1118. Пастух І. Художниця, яка малює казки / І. Пастух // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 14 лют. – С. 5.

Про костопільчанку Наталію Намозову, яка створює малюнки для дитячих книг.

1119. Пилипчук Я. З піснею по життю / Я. Пилипчук // Надслучанський вісник [Березне]. – 2016. – 1 січ. – С. 3.

Про співочий колектив проєкту «ТоШоНаДо», який продюсує уродженець Костополя

Сашко Невже та землячку, співачку з села Зірне Березнівського району Іванку Харчук.

1120. Попова Т. Тетяна Ширко – почесна громадянка Костополя / Т. Попова // Рівненський репортер. – 2010. – 8 верес. – С. 23.

На конкурсі молодих виконавців популярної музики «Нова хвиля – 2010» зайняла друге місце громадянка з міста Костополя Тетяна Ширко.

1121. Почесна громадянка Костополя хоче стати «Голосом країни» // Віче Костопільщини. – 2012. – 21 січ. – С. 3.

Про участь костопільчанки Тетяни Ширко у другому сезоні вокального шоу «Голос країни».

1122. Привітно та поетично костопільчани зустріли учасників літературного фестивалю «Віршень» [у Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва] // Новини Костопільщини. – 2019. – 18 трав. – С. 3.

1123. Прокопчук К. Ця чарівна «Журавлинка» / К. Прокопчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 28 черв. – С. 2.

При Костопільській дитячій музичній школі діє ансамбль танцю «Журавлинка».

1124. Ричко В. З любов'ю до життя / В. Ричко // Вільне слово [Рівне]. – 2011. – 1 лют. – С. 8.

У Рівному відкрилася виставка картин 18-річного костопільчанина Назарія Матвійчука під гаслом «Жити. Творити. Перемагати!».

1125. Саблей Я. Ансамбль «Журавлинка» – лауреат фестивалю «Горлиця» / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2010. – 14 серп. – С. 8.

Про участь ансамблю танцю «Журавлинка» Костопільської дитячої школи мистецтв у молодіжному фестивалі «Горлиця» на Березівщині.

1126. Саблей Я. «Бібліотекар – не професія, а стан душі», – запевняють працівники Костопільської книгозбірні / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2011. – 24 верес. – С. 5.

Про сьогодення Костопільської центральної районної бібліотеки та роботу її працівників.

1127. Саблей Я. Дзвони Лисоні / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2008. – 6 верес. – С. 4.

Про участь Костопільського тріо «Тризуб» у третьому фестивалі-конкурсі, що проходив у м. Бережани Тернопільської області під назвою «Дзвони Лисоні».

1128. Саблей Я. На Костопільщині відкрили Інтернет-центри / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2011. – 5 листоп. – С. 8.

Про відкриття 26 жовтня 2011 р. у Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва центру надання вільного доступу до мережі Інтернет за сприяння програми «Бібліоміст».

1129. Свинарська С. День батька в міській бібліотеці для дітей та юнацтва / С. Свинарська // Новини Костопільщини. – 2022. – 25 черв. – С. 4.

19 червня 2022 року у Костопільській міській бібліотеці для дітей та юнацтва проведено бібліошоу «Сучасний тато».

1130. Свинарська С. Знайомилися з бібліотекою / С. Свинарська // Новини Костопільщини. – 2021. – 19 черв. – С. 6.

У Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва було проведено інформаційний захід, екскурсію бібліотекою, в яких взяли участь школярі місцевих шкіл.

1131. Свинарчук С. Андріївські вечорниці в [Костопільській районній] бібліотеці [для дітей та юнацтва] / С. Свинарчук // Новини Костопільщини. –

2019. – 20 груд. – С. 3.

1132. Світощук О. «STELLA» – Повір у Мрію» : до Міжнар. дня захисту дітей у Костополі відбувся фестиваль дит. краси та моди «STELLA» – Повір у Мрію» / О. Світощук // Вісті Рівненщини. – 2017. – 9 черв. – С. 8.

1133. Світощук О. Грандіозне дитяче свято в Костополі / О. Світощук // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 8 черв. – С. 13.

У рамках святкування Міжнародного дня захисту дітей у Костополі відбувся фестиваль краси та моди «STELLA» – Повір у Мрію», який проходив у районному будинку культури.

1134. Світощук О. День українського добровольця відзначили у Костополі / О. Світощук, Ю. Харчук, М. Кирильчук // Вісті Рівненщини. – 2017. – 17 берез. – С. 2.

У приміщенні районної бібліотеки Костополя відбувся урочистий захід з нагоди відзначення Дня українського добровольця.

1135. Смирнова Г. День дитячої книги / Г. Смирнова // Новини Костопільщини. – 2019. – 13 квіт. – С. 5.

У Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва проходив бібліомарафон «Читати – не перечитати».

1136. Смирнова Г. Книга. Лялька. Театр... / Г. Смирнова // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 берез. – С. 5.

У Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва створено клуб за інтересами «Казковий дивосвіт».

1137. Смирнова Г. Світ не без добрих людей / Г. Смирнова // Новини Костопільщини. – 2018. – 7 груд. – С. 5.

У Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва відбулася зустріч з учнями Костопільської ЗОШ № 4, під час якої було проведено екскурсію до міста Читайликів з метою формування моральних основ дитячої особистості.

1138. Снітчук М. Урочистість Усіх Святих у Костополі / М. Снітчук // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2022. – 10 листоп. – С. 6.

Члени Товариства польської культури в Костополі разом із харцерами, парафіянами костелу Пресвятого Серця Ісуса вишанували День Усіх Святих.

1139. Снітчук О. Вікно у світ Божий : так костопільський іконописець Олександр Снітчук називає образи, які, як твердить, дивляться на нас / О. Снітчук; розмовляв В. Герус // Літопис Заходу [Рівне]. – 2014. – 17 квіт. – С. 2.

Про іконописця і реставратора ікон Олександра Снітчука, який родом з Костополя.

1140. Снітчук О. «Картини бачимо ми, а ікони бачать нас» / О. Снітчук // Рівне вечірнє. – 2003. – 1 трав. – С. 12.

Про персональну виставку іконописця і реставратора з Костополя Олександра Снітчука, що відкрилась у Рівненському Будинку вчених.

1141. Соколюк С. News – леді першого національного / С. Соколюк // Бурштиновий край [Рівне]. – 2003. – № 1/черв./ – С. 6.

Про диктора українського телебачення, заслужену артистку України, уродженку Костополя С. Ганську.

1142. Соловейко України живе в Костополі // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 10 лип. – С. 4.

Про лауреата Всеукраїнського телевізійного дитячого пісенного фестивалю-конкурсу «Соловейко України», соліста театру пісні «Кольорові сни» Костопільського будинку

школярів та юнацтва Артема Хорошева.

1143. Співачка з Рівненщини [Тетяна Ширко, уродженка міста Костополя] у Юрмалі [в міжнародному пісенному конкурсі «Нова хвиля – 2010»] здобула друге місце / підготувала І. Буднякова // Ого [Рівне]. – 2010. – 6 серп. – С. 34–35.

1144. «Срібний дзвін» відлунює у Костополі // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 14 черв. – С. 8.

Про школярку з Костополя В. Намозову, яка представляла Рівненщину на V Міжнародному дитячо-юнацькому мистецькому конкурсі «Срібний дзвін» у місті Мукачєво Закарпатської області.

1145. Стасюк Н. «Веселці» – 60! / Н. Стасюк // Новини Костопільщини. – 2021. – 18 груд. – С. 3.

Про історію танцювального ансамблю «Веселка», створеного в 1961 році в Костополі.

1146. Стельмашук А. «Принцеса» з Костополя, яка «у житті ніколи не мала корони» / А. Стельмашук ; розмовляла Д. Гузенкова // Рівне вечірнє. – 2021. – 30 груд. – С. 20.

Розмова з Анною Стельмашук з Костополя, яка нещодавно здобула титул «Міс принцеса України», про її кар'єру моделі, яка розпочалася в 15 років.

1147. Стельмашук С. Анатолій Вакулка [директор Костопільського краєзнавчого музею] – лауреат паремії імені Ігоря Свєшнікова [за 2010 рік] / С. Стельмашук // Вісті Рівненщини. – 2011. – 15 квіт. – С. 4.

1148. Стрілецький І. «Відлуння – 2008» / І. Стрілецький // Віче Костопільщини. – 2008. – 10 трав. – С. 5.

Про участь Зразкового ансамблю танцю «Журавлинка» Костопільської дитячої школи мистецтв у другому хореографічному фестивалі-конкурсі «Відлуння – 2008».

1149. Стрілецький І. Людина – оркестр / І. Стрілецький ; розмовляв В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 19 черв. – С. 13.

Про людину-оркестр Вілентія Козійчука розповідає директор Костопільської школи мистецтв Ігор Стрілецький.

1150. Стрілецький І. У світі музики і танцю / І. Стрілецький // Віче Костопільщини. – 2008. – 5 січ. – С. 5.

Про обласний семінар керівників дитячих оркестрів та ансамблів народних інструментів, який відбувся на базі Костопільської дитячої школи мистецтв 6 грудня 2007 року.

1151. Стрілецький І. Ще один п'єдестал впевнено здобули юні аматори / І. Стрілецький // Віче Костопільщини. – 2014. – 8 листоп. – С. 1.

Про участь костопільських колективів «Журавлинка» та «Калейдоскоп» у Всеукраїнському хореографічному фестивалі «Планета», де учасники стали золотими та срібними призерами.

1152. Ступницька С. Дорога до знань / С. Ступницька // Вісті Рівненщини. – 2003. – 16 квіт. – С. 4.

Про Костопільську централізовану систему публічно-шкільних бібліотек, директор якої – Н. Захарчук.

1153. Танцювальний колектив «So easy» привіз гран-прі з Грузії // Новини Костопільщини. – 2021. – 31 лип. – С. 3.

Про участь танцювальної студії «So easy» з Костополя в Міжнародному фестивалі Orange Kobuleti та здобуття гран-прі.

1154. Танцюристам з Костополя [, які займаються у танцювальній студії «So easy»] аплодували [на двох фестивалях] в Болгарії // Новини Костопільщини. – 2018. – 22 верес. – С. 1.

1155. Україну на Міжнародному фестивалі «Білоруські фанфари – 2011» [, приуроченому 140-річчю міста Барановичі Республіки Білорусь] представив єдиний духовий оркестр [– народний аматорський духовий оркестр районного будинку культури міста Костопіль] // Віче Костопільщини. – 2011. – 11 черв. – С. 5.

1156. Урочистості з нагоди Дня українських миротворців // Новини Костопільщини. – 2018. – 21 лип. – С. 2.

15 липня 2018 року у Костопільській районній бібліотеці з нагоди відзначення Дня українських миротворців відбувся захід «На чужих війнах».

1157. Федас С. «Великому другу України»: художниця [з Костополя Світлана Федас] намалювала [прем'єр-міністра Великої Британії] Бориса Джонсона і надіслала йому роботу [в подарунок] / С. Федас // Рівне Експрес. – 2022. – 11 серп. – С. 5.

1158. Федотова Я. Завершився навчальний рік у Костополі / Я. Федотова // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2021. – 10 черв. – С. 4.

Про суботню школу при Товаристві польської культури в Костополі.

1159. Царук Г. Благословенна будь, українська жінко-мати! / Г. Царук // Новини Костопільщини. – 2021. – 22 трав. – С. 2.

Про свято матері під назвою «Благословенна будь, українська жінко-мати!», яке відбулось в Костопільській центральній бібліотеці.

1160. Царук Г. Вшанували безсмертну доньку українського народу / Г. Царук // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 берез. – С. 2.

Про вшанування 150-річчя від дня народження Лесі Українки, що відбулося 28 лютого 2021 року в Костополі у приміщенні районної бібліотеки за ініціативи міської організації «Союз українок» спільно зі студентами Костопільського медичного коледжу.

1161. Царук Г. «Героїчні жінки України» зібралися в районній бібліотеці / Г. Царук, Л. Польова, О. Слободзян [та ін.]. // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 8 берез. – С. 4.

З приводу відзначення в Україні свята Героїнь у Костопільській районній бібліотеці відбулося перше засідання новоствореного союзянського клубу «Родинне стебло», куди були запрошені очевидиця повстання політв'язнів у Воркуті Надія Демчук, репресовані Оксана Стасюк та Ольга Жданюк.

1162. Царук Г. «Люби і знай свій рідний край» / Г. Царук // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 листоп. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва відбулося нагородження переможців Міжнародного конкурсу «Мій рідний край».

1163. Царук Г. Не забуваймо свої корені / Г. Царук // Новини Костопільщини. – 2019. – 30 листоп. – С. 5.

Про засідання союзянського клубу «Родинне стебло» у Костопільській центральній районній бібліотеці.

1164. Цикун Н. Голосні читання в районній бібліотеці книги братів Капранових «Паперові солдати» / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 лип. – С. 6.

В рамках обласного літературного проєкту «Велике читання. Рівненщина читає»

«Паперові солдати» братів Капранових» у Костопільській районній бібліотеці відбулися голосні читання.

1165. Цикун Н. Дзвони Чорнобиля душу тривожать / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2019. – 18 квіт. – С. 4.

У Костопільській районній бібліотеці відбувся вечір пам'яті «Дзвони Чорнобиля душу тривожать».

1166. Цикун Н. Кобзар єднає Україну / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 берез. – С. 4.

Про літературно-мистецький захід «У вінок Кобзареві», що відбувся в Костопільській районній бібліотеці.

1167. Цикун Н. Майстриня демонструвала вишиті обереги / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2019. – 25 трав. – С. 4.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася респект-зустріч з майстринею декоративно-прикладного мистецтва Оленою Сульжук із села Лісопіль, що на Костопільщині.

1168. Цикун Н. Пам'ятаємо про Крути / Н. Цикун // Вісті Рівненщини. – 2019. – 1 лют. – С. 16 ; Новини Костопільщини. – 2019. – 2 лют. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці 27 січня 2019 року відбувся вечір історичної пам'яті Героїв Крут «Нас було тільки – 300».

1169. Цикун Н. Свято до Дня матері відбулося в бібліотеці / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2019. – 18 трав. – С. 4.

У Костопільській районній бібліотеці відбулося літературно-музичне свято із вшанування матерів «Благословенна будь, українська жінка-мати».

1170. Цикун Н. Свято українських Героїнь [у Костопільській районній бібліотеці] / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 берез. – С. 5.

1171. Цимбалюк Є. Талановитим – підтримка від мецената Сергія Костючка, найталановитішому – iPhone 4 від гламурного Дзідзя / Є. Цимбалюк // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 20 листоп. – С. 3.

У Косто́полі завершився фестиваль обдарованих талантів «Ми – талановиті!», що вже третій рік поспіль реалізується в межах Рівненської області, головним меценатом якого став аграрник Сергій Костючко.

1172. Чорногубов К. Єгипетська принцеса Нефертіті у Косто́полі / К. Чорногубов ; розмовляв В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 1 лют. – С. 6.

Про виставку воскових фігур із Санкт-Петербурга у Косто́пільському районному краєзнавчому музеї розповідає старший менеджер російського музею К. Чорногубов.

1173. Шарафан С. Вихід знайдено? ... / С. Шарафан, Т. Борисюк, Л. Войтович // Бібліотечна планета. – 1999. – № 1. – С. 25–26.

З практики роботи бібліотек Косто́пільського, нині Рівненського району в умовах об'єднання публічних та шкільних бібліотек в централізовану систему.

1174. Шарафан С. Косто́пільчани визначились / С. Шарафан, Т. Борисюк, Л. Войтович // Народна творчість [Рівне]. – 1999. – № 8. – С. 11.

З досвіду реформування бібліотечної галузі на Косто́пільщині.

1175. Шахрай О. «Повстанські ночі» [– обласний фестиваль пісні відбувся в Косто́полі] / О. Шахрай // Вісті Рівненщини. – 2006. – 20 жовт. – С. 12.

1176. Шевчук С. Дружній візит / С. Шевчук // Життя і слово [Острог]. – 2007. – 8 груд. – С. 9.

Про візит в районну бібліотеку польських колег з м. Ольштин, а також працівників бібліотечної системи із м. Дубно та Костополя на чолі з директором Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки Валентиною Ярошук.

1177. Шершень М. Музей лісу облюбували молодята / М. Шершень // Рівне Експрес. – 2014. – 6 лют. – С. 1.

Про музей лісу, що знаходиться біля Костополя.

1178. Шершун Л. Прапорові барви України / Л. Шершун // Вільне слово [Рівне]. – 2017. – 24 серп. – С. 2.

З нагоди державних свят нашої країни – Дня Незалежності та Дня Державного Прапора в Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва проводились заходи із виховання патріотизму і поваги до державних символів України.

1179. Шершун Л. Рідна мово, ти піснею стала / Л. Шершун // Новини Костопільщини. – 2019. – 7 берез. – С. 6.

У Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва відбулася година мовної ерудиції «Рідна мово, ти піснею стала».

1180. Шершун Л. У бібліотеці говорили про булінг / Л. Шершун // Новини Костопільщини. – 2019. – 29 берез. – С. 6.

У Костопільській бібліотеці для дітей та юнацтва відбувся правовий діалог «Зупинимо булінг разом!».

1181. Ширко Т. «Нова хвиля» винесла на естрадний олімп нову «зірку». І «зірка» ця – костопільська! / Т. Ширко ; розмовляв Ю. Левчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 13 серп. – С. 1.

Розмова з костопільчанкою Тетяною Ширко – лауреатом міжнародного конкурсу молодих виконавців популярної музики «Нова хвиля» у латвійській Юрмалі.

1182. Шклярук В. Дорога – довжиною життя / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 23 трав. – С. 7.

У Костопільській районній публічній бібліотеці відбулася презентація трьох збірок М. Засіменко-Бонацької з села Трубці Костопільського, нині Рівненського району: «Перехрестя долі», «Дорога – довжиною життя» і «Лебедина пісня».

1183. Шклярук В. Зіркою третьої величини [стала 12-річна костопільчанка Тетяна Ширко у фіналі телеконкурсу «Хочу стати зіркою»] / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 24 січ. – С. 8.

Див.також №№ 94, 1018, 1023, 1120–1121, 1143, 1181.

1184. Шклярук В. І на тім рушникові... / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2005. – 11 жовт. – С. 8.

У Костопільському районному краєзнавчому музеї організовано виставку рушників місцевих майстрів кінця XIX початку XX століття.

1185. Шклярук В. І указ польського короля / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 24 січ. – С. 6.

У Костопільському районному краєзнавчому музеї відкрито експозицію «Костопільщина з IX ст. по 1921 рік».

1186. Шклярук В. Іконописець. Бібліофіл. Нумізмат [– костопільчанин О.Снітчук] / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 27 серп. – С. 12.

1187. Шклярук В. Завжди молода «Фантазія» / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 14 берез. – С. 14.

Ансамблю скрипалів Костопільської школи мистецтв виповнилось 20 років.

1188. Шклярук В. Завітав музикант Андрій Ляшук [до вихованців і гос-

тей Костопільського центру інтелектуального розвитку «Сузір'я»] / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2011. – 11 жовт. – С. 8.

1189. Шклярчук В. Леонардо повернувся / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 8 черв. – С. 5.

У Костопільському районному краєзнавчому музеї відбулась презентація виставки робіт заслуженого діяча культури Польщі Г. Бабич та її доньки Л. Загальської.

1190. Шклярчук В. Найвища нагорода колекціонера, [художника, реставратора ікон з Костополя О. Снітчука] – не медалі, не гроші, а щаслива родина / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 31 трав. – С. 15.

1191. Шклярчук В. Незвичайний музей тісно переплів дві долі в одну – росіянина Кирила та українку Іванну / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 20 листоп. – С. 7.

Про презентацію виставки «Історія від епохи Відродження до Голівуду» музею воскових фігур із Санкт-Петербурга в Костопільському районному краєзнавчому музеї.

1192. Шклярчук В. Хвала рукам, що пахнуть хлібом / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2011. – 8 верес. – С. 1, 2.

Про обласне свято обжинок, що відбулося в Костополі.

1193. Щербовик Я. Повернулися з перемогою / Я. Щербовик // Віче Костопільщини. – 2010. – 31 лип. – С. 6.

Про здобуття почесного третього місця Костопільського ансамблю танцю «Журавлинка» на міжнародному фестивалі-конкурсі «Planet of Stars» в місті Судак у Криму.

1194. Щоб розуму набувати, треба книжки читати // Новини Костопільщини. – 2021. – 1 трав. – С. 5.

Про проведення літературного лабіринту «Книгу читай – розуму набирай» бібліотекарем шкільного абонементу № 4 Костопільської бібліотеки для дітей та молоді Оленою Переходько для учнів 1-А і 2-Б класів.

1195. Юрій костопільській грації аплодували у Львові // Новини Костопільщини. – 2021. – 26 листоп. – С. 8.

Про вихованку студії «Арт квартал» Зорину Шинкаренку з Костополя, яка посіла перше місце у чемпіонаті України з бальних танців у Львові та була нагороджена трьома кубками та чотирма медалями.

1196. Янишен К. Диво-краса поруч з нами / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 7 квіт. – С. 3.

У Костопільському краєзнавчому музеї демонструються виставка творів волинської художниці В. Михальської та українська релігійна виставка Д. Блажейовського – священнослужителя, геніального митця, уродженця Лемківщини.

1197. Янишен К. Костопільська «Веселка» [– аматорський ансамбль танцю] заграла всіма кольорами на Міжнародному фестивалі в Польщі / К. Янишен // Волинь [Рівне]. – 2005. – 29 лип. – С. 19.

1198. Янишен К. Унікальна виставка вишиваних виробів / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 19 листоп. – С. 4.

Про виставку вишиваних виробів «Вишиванка» дітей-сиріт, дітей та молоді з функціональними обмеженнями, в рамках обласного конкурсу «Як живемо і вчимося – наші мрії» в Костополі.

1199. Янишен К. Унікальна виставка картин, вишитих гладдю, у нас пройшла вперше / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 3 черв. – С. 4.

У Костопільському краєзнавчому музеї відкрилася виставка робіт, картин вишитих гладдю, заслуженого діяча культури Республіки Польщі Ганни Бабиц та її доньки Леонадії Загальської.

Просвіта

Перші писемні згадки про просвітянські справи в Костополі відносяться до 1927 року.

Книга відомого письменника Святослава Праска «Костопільщина просвітянська» присвячена сторіччю діяльності Товариства «Просвіта» на Костопільщині. Вона створена на ґрунтовних краєзнавчих дослідженнях, базованих на архівних документах, спогадах просвітян та учасників і очевидців цих історичних подій.

1200. Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – 248 с.

1201. Бучко Г. Поклик родової крові / Г. Бучко // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 121–127.

Про діяльність осередку «Просвіти» в Костополі у 90-х роках 20 ст.

1202. Вакулка А. Просвітянська місія Костопільського краєзнавчого музею / А. Вакулка // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 91–98.

Про просвітницьку діяльність районного Товариства «Просвіта» Костополя, просвітянський гурт «Поліщуки» та про просвітянську діяльність районного краєзнавчого музею Костополя в 20 ст.

1203. Кулик Я. Заклична пісня і пристрасне слово гурту «Поліщуки» / Я. Кулик // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 102–107.

Про просвітницьку діяльність аматорського гурту «Поліщуки» в м. Костополі Рівненського району, музичним керівником якого на початку 90-х років був лікар-травматолог Ярослав Кулик.

1204. Праск Б. На чатах повстанської слави / Б. Праск // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 153–161.

Про діяльність осередку «Просвіта» в Костополі, що в Рівненському районі, з 2004 року.

1205. Праск С. Просвіті Костопільщини – 100 / С. Праск // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 8–55.

1206. Серeda П. Флагман просвітництва Костопільщини / П. Серeda // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 99–101.

Про відродження Товариства «Просвіта» в Костополі в середній школі № 1 у 80-х рр. 20 ст.

1207. Царук Г. То був незабутній час українського воскресіння / Г. Царук // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 108–115.

Про громадсько-просвітницьку роботу Костопільського міського осередку Союзу Українок, яку очолила у 2007 році активна просвітянка, учасниця гурту «Поліщуки» Галина Царук.

1208. Карп'юк А. Родина просвітян / А. Карп'юк // Віче Костопільщини. – 2013. – 28 груд. – С. 8.

Про родину костопільських просвітян Олексієнків.

1209. Карп'юк Т. Подружжя лікарів-просвітян / Т. Карп'юк // Слово Просвіти. – 2017. – № 18. – С. 6.

Про українських патріотів, активістів «Просвіти» лікарів Роцинських, які працювали в Костополі упродовж 1924–1938 рр. та загинули від рук німецьких окупантів у 1943 р. на території Кременецької тюрми.

Див. також №№ 1483, 1492, 1494.

1210. Ладецька Л. Слово про мій родовід / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2019. – 22 черв. – С. 5.

У Костопільській центральній районній бібліотеці відбулася зустріч з костопільчанкою, просвітянкою Анастасією Бореичук, яка розповіла про свою родину.

1211. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 28 квіт. – С. 4. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 16, 2012.

Про історію заснування «Просвіти» (1927 р.) та розвиток спорту у 30-ті рр. 20 ст. у Костополі.

Див. також №№ 20.

Народна творчість, етнографія, фольклор

1212. Адамчук Н. Руками й серцем творять дива / Н. Адамчук // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 8 січ. – С. 16.

У Костопільському будинку школярів та юнацтва відбулася презентація виставки «Руками творяться дива», на якій демонструвалися вироби батьків – вихованців закладу.

1213. Галушко В. Дев'яносторічний бондар – силач з неймовірною легкістю переносить двором 120-літрові дубові діжі / В. Галушко // Літопис Заходу [Рівне]. – 2008. – 10 квіт. – С. 16.

Про найкращого в Костополі бондаря Івана Овчарука.

1214. Гарбарчук К. Його скульптури купують президенти і благословляв Папа Римський II на творчі справи / К. Гарбарчук // Віче

Косто́пільщини. – 2010. – 4 груд. – С. 8.

Про косто́пільчанина Василя Драганчука – художника, різьбяр, скульптора, архітектора, коваля.

1215. Ладецька Л. Картини вишивальниці випромінюють доброту / Л. Ладецька // Новини Косто́пільщини. – 2022. – 10 верес. – С. 1.

Про створення косто́пільчанкою Зоряною Білерою оригінальних, вишитих бісером картин, яких нараховується понад вісімдесят.

1216. Намозов О. Фольклорне свято «Коляда – 2012» пройшло у Косто́полі / О. Намозов // Віче Косто́пільщини. – 2012. – 14 січ. – С. 1.

1217. Никончук О. Зібрав вишиті картини від Сяну до Дону / О. Никончук // Новини Косто́пільщини. – 2021. – 18 верес. – С. 8.

Про косто́пільчанина Василя Годуна, який колекціонує вишиті картини та речі українського старовинного побуту.

1218. Никончук О. Коляда об'єднала усіх знаком господньої любові та добра / О. Никончук // Новини Косто́пільщини. – 2022. – 15 січ. – С. 3.

Про Фестиваль різдвяних піснеспівів в місті Косто́піль, де взяв участь аматорський гурт «Різдвяні співуни» з села Лісопіль.

1219. Никончук О. Народження Христа славили колядою / О. Никончук // Віче Косто́пільщини. – 2011. – 15 січ. – С. 4.

Про фольклорне свято «Коляда», яке відбулося у районному будинку культури міста Косто́піль.

1220. Никончук О. Спогади про маму нав'яли думку створити старовинну краєзнавчу світлицю / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 4 листоп. – С. 6 ; Новини Косто́пільщини. – 2021. – 25 верес. – С. 1.

Про краєзнавчу світлицю, створену жителькою міста Косто́поля Валентиною Ярмольчук, де розмістились зібрані роками експонати старовинного побуту, вишиті рушники, картини та доріжки.

1221. Шклярчук В. «Гроші» для Президента / В. Шклярчук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 4 верес. – С. 5.

Про О. Ф. Снітчук з Косто́поля – майстра карбування монет, які були в обігу в період Середньовіччя.

1222. Янишен К. Унікальна виставка вишиваних виробів / К. Янишен // Вічеве слово [Косто́піль]. – 2005. – 19 листоп. – С. 4.

Про виставку «Вишиванка» дітей-сиріт, дітей та молоді з функціональними обмеженнями в рамках обласного конкурсу «Як живемо і вчимося – наші мрії» в Косто́полі.

Релігія і церква

1223. Бородинська Л. І. З думкою про майбутнє : іст. церкви євангельських християн-баптистів у м. Косто́полі : з нагоди 90-річчя / Л. І. Бородинська. – Рівне : Дятлик М. С., 2015. – 62 с.

1224. Дерев'яні церкви Рівненської області: архітектурна спадщина : іл. кат. / Нац. ун-т вод. госп-ва та природокористування ; ред. П. А. Ричков. – Рівне : Дятлик М. С., 2017. – 160 с.

Косто́пільський район. – С. 79–85.

1225. Дороги до Храму : відродження Української Автокефальної Православної Церкви в Косто́полі / авт.-упоряд. А. Левчук. – Косто́піль : [б. в.],

2002. – 62 с.

1226. Намозов О. Сакральні споруди / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 61–72.

Див. також №№ 22.

1227. Обереги духовності : з історії православних храмів Костопільщини / упоряд. А. Карп'юк. – Костопіль, 2000. – 44 с.

Містяться матеріали, що стосуються історії православних храмів Костопільщини, їх архітектурних особливостей.

1228. Береза А. На дорогах до Храму : про відродження Української Автокефальної Православної Церкви в Косто́полі / А. Береза // Вічеве слово [Костопіль]. – 2002. – 4 трав. – С. 2.

Рецензія на книгу: Левчук К. Дороги до Храму. Відродження Української Автокефальної Церкви в Косто́полі. – Костопіль, 2022.

1229. Відзнака Української Православної Церкви [вручена першому заступнику голови Костопільської райдержадміністрації Василю Тильману за особисті заслуги у справі розвитку та зміцнення міжцерковних відносин] // Віче Костопільщини. – 2010. – 25 верес. – С. 1.

1230. Горбунова Т. Костопільчани віри католицької відзначили свій перший ювілей / Т. Горбунова // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 6 серп. – С. 3.

1231. Депутати Костопільської міської ради хочуть, щоб на Костопільщині діяла єдина Помісна Православна Церква України // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 7 квіт. – С. 5.

На четвертому пленарному засіданні шістнадцятої сесії Костопільської міської ради депутати прийняли звернення до релігійних громад Української Православної Церкви Московського Патріархату про об'єднання в єдину помісну Православну Церкву України.

1232. Ковалів В.-Й., отець. Консекрація костелу в Косто́полі в Україні / отець Ковалів В.-Й. // Волення з Волині [Луцьк]. – 2008. – № 5. – С. 7–8.

У Косто́полі відкрито костел Найсвятішого Серця Ісуса.

1233. Лишний Б. Особливості змін в релігійному житті православних на Волині (1980–1990 рр.) / Б. Лишний // Андріївський вісник [Рівне]. – 2015. – № 4. – С. 166–170.

1234. Никончук О. Допомогають разом з поляками військовим та вимушеним переселенцям / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 2 квіт. – С. 3.

З перших днів повномасштабного вторгнення російських окупантів в Україну активно долучився до волонтерської діяльності настоятель парафії Пресвятого Серця Ісуса римокатолицької парафії в місті Костопіль Андрій Парусінський.

1235. Никончук О. Спільними зусиллями створюємо комплекс історичної пам'яті та духовної культури / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 1 листоп. – С. 1.

Про будівництво собору Петра і Павла УПЦ КП в Косто́полі.

1236. Никончук О. У Косто́полі освятили купольні хрести Свято-Вознесенського собору / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 1

серп. – С. 1.

1237. Перейшли в підпорядкування Православній Церкві України // Духовна нива [Рівне]. – 2022. – № 6/черв./ – С. 5.

Про зміну канонічної підлеглості Релігійної громади Свято-Михайлівського собору в місті Костопіль.

1238. Помер отець Олександр : [некролог] // Костопільщина 21 століття. – 2017. – 1–7 груд. – С. 3.

Про клірика Сарненської єпархії священника Свято-Олександро-Невського храму міста Костопіль протоієрея Олександра Дзюбука .

1239. У Косто́полі освячено Петро-Павлівський храм // Духовна нива [Рівне]. – 2015. – № 7/лип./ – С. 3.

1240. Урочисто відзначили 1030-річчя Хрещення Київської Русі-України [у місті Костопіль 29 липня 2018 року] // Новини Костопільщини. – 2018. – 4 серп. – С. 2.

1241. Федотова Я. Вертеп у костопільському костелі / Я. Федотова // Волинський Монітор [Луцьк]. – 2022. – 13 січ. – С. 9.

Учні суботньої школи при Товаристві польської культури в Косто́полі традиційно підготували вертеп з нагоди Різдва́них свят.

1242. Чайка В. Будуємо костел у Косто́полі на Волині / В. Чайка // Волення з Волині [Луцьк]. – 2000. – Ч. 6. – С. 3.

1243. Шабаровська В. Костопільській Олександро-Невській церкві – 110 років! / В. Шабаровська // Вічеве слово [Косто́піль]. – 2003. – 13 груд. – С. 3.

Медицина, охорона здоров'я

1244. Намозов О. Як на Косто́пільщині за Польщі грязями лікували / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Косто́пільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 31–44.

Див. також №№ 22.

1245. Буднякова І. 20 тисяч операцій за півстоліття [здійснив хірург з Косто́поля, заслужений лікар України Петро Коза] / І. Буднякова // Рівненська газета. – 2011. – 7 квіт. – С. 1.

Див. також №№ 90, 1489, 1495, 1500.

1246. Вознюк Н. Його почесні звання / Н. Вознюк // Червоний прапор [Рівне]. – 1983. – 1 берез. – С. 3.

Про донора, працівника Косто́пільського склозаводу К. С. Симонова.

1247. Глушман І. В Острозі буде новий реамобіль / І. Глушман // Замкова гора [Острог]. – 2023. – 5 трав. – С. 3.

Новенькі швидкі отримають досвідчені лікарські бригади Вараської, Косто́пільської, Острозької та Радивилівської підстанцій екстренки.

1248. До Косто́пільської лікарні прибувають вантажі з гуманітарною допомогою [з Німеччини] // Новини Косто́пільщини. – 2022. – 19 берез. – С. 6.

1249. Заболотна Н. Піввіку пліч-о-пліч / Н. Заболотна // Медичний

вісник+ [Рівне]. – 2018. – 3 лип. – С. 1, 3, 7.

Про лікарську династію Зоруків з міста Костопіль.

1250. Кузич О. Лікарняна каса буде і в Костополі / О. Кузич // Провінційна газета [Рівне]. – 2003. – 9 січ. – С. 2.

1251. Левчук Ю. Медпункт [Костопільського] заводу скловиробів – це сучасне обладнання і європейський стандарт / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 1 січ. – С. 6.

1252. Мадалінська В. Тепло серця – юним / В. Мадалінська // Зміна [Рівне]. – 1979. – 7 квіт.

Про лікаря-педіатра Г. М. Чабан з Костополя.

1253. Мельничук Р. Благородна місія – робити добро людям / Р. Мельничук // Новини Костопільщини. – 2015. – 9 трав. – С. 2.

Про роботу Костопільської районної організації Товариства Червоного Хреста України.

1254. Надєждіна А. Костопільська лікарня працює у звичному режимі / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2022. – 9 квіт. – С. 2.

Про роботу Костопільської лікарні під час російсько-української війни, де надають допомогу хворим цілодобово, є достатня кількість медикаментів.

1255. Надєждіна А. Професія – приймати на світ малюків / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 24 лип. – С. 2.

Про пологове відділення в Костополі та його досвідчених лікарів, акушерок та медсестер.

1256. Надєждіна А. Теплом свого серця огортає Надія Кулик немовлят / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 20 черв. – С. 5.

Про дитячу медсестру пологового відділення у Костополі Надію Кулик.

1257. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом. Факти і документи / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2012. – 21 квіт. – С. 4. – Продовж. Початок : № 12, 13, 14, 15, 2012.

Про розвиток медичного обслуговування у Костополі в 20-х роках 20 століття.

Див. також №№ 20.

1258. Никончук О. На варті здоров'я людей / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2008. – 11 жовт. – С. 9.

Розповідь головного санітарного лікаря В. Стельмашука про роботу колективу санітарно-епідеміологічної служби міста Костополя.

1259. Никончук О. На Костопільщині побільшало Почесних донорів України / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2016. – 6 лют. – С. 1.

Про вручення відзнак донорам у Костопільській центральній районній лікарні.

1260. Олексійчук В. Високий рівень обслуговування, якісні ліки – головний критерій роботи колективу ТОВ «Центральна аптека» / В. Олексійчук ; К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 16 верес. – С. 3.

Розмова з директором ТОВ «Центральна аптека», завідувачим Костопільською аптекою В. Олексійчуком.

1261. Олексійчук В. Наша центральна аптека – одна з найкращих в області / В. Олексійчук, К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 17 верес. – С. 1.

Розмова з директором ТОВ «Центральна аптека» Костополя В. Олексійчуком.

1262. Осадчук В. Допомога людям – життєве кредо Василя Осадчука / В. Осадчук // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 21 січ. – С. 4.

Розмова із заступником головного лікаря Костопільської районної поліклініки, депутатом обласної ради, Василем Осадчуком.

1263. Стельмахук С. Талановитий у всьому / С. Стельмахук // Медичний вісник+ [Рівне]. – 2015. – 14 лип. – С. 4.

Про життя лікаря-статистика обласного інформаційного центру медичної статистики Петра Павловича Алексєйчука.

1264. Терешко М. Надійний костопільський варіант / М. Терешко // Вісті Рівненщини. – 2007. – 23 лют. – С. 6.

У Косто́полі відкрито нову аптеку № 4.

1265. Тубіна С. Турбота вселяє віру / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2009. – 15 жовт. – С. 12.

Про Костопільський центр соціально-медичної реабілітації інвалідів.

1266. У Косто́полі відкрили оновлену амбулаторію сімейної медицини // Рівне-Ракурс. – 2016. – 10 листоп. – С. 3.

1267. Федоренко Д. Нова аптека в нашому місті / Д. Федоренко // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 29 трав. – С. 2.

У місті Костопіль відкрилася нова аптека № 5 «Ranbaxi» ТОВ «Рівнеліки».

1268. Чепела Л. Їхав лікарем, а повернувся «Знахарем»... / Л. Чепела // Ого [Рівне]. – 2016. – 11 лют. – С. 1, 9.

По лікаря-хірурга 95-ї окремої аеромобільної бригади ЗСУ з позивним «Знахар» Олександра Верчинського, мешканця міста Костопіль.

1269. Чепела Л. Український Йордан, або бойове хрещення Олександра Верчинського: їхав лікарем, а повернувся «Знахарем»... / Л. Чепела // Новини Костопільщини. – 2016. – 6 лют. – С. 3.

Про роботу хірурга Костопільської районної лікарні Олександра Верчинського та його службу в зоні антитерористичної операції на Сході України.

1270. Шклярук В. У п'яти номінаціях за неповних п'ять років [відзначилися костопільські фармацевти] / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 10 груд. – С. 6.

1271. Юркова О. У Косто́полі оновили ще один медзаклад / О. Юркова // Голос України. – 2016. – 10 листоп. – С. 12.

У Косто́полі, після завершення реконструкції, відкрито амбулаторію загальної практики сімейної медицини.

1272. Янишен К. Нині священна місія народжувати у нашому районі є безкоштовною / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 29 квіт. – С. 4.

Про роботу оновленого пологового відділення Костопільської ЦРЛ.

Спорт, туризм

1273. Рівненщина спортивна / Рівнен. облрада, Рівнен. обл. центр фіз. здоров'я населення «Спорт для всіх». – Рівне : Мельнікова М. В., 2014. – 184 с.

Костопільський район. – С. 55–67.

1274. Намозов О. Перший футбольний «матч смерті» відбувся в Костополі / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 57–60.

Див. також №№ 22.

1275. Намозов О. Перші і кращі в СРСР спортивні комплекси ГПО було створено на Костопільщині / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 83–86.

1276. 15-річний борець привіз із Сербії «бронзу» // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 13 серп. – С. 14.

Вихованець Костопільського інтернат-ліцею спортивного профілю Владислав Кузько посів третє місце на першості Європи з греко-римської боротьби у категорії до 42 кілограмів.

1277. 15-річний рівненський борець привіз із Сербії «бронзу» // Рівне-Ракурс. – 2015. – 13 серп. – С. 14.

У Сербії завершилася Першість Європи з греко-римської боротьби серед кадетів, де третє місце у ваговій категорії до 42 кілограм посів вихованець Костопільського обласного інтернат-ліцею спортивного профілю Владислав Кузько.

1278. Анатолій Котик [із Костополя] – чемпіон України з греко-римської боротьби // Новини Костопільщини. – 2019. – 13 квіт. – С. 3.

1279. Андрієвський А. Володар кубка – колківський «Случ» / А. Андрієвський // Вісті Рівненщини. – 2016. – 2 груд. – С. 13.

На футбольному стадіоні села Мирне Костопільського, нині Рівненського району відбувся фінал Кубка ОО ВФСТ «Колос» 2016 року.

1280. Андрій Скубік [з Корця] – призер чемпіонату Рівненщини з вільної боротьби [що відбувся в Костополі] // Вісник Кореччини. – 2021. – 9 квіт. – С. 2.

1281. Баньковська Ю. Шаховий Миколай / Ю. Баньковська // Новини Костопільщини. – 2016. – 1 січ. – С. 4.

Про чемпіонат області з шахів «Святий Миколай у кожну хату» та його призерів – вихованців Костопільського центру інтелектуального розвитку «Сузір'я».

1282. Борець з Костополя представить Україну на Чемпіонаті світу // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 22–28 серп. – С. 10.

Про 15-річного вихованця Костопільського обласного ліцею-інтернату спортивного профілю Владислава Кузька, який нещодавно повернувся з Чемпіонату Європи, здобувши бронзу, і має представити Україну на Чемпіонаті світу.

1283. Борисенко О. Повірити в себе і зростати духовно / О. Борисенко // Віче Костопільщини. – 2010. – 13 листоп. – С. 9.

Про досягнення вихованців спортивного клубу бойового мистецтва «Фудокан» у місті Костопіль.

1284. Бudyко Г. Степан Янчук: «У спортивному ліцеї основний пріоритет – це підготовка спортсменів, здатних гідно захищати спортивну честь області, держави на змаганнях найвищого рівня» / Г. Бudyко // Новини Костопільщини. – 2019. – 23 серп. – С. 6.

Про тренера-викладача вищої категорії з легкої атлетики «Костопільського обласного ліцею-інтернату фізичної культури і спорту» Степана Івановича Янчука.

1285. Будько Г. Яскраві шахові особистості спалахнули у «Сузір'ї» / Г. Будько // Новини Костопільщини. – 2019. – 19 жовт. – С. 5.

Про 9-й етап відкритого Кубка Рівненської області з шахів, який пройшов у Костопільському Центрі інтелектуального розвитку «Сузір'я».

1286. В Косто́полі [і, що на Рівненщині] відкрили оновлену спортивну арену // Рівне-Ракурс. – 2021. – 22 квіт. – С. 14.

1287. В Косто́полі діти зустрілися з унікальним спортсменом // Рівне-Ракурс. – 2017. – 14 груд. – С. 14.

Учні Костопільської загальноосвітньої школи №3 I–III ступенів познайомилися з заслуженим майстром спорту зі спортивних танців на візках серед спортсменів України з ураженнями опорно-рухового апарату Іваном Сіваком.

1288. Вдалий виступ вихованців клубу «Сейкен» // Новини Костопільщини. – 2021. – 30 жовт. – С. 8.

На Кубку України з годзю-рю, карате та кобудо вихованці Костопільського клубу бойових мистецтв «Сейкен» вибороли 12 медалей.

1289. Вихованець Костопільського ліцею-інтернату [Олексій Масик] – бронзовий призер юнацьких Олімпійських ігор [з греко-римської боротьби в місті Нанкін (КНР)] // Віче Костопільщини. – 2014. – 30 серп. – С. 4.

1290. Відбувся Міжнародний турнір «Надія – 2016», присвячений кращим борцям Костопільщини // Новини Костопільщини. – 2016. – 18 берез. – С. 5.

Про спортивні здобутки та перемоги костопільчан на Міжнародному турнірі з греко-римської боротьби.

1291. Вільний П. Повернулася зі срібною медаллю [футболістка костопільського клубу «Родина» Вікторія Худа] / П. Вільний // Літопис Заходу [Рівне]. – 2014. – 10 квіт. – С. 11.

Футболістка костопільського клубу «Родина» Вікторія Худа зі срібною медаллю повернулася із Сочі, де відбувся турнір серед молодіжних жіночих збірних команд «Кубанська весна 2014».

1292. Вільний П. Сенсацією року на Рівненщині став 15-річний борець / П. Вільний // Вільне слово [Рівне]. – 2016. – 7 січ. – С. 6.

На Рівненщині відзначили кращих спортсменів 2015 року. У номінації «Сенсація року» став 15-річний вихованець Костопільського обласного ліцею-інтернату спортивного профілю Владислав Кузько.

1293. Вітаємо майбутніх олімпійців // Дубровицький вісник. – 2022. – 24 лют. – С. 9.

На відкритому чемпіонаті Костопільської міської територіальної громади з важкої атлетики серед юнаків і дівчат «Юні олімпійські надії» переможні місця здобули юні спортсмени з Дубровиці Сарненського району.

1294. Герой України Сергій Бубка побував у Косто́полі [та зустрівся з вихованцями обласного ліцею-інтернату спортивного профілю] // Віче Костопільщини. – 2012. – 25 жовт. – С. 5.

1295. Горицвіт Л. На честь 25-річчя шахового клубу / Л. Горицвіт // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 14 груд. – С. 15.

У Косто́полі в приміщенні центру інтелектуального розвитку «Сузір'я» відзначили 25-

річчя шахово-шашкового клубу.

1296. Гриб Ю. Бути п'ятим з поміж 27 команд [учнів Костопільської ДЮСША] на Міжнародному футбольному турнірі «FragarlaCup-2013» [у Словаччині] / Ю. Гриб // Віче Костопільщини. – 2013. – 17 серп. – С. 4.

1297. Гриб Ю. Знайомтеся : майбутній чемпіон світу Юрій Глудик / Ю. Гриб // Віче Костопільщини. – 2013. – 3 серп. – С. 8.

Про костопільчанина Юрія Глудика, який неодноразово отримував нагороди в чемпіонатах з більярду.

1298. Гриб Ю. Костопільський чемпіон з київською припискою / Ю. Гриб // Віче Костопільщини. – 2013. – 17 серп. – С. 4.

Про костопільчанина Максима Чепурко – заслуженого майстра спорту з греко-римської боротьби.

1299. Грицюк Л. Турботи дитячо-юнацької [спортивної] школи [міста Костопіль] // Вільне слово [Рівне]. – 1996. – 31 лип. – С. 4.

1300. Для перемоги часу вистачило // Гомін [Млинів]. – 2015. – 21 трав. – С. 12.

У місті Костопіль відбувся третій тур чемпіонату Рівненщини з футболу серед команд II ліги, в якому футбольний клуб «Млинів» здобув перемогу.

1301. Життя поміж хмарами і небом : український прапор вдруге майорів на вершині Мак-Кінлі. Його піднесла над найвищою горою Арктики українська група, яку очолював альпініст із Рівненщини, костопільчанин Юрій Кравчук / записав С. Снісаренко // Сім днів [Рівне]. – 2013. – 11 лип. – С. 17.

Див. також №№ 856, 1307, 1316, 1327, 1337, 1391, 1400, 1406, 1413–1416, 1418–1419, 1540.

1302. Згуртована «Родина» – велика сила // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 24 берез. – С. 5.

На базі Костопільського обласного ліцею-інтернату спортивного профілю уперше відбувся Всеукраїнський турнір з міні-футболу. Переможцями стали дівчата команди «Родина» Костопільського обласного ліцею-інтернату.

1303. Змагалися ветерани // Вільне слово [Рівне]. – 2019. – 31 січ. – С. 14.

Про змагання з важкої атлетики серед ветеранів, які відбулися в місті Костопіль.

1304. Змагалися юні футболісти // Новини Костопільщини. – 2021. – 18 груд. – С. 3.

У Костопільській ДЮСШ 14 грудня 2021 року відбулася відкрита першість Костопільської міської територіальної громади з футзалу.

1305. Іван Ладоненко удостоєний звання «Заслужений працівник фізичної культури і спорту» // Новини Костопільщини. – 2021. – 18 верес. – С. 2.

Указом Президента України звання «Заслужений працівник фізичної культури і спорту» присвоєно Івану Миколайовичу Ладоненку – тренеру-викладачу Костопільського ліцею-інтернату спортивного профілю.

1306. Ісаєва Т. Здоров'я починається з сім'ї / Т. Ісаєва // Вісті Рівненщини. – 2010. – 16 верес. – С. 1.

У День фізкультури і спорту, на міському стадіоні «Колос» у Костополі була проведена презентація обласної спортивної гри «Сімейні перегони».

1307. Кардаш А. Альпініст і журналіст Юрій Кравчук: «На вершині відкриваєш нові грані самого себе, які внизу ніколи не проявляються» /

А. Кардаш // Вісті Рівненщини. – 2016. – 10 черв. – С. 14.

Про 58-річного костопільчанина Юрія Васильовича Кравчука, найдосвідченішого альпініста та мадрівника на Поліссі, який здійснив сходження на десятки вершин у різних країнах планети.

1308. Ковальчук І. Успіх костопільчан / І. Ковальчук // Віче Костопільщини. – 2013. – 25 трав. – С. 5.

Про участь костопільських вихованців спортивного ліцею у чемпіонаті України з греко-римської боротьби серед юнаків, де вони посіли почесні II–III місця.

1309. Ковк А. Крізь терни на п'єдестал / А. Ковк // Вісті Рівненщини. – 2017. – 7 квіт. – С. 4.

Про участь костопільських футзалістів у матчі Всеукраїнського фіналу серед аматорських футзальних колективів, що пройшов у місті Дніпрі.

1310. Костопільський борець – віце-чемпіон Європи // Рівне вечірнє. – 2014. – 22 трав. – С. 14.

Вихованець Костопільського обласного ліцею фізкультури та спорту Олексій Масик здобув срібну медаль на кадетському чемпіонаті Європи з греко-римської боротьби.

1311. Костопільські легкоатлети [– вихованці Костопільського обласного ліцею-інтернату фізкультури та спорту] поїдуть до Китаю [на II Літні юнацькі Олімпійські ігри] // Рівне вечірнє. – 2014. – 5 черв. – С. 19.

1312. Костопільчани – за здоровий спосіб життя // Вісті Рівненщини. – 2017. – 15 верес. – С. 13.

Легкоатлетичний пробіг з нагоди Дня фізичної культури і спорту відбувся у місті Костопіль.

1313. Костопільчанин [Петро Нагорний] став суддею на чемпіонаті Європи з боротьби у Болгарії // Новини Костопільщини. – 2021. – 19 черв. – С. 2.

1314. Костопільчанин став чемпіоном // Вісті Рівненщини. – 2017. – 22 верес. – С. 3.

Костопільчанин Дмитро Сірук виборов перше місце на чемпіонаті України з легкої атлетики з бігу на 10 кілометрів серед дорослих, молоді та юніорів, що проходив у Львові.

1315. Костопільчанки – чемпіони України! // Вільне слово [Рівне]. – 2014. – 29 квіт. – С. 7.

На чемпіонаті України з футболу серед дівочих команд віком до 17 років вихованці костопільського ліцею здобули перемогу.

1316. Кравчук Ю. Ось ти на горі, твій стяг майорить... / Ю. Кравчук ; спілкувалася А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 серп. – С. 8.

Інтерв'ю зі спортсменом, альпіністом Юрієм Кравчуком з Костополя, що на Рівненщині про його походи та експедиції на всіх континентах, де він завжди піднімав Державний Прапор.

1317. Криворучко К. Уперше за історію Костопільщини 14-річний юнак, учень КОЛІСПу Роман Пацурківський, став майстром спорту України з греко-римської боротьби і включений у збірну України / К. Криворучко // Віче Костопільщини. – 2010. – 10 лип. – С. 1–2.

1318. Кубок Костопільської ОТГ з футболу // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 лип. – С. 1.

Опубліковано результати матчів Чемпіонату з футболу Костопільської ТГ.

1319. Кузьмук В. Костопільські футболісти – чемпіони області з футза-

лу / В. Кузьмук // Новини Костопільщини. – 2015. – 12 груд. – С. 5.

1320. Ладоненко І. Блискуча перемога костопільчан [на традиційному міжнародному турнірі з греко-римської боротьби «Надія – 2015»] / І. Ладоненко, І. Марач // Новини Костопільщини. – 2015. – 14 берез. – С. 4.

1321. Ладоненко І. Костопіль гостинно прийняв борців із шести країн світу [на Міжнародному турнірі «Надія – 2010» з греко-римської боротьби] / І. Ладоненко // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 12 берез. – С. 8.

1322. Ладоненко І. Спортивно-оздоровчий клуб «Чемпіон» [у Костополі] : наші двері відкриті для кожного / І. Ладоненко // Костопіль-ЦЕНТР. – 2009. – 12 черв. – С. 4.

1323. Лазарчук Г. Життя, віддане спорту / Г. Лазарчук ; спілкувався О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 20 серп. – С. 3.

Про свій життєвий та професійний шлях розповідає Георгій Лазарчук, уродженець села Гутвин, що поблизу Малого Стидина Рівненського району, голова добровільного спортивного товариства «Колос» в минулому, а нині очільник організації ветеранів Костопільської ТГ.

1324. Левчук Ю. Зміни себе, подружися зі спортом, стань членом клубу «Будокан»! / Ю. Левчук // Віче Костопільщини. – 2014. – 29 листоп. – С. 1, 3.

Про відкриття у місті Костополі в торговельному комплексі «Квадрат» спортивної зали Рівненської обласної федерації кікбоксингу «Будокан».

1325. Лисецький Ю. Він грав у нападі разом із Лобановським / Ю. Лисецький // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 17 січ. – С. 2 ; Літопис Заходу [Рівне]. – 2013. – 17 січ. – С. 5.

Про уродження Костополя Тараса Антоновича Примака, який у 60-х роках грав із Валерієм Лобановським у київському футбольному клубі «Динамо».

1326. Лисецький Ю. Життя, віддане футболу, або Просто «Челя» / Ю. Лисецький // Віче Костопільщини. – 2014. – 4 жовт. – С. 5.

Про тренера Костопільської ДЮСШ Анатолія Олеговича Шибковського.

1327. Ляшенко Т. Вершина номер п'ять / Т. Ляшенко // Вісті Рівненщини. – 2008. – 1 серп. – С. 13.

Костопільчанин Ю. Кравчук та рівнянин І. Парчевський, піднімаючись на вершину Північної Америки Мак-Кінлі, врятували від загибелі двох альпіністів із Таїланду.

1328. Мамчур В. З малого Костополя – у велику Європу / В. Мамчур ; розмовляв О. Борисенко // Віче Костопільщини. – 2013. – 14 верес. – С. 2.

Розмова з тренером костопільського жіночого футбольного клубу «Родина» Василем Мамчуrom про досягнення команди та плани на майбутнє

1329. Мамчур В. Про Костопільський жіночий футбол знає вся Україна / В. Мамчур ; розмовляв О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2011. – 10 груд. – С. 10.

«Про досягнення жіночої футбольної команди Родина – КОЛІСП» м. Костопіль.

1330. Мамчур В. Футбольна вища ліга у Костополі / В. Мамчур // Рівне вечірнє. – 2006. – 20 черв. – С. 14.

Розмова з В. Мамчуrom, головним тренером жіночої футбольної команди «Родина» з Костополя.

1331. Масик О. Мрію стати чемпіоном світу та олімпійських ігор / О. Масик // Віче Костопільщини. – 2014. – 27 верес. – С. 4.

Про вихованця Костопільського обласного ліцею-інтернату фізичної культури і спорту

Олексія Масика, який виборов бронзову нагороду на юнацьких олімпійських іграх в м. Нанкін (КНР).

1332. Медведєва О. Не біженець. Я – українець! / О. Медведєва // Сім днів [Рівне]. – 2022. – 21 квіт. – С. 5.

Про дитячого тренера з олімпійських видів спорту, з греко-римської боротьби, чемпіона України Ігоря Годлевського з Маріуполя, який пройшовши крізь справжнє пекло війни, оселився у Костополі.

1333. Мельник Н. В пам'ять про Віктора Степанського / Н. Мельник // За відродження [Рівне]. – 2015. – 27 листоп. – С. 8.

Про третій відкритий обласний турнір з греко-римської боротьби пам'яті Майстра спорту міжнародного класу Віктора Степанського у Костополі.

1334. Надєждіна А. Блискуча перемога Валерія Нестеренка / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 26 верес. – С. 2.

Про перемогу ветерана спорту Валерія Нестеренка у Відкритому чемпіонаті України з плавання в категорії «Мастерс».

1335. Надєждіна А. Відкриття зимового сезону із STREET WORKOUT / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2012. – 22 груд. – С. 3.

Про відкриття в Костополі на стадіоні «Колос» зимового сезону з нового виду спорту STREET WORKOUT.

1336. Надєждіна А. Життя, присвячене спорту / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 27 черв. – С. 5.

Про вчителя фізичної культури, колишнього директора дитячо-юнацької спортивної школи «Колос» Валерія Нестеренка.

1337. Надєждіна А. Костопільчанин Юрій Кравчук підняв прапор України на вершині приполярного кола-горі Мак-Кінлі / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2008. – 12 лип. – С. 2.

Розповідь костопільського альпініста, радіожурналіста Юрія Кравчука про експедицію, яка побувала на Алясці.

1338. Надєждіна А. Перемога ліцеїстів на чемпіонаті України / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2014. – 23 трав. – С. 4.

Про перемогу костопільських ліцеїстів у місті Суми на чемпіонаті України з греко-римської боротьби.

1339. Надєждіна А. Семеро костопільчан посіли призові місця на Міжнародному турнірі [з греко-римської боротьби] в Польщі / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 13 листоп. – С. 1.

1340. Намозов О. Зірки спідвею на трасі в Костополі / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 28 лют. – С. 2.

Про змагання з мотокросу у Костополі.

1341. Намозов О. «Матч смерті» завершився внічию / О. Намозов // Сім днів [Рівне]. – 2019. – 25 лип. – С. 16.

1342. Намозов О. Письменник Олександр Намозов : «Перший футбольний «матч смерті» на території України між командою фашистських окупантів та місцевими футболістами відбувся у місті Костопіль» / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2010. – 10 лип. – С. 4.

1343. Нестеренко О. Хто допоможе «Колосу»? / О. Нестеренко // Віче Костопільщини. – 2010. – 21 серп. – С. 8.

Про шлях становлення та розвитку фізкультурно-спортивного товариства «Колос»,

що в Костополі.

1344. Никончук О. Вихованець КОЛІФКСу – срібний призер міжнародного турніру / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 12 лют. – С. 3.

Про Владислава Кузько, вихованця Костопільського спортивного ліцею, який став срібним призером міжнародного турніру з греко-римської боротьби в іранському місті Машиад.

1345. Никончук О. Волейбольна команда «Свиспан» привезла срібло з Ізмаїла / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 5 черв. – С. 3.

Про участь костопільської волейбольної команди «Свиспан» у змаганнях з волейболу в місті Ізмаїл на Одещині, де вона здобула переможне місце.

1346. Никончук О. Дівчиною з Дюксина пишається футбольна Україна / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 1 лют. – С. 4.

Про присудження титула найкращого гравця чемпіонату України з футболу серед жіночих команд Ользі Овдійчук, вихованці Костопільського обласного ліцею-інтернату фізкультури і спорту.

1347. Никончук О. З футболом дружить вся сім'я / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 24 верес. – С. 4.

У спортивній колекції другокласника Давида Чугая з Костополя з'явилась перша нагорода – його було визнано кращим захисником традиційного дитячого турніру з футболу «OPEN КОСТОПІЛЬ – 2022».

1348. Никончук О. Костопільський ліцеїст [Владислав Кузько] – бронзовий призер чемпіонату Європи [з греко-римської боротьби серед юнаків у сербському місті Суботице] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 15 серп. – С. 8.

1349. Никончук О. Костопільські футболістки – чемпіонки України / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 26 квіт. – С. 2.

Про чемпіонат України з футболу серед дівчат до 17 років, який відбувся в місті Умані, де костопільська команда отримала найвищі нагороди.

1350. Никончук О. Костопільські футбольні зірки сяють на всю Україну / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 13 груд. – С. 5.

Про Костопільський жіночий футбольний клуб «Родина».

1351. Никончук О. Костопільчани вчетверте виграли футзальну аматорську лігу Рівненщини / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 берез. – С. 3.

1352. Никончук О. Костопільчанин здобув срібну медаль європейського гатунку / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 20 груд. – С. 4.

Про молодіжний чемпіонат Європи з легкоатлетичного кросу у столиці Сербії Белграді, де у складі збірної команди України виступав колишній учень Костопільського ліцею-інтернату фізичної культури і спорту Дмитро Сірук, здобувши срібну нагороду.

1353. Никончук О. Петро Дітлашок: «Тренерська робота – зміст всього мого життя» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 9 листоп. – С. 3.

Про тренера з легкої атлетики Костопільської дитячо-юнацької спортивної школи Петра Дітлашка.

1354. Никончук О. Прогрес можливий лише там, де є увага і підтримка

/ О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2016. – 9 січ. – С. 2.

Про розвиток, перспективи і досягнення Костопільського жіночого футбольного клубу «Родина-ліцей».

1355. Никончук О. У Костополі вшанували ветеранів спортивного руху / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 30 верес. – С. 4. ; Новини Костопільщини. – 2021. – 2 жовт. – С. 2.

1356. Никончук О. У Костополі сяяло велике сузір'я молодих борців / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2014. – 4 жовт. – С. 1.

Про міжнародний турнір з греко-римської боротьби «Надія-2014», присвячений кращим борцям Костопільщини.

1357. Никончук О. У Костополі відбувся IX турнір з волейболу, присвячений пам'яті Івана Вовчука / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 19 лют. – С. 1, 3.

1358. Никончук О. У своїх колекціях дівчата мають чимало нагород / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 квіт. – С. 1.

Про вихованок Костопільської ДЮСШ Анастасію Болевич і Юлію Ярошик, які займаються баскетболом та мають чимало нагород.

1359. Никончук О. У школі № 8 [Костополя] з'явився футбольний майданчик / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 2 листоп. – С. 2.

1360. Ничипорук О. Олексій Грипіч: «Моє життєве правило – треба жити, щоб творити» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2019. – 14 верес. – С. 4.

Про розмову з активістом фізкультурно-спортивного руху на Костопільщині Олексієм Грипічем про його спортивну та громадську діяльність.

1361. Олейніков В. Art of Street – нова візитна картка Костополя / В. Олейніков ; спілкувався Б. Оніщук // Віче Костопільщини. – 2014. – 17 трав. – С. 4.

Про костопільську атлетично-хореографічну команду «Art of Streets», яка брала участь у телешоу «Україна має талант – 6», розповідає капітан команди Владислав Олейніков.

1362. Парчук І. Непоганий результат рокитнівських борців / І. Парчук // Новини Рокитнівщини. – 2022. – 20 жовт. – С. 5, 8.

Про юнацький чемпіонат Рівненщини з вільної боротьби, який відбувся 10–11 жовтня 2022 р. у місті Костопіль, де юні спортсмени з селища Рокитного Сарненського району показали хороші результати.

1363. Перемоги клесівців на чемпіонаті з вільної боротьби // Сарненські новини. – 2021. – 8 квіт. – С. 2.

Про відкритий чемпіонат Рівненської області з вільної боротьби в Костополі та перемоги на чемпіонаті спортсменів з селища Клесів, що в Сарненському районі.

1364. Поліщук О. Блискучий успіх костопільчан / О. Поліщук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 11 берез. – С. 5.

У Костополі відбувся Всеукраїнський турнір з греко-римської боротьби «Надія – 2006».

1365. Полюхович Т. Рівненська футболістка Тетяна Полюхович: «Хлопці звикли, що я їх обіграю» / Т. Полюхович ; бесіду вів М. Брежицький // Льонокомбінат [Рівне]. – 2014. – 12 груд. – С. 9.

Бесіда про футбол та життя поза ним з футболісткою команди «Родина», що у Костополі, Тетяною Полюхович, яка є капітаном юнацької жіночої збірної України з футболу.

1366. Польова Л. Олександр Серета: «Кошти, вкладені у спорт, це – інвестиції у здоров'я» / Л. Польова // Вільне слово [Рівне]. – 2018. – 5 квіт. – С. 5.

Про стадіон «Колос» у Костонолі.

1367. Проскурня В. Вихованець Костонольської школи греко-римської боротьби тепер виступає за збірну Польщі / В. Проскурня // Костонольщина 21 століття. – 2015. – 14 серп. – С. 10.

Про вихованця Костонольського спортивного ліцею-інтернату Романа Пацурківського, який виступив у трьох чемпіонатах з греко-римської боротьби, які проходили у Польщі і одразу отримав запрошення до збірної Польщі.

1368. Проскурня В. Преміювали Шевчука та його вихованців / В. Проскурня // Костонольщина 21 століття. – 2017. – 3–9 листоп. – С. 2.

За золоті медалі на чемпіонаті світу з греко-римської боротьби Владислав Кузьмик, Дмитро Мірошник та тренер Дмитро Шевчук із Костоноля отримали по 25 тисяч гривень винагороди.

1369. Проскурня В. Тренер Іван Ладоненко: «Для розвитку юних спортсменів треба, щоб влада вклала кошти в спортивні клуби» / В. Проскурня // Костонольщина 21 століття. – 2015. – 5–11 верес. – С. 10.

Про розвиток та фінансування фізичного виховання у Костонольському ліцеї-інтернаті фізкультури і спорту.

1370. Радіємо успіху нашого земляка // Новини Костонольщини. – 2015. – 27 черв. – С. 4.

Про майстра спорту міжнародного класу з метання спису, срібного призера чемпіонату України з легкої атлетики Миколу Шаму з Костоноля.

1371. Світовий рекорд присвятила братові // Рівне Експрес. – 2022. – 2 листоп. – С. 5.

Соломія Веденєєва з Костоноля встановила світовий рекорд у номінації «Найбільша кількість підйомів гантелей, виконаних з прогином спини назад», присвятивши своє досягнення брату, який служить в ЗСУ.

1372. Сенсацією року став юний борець Кузько [Владислав – вихованець Костонольського обласного ліцею-інтернату спортивного профілю] // Костонольщина 21 століття. – 2016. – 15–21 січ. – С. 8.

1373. Серган О. Свято боротьби в Костонолі / О. Серган // Віче Костонольщини. – 2013. – 8 берез. – С. 4.

У Костонольський ДЮСШ пройшов чемпіонат України з греко-римської боротьби.

1374. Серган О. Успіх костонольського атлета / О. Серган // Новини Костонольщини. – 2015. – 6 черв. – С. 6.

Про костонольського атлета Миколу Шаму, який виборов друге місце у змаганнях за Кубок України з метання списа.

1375. Спорт загартовує дух і волю до Перемоги // Дзеркало плюс [Дубно]. – 2022. – 3 листоп. – С. 9.

10–11 жовтня 2022 р. в м. Костоноль пройшов чемпіонат Рівненської області серед юнаків та дівчат 2007–2009 р.н., в якому взяли участь понад 100 юних спортсменів, де основною метою змагань був відбір кращих спортсменів для участі в чемпіонаті України.

1376. Спортсмени з Рівненщини вибороли перші місця на чемпіонаті України з греко-римської боротьби // Рівне-Ракурс. – 2015. – 26 берез. – С. 14.

Костонольські спортсмени Владислав Кузько, Мирослав Солов'ян, Дмитро Мірошник

та Ігор Захарчук вибороли перші місця на Чемпіонаті України з греко-римської боротьби.

1377. Стадіон відкрили після реконструкції // Рівне Експрес. – 2021. – 22 квіт. – С. 3.

Про відкриття стадіону «Колос» в м. Костопіль після реконструкції.

1378. Сущик А. Чемпіони Європи – наші спортсмени-спартаківці / А. Сущик // За відродження [Рівне]. – 2016. – 9 верес. – С. 8.

У місті Стокгольм (Швеція) відбувся Чемпіонат Європи з греко-римської боротьби серед кадетів 1999–2001 р.н., де Владислав Кузько та Дмитро Мірошник з міста Костопіль зайняли перше та друге місце.

1379. Суцук А. Пам'ятаємо Віктора Степанського / А. Суцук // За відродження [Рівне]. – 2016. – 30 груд. – С. 4.

У місті Костопіль в спортивному залі дитячо-юнацької спортивної школи відбувся традиційний відкритий обласний турнір з греко-римської боротьби пам'яті майстра спорту міжнародного класу Віктора Степанського.

1380. Татаренко С. Костопільчанка здобула «срібло» у Сочі / С. Татаренко // Рівне вечірнє. – 2014. – 3 квіт. – С. 12.

Футболістка костопільської «Родини» Вікторія Худа повернулася зі срібною медаллю з Сочі, де фінішував турнір серед молодіжних жіночих збірних «Кубанська весна – 2014».

1381. У Костополі відзначили 50-річний ювілей спортивної школи // Новини Костопільщини. – 2019. – 21 верес. – С. 1, 2.

1382. У Костополі відкрили стадіон // Голос України. – 2021. – 20 квіт. – С. 15.

Про реконструкцію стадіона Костопільської територіальної громади Рівненщини.

1383. У Костополі відкрили стадіон // Новини Костопільщини. – 2021. – 24 квіт. – С. 5.

Про відкриття реконструйованого стадіону «Колос» в місті Костопіль.

1384. Успіхи борців // Замок [Дубно]. – 2021. – 17 черв. – С. 5.

У Костополі відбувся Міжнародний турнір з греко-римської боротьби серед юніорів, де успішно виступила об'єднана команда Дубеничини.

1385. Фейштер Д. А хлопцю тільки сімнадцять / Д. Фейштер // Червоний прапор [Рівне]. – 1979. – 25 серп. – С. 4.

Про переможця Всесоюзної спартакіади школярів у Ташкенті Дмитра Дітлашка з м. Костопіль.

1386. Фесюк О. Костопільський атлет [Петро Оніщук] – чемпіон України [з пауерліфтингу та жиму лежачи] / О. Фесюк // Вісті Рівненщини. – 2008. – 23 трав. – С. 5.

1387. Філімонюк А. Баскетбольний клуб «Меридіан» завершив сезон з Кубком миру / А. Філімонюк ; розмову вела К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 19 серп. – С. 5.

Розмова з президентом Костопільського баскетбольного клубу «Меридіан» А. Філімонюком.

1388. Халейко Ю. Нагороди Львівського турніру карате «Myrotvorets cup» / Ю. Халейко // Віче Костопільщини. – 2014. – 13 груд. – С. 5.

Про участь спортсменів клубу «Воїн-Костопіль» у турнірі з карате «Миротворець», який проходив у місті Львові.

1389. Хитрий Ч. Водний спорт у місті над Замчиськом / Ч. Хитрий // Віче Костопільщини. – 2009. – 23 трав. – С. 9.

Про водні види спорту на річці Замчисько в 30-х роках у місті Костопіль.

1390. Цимбалюк Є. Борець-велет «склав зброю» у суперфіналі престижного турніру перед нашим земляком / Є. Цимбалюк // Вільне слово [Рівне]. – 2006. – 12 верес. – С. 1, 8.

Про перемогу М. Чекурко, уродженця Костополя, у фінальному двобої з греко-римської боротьби на турнірі, що проходив у селищі Чорнобай Черкаської області.

1391. Цимбалюк Є. Краще Мак-Кінлі може бути лиш Еверест / Є. Цимбалюк // Літопис Заходу [Рівне]. – 2013. – 27 черв. – С. 7.

Про підкорення найвищої точки Північної Америки гори Мак-Кінлі висотою 6194 метри українськими альпіністами, у складі яких – Юрій Кравчук з міста Костопіль.

1392. Цимбалюк І. Як костопільські волейболістки підкорювали «дитячу лігу» / І. Цимбалюк // Новини Костопільщини. – 2022. – 19 лют. – С. 3.

Про участь та перемоги спортсменів з Костополя у другому турі Чемпіонату України з волейболу.

1393. Цицюра О. Сарненцям пофортунило на костопільському стадіоні / О. Цицюра // Сарненські новини. – 2022. – 6 жовт. – С. 2.

Про чемпіонат Рівненської області та Спартакіади «Повір у себе» з легкої атлетики серед осіб з інвалідністю, який проходив у м. Костопіль і стали переможними й успішними для спортсменів Сарненського ФСК «Повір у себе».

1394. Чемпіон з Мащі // Вільне слово [Рівне]. – 2022. – 29 верес. – С. 8.

Про участь майстра лісу Мащанського лісництва Костопільського лісгоспу Миколи Шама в командному чемпіонаті України з легкої атлетики серед дорослих, де він виборов I місце серед чоловіків у метанні спису.

1395. Шама Б. Олімпійці на п'єдесталі / Б. Шама // Новини Костопільщини. – 2015. – 6 черв. – С. 6.

Про XIII Всеукраїнський турнір з греко-римської боротьби, у якому костопільські спортсмени здобули перемогу.

1396. Шклярук В. І знову зустріч : меморіал-турнір з легкої атлетики в Костополі, присвяч. пам'яті Василя Сидорова / В. Шклярук // Червоний промінь [Костопіль]. – 1984. – 5 січ. – С. 4.

1397. Шклярук В. На старт викликаються : меморіал-турнір з легкої атлетики в Костополі, присвяч. пам'яті Василя Сидорова / В. Шклярук // Червоний промінь [Костопіль]. – 1982. – 30 груд. – С. 4.

1398. Шклярук В. «Сімейні перегони» / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2010. – 16 верес. – С. 15.

У Костополі відбулася презентація обласної спортивної гри «Сімейні перегони», приурочена Дню фізичної культури.

1399. Юний костопільській борець привіз із Сербії «бронзу» // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 14 серп. – С. 10.

Про участь вихованця Костопільського обласного спортивного ліцею-інтернату Владислава Кузько у Першості Європи з греко-римської боротьби серед кадетів.

1400. Юркова О. Альпіністи вдруге підкорили Мак-Кінлі / О. Юркова // Віче Костопільщини. – 2013. – 6 лип. – С. 4.

Про підкорення групою українських альпіністів, до складу якої увійшов костопільчанин Юрій Кравчук, гори Мак-Кінлі у штаті Аляска Північної Америки.

1401. Юркова О. Під крилом «Родина» / О. Юркова // Вісті Рівненщини. – 2003. – 16 квіт. – С. 2.

ВАТ «Костопільський завод продтоварів» фінансує жіночу футбольну команду «Родина» Костопільського спортивного ліцею.

1402. Янишен К. Міжнародна матчева зустріч з боксу в Костополі стала справжнім святом для прихильників цього мужнього виду спорту / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 19 серп. – С. 5.

1403. Янишен К. У Костополі створено Рівненську обласну федерацію греко-римської та вільної боротьби / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 23 верес. – С. 3.

1404. Янишен К. Чемпіонат України, що проходив у Костополі, приніс успіх нашим спортсменам / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 4 лют. – С. 8.

Про чемпіонат України (західна зона) з греко-римської боротьби серед юнаків в Костополі.

1405. Дем'янчук Г. Над Горинь-рікою : путівник по туристському маршруту / Г. Дем'янчук. – Львів : Каменяр, 1977. – 87 с.

Про місто Костопіль. – С. 59, 60.

1406. Кравчук Ю. В. На вершинах світу / Ю. В. Кравчук. – Костопіль : Костопіл. друк., 2010. – 124 с.

Про етапи і підготовку патріотичної акції «Прапор України – на вершинах світу», до якої долучилися також альпіністи Рівненини: костопільчанин Юрій Кравчук та рівнянин Ігор Парчевський.

1407. Сербін Г. П. Ровенщина туристська : путівник / Г. П. Сербін. – Львів : Каменяр, 1980. – 166 с.

Про місто Костопіль. – С. 125–126.

1408. Кононець П. Туристичні маршрути Костопільщини / П. Кононець // Історія музейництва, пам'яткоохоронної справи, краєзнавства і туризму в Острозі та на Волині : наук. зб. / упоряд. Манько М. П. – Острог : Свиначук Р. В., 2011. – Вип. 3. – С. 349–356.

Про туристичні маршрути Костопільщини, які були розроблені науковими співробітниками Костопільського районного краєзнавчого музею у 2006 році.

1409. Намозов О. «Літня імпреза на Східних Землях» / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 45–48.

Про туристичний путівник, який знайомив громадян з Волинню та її пам'ятками, виготовлений у Польщі у 30-х роках минулого сторіччя.

Див. також №№ 22.

1410. Годун І. Побувайте на Костопільщині! / І. Годун // Новини Костопільщини. – 2021. – 20 берез. – С. 6.

Про туристичні сім чудес Костопільщини, серед яких зокрема музей лісу, краєзнавчий музей, базальтовий острів поблизу села Базальтове, який ще називають «островом кохання», та Суський ботанічний заказник.

1411. Голубєв В. Чотири весни в Каракумах зустрів вчитель із Костополя / В. Голубєв // Ого [Рівне]. – 2003. – 11 квіт. – С. 13.

1412. Ковтун В. Прапор «Небесної сотні» на вершині Монблану / В. Ковтун // Віче Костопільщини. – 2014. – 23 серп. – С. 4.

Про підкорення вершини Монблану учасниками костопільського спортивного клубу «Пілігрим», де підняли прапор «Небесної сотні».

1413. Кравчук Ю. Велоподорож по рідному краю / Ю. Кравчук // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 21 трав. – С. 4.

Про подорож на велосипедах по Рівненщині, яку здійснила група туристів Костопільського будівельно-технологічного технікуму.

Див. також №№ 22, 856, 1301, 1307, 1316, 1327, 1337, 1391, 1400, 1406 1415–1416, 1418–1419, 1540.

1414. Кравчук Ю. Підкорили всі найвищі точки у південній півкулі / Ю. Кравчук // Вільне слово [Рівне]. – 2007. – 13 берез. – С. 8.

Розмова з Юрієм Кравчуком з Костополя про підкорення найвищої точки Австралії – пік Костюшка українськими альпіністами, які завершили черговий етап Акції «Прапор України – на вершинах світу».

1415. Кравчук Ю. У цій країні люди живуть у цілковитій гармонії з природою / Ю. Кравчук ; розмовляла К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 31 берез. – С. 1.

Про експедицію до Австралії розповідає костопільчанин, журналіст, мандрівник та альпініст Юрій Кравчук.

1416. Левчук Ю. Пів Європи автостопом / Ю. Левчук // Провінційна газета [Рівне]. – 2001. – 8 лют.

Про керівника туристичного клубу «Пілігрим» м. Костопіль Юрія Кравчука.

1417. Лісовський Л. Чорногорський хребет – шлях випробування для Школи безпеки і виживання / Л. Лісовський // Віче Костопільщини. – 2011. – 12 листоп. – С. 9.

Про сходження на Говерлу команди з Костопільської Школи безпеки і виживання.

1418. Мазаний В. Рівненські альпіністи [І. Парчевський та Ю. Кравчук] на найвишій горі Анд / В. Мазаний // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 18 лют. – С. 1.

1419. Надєждіна А. Костопільчани підкорили гору Монблан / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2009. – 18 лип. – С. 3.

Про підкорення гори Монблан (Франція) учасниками туристично-спортивного клубу «Пілігрим» на чолі з відомим альпіністом Юрієм Кравчуком з міста Костопіль.

1420. Надєждіна А. У Дубно [на обласному фестивалі-виставці «Мандруй Рівненщиною»] представили туристичний потенціал Костопільської територіальної громади [Рівненського району] / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 9 жовт. – С. 3.

1421. Трофимчук Д. Мандрівники з Рівненщини: до моря за мрією / Д. Трофимчук // Льонокомбінат [Рівне]. – 2015. – 28 серп. – С. 8.

У місті Костопіль діє Клуб вільних мандрівників «Патріот», учасники якого вже побували у багатьох мальовничих куточках нашої країни.

Природні ресурси краю

1422. Андрієнко Т. Л. Край лісів та імливих боліт : розповідь про природоохоронні об'єкти Ровен. обл. / Т. Л. Андрієнко, Г. М. Атаманова, А. В. Єршов. – Львів : Каменяр, 1988. – 86 с.

1423. Бедункова О. О. Оцінка екологічної шкоди та екологічного ризику гідрохімічних показників річки Замчисько [, основними забруднювачами якої є промислові і побутові стоки Костополя] / О. О. Бедункова, І. О. Липчей, Ю. М. Мороз // Вісник Національного університету водного господарства та природокористування : зб. наук. праць / голов. ред. В. А. Гурин. – Рівне : НУВГП, 2011. – Вип. 3 (55) : Сільськогосподарські науки. – С. 66–73.

1424. Кваша М. Грунти Рівненської області / М. Кваша ; відп. ред. І. П. Скитський. – Львів : Каменяр, 1970. – 99 с.

1425. Коротун І. М. Географія Рівненської області : природа, населення, господарство, екологія / І. М. Коротун, Л. К. Коротун. – Рівне, 1996. – 273 с.

Міститься інформація про м. Костопіль.

1426. Маринич О. М. Українське Полісся : фізико-геогр. нарис / О. М. Маринич. – Київ : Рад. школа, 1962. – 161 с.

Про м. Костопіль – С. 45, 102.

1427. Меремінський А. Й. Рідкісні рослини і тварини Рівненщини / А. Й. Меремінський, І. Л. Сацюк. – Рівне, 2002. – 153 с. : іл.

Міститься інформація по м. Костопіль.

1428. Намозов О. Одну з перших на Волині річкових пристаней звели у селі Космачів / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 23–26.

Див. також №№ 22.

1429. Намозов О. Перший в Україні бобровий заповідник було створено на Костопільщині / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 49–50.

Див. також №№ 22.

1430. Природно-заповідний фонд Рівненської області / під. ред. Ю. М. Грищенко. – Рівне : Волин. обереги, 2008. – 216 с.

Костопільський район – С. 114–129.

1431. Акція «За чисте довкілля» зробила Костопільщину привабливішою // Новини Костопільщини. – 2021. – 17 квіт. – С. 2.

Про акцію «За чисте довкілля» у Костопільській міській територіальній громаді.

1432. Антоненко О. Повітря Костополя стане чистішим / О. Антоненко // Рівне вечірнє. – 2015. – 10 груд. – С. 3.

Товариство «Свиспан Лімітед», яке виготовляє деревинностружкові плити, монтує нову фільтраційну установку та модернізує очисні споруди, що дозволить покращити якість повітря на прилеглих територіях.

Див. також №№ 303, 307, 319, 631, 702, 825, 928, 972, 974, 1445.

1433. Бабінець А. Костоподем пронісся смерч / А. Бабінець, В. Герус //

Літопис Заходу [Рівне]. – 2014. – 25 верес. – С. 2.

Смерч, що пронісся по околиці Костополя, завдав мешканцям збитків на суму понад 1200 тисяч гривень.

1434. Вістенко Р. Костопільський смерч ціною понад мільйон / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2014. – 24–26 верес. – С. 1.

Смерч, що пронісся по околиці Костополя, завдав мешканцям збитків на суму понад 1200 тисяч гривень.

1435. Власова О. Політ собаки над Костополем / О. Власова // Рівне вечірнє. – 2014. – 25 верес. – С. 1.

Про руйнівний смерч, який пронісся околицею Костополя.

1436. Герус В. Півтораметровий Гена має норовистий характер : нільський крокодил став візитівкою приватного зоопарку Андрія Яремчука [з Костополя] / В. Герус // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 5 берез. – С. 8.

1437. Горошко С. Екзотичний бонсай по-костопільськи / С. Горошко // Природа і суспільство. – 2016. – № 20. – С. 7.

Про Р. Андрюшиса – працівника Базальтівського розсадника, який займається мистецтвом вирощування мініатюрних дерев.

1438. Горошко С. Рекреаційний напрямок : Музей лісу ДП «Костопільський лісгосп» презентували на всеукр. турист. виставці / С. Горошко // Природа і суспільство. – 2018. – № 7. – С. 3.

1439. Колдун О. Для крокодила Гени навіть замку не шкода / О. Колдун // Рівне Експрес. – 2013. – 4 квіт. – С. 1.

Житель м. Костопіль Андрій Яремчук створив домашній зоопарк, в якому утримує 50 видів тварин.

1440. Кособуцький М. Чи стане живою мертва вода? / М. Кособуцький // Віче Костопільщини. – 2011. – 16 квіт. – С. 2.

Про екологічний стан річки Замчисько, яка протікає в місті Костопіль.

1441. Легка А. У літній кухні тримає... рептилій / А. Легка // Вільне слово [Рівне]. – 2021. – 30 верес. – С. 16.

Про Андрія Яремчука з Костополя, який у рідному місті заснував домашній «зоопарк», де на власному подвір'ї чоловік доглядає за понад сотнею тварин.

1442. Матвіїва О. Як крокодил у Костополі опинився / О. Матвіїва // Рівне вечірнє. – 2013. – 4 квіт. – С. 27.

Про приватний зоопарк у Яремчуків з Костополя.

1443. Польова Л. Кожна тваринка зі своєю історією / Л. Польова // Голос України. – 2018. – 11 січ. – С. 11.

Про міні-зоопарк у садибі Андрія Яремчука з м. Костопіль.

1444. Праск С. Місто занехаяної екології / С. Праск // Віче Костопільщини. – 2007. – 19 трав. – С. 3.

Про стан забруднення шкідливими відходами головної водойми Костополя – річки Замчисько.

1445. Рицький І. Охорона навколишнього середовища – чи приділяє належну увагу цьому питанню ТОВ «Свиспан Лімітед» [– костопільське підприємство з іноземними інвестиціями]? / І. Рицький, Л. Куц, В. Яковчук ; розмовляла К. Янишен // Віче Костопільщини. – 2007. – 30 черв. – С. 3.

Наскільки промислове товариство є загрозою екологічній безпеці Костопільщини, чи дбають тут про зменшення шкідливих викидів у навколишнє середовище – про це та інше

розповідають начальник відділу охорони праці та пожежної безпеки ТОВ «Свиспан Лімітед» І. Рицький, начальник промислово-санітарної лабораторії Л. Куц, лаборант В. Яковчук.

Див. також №№ 303, 307, 319, 631, 702, 825, 928, 972, 974, 1432.

1446. Річка смороду і нечистот: чому Замчисько перетворилось у стічну канаву? // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 14 серп. – С. 1, 3.

Про екологічне забруднення річки Замчисько у Косто́полі.

1447. Тубіна С. Джунглі в центрі міста / С. Тубіна // Вісті Рівненщини. – 2013. – 1 листоп. – С. 9.

Житель м. Костопіль Андрій Яремчук створив домашній зоопарк, в якому утримує 50 видів тварин.

Пам'ятки історії, культури, архітектури

1448. Велесик П. Я. Костопіль : краєзн. нарис / П. Я. Велесик. – Львів : Каменяр, 1983. – 28 с. : іл.

Про пам'ятники та пам'ятні місця міста Костопіль. – С. 12, 18.

1449. Відкрили пам'ятну дошку [на будівлі обласного ліцею-інтернату фізичної культури і спорту] загиблому десантнику [в Луганську Віталію Ставському] // Рівне вечірнє. – 2015. – 26 трав. – С. 3.

1450. Вістенко Р. Меморіал Героям України : 23 серп. 2015 р. в Косто́полі відбулося відкриття Меморіалу Героям України / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2015. – 4 верес. – С. 4.

1451. Встановили надгробок Віталію Ставському // Костопільщина 21 століття. – 2017. – 21–27 квіт. – С. 2.

Див. також №№ 420, 440, 454, 471, 473, 1461–1462.

На могилі Героя з Костопільщини Віталія Ставського, похованого на новому міському цвинтарі Косто́поля, встановили пам'ятник.

1452. Вшанували Чорновола // Вісті Рівненщини. – 2009. – 15 жовт. – С. 6.

1453. Закалюк К. Вклонімося могилам / К. Закалюк // Вісті Рівненщини. – 1994. – 5 лип. – С. 3.

Про відкриття пам'ятника жертвам геноциду євреїв. Трагедія сталася 13 липня 1943 року.

1454. Коли ви вмирали, вам сурми не грали // Костопільщина. Шлях до Волі та Держави / упоряд. З. Дідич. – Київ : Укр. пріоритет, 2017. – С. 33.

Біля пам'ятної дошки С. Бандері та пам'ятника Січовим стрільцям, героям-козакам Північної групи армії УНР (головнокомандувач – генерал-хорунжий Олександр Греків), полеглим 24 лютого 1919 р. під час Костопільсько-Сарненської операції, внаслідок якої місто Костопіль було звільнено від більшовиків (фото).

1455. Кузнюк Ю. Свого слова дотримали: у Косто́полі відкрили Меморіал Героям України / Ю. Кузнюк // Новини Костопільщини. – 2015. – 29 серп. – С. 5.

Про відкриття в Косто́полі Меморіала Героям України за підтримки громади, громадських організацій, депутатів та підприємців.

1456. Левчук Ю. Костопіль матиме пам'ятник нашого самобутнього земляка / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 5 листоп. – С. 5.

Про встановлення пам'ятника художнику-графіку, уродженцю села Дюксин Костопільського району Нілу Хасевичу в місті Костопіль.

Див. також №№ 1476, 1481, 1484, 1493.

1457. Меморіал Героям за 80 тисяч // Костопільщина 21 століття. – 2015. – 29 серп. – 4 верес. – С. 2.

Про відкриття біля Костопільської райдержадміністрації меморіалу Героям України.

1458. Надєждіна А. Меморіальну дошку, присвячену Руслану Салівончику, встановлено у ЗОШ № 8 / А. Надєждіна // Новини Костопільщини. – 2015. – 26 лют. – С. 2.

Про урочисте відкриття меморіальної дошки у Косто́полі, присвяченої Герою антитерористичної операції Руслану Салівончику.

Див. також №№ 415, 444, 454, 471–472, 496.

1459. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом / О. Намозов. – Рівне, 2013. – 148 с.

Про пам'ятний знак жертвам «Акції-470», фото. – С. 129.

1460. Никончук О. Статую «Скорботна мати» встановили у Косто́полі / О. Никончук // Вісті Рівненщини. – 2015. – 24 квіт. – С. 2.

В пам'ять про загиблих земляків, учасників бойових дій в Афганістані у Косто́полі відкрили пам'ятник у вигляді статуї «Скорботна мати».

1461. Никончук О. У сквері Віталія Ставського встановили арку / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 30 жовт. – С. 8.

Сквер в Косто́полі, що на Рівненщині, названо на честь воїна АТО, костопільчанина, майстра спорту з греко-римської боротьби, чемпіона України Віталія Ставського, який загинув 31 серпня 2014 року на Сході України. Нещодавно в сквері було встановлено металеву арку з написом його імені.

1462. Никончук О. У Костопільському ліцеї-інтернаті відкрили меморіальну дошку Віталію Ставському [– костопільчанину, бійцю 80-ї аеромобільної бригади, який загинув під Луганськом] / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 23 трав. – С. 1, 2.

1463. Никончук О. У Косто́полі встановили статую «Скорботна мати» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2015. – 25 квіт. – С. 1.

Про відкриття у Косто́полі пам'ятника загиблим землякам – героям-афганцям на меморіалі Слави.

1464. Никончук О. У сквері Віталія Ставського встановили арку / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 30 жовт. – С. 8.

Сквер в Косто́полі названо на честь воїна АТО, костопільчанина, майстра спорту з греко-римської боротьби, чемпіона України Віталія Ставського, який загинув 31 серпня 2014 року на Сході України. Нещодавно в сквері було встановлено металеву арку з написом його імені.

1465. Пам'ять про Юрія Ткачука житиме в серцях костопільчан // Новини Костопільщини. – 2017. – 4 берез. – С. 3.

Про відкриття меморіальної дошки підполковнику Збройних сил України Юрію Ткачуку, який віддав життя під час антитерористичної операції на Сході України, у загальноосвітній школі № 1 у місті Костопіль.

Див. також №№ 422, 431, 443.

1466. Рачок П. Увічніли в граніті пам'ять героя АТО Івана Дуся / П. Рачок // Надслучанський вісник [Березне]. – 2016. – 9 груд. – С. 2.

У селі Велике Поле Березнівського району відбулося урочисте відкриття меморіальної

дошки полеглому герою АТО Івану Дусю.

Див. також №№ 447, 474.

1467. Сосюк В. Меморіальні дошки загиблим воїнам відкрили в Сарнах / В. Сосюк // Сарненські новини. – 2022. – 15 груд. – С. 1, 2.

У Сарненському професійному аграрному ліцеї відкрили меморіальні дошки загиблим Героям, випускникам ліцею, зокрема, Андрію Петрику.

Див. також №№ 388, 480.

1468. У пам'ять про Героя відкрили спортивний майданчик // Вісті Рівненщини. – 2023. – 28 верес. – С. 8.

На знак пам'яті про загиблого Героя Андрія Корнійчука, який загинув у лютому 2023 року під час виконання бойового завдання на Луганщині, спорудили спортивний майданчик у Костополі БФ «Відродження. Сила. Мудрість. Милосердя».

Шевченко Тарас Григорович (1814–1861) –

видатний український поет, прозаїк, драматург, художник, політичний і громадський діяч. Все його життя і творчість були присвячені українському народові. Пам'ятник Кобзареві відкритий 22 травня 1995 року. Скульптор – О. Євтушенко.

1469. Басараба В. Шевченківське свято / В. Басараба // Вільне слово [Рівне]. – 1995. – 24 трав. – С. 1.

1470. Левчук Ю. Пророку, заступнику, цілителю лицарських душ – наша шана / Ю. Левчук // Волинь [Рівне]. – 1995. – 26 трав. – С. 3.

1471. Миколаєнко І. Пам'ятник Т. Г. Шевченку в Костополі / І. Миколаєнко // Вісті Рівненщини. – 1995. – 30 трав. – С. 3.

1472. Карп'юк А. У вінок Кобзаря / А. Карп'юк // Молодь України. – 1996. – 7 берез. – С. 1.

1473. Карп'юк А. У вінок Кобзареві // Костопіль / А. Карп'юк. – Костопіль, 1999. – С. 97.

1474. Велесик П. Пам'ятник Тарасу Шевченку в Костополі / П. Велесик // Шевченкові верстви : збірник / упоряд. і ред. Є. Шморгун. – Рівне : В. А. Лапсюк, 2013. – 432 с.

Фото пам'ятника. – С. 406.

1475. Намозов О. Костопіль. Місто над Замчиськом / О. Намозов. – Рівне, 2013. – 148 с.

Про пам'ятник, фото. – С. 100.

Хасевич Ніл Антонович (1905–1952) –

український художник, графік, громадський і політичний діяч. Народився на Костопільщині. Розроблено проєкт пам'ятника видатному земляку.

1476. Левчук Ю. Костопіль матиме пам'ятник нашого самобутнього земляка / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 5 листоп. – С. 5.
Про проєкт встановлення пам'ятника.

Відомі люди краю

1477. Давидюк Р. Антон Стрижевський / Р. Давидюк // Давидюк Р. П. З поляками за Україну : наддніпрян. еміграція в сусп.-політ. житті міжвоєн. Волині : [монографія] / Р. П. Давидюк. – Рівне : ДМ, 2014. – С. 132–144.

Про громадського і політичного діяча, який брав участь в українському русі у 20–30-их рр. 20 ст. на Волині Антона Стрижевського. З 1928 року А. Стрижевський проживав у Костополі, опинившись у середовищі унерівських емігрантів, які працювали у кар'єрі Янова Долина, на фанерному заводі.

1478. Давидюк Р. Волинський посол до сейму Лаврентій Серветник / Р. Давидюк // Реабілітовані історією / ред. А. А. Жив'юк. – Рівне : Рівнен. друк., 2006. – Рівненська область. Кн. 1. – С. 347–350.

Про громадського діяча, посла Волині до польського сейму, фельдшера, уродженця Клевая Рівненського району Лаврентія Серветника.

1479. Давидюк Р. Лаврентій Серветник / Р. Давидюк // Давидюк Р. П. З поляками за Україну : наддніпрян. еміграція в сусп.-політ. житті міжвоєн. Волині : [монографія] / Р. П. Давидюк. – Рівне : ДМ, 2014. – С. 110–118.

Про громадського діяча, посла Волині до польського сейму, фельдшера, уродженця Клевая Рівненського району Лаврентія Серветника посла до польського сейму (з 1928 р.), віце-бургомістра Костополя (з 1929 по 1933 рр.).

1480. Намозов О. Григорій Рибак / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 75–76.

Про одного з організаторів та розбудовників підпільної сітки ОУН, члена районної екзекутиви ОУН, з 1936 року – провідника ОУН Костопільського повіту.

Див. також №№ 22, 862, 1496, 1501.

1481. Намозов О. Ніл Хасевич / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 79–82.

1482. Намозов О. Посол до польського сейму Лаврентій Серветник / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 73–74.

Див. також №№ 22, 1478–1479, 1490.

1483. Намозов О. Українські патріоти-лікарі Роцинські [, які працювали у Костополі до 1938 року] / О. Намозов // Мить історії : золоті сторінки Костопільщини / О. С. Намозов. – Рівне : Формат А, 2019. – С. 77–78.

Див. також №№ 22, 1209, 1492, 1494.

1484. Ніл Хасевич митець-воїн // Костопільщина. Шлях до Волі та Держави / упоряд. З. Дідич. – Київ : Укр. пріоритет, 2017. – С. 28–30.

Про життєвий та творчий шлях повстанського художника-графіка Ніла Хасевича, уродженця с. Дюксин, що на Костопільщині.

1485. Бабінець А. Його місто / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2018. – 5 квіт. – С. 4.

Про міського голову міста Костопіль Євгенія Олексійовича Денисюка.

1486. Бабінець А. Цей унікальний Денисюк / А. Бабінець // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 9 квіт. – С. 1, 3.

Про мера міста Костопіль Євгенія Денисюка.

1487. Голубєв В. Ера Євгенія Денисюка – Костопіль у надійних руках господаря / В. Голубєв // Ого [Рівне]. – 2016. – 17 серп. – С. 6.

Про міського голову Костополя Євгенія Олексійовича Денисюка.

1488. Євгеній Денисюк [, колишній мер Костополя, що у Рівненському районі,] відзначив своє 75-ліття // Вільне слово [Рівне]. – 2023. – 13 квіт. – С. 5.

1489. Заболотна Н. Два ювілеї з різницею у два дні: відзначили відомі на Костопільщині лікарі Надія Микитівна та Петро Сергійович Кози / Н. Заболотна // Медичний вісник+ [Рівне]. – 2016. – 15 берез. – С. 5.

Див. також №№ 90, 1245, 1495, 1500.

1490. Ім'я його не підлягає забуттю // Клеванський Тракт [Зоря, Рівненський район]. – 2013. – 28 черв. – С. 3.

Про уродженця містечка Клевань Лаврентія Серветника – фельдшера, громадського діяча, посла Волині до польського сейму, якому у 2013 році виповнюється 125 років.

1491. Їх імена занесено до Книги Пошани Костопільської міської ради // Новини Костопільщини. – 2020. – 11 лип. – С. 4-5.

Про відомих костопільчан, які своєю працею прославили місто та заслужили пошану серед мешканців.

1492. Карп'юк А. Мандрівка в минуле / А. Карп'юк. – Костопіль : Роса, 2006. – 62 с.

Спогади автора про подорожі визначними місцями Рівненщини, зокрема, про сім'ю Роцинських.

1493. Карп'юк А. Про що розповів лист : до сторіччя від дня народж. Ніла Хасевича / А. Карп'юк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 26 листоп. – С. 3.

Спогади дочки художника-графіка Ніла Хасевича про родину.

1494. Карп'юк А. Роцинські – лікарі-просвітяни [з міста Костопіль] // Дзвін [Рівне]. – 1997. – 18 квіт. – С. 7 ; 23 квіт. – С. 6.

1495. Намозов О. Зуслужили людську шану / О. Намозов // Вільне слово [Рівне]. – 2016. – № 22. – С. 6.

Про вшанування знаних на теренах Рівненщини та за її межами видатних костопільчан: відмінника освіти України, ветерана праці Василя Стасюка, заслуженого лікаря України, почесного громадянина м. Костопіль хірурга Петра Козу, заслуженого лікаря України педіатра Надію Козу.

1496. Намозов О. Його пам'ятає Костопільщина / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2009. – 23 трав. – С. 4.

Про видатного діяча ОУН та колишнього головного редактора газети «Костопільські вісті» Григорія Рибача.

1497. Никончук О. Возвеличені вдячністю людською / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2018. – 28 лип. – С. 1, 3.

Про видатних костопільчан, які своєю працею та вчинкам заслужили повагу людей.

1498. Никончук О. Вшанувати тих, хто зробив великий внесок у розвиток міста [Костопіль: П. Мадалінський, П. Свищ, В. Довгалець [та ін.]. / О. Никончук // Вільне слово [Рівне]. – 2018. – 24 трав. – С. 3.

1499. Никончук О. Євгеній Денисюк : «Від своєї матері я успадкував дві важливі риси – не заздрити людям та вміти прощати» / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 6 квіт. – С. 1, 4–5.

Про життєвий шлях міського голови міста Костополя Євгенія Денисюка.

1500. Никончук О. Тепло сердець подарували людям / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 6 берез. – С. 4.

Про знану сім'ю лікарів на теренах Рівненщини та за її межами – заслуженого лікаря України, почесного громадянина міста Костопіль, хірурга Петра Сергійовича Козу та заслуженого лікаря України, педіатра Надію Микитівну Козу, які відзначають два славні ювілеї (90-річчя та 85-річчя від дня народження).

1501. Полюхович Д. Григорій Рибак – борець за волю України / Д. Полюхович // Новини Костопільщини. – 2022. – 5 лют. – С. 6.

Про Григорія Миколайовича Рибак, організатора та розбудовника підпільної сітки ОУН в Костопільському районі.

1502. Рогашко А. Міський голова Костополя Євгеній Денисюк: «Довіра людей – це найбільша винагорода за працю» / А. Рогашко // Рівне-Ракурс. – 2006. – 9 лют. – С. 12.

Про міського голову Костополя Євгенія Денисюка.

1503. Романюк Л. «Костопіль – це троянда, яка розквітає лише у дбайливих руках господаря», – переконаний міський голова Євгеній Денисюк / Л. Романюк // Рівне-Ракурс. – 2009. – 16 квіт. – С. 12.

Про міського голову Костополя Євгенія Денисюка.

Літературний Костопіль

1504. Пащук І. Г. Літературно-краєзнавча енциклопедія Рівненщини : А – Я / І. Г. Пащук. – Рівне : Волин. обереги, 2005. – 212 с.

Вміщена інформація про костопільських письменників і краєзнавців.

1505. Ващук Т. Я босоніж ішла розвалинами замку : вибр. поезії / Т. Ващук. – Костопіль : Костопіл. друк., 2010. – 44 с.

1506. Велесик П. Я. Лови кажанів : новели / П. Я. Велесик. – Костопіль : Роса, 2011. – 176 с.

1507. Дідич З. Благослови, Вкраїно, на орду ! : поезії / З. Дідич. – Рівне : Лапсюк В. А., 2015. – 72 с.

1508. Нікіфорова Г. Колишуться трави: [вірші] / Г. Нікіфорова // Віче Костопільщини. – 2008. – 19 лип. – С. 9.

Про збірку поезії костопільського поета Галини Нікіфорової «Колишуться трави».

1509. Нікіфорова Г. В. Людина знана, людина творча / Г. В. Нікіфорова // Віче Костопільщини. – 2008. – 3 трав. – С. 3.

1510. Соколенко Г. Сурмач визвольних змагань : поезії, статті, спогади /

Г. Соколенко; упоряд. А. Карп'юк, М. Іваниченко. – Костопіль : Костопіл. друк., 2010. – 104 с.

1511. Сосюк В. «Майже війна: обміть»: перемагати ворога не лише в окопах / В. Сосюк // Сарненські новини. – 2023. – 23 берез. – С. 6.

Про презентацію книги учасника АТО та російсько-української війни, письменника Максима Парфіненка з міста Костопіль «Майже війна: обміть», яка відбулась у Сарненській районній бібліотеці.

1512. Шакура М. Покаяння : [вірші] / М. Шакура. – Костопіль : Роса, 2011. – 24 с.

1513. Онацька Г. Нехай не топче ворог землю нашу ; На дорогах війни : [вірші, присвячені воїнам АТО] / Г. Онацька // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 жовт. – С. 2.

1514. Ромашко О. Істина близько : [вірш про війну на Сході України] / О. Ромашко // Новини Костопільщини. – 2015. – 24 січ. – С. 5.

1515. Явір М. Лицарям свободи : [вірш про Євромайдан] / М. Явір // Віче Костопільщини. – 2014. – 12 берез. – С. 4.

1516. Янковська В. Ви варті щонайвищих нагород! : [вірш про «Небесну сотню»] / В. Янковська // Віче Костопільщини. – 2014. – 12 берез. – С. 4.

1517. Алексюк Т. Костопільщина за нової влади / Т. Алексюк // Полісся [Зарічне]. – 2005. – 28 жовт. – С. 5.

Про семінар редакторів районної газети в Костополі.

1518. Береза А. На поклик гір / А. Береза // Костопіль-ЦЕНТР. – 2010. – 28 трав. – С. 8.

Вийшла друком книга земляка з Костополя, мандрівника і альпініста Юрія Кравчука «На вершинах світу».

1519. Бондючна Ю. Спіймані миті : рецензія / Ю. Бондючна // Вісті Рівненщини. – 2012. – 11 трав. – С. 13.

Рецензія на книгу П. Велесика «Лови кажанів».

1520. Вірчик Л. Акція «Письменницький маршрут» / Л. Вірчик // Віче Костопільщини. – 2011. – 26 берез. – С. 8.

Про презентацію творів П. Велесика та Є. Шморгуна, яка пройшла в Костопільській районній бібліотеці для юнацтва.

1521. Вірчик Л. В мереживах дощу знайшла свої вітрила... / Л. Вірчик // Віче Костопільщини. – 2011. – 7 трав. – С. 4.

Про презентацію першої поетичної збірки Тетяни Корнійчук «Мереживо дощу» у Костопільській районній бібліотеці для дітей та юнацтва.

1522. Вістенко Р. Аби в пам'яті нащадків зберегти / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2020. – 26 черв. – С. 8.

Про книгу «Мить історії. Золоті сторінки Костопільщини» письменника, журналіста Олександра Намозова з Костополя.

1523. Газетна хронологія // Віче Костопільщини. – 2009. – 26 верес. – С. 1.
Послідовність випуску Костопільської районної газети (з 1939 по 2007 рр.).

1524. Головні редактори Костопільської районки : [І. Ф. Бейкун,

Г. М. Рибак, П. Я. Велесик] // Віче Костопільщини. – 2009. – 26 верес. – С. 1.

1525. Горбатюк В. «Душа горить новою ерою...» : рецензія / В. Горбатюк // Літературна Україна. – 2011. – 17 лют. – С. 6 ; Віче Костопільщини. – 2011. – 26 лют. – С. 9.

Про видання у місті Костопіль книги Герася Соколенка «Сурмач визвольних змагань», упорядником якої стали місцевий краєзнавець Анатолій Карп'юк та письменник Михайло Іванченко.

1526. Давидюк Ю. Ніна Андріївна Фесюк – поетеса від Бога / Ю. Давидюк // Віче Костопільщини. – 2014. – 15 берез. – С. 3.

Про вечір пам'яті костопільської поетеси Ніни Фесюк у Будинку школярів міста Костопіль.

1527. Дехтяр В. «Більше роби хороших справ...» / В. Дехтяр // Надслучанський вісник [Березне]. – 2010. – 3 листоп. – С. 2.

У Костопільській районній дитячій бібліотеці відбулася презентація нової книги поета з Зарічного Р.С. Демчука «З відром – по добро».

1528. Диб'як Н. Зоя Дідич : Жінка, котра власною біографією пише історію країни / З. Дідич // Погорина : літ.-краєзн. журн. – Рівне : Оповідач, 2021. – № 33. – С. 95–99.

Про шлях становлення як особистості української письменниці з Костополя, суспільно-політичної діячки Зої Дідич.

1529. Доленко С. «Нічні спалахи» [– нова збірка віршів] Степана Бабія [побачила світ в костопільському видавництві] / С. Доленко // Нова Волинь [Рівне]. – 2003. – 15 трав. – С. 7.

1530. Заєць В. Повість про справжніх героїв / В. Заєць // Віче Костопільщини. – 2008. – 11 жовт. – С. 9.

Про вихід у світ другого доповненого видання художньо-документальної повісті Олександра Намозова «Псевдо- «Небезпечний» про героїчну боротьбу УПА на теренах Костопільщини.

1531. Зайванівський М. Маленька планета / М. Зайванівський // Вісті Рівненщини. – 2005. – 26 жовт. – С. 3.

У Костопільському видавничому підприємстві «Роса» вийшла з друку чергова збірка ліричних мініатюр рівненського краєзнавця та літератора Богдана Столярчука.

1532. Зборовський А. З історії Костополя / А. Зборовський // Слово Просвіти. – 2018. – 14 – 20 черв. – С. 13.

Історія міста Костопіль у книзі Олександра Намозова «Костопіль. Події, легенди, імена».

1533. Знайомтеся: Аліна Малишевська – юна поетеса // Новини Костопільщини. – 2015. – 11 лип. – С. 5.

Про ученицю костопільської загальноосвітньої школи № 6 Аліну Малишевську та її літературну творчість.

1534. Козак Ж. Жанна Козак: «За російською літературою іде російський чобіт» / Ж. Козак ; спілкувалася Б. Шершун // Новини Костопільщини. – 2022. – 23 серп. – С. 2.

Інтерв'ю з поетесою Жанною Козак з міста Костопіль, котра 12 серпня 2022 р. відсвяткувала своє 60-річчя.

1535. Козак С. Костопільські сліди Леоніда Мосендза / С. Козак // Погорина : літ.-мистец. альм. – Рівне : Азалія, 2003. – Вип. 5. – С. 99 –101.

1536. Козак С. Мосендз Леонід (20.09.1897 – 13.10.1948) / С. Козак // Козак С. Розсіяні по світах : волин. літ. еміграція : корот. біобібліогр. довід. / С. Козак. – Київ : Архів діаспори, 2007. – С. 35–37

Про життя і творчість поета, прозаїка, перекладача Леоніда Мосендза, який народився в Могильові-Подільському, дитинство тісно пов'язане з Костоподем, у 1921–1922 рр. перебував у Луцьку. Належав до празької школи поетів.

1537. Козак С. Мосендз Леонід Маркович / С. Козак // Козак С. Б. Волинська літературна еміграція : корот. біобібліогр. довід. / С. Б. Козак. – Київ : Укр. письм., 2012. – С. 47–49.

Про поета, прозаїка, публіциста, перекладача Леоніда Мосендза, який народився в Могильові-Подільському, але дитинство якого тісно пов'язане з Костоподем.

1538. Корень А. Дотик до душі / А. Корень // Вісті Рівненщини. – 2006. – 20 жовт. – С. 14.

Відгук про збірки поезій Б. Столярчука «Забреду у твій сад» та «Ти – маленька планета», що вийшли у 2005 році в Костополі у видавництві «Роса».

1539. Костопіль. Місто над Замчиськом // Віче Костопільщини. – 2013. – 6 квіт. – С. 6.

Про книгу Олександра Намозова «Костопіль. Місто над Замчиськом», яка вийшла з нагоди 65-річного ювілею Костопільського міського голови Є. О. Денисюка.

1540. Кріз терни до едельвейсів // Вільне слово [Рівне]. – 2015. – 12 берез. – С. 11.

Про автора поетичної збірки «Крізь терни до едельвейсів», костопільчанина Юрія Кравчука.

Див. також №№ 856, 1301, 1307, 1316, 1327, 1337, 1391, 1400, 1406, 1413–1416, 1418–1419.

1541. Левчук Ю. Веселкове розмаїття талантів наших дітей / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 23 верес. – С. 8.

Про вихід другого випуску літературно-мистецького альманаху «Ранкові промені», видавець якого – літературно-мистецька студія «Первоцвіт» Костопільського будинку школярів та юнацтва.

1542. Левчук Ю. Редактори районних газет області обмінювалися досвідом у Костополі / Ю. Левчук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 22 жовт. – С. 1.

1543. Надєждіна А. Висока відзнака за професійну працю / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 9 лют. – С. 1.

Про вручення головному редактору газети «Віче Костопільщини» Олександру Намозову Зірки української журналістики за підсумками Всеукраїнського конкурсу кращих журналістських робіт.

1544. Надєждіна А. Північ – країна без кордонів / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2012. – 3 берез. – С. 9.

Оповідання Олександра Намозова «Затемнення» увійшло до збірки кращих оповідань, фоторобіт та репродукцій картин про Північ по підсумках міжнародного конкурсу «Північ – країна без кордонів» в Санкт-Петербурзі.

1545. Надєждіна А. Презентація збірки поезій [костопільської поетеси] Ніни Фесюк «Пора жнив» відбулася у ЗОШ № 4 / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 жовт. – С. 6.

Про презентацію збірки поезій «Пора жнив» відомої костопільської поетеси Ніни

Фесюк, яку підготували вчителі та учні ЗОШ №4.

1546. Найкраще на теренах Рівненщини діяльність закладів освіти висвітлює газета «Віче Костопільщини» // Віче Костопільщини. – 2011. – 11 черв. – С. 3.

Про нагородження колективу районної газети «Віче Костопільщини» почесними грамотами та найвищою нагородою – Золотою медаллю журналістики, якою був відзначений головний редактор газети Олександр Намозов.

1547. Намозов О. «Минувшина Рівненщини – далека і близька» / О. Намозов // Віче Костопільщини. – 2011. – 19 берез. – С. 8.

У Костонолі відбулася презентація книги Чеслава Хитрого «Минувшина Рівненщини – далека і близька» в редакції газети «Віче Костопільщини».

1548. Наулік Н. Щемить на серці рана : рецензія / Н. Наулік // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 13 листоп. – С. 5.

Рецензія на книгу: Левчук К. А. Костопільська меблева фабрика – 50 років розвитку.

1549. Никончук О. Районна газета «Вічеве слово» в гостях у студентів костопільської філії Рівненського базового медичного коледжу / О. Никончук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 1 груд.

1550. Никончук О. Святослав Васильчук: «Горджуся тим, що народився у повстанському краї» / О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2021. – 14 жовт. – С. 6.

Про Святослава Васильчука, який навчався у Костонолі. Останніх сорок років проживає у м. Житомир, де очолює обласне об'єднання Всеукраїнського товариства «Просвіта» ім. Т. Шевченка. Написав більше десяти книг прози та поезії, в яких відведено значне місце і Костопільщині.

1551. Онацька Г. Вдячна землякам за велику увагу / Г. Онацька // Новини Костопільщини. – 2021. – 29 трав. – С. 3.

Про враження від зустрічей зі своїми земляками в рідному Костонолі ділиться поетеса Галина Онацька, яка нині проживає в м. Краматорську Донецької області.

1552. Павловська І. Північ – країна без кордонів / І. Павловська // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 22 жовт. – С. 5.

Вдруге поспіль за рішенням журі міжнародного конкурсу «Север – страна без границ» до збірки кращих робіт, що розповідають про життя на Півночі, включено роботи костопільського письменника Олександра Намозова.

1553. Поезія – сенс її життя // Віче Костопільщини. – 2012. – 15 груд. – С. 4.

Про життєвий та творчий шлях костопільської поетеси Н. А. Фесюк.

1554. Потянок О. «Фіалки тюремних мурів» / О. Потянок // Рівне-Ракурс. – 2014. – 4 груд. – С. 5.

У Рівненській обласній універсальній науковій бібліотеці відбулася презентація книги Зої Дідич «Фіалки тюремних мурів», авторка якої – уродженка м. Костоноля.

1555. Саблей Я. Перший редактор [Костопільської] районної газети [«Більшовицький шлях» – Іван Бейкун] / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2009. – 1 серп. – С. 2.

Про Івана Бейкуна – першого редактора Костопільської районної газети «Більшовицький шлях».

1556. Саблей Я. «Я босоніж ішла розвалинами замку» / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2011. – 19 берез. – С. 8.

Про вихід у світ збірки юної поетеси з Костополя Тетяни Ващук «Я босоніж ішла розвалинами замку».

1557. Цикун Н. Костопіль відвідав письменник Володимир Яворівський / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2019. – 16 лют. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася зустріч з українським письменником Володимиром Яворівським.

1558. Цикун Н. Костопільськими стежками Леоніда Мосендза / Н. Цикун // Віче Костопільщини. – 2013. – 2 листоп. – С. 5.

Про літературний вечір в Костопільській районній бібліотеці, присвячений творчості поета і прозаїка «празької школи» Леоніда Мосендза, доля якого пов'язана з Костопільщиною.

1559. Цикун Н. Крізь рядки – барви років... / Н. Цикун // Вісті Рівненщини. – 2019. – 18 січ. – С. 15.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася презентація ліричної збірки віршів поетеси Олександри Веремчук «Серце кличе».

1560. Цикун Н. Неповторний поетичний світ Галини Онацької / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2021. – 22 трав. – С. 2.

Про літературну зустріч «Поетичний світ Галини Онацької», яка відбулась в Костопільській районній бібліотеці.

1561. Цикун Н. Перехрестя долі Марії Засіменко-Бонацької / Н. Цикун // Вісті Рівненщини. – 2017. – 8 верес. – С. 13.

У Костопільській центральній районній бібліотеці відбулася літературна зустріч із письменницею-землячкою Марією Засіменко-Бонацькою.

1562. Цикун Н. Пишу, що відчуваю, чим живу... / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2018. – 7 груд. – С. 5.

У Костопільській районній бібліотеці відбулась презентація нової ліричної збірки віршів «За чашкою LATTE» поетеси Тетяни Ващук-Глінчук.

1563. Цикун Н. Поезія, написана душею / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2022. – 29 січ. – С. 8.

Про презентацію третьої ліричної збірки віршів «Журавлина пісня» поетеси-костопільчанки Олександри Веремчук, яка відбулася в читальній залі Костопільської центральної міської бібліотеки.

1564. Цикун Н. Творчість, пронизана любов'ю / Н. Цикун // Вісті Рівненщини. – 2019. – 10 січ. – С. 14.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася літературна бесіда «Поліський Фенікс» з нагоди 75-річчя поета, прозаїка, заслуженого журналіста України Петра Яковича Велесика.

1565. Цимбалюк Є. Таланти, розсіяні по світах / Є. Цимбалюк // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 3 квіт. – С. 5.

У Києві вийшла у світ книга журналіста Сергія Козака, вихідця з Костополя, «Розсіяні по світах» про волинську літературну еміграцію.

1566. Шилан Є. Поклик душі / Є. Шилан // Нове життя [Здолбунів]. – 2011. – 25 лют. – С. 8.

У видавництві «Роса» міста Костопіль вийшла друком перша книга поезій «Травневі каштани» Надії Янчук з Тучина Рівненського району.

1569. Шклярук В. Віра і надія Наталки Музичук / В. Шклярук // Вільне слово [Рівне]. – 2008. – 5 лют. – С. 7.

Про юну письменницю Наталку Музичук, ученицю Костопільської гуманітарної

гімназії.

1570. Янишен К. Мелодії поліського краю у творчості Кирила Левчука / К. Янишен // Вічеве слово [Костопіль]. – 2007. – 10 берез. – С. 5.

Про творчу зустріч з письменником і поетом, костопільчанином А. Левчуком на засіданні літературно-мистецького клубу «Зустрічі без прощань», яка відбулася у Костопільській центральній районній бібліотеці.

Карп'юк Анатолій Микитович (1932 р. н.)

Український поет, літературознавець, вчитель, музейний фахівець і краєзнавець. Член Рівненського обласного краєзнавчого товариства Всеукраїнської спілки краєзнавців. Лауреат регіональної краєзнавчої премії «За відродження Волині» (2004).

Автор окремо виданих поетичних збірок для дітей: «Сорочині іменини» (1994), «Загадки для Оксанки» (1995), «Сонячний зайчик» (1997), книжечки-розмальовки «Малювала киця хатку», «Синичка». У 2004 р. побачили світ збірка гуморесок «Експромти» та збірка лірики «На крилах часу». Його перу належить історико-краєзнавчий нарис «Костопіль» (1999) і дорожні нотатки «Мандрівка в минуле» (2006).

Анатолій Микитович є упорядником краєзнавчих книг: «Обереги духовності» (2000), «Стежками легенд і переказів» (2001), «Спогади про Юрія Жилка» (2003), «Не приведи загинути рабом» (2004), «Лицар свободи» (2004), «Невольничі пісні» (2005), «Вулицями Костополя» (2007), «Злазне і його околиці» (2008). Відомий як редактор низки поетичних збірок, оповідань і романів місцевих авторів.

1571. Карп'юк А. Сонячний зайчик : загадки і скоромовки / А. Карп'юк. – Костопіль : [б. в.], 1997. – 16 с.

1572. Карп'юк А. Український прапор : [вірш] / А. Карп'юк. – Новини Костопільщини. – 2016. – 20 лют. – С. 5.

1573. Доленко С. Пером літератора і краєзнавця / С. Доленко // Вільне слово [Рівне]. – 2009. – 19 лют. – С. 13.

Про вихід у світ книги літератора і краєзнавця з Костополя А. Карп'юка «Злазне і його околиці» та бібліографічного покажчика його життєвого і творчого шляху «З любов'ю до рідного краю».

1574. Карп'юк А. Анатолій Карп'юк: «Я вчив дітей любити українське слово» / А. Карп'юк ; розмову вів О. Никончук // Новини Костопільщини. – 2022. – 16 лип. – С. 2. – Продовж. Початок : № 28, 2022.

Інтерв'ю з поетом, педагогом, краєзнавцем Анатолієм Карп'юком.

1575. Карп'юк А. Віра в Бога облагороджує людину / А. Карп'юк // Віче Костопільщини. – 2010. – 20 лют. – С. 3.

Про книгу Святослава Праска «Господньої молитви таїна».

1576. Карп'юк А. Вона вчилася в Костополі / А. Карп'юк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2004. – 21 лют. – С. 3.

Про поетесу і громадську діячку Г. Гордасевич.

1577. Карп'юк А. За рядками спогадів / А. Карп'юк // Віче Костопільщини. – 2009. – 4 лип. – С. 8.

Спогади костопільчанки Надії Демчук про роботу в газеті «Костопільські вісті».

1578. Карп'юк А. Олекса Прокопчук (1921–1944) / А. Карп'юк // Віче Костопільщини. – 2014. – 11 січ. – С. 5.

Про партизанського поета Олексу Прокопчука, уродженця села Суховоля, що на Житомищині, який брав участь у визволенні Костополя від окупантів.

Див. також №№ 127, 1579–1580.

1579. Карп'юк А. Пером і багнетом / А. Карп'юк // Вісті Рівненщини. – 2004. – 28 січ. – С. 3.

Про партизанського поета Олексу Прокопчука, який загинув у боях за Костопіль під час Другої світової війни.

1580. Карп'юк А. Поета звали Олексою : (до 85-річчя з дня народж.) / А. Карп'юк // Костопільський Край. – 2006. – 9 черв. – С. 2.

Про партизанського поета Олексу Прокопчука з Житомищини, який загинув 14 січня 1944 року, визволяючи місто Костопіль.

1581. Ладецька Л. «І кожен день ім'ям людини зватись...» / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2019. – 30 листоп. – С. 5.

У Костопільській центральній районній бібліотеці відбулася зустріч із поетом та краєзнавцем Анатолієм Карп'юком з нагоди прийняття його в члени Національної спілки письменників України.

1582. Ладецька Л. Учитель, поет, краєзнавець / Л. Ладецька // Новини Костопільщини. – 2019. – 27 черв. – С. 4.

У Костопільській районній бібліотеці відбулася година спілкування з поетом-краєзнавцем Анатолієм Карп'юком.

1583. Надеждіна А. Анатолій Карп'юк : «На світ потрібно дивитися очима совісті і завжди залишатися людиною» / А. Надеждіна // Віче Костопільщини. – 2011. – 29 жовт. – С. 8.

Про життєвий та творчий шлях педагога, поета, краєзнавця, редактора та упорядника багатьох книг – Анатолія Карп'юка.

1584. Надеждіна А. «На світ потрібно дивитися очима совісті і завжди залишатися людиною» / А. Надеждіна // Новини Костопільщини. – 2021. – 3 лип. – С. 6.

Про поета, педагога, краєзнавця, редактора та упорядника багатьох книг Анатолія Карп'юка, який понад три десятиліття викладав в Костопільській школі № 1.

1585. Надеждіна А. Творчий доробок поета, педагога, краєзнавця / А. Надеждіна // Віче Костопільщини. – 2008. – 28 черв. – С. 5.

Про вихід у світ нового літературно-краєзнавчого видання – бібліографічного анотованого покажчика «З любов'ю до рідного краю» про життєвий та творчий шлях костопільського поета, краєзнавця А. М. Карп'юка.

1586. Назарова І. Костопільському краєзнавцю побажали стати почесним громадянином м. Костопіль / І. Назарова // Новини Костопільщини. – 2022. – 9 лип. – С. 3.

Про захід з нагоди 90-річного ювілею поета, педагога, краєзнавця, редактора та упорядника багатьох книг Анатолія Карп'юка, який відбувся в Костопільській міській публічній бібліотеці.

1587. Никончук О. Любить і оспівує рідний край / О. Никончук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 4.

Про костопільчанина Анатолія Карп'юка – письменника, педагога, краєзнавця.

1588. Новак Г. З любов'ю до рідного краю / Г. Новак // Волинь [Рівне]. – 2008. – 24 жовт. – С. 11.

У Косто́полі вшанували педагога, поета, краєзнавця Анатолія Карп'юка з нагоди 75-річчя з дня народження.

1589. Пащук І. Видання костопільського краєзнавця / І. Пащук // Вісті Рівненщини. – 2004. – 13 серп. – С. 4.

Про краєзнавця з Косто́поля А. Карп'юка, якому в 2004 році було присуджено регіональну краєзнавчу премію «За відродження Волині».

1590. Пащук І. Видання костопільчанина Анатолія Карп'юка [літератора-краєзнавця] / І. Пащук // Вічеве слово [Костопіль]. – 2005. – 11 черв. – С. 5.

1591. Пащук І. Відзнака за пошуки : [краєзнавцю із Косто́поля А. Карп'юку присуджено регіональну премію «За відродження Волині»] / І. Пащук // Вільне слово [Рівне]. – 2004. – 7 квіт. – С. 7.

1592. Праск С. Літературно-мистецький барвоцвіт / С. Праск // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 10 черв. – С. 5.

Про Косто́пільський літературно-мистецький альманах «Над Замчиськом», упорядником і редактором якого є Анатолій Карп'юк.

1593. Синів О. Анатолій Карп'юк [з Косто́поля] опублікував немало краєзнавчих книг / О. Синів // Косто́пільський Край. – 2006. – 12 лип. – С. 3.

1594. Тарасюк Н. Народжений для начальства / Н. Тарасюк // Вільне слово [Рівне]. – 2012. – 24 лип. – С. 7.

Про педагога, краєзнавця, письменника Анатолія Карп'юка з Косто́поля, якому виповнилося 80 років.

1595. Цикун Н. Митець рідного слова / Н. Цикун // Вісті Рівненщини. – 2017. – 14 лип. – С. 9.

У Косто́пільській районній бібліотеці відбувся творчий вечір-вшанування «Із любов'ю до рідного краю», приурочений до 85-ти річчя з дня народження поета, краєзнавця, гумориста, літературознавця Анатолія Микитовича Карп'юка.

Див. також №№ 1510, 1525.

Олександр Намозов

Народився у м. Костопіль. Працював головним редактором районної газети «Віче Костопільщини». Громадський кореспондент газет «Вільне слово», «Вісті Рівненщини», «Рівне вечірне». Робота у прес-службі Костопільської міської ради. Член секретаріату обласної організації Національної спілки журналістів України. Лауреат та дипломант літературних конкурсів. Твори автора були видані в Україні та Сполучених Штатах Америки. Нагороджений Почесною грамотою та Почесним знаком Національної спілки журналістів

України, дипломом переможця обласного конкурсу «Журналіст року», Золотою медаллю Української журналістики, Почесним знаком «Зірка Української журналістики».

У творчому доробку письменника художні та художньо-документальні видання, серед яких – «Стройбат», «Псевдо – Небезпечний», «Виконавець», «Знайти і знищити, «Костопіль. Місто над Замчиськом» (книга-переможець літературного конкурсу «Краща книга Рівненщини» в номінації «Краще поліграфічне видання»), «Критичні дні», «Чуже життя», «Вулиця троянд», «Жириновський. Повернення до витоків», «Життя, мов спалах», та ін.

1596. Вістенко Р. Аби в пам'яті нащадків зберегти / Р. Вістенко // Вісті Рівненщини. – 2020. – 26 черв. – С. 8.

Про книгу «Мить історії. Золоті сторінки Костопільщини» письменника, журналіста Олександра Намозова із Костополя.

1597. Грицюк Л. Вітаємо нових членів Національної спілки журналістів / Л. Грицюк // Вічеве слово [Костопіль]. – 2006. – 4 листоп. – С. 4.

Про новообраних членів Національної спілки журналістів України, серед яких – О. Намозов.

1598. Заєць В. Повість про справжніх героїв / В. Заєць // Віче Костопільщини. – 2008. – 11 жовт. – С. 9.

Про вихід у світ другого доповненого видання художньо-документальної повісті Олександра Намозова «Псевдо-«Небезпечний» про героїчну боротьбу УПА на теренах Костопільщини.

1599. Зборовський А. З історії Костополя / А. Зборовський // Слово Просвіти. – 2018. – 14–20 черв. – С. 13.

Історія міста Костопіль, що на Рівненщині, у книзі О. Намозова «Костопіль. Події, легенди, імена».

1600. Костопіль. Місто над Замчиськом // Віче Костопільщини. – 2013. – 6 квіт. – С. 6.

Про книгу О. Намозова «Костопіль. Місто над Замчиськом», яка вийшла з нагоди 65-річного ювілею Коспільського міського голови Є. О. Денисюка.

1601. Минулим подіям присвячено... // Віче Костопільщини. – 2007. – 13 жовт. – С. 3.

До 65-ї річниці УПА вийшла друком книга Олександра Намозова «Виконавець», де розповідається про дії Служби Безпеки УПА проти знаменитого розвідника-диверсанта Миколи Кузнецова.

1602. Мить історії. Золоті сторінки Костопільщини // Вільне слово [Рівне]. – 2020. – 25 черв. – С. 6.

Про книгу «Мить історії. Золоті сторінки Костопільщини» письменника, журналіста Олександра Намозова із Костополя.

1603. Надєждіна А. Висока відзнака за професійну працю / А. Надєждіна // Віче Костопільщини. – 2013. – 9 лют. – С. 1.

Про вручення головному редактору газети «Віче Костопільщини» О. Намозову Зірки української журналістики за підсумками Всеукраїнського конкурсу кращих журналістських робіт.

1604. Надєждіна А. Північ – країна без кордонів / А. Надєждіна // Віче

Костопільщини. – 2012. – 3 берез. – С. 9.

Оповідання О. Намозова «Затемнення» увійшло до збірки кращих оповідань, фоторобіт та репродукцій картин про Північ по підсумках міжнародного конкурсу «Північ – країна без кордонів» в Санкт-Петербурзі.

1605. Павловська І. Північ – країна без кордонів / І. Павловська // Вільне слово [Рівне]. – 2013. – 22 жовт. – С. 5.

Вдруге поспіль за рішенням журі міжнародного конкурсу «Север – страна без границ» до збірки кращих робіт, що розповідають про життя на Півночі, включено роботи костопільського письменника Олександра Намозова.

1606. Юркова О. Про Костопіль дізнаємося більше / О. Юркова // Голос України. – 2018. – 25 трав. – С. 7.

Костопільчанин О. Намозов презентував свою нову книгу «Костопіль. Події, легенди, імена», яку присвятив 235-й річниці заснування рідного міста.

1607. Ющук Б. Книга, присвячена Костополю / Б. Ющук // Вільне слово [Рівне]. – 2018. – 24 трав. – С. 12.

У Рівненській обласній універсальній науковій бібліотеці відбулася зустріч читачів з істориком, краєзнавцем і журналістом Олександром Намозовим та презентація його книги «Костопіль. Події, легенди, імена».

Див. також №№ 1522, 1530, 1532, 1539, 1544–1547, 1552.

Праск Василь Павлович (1941–2023 рр.)

Сучасний український письменник, поет, публіцист, краєзнавець, політичний і громадський діяч, учасник руху шістдесятників, голова Костопільської «Просвіти» у 1989–1993 роках. Він є автором багатьох поетичних збірок та прозових творів.

Друкувався в районній та обласній пресі, в журналах «Україна», «Дзвін», колективних збірниках та альманахах. Окремими виданнями вийшли поетичні збірки «Незамолений гріх» (1991), «Купава» (1992), «Піднесений птах» (2000), романи «Межа» (2000), «Здобути або не бути» (2003).

1608. Праск С. Б. Вереси : повість-спогад з нар. вуст / С. Б. Праск. – Рівне : Овід, 2021. – 184 с.

Книга про минуле Костопільщини та поліських теренів Рівненщини.

1609. Праск С. Сотенний «Лис» : роман (скорочено) / С. Праск // Дзвін. – 2018. – № 11. – С. 13–91.

1610. Воловець Л. Святослав Праск : літ.-крит. нарис / Л. Воловець. – Рівне : ДМ, 2011. – 148 с.

1611. Воловець Л. Штрихи до портрета першого голови відродження «Просвіти» Костопільщини / Л. Воловець // Костопільщина просвітянська : до сторіччя «Просвіти» Костопільщини : публіцист. ст., спогади, іст. документи / упоряд. С. Праск. – Рівне : Волин. обереги, 2021. – С. 172–186.

Про життєвий і творчий шлях Святослава Праска, письменника і громадського діяча,

учасника руху шістдесятників, голови Костопільської «Просвіти» у 1989–1993 роках, керівника Товариства української мови «Спадщина» у Косто́полі.

1612. Воловець Л. Із жита зродиться життя : рецензія / Л. Воловець // Віче Костопільщини. – 2008. – 4 жовт. – С. 9.

Про роман костопільського письменника С. Праска «Столочене жито».

1613. Воловець Л. Літописець української повстанської звитяги : до 80-річчя від дня народж. Святослава Праска / Л. Воловець // Дзвін. – 2021. – № 6. – С. 162–170 ; Новини Костопільщини. – 2021. – 3 квіт. – С. 1, 5.

Про письменника Святослава Богдановича Праска з Косто́поля, якому виповнилося 80 років.

1614. Воловець Л. Праск : (витяг із літературно- критичного нариса) / Л. Воловець // Погорина : літ.-краєзн. журн. Рівненщини / голов. ред. Є. Цимбалюк. – Рівне : Оповідач, 2010. – № 14/15. – С. 403–410.

Про письменника із Косто́поля Святослава Праска та його родовід.

1615. Жулинський М. Той, що обнови́в ду́шу віро́ю : Святославу Пра-ску – 80 / М. Жулинський // Літературна Україна. – 2021. – № 10. – С. 8–9.

Про життєвий і творчий шлях письменника і поета Святослава Праска.

1616. Побачила світ нова книга Святослава Праска «Костопільщина просвітянська» // Новини Костопільщини. – 2022. – 5 лют. – С. 1.

1617. Саблей Я. Талант, подарований Україні / Я. Саблей // Віче Костопільщини. – 2011. – 16 квіт. – С. 6.

Про творчий вечір «Я поліщук від крові й до кісток», який відбувся в Костопільській районній бібліотеці з нагоди 70-річного ювілею поета та прозаїка Богдана Праска.

1618. Троцюк Л. Громада видала книжку про «Просвіту» / Л. Троцюк // Голос України. – 2022. – 15 лют. – С. 15.

Про нову книжку костопільчанина Святослава Праска «Костопільщина просвітянська» (публіцистичні статті, спогади, історичні документи), присвяченій сторічній діяльності Товариства «Просвіта» на Костопільщині.

1619. Цикун Н. Герої не вмирають / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2018. – 22 груд. – С. 6.

У Костопільській районній бібліотеці була організована книжкова виставка, приурочена творчості Святослава Праска – відомого письменника, культурного та громадського діяча. Бібліотека отримала новий історичний роман письменника «Горинь».

1620. Цикун Н. Талант, подарований Україні / Н. Цикун // Новини Костопільщини. – 2021. – 10 квіт. – С. 5.

Про поетичний вернісаж «Талант, подарований Україні» до 80-річчя костопільського поета і письменника Святослава Праска, який відбувся в Костопільській центральній районній бібліотеці.

Див. також №№ 1575, 1592.

Косто́піль у творах літератури та мистецтва

1621. Дідич З. Балада про Косто́піль : [уривок] / З. Дідич // Нова Волинь [Рівне]. – 2003. – 13 листоп. – С. 3.

1622. Дідич З. Місто моє : [пісня про Костопіль] / З. Дідич, муз. В. Зданюка // Вічеве слово [Костопіль]. – 2001. – 13 жовт.

1623. Дідич З. Яринівська мелодія ; Мамина пісня ; Пісня про Костопіль / З. Дідич // Вісті Рівненщини. – 2012. – 18 трав. – С. 12.

1624. Карп'юк А. Мій Костопіль / А. Карп'юк, муз. В. Зданюка // Вулицями Костополя / упоряд. і ред. А. Карп'юк. – Костопіль, 2007. – С. 91.

1625. Намозов О. Культовий художник увічнить... Костопіль / О. Намозов // Вісті Рівненщини. – 2012. – 16 листоп. – С. 9.

Про перебування на Костопільщині, що у Рівненському районі, культового художника з Америки Гарі Бейсмана з метою відвідання місця, де народилася його мати Наомі Литвак.

1626. Намозова В. Фільм про Костопіль змонтували у Голлівуді / В. Намозова // Рівненська правда. – 2015. – 24 верес. – С. 2.

Про роботу над історичним документальним фільмом про Костопіль, що у Рівненському районі, який має робочу назву «Крізь роки».

1627. Ткачук Н. Місту Костопіль – 230 : [вірш] / Н. Ткачук // Віче Костопільщини. – 2013. – 12 лип. – С. 5.

Бібліографічні посібники

1628. З історії бібліотек краю : наук.-допом. бібліогр. показ. / Рівнен. обл. універс. наук. б-ка ; уклад. Л. А. Костильова ; ред. З. М. Тирак. – Рівне : Волин. обереги, 2016. – 248 с.

Про м. Костопіль. – С. 157, 159, 178–179.

Про Костопільський район. – С. 79, 157–158.

1629. З любов'ю до рідного краю : до 75-річчя з дня народж. Анатолія Карп'юка : бібліогр. анот. показч. / Костопіл. централіз. система публ.-шк. б-к. – Костопіль : [б. в.], 2008. – 63 с.

Про життя і творчість костопільського поета, вчителя і краєзнавця А. М. Карп'юка.

1630. Лауреати регіональної краєзнавчої премії «За відродження Волині» : до 25-річчя від дня заснування премії : наук.-допом. бібліогр. показч. / Рівнен. обл. універс. наук. б-ка ; Рівнен. обл. орг. Нац. спілки краєзн. України ; уклад.: Н. М. Кожан, І. А. Козюхно ; наук. ред.: О. Л. Промська ; ред.: З. М. Тирак ; консультанти: А. А. Жив'юк, А. М. Українець, Б. Й. Столярчук ; відп. за вип.: В. П. Ярошук. – Рівне : Волин. обереги, 2017. – С. 48–54. – (Серія «Дослідники Рівненського краю») ; Те саме в мережі Інтернет : <http://libr.rv.ua/ua/library/61/> (дата звернення: 22.08.2024). – Назва з екрана.

Про А. Карп'юка. – С. 32–37.

1631. Малі міста України. Рівненська область : бібліогр. показч. / Держ. наук. архітектурно-будівельна б-ка ім. В. Г. Заболотного ; уклад.: Д. О. Мироненко, С. М. Кайонов, О. В. Углова. – Київ, 2017. – 287 с. : іл.

Про м. Костопіль. – С. 159–172.

1632. Пам'ятники, пам'ятні знаки, меморіальні дошки Рівненської області : наук.-допом. бібліогр. показч. / Рівнен. обл. універс. наук. б-ка ; уклад.: Л. М. Малишева, Н. М. Кожан ; наук. ред.: О. Л. Промська, О. П. Прищепа ; ред.: З. М. Тирак, Л. Г. Сахнюк ; відп. за вип.: В. П. Ярошук. –

Рівне : Волин. обереги, 2015. – 186 с. ; Те саме в мережі Інтернет : <http://libr.rv.ua/ua/library/31/> (дата звернення: 22.08.2024). – Назва з екрана.

Про м. Костопіль. – С. 108–109.

1633. Події Української революції 1917–1921 рр. на Рівненщині : наук.-допом. бібліогр. покажч. / уклад. Л. А. Степанюк ; наук. ред. О. Л. Промська, А. А. Жив'юк ; ред. З. М. Тирак ; відп. за вип. В. П. Ярощук. – Рівне : О. Зень, 2019. – 130 с. ; Те саме в мережі Інтернет : <http://libr.rv.ua/ua/library/119> (дата звернення: 22.08.2024). – Назва з екрана.

Про Костопіль. – С. 11, 20, 36, 47–49, 87, 96, 101.

ДОПОМІЖНИЙ АПАРАТ
Іменний покажчик

- Авакович К. – (971)
Адамчук А. – 176
Адамчук В. – (632)
Адамчук Н. – 519, 821, 1212
Алексейчук А. – (285), (294)
Алексееєнко Д. О. – (510)
Алексейчук П. П. – (1263)
Алексійчук П. – (398)
Алексюк Т. – 1517
Алексееєнко Д. – (401)
Андреевский И. Е. – 29
Андрієвський А. – 379, 599, 822–823, 996, 1279
Андрієнко Т. Л. – 1422
Андріїв Б. – 824
Андрійчук Н. – 825
Андрусяк В. – (144)
Андрухов П. – 4
Андрюшиє Р. – (1437)
Антоненко О. – 786, 1432
Антонович В. Б. – 5
Артюх І. – 381
Атаманова Г. М. – 1422
Афанаєєва К. – 125, 723
- Бабич Г. – (1189), (1199)
Бабій С. – (1529)
Бабінець А. – 30, 177, 382, 520–523, 593, 724–725, 750–751, 787–788, 826, 919, 1433, 1485–1486
Банацька Г. А. – (82)
Баньковська Ю. – 1281
Басараба В. – 1469
Башманов М. – (497)
Башмурова Л. – 827
Безнюк Л. – 524–525
Бей³мен Г. – 997
Бейкун І. – (1524), (1555)
Бейсмен Г. – (994), (1090), (1094), (1117), (1625)
Беляновська Н. – 828–829
- Бережний О. – (384), (400), (493)
Береза А. – 1228, 1518
Береза Ю. – 526, 830
Бернада І. – 831
Бернада О. – 383
Бедункова О. О. – 1423
Бирда Л. – 832
Бистров О. Г. – (128)
Білера З. – (1215)
Білера О. – (311)
Білоконь О. А. – 110
Білоусова В. – 999
Білошицька Л. – 833
Блажейовський Д. – (1057), (1196)
Блінова В. – 752
Бобровнік Л. – (1022)
Богатов К. М. – 59
Бойко С. М. – (1038)
Болевич А. – (1538)
Бондаренко О. – 528, 789, 803–804, 1001
Бондючна Ю. – 1519
Боневич І. – 180
Борейчук А. – (1210)
Борисенко О. – 181, 529, 834, 1283, 1328
Борисюк Т. – 1173–1174
Бородавко Т. – 935
Бороденко В. Т. – 530
Бородинська Л. І. – 1223
Боць О. – 1002
Брежицький М. – 1365
Бриж Ю. – (823)
Бубка С. – (1294)
Буднякова І. – 1143, 1245
Будько Г. – 380, 554, 836–837, 1284–1285
Бурнос Б. – (1100)
Бурнос Д. – (1100)
Бурнос І. – (324)
Буров В. – (74)

Бурченя В. – 245, 575, 599, 726, 753
Буряк Н. – (572)
Бусел О. – 123
Бусел Я. – 123
Бусленко С. – (1040)
Бучко Г. – 1201
Бялий О. – 52

Вабіщевич Р. – (427), (448), (467), (498)

Вакуленко О. – 1003
Вакулка А. – 106, (995), 1004, (1147), 1202
Валюченко І. – 531–534
Василенко В. – 1005
Васильчук С. – (1550)
Васюта І. К. – 6
Васюха О. – 1006–1009
Ващик О. – (1104)
Ващик П. – (1104)
Ващук Т. – 1505, (1556)
Ващук-Глінчук Т. – (1562)
Веденєєва С. – (1371)
Велесик А. – 838, 1474
Велесик П. – 7, 535 –536, 754, 1010, 1448, 1506, (1520), (1524), (1564)
Вербицький І. – (385), (469), (494)
Веремчук В. – (178), 694
Веремчук Г. – 182
Веремчук О. – (1559), (1563)
Верига В. – 102
Верчинський О. – (1268–1269)
Ветров В. – (699)
Ветрова О. – 1012
Висоцька В. – 183
Виткалов В. Г. – 992
Вишнякова В. І. – 120,
Вільний П. – 1291–1292
Вірчик Л. – 1014–1015, 1520–1521
Вістенко Р. – 31, 241, 244, 539, 790–791, 839–843, 1434, 1450, 1596
Власова О. – 1435
Власюк М. – 1016
Власюк О. – (1041)

Вознюк Н. – 1246
Войтович А. – 844–845
Войтович Л. – 1173–1174
Войтович О. – (106)
Воловець Л. – 1610 –1614
Волос В. – (186)
Волосюк А. А. – 814–816, 820
Вороніна К. (959)
Ворцель Л. – (99), (1078)

Гаврилович Г. – 540, 896
Гаврилюк М. – 391, (1077)
Гаврилюк О. – 846
Гайн О. – 41
Галич В. – 392
Галкін О. Я. – (128)
Галушко В. – 661, 1213
Ганська С. – (1017), (1141)
Гарбарчук К. – 1214
Гарченко В. – (176)
Гезенкова Д. – 1018
Генов С. – (482)
Гергелюк Л. – 847
Герус В. – 187, 848, 1019–1020, 1139, 1433, 1436
Глудик Ю. – (1297)
Глушман І. – 1247
Глущенко Н. М. – (606)
Глушук О. – 1021
Годлевський І. – (1332)
Годун В. – (1217)
Годун І. – 1410
Гойко В. – 32
Головач А. – 849
Головачик Л. – 850
Головчак С. – (391), (416)
Голуб Є. – Ю. – (129)
Голуб І. – (1087)
Голуб О. – 1022
Голубєв В. – 209, 1411, 1487
Голубка М. – 1023
Гонта А. – 33, 189, 851
Гончарук І. П. – 814
Горбатюк В. – 1525

- Горбунова Т. – 190, 1024
Гордасевич Г. – (1576)
Горицвіт Л. – 1295
Горошко С. – 143–1438
Грабчук В. – 34
Грамма В. – (280), (300)
Греків О. – (1454)
Гречило А. Б. – 57,62
Гречко В. – (703)
Гриб Ю. – 852, 1296–1298
Грипич О. – (1360)
Грицюк В. – 161
Грицюк Л. – (334), 1299, 1597
Грищенко Ю. М. – 1430
Грущинська К. – 124
Гузенкова Д. – 1075, 1146
Гурин В. А. – 1423
- Давидюк Н. – 815, 853
Давидюк Р. – 104, 105, 110, 1477–1479
Давидюк Ю. – 968, 1526
Данилюк М. – 1025
Дашкель О. – (281)
Дейнека І. – (166)
Дейнера В. – (630)
Дельцов Л. – (458)
Дем'янчук Г. – 1405
Дем'янчук О. – 193–194, 379, 542–544, 996, 1026
Демчук Н. – (1161), (1577)
Демчук Р. С. – (1527)
Денисюк Є. – 35, 36, 38, (177), (186), 195–223, (231), (266), 284, (288), (295), (340), 341, (350), (354), (362–363), (368–369), 371, (434), (506), 545–552, (705), (1485–1488), (1499), (1502–1503), (1539), (1600)
Денисюк Я. – 854
Денишук О. – 10
Деркач В. – 553–556
Деркач Л. – 225, 855
Деркач Р. – 126
Дехтяр В. – 856, 1527
- Дзідзьо – (1171)
Джонсон Б. – (1020), (1157)
Дзюба І. М. – 11
Дзюбук О. – (1238)
Диб'як Н. – 1528
Дідич Б. – 226, 857
Дідич З. – 19, 61, 175, 1454, 1507, (1528), (1554), 1621–1623
Дідовець А. – 80
Дідовець Н. – 858
Дідух Л. – (270)
Дідух С. – (270)
Дітлашок Д. – (1385)
Дітлашок З. А. – 816
Дітлашок П. – (1353)
Дмитрук Ю. – (130)
Добровичинська В. А. – 817
Довгалець В. – (85), (324), (1498)
Довгалець Г. – (85)
Довгалюк Л. – 558
Доленко С. – 1529, 1573
Долинська О. – 859–860
Доля О. – 861
Драганчук В. – (1214)
Дубов С. – 174
Дудко З. – 561–562
Дулік Р. – (437), (482)
Думіч Л. – (912)
Думіч С. – (1084)
Дунаєва О. – 563
Дусь І. – (447), (474), (1466)
Дюг Ю. – 1029–1030
- Євгенюк А. – 228, 564
Єленська Т. – (324)
Єршов А. В. – 1422
- Жданюк Л. – 1031
Жданюк О. – (1161)
Жив'юк А. А. – 110, 1478, 1633
Жогло О. – 565
Жулинський М. – 1615
Журавель В. – (491)
Журавель С. – (643)

Заболотна Н. – 577, 1249 , 1489
Завада Ю. – (310)
Загальська Л. – (1189), (1199)
Загранична Т. – 229
Засець В. – 1530, 1598
Зайванівський М. – 1531
Закалюк К. – 1453
Занозюк О. – (433), (483)
Засіменко-Бонацька М. – (1182),
(1561)
Захарчук І. – (1376)
Захарчук Н. М. – 1034, (1152)
Захарчук П. – 803
Захарчук С. – 567
Захожа А. – 1035 –1038
Захожий А. – (230)
Зборовський А. – 1532, 1599
Звіздецька О. – 230
Зданюк В. – 1622, 1624
Земська М. – 115
Зоруки, родина – (1249)
Зубчик Л. – (920)
Зулайкхі Т. – 233–234

Іваниченко М. – 1510, (1525)
Іванов Л. – (167)
Іванова К. – 1040
Іванчук О. – (1039)
Іванюк В. – (634)
Івашинюта Ю. – 505
Ісаєва Т. – 1306

Кайонов С. М. – 568, 1631
Калаур В. – (390), (403), (456)
Каленяк К. – (1101)
Калиняк К. – (1030)
Калюш Л. – 865
Камінський Л. – (151)
Кантарія З. – 188
Капранови, брати – (1164)
Кардаш А. – 1307
Карп'юк А. – 15, 69, 71, 73, 97–98,
127–128, 866–868, 1004, 1041, (1081),

1208, 1227, 1472–1473, 1492–1494,
1510, (1525), 1571–1572, (1573),
1574–1580, (158 –1595), 1624, (1629)
Карп'юк Л. – (916)
Карп'юк Т. – 1209
Карпець М. – (884)
Кваша М. – 1424
Кидрук І. – 569
Кизя Л. – 121
Кирильчук М. – 1134
Киричук А. – 235, 570,728
Кислюк В. – (704)
Кльоп В. (193 –194), 571, (577)
Кобись В. – 74
Ковалів В.-Й., отець – 1232
Коваль А. П. – 65, 66
Коваль В. 427
Коваль О. – (313), (434), (506)
Коваль Т. – 1042
Ковальчук В. – 991
Ковальчук І. – 1308
Ковальчук С. – (451–452)
Ковальчук Т. – 237–238, 869
Ковк А. – 1309
Ковтун В. – 1412
Кожан Н. М. – 1630, 1632
Кожан Т. – 572
Коза Н. – (1489), (1495), (1500)
Коза П. – (90), (1245), (1489), (1495),
(1500)
Козак Ж. – 1043, 1534
Козак О. – 818, (898)
Козак С. – 75, 1535–1537, (1565)
Козачок І. – 870
Козачук В. – (385), (424), (495)
Козійчук В. – (1149)
Козюхно І. А. – (1630)
Колдун О. – 1439
Коленда І. – 278
Колоковська Ю. – (81)
Колошва А. – 1044–1048
Коляда В. – (408), (455)
Комаровський В. – 515, 573
Конаш Г. І. – (92)

- Кондратюк М. А. – 574
 Кондратюк Н. – 240
 Кондратюк О. – (393), (412), (425), (428), (435), (449–450), (462), (499), (503), (514)
 Кононець П. – 1408
 Конончук Н. – 871
 Конопацька О. – 872
 Корейко Ю. – (470)
 Коренчук А. – (303)
 Корень А. – 1538
 Корнійчук А. – (395), (417), (487), (1468)
 Корнійчук Т. – (1521)
 Корнюша В. – 331
 Коротун І. М. – 1425
 Коротун Л. К. – 1425
 Кособуцький М. – 1440
 Кособуцький О. – 241–245, 575
 Костильова Л. А. – 1628
 Костючко С. – (1171)
 Котик А. – (1278)
 Кошелєва Г. – 580
 Кошка О. – 129
 Кравчук А. – 877
 Кравчук В. – 249, 581
 Кравчук О. – 582
 Кравчук Ю. – 250–251, 438, (856), 878, (1301), (1307), 1316, (1327), (1337), (1391), (1400), 1406, 1413–1415, (1416), (1418–1419), (1518), (1540)
 Крамар В. – (289)
 Красун О. – 879–881, 1050–1051
 Кривко М. – 252, (824)
 Криворучко К. – 253, 882–883, 1052, 1317
 Кривошия А. – 1053
 Криницький В. – 254
 Кричильський С. – 107
 Криштопець О. – (237)
 Кругляк Ю. М. – 41, 67
 Крук М. – (398), (491), (504)
 Крупіч К. – 992
 Кубійович В. – 12,
 Кузич О. – 1250
 Кузнецов М. – (143), (1091), (1601)
 Кузніюк О. – 884
 Кузніюк Ю. – 255, 1455
 Кузько В. – (1276–1277), (1282), (1292), (1344), (1348), (1372), (1376), (1378), (1399)
 Кузьмик В. – (1368)
 Кузьмук В. – 1319
 Кулик Н. – (1256)
 Кулик Я. – 1055,
 Кумар К. – (183), 1203
 Кундас В. – 162, 168
 Кундас С. – 1056
 Курач І. І. – (414)
 Кухарець О. – 1057
 Куц Л. – 1445
 Кучерук М. – (91), 727–729, (738), (741)
 Кучко М. – 885
 Лаба А. А. – (975)
 Лагодзінський О. – 730
 Ладецька Л. – 1058–1062, 1210, 1215, 1581–1582
 Ладоненко І. – (1305), 1320–1322, 1369
 Лазарчук Г. – 820, 1323
 Лазуцький М. – (407), (460), (477)
 Лапюк О. – 886
 Ластавчук Н. – (673)
 Левицький І. – (407), (460), (477)
 Левчук А. – 63, 1225
 Левчук В. – (441), (482), 731
 Левчук К. – 583, (1548), (1570)
 Левчук О. – 584, (978)
 Левчук Т. – 256, 887, 1063
 Левчук Ю. – 42, 130, 257–261, 278, 335, 343, 574, 585–587, 690, 732, 757–759, 794–795, 888, 1064–1065, 1181, 1251, 1324, 1416, 1456, 1470, 1476, 1541–1542
 Легка А. – 599, 1066, 1441

Липчей І. О. – 1423
Лисецька А. – 76
Лисецький Ю. – 1325–1326
Литвак Н. – (1090), (1117), (1625)
Литвин А. – (565), (626)
Литвиненко С. – (279)
Лишній Б. – 1233
Лісецька О. – 889
Лісовська Л. – (126), (136), 1067
Лісовський Л. – 262, 1417
Ліфун О. – 589
Лобановський В. – (1325)
Лобов В. – 131, 1068
Лозян О. – (263), 264
Лотушко О. – 590–591
Лукашевич А. – (89)
Лукашенко Л. – 991
Лукомська В. – 890
Лучиніна В. С. – (87)
Любченко Н. В. – 814–816, 820
Люлька В. – 891, 1069
Ляшенко Т. – 1327
Ляшук А. – (1188)

Мадалінська В. – 1252
Мадалінський П. – 761, (1498)
Мазаний В. – 1418
Мазуркевич Д. – 577
Максимчук В. – 163
Максимчук Т. – (914)
Малишева Л. М. – 1632
Малишевська А. – (1533)
Малишевський О. – (424)
Мальована З. – 592
Мамчур В. – 1328–1330
Манаєнков В. – 892
Манько М. П. – 1408
Манюк Г. – 1031
Марач І. – 893–895, 1320
Маринич О. М. – 9, 1426
Мариняк К. – 896
Марк В. – (589)
Маркова В. – 1070
Мартиненко М. – 1071

Мартинюк С. – 70
Марушак І. – 43
Марчук Н. – 1072–1074
Масик О. – (1289), (1310), 1331
Матвієнко Н. – (973)
Матвіїв А. – 95
Матвіїв О. – 1442
Матвійчук Н. – (1029), (1032), 1075, (1124)
Матвійчук С. – (405), (468), (476)
Матчук В. – 667
Медведєва О. – 81, 1332
Медведь С. – (457), (479)
Мележик В. – (387)
Мелешук О. – (306), 593
Мельник А. – (176), (379), (426)
Мельник В. А. – (392)
Мельник З. – 897
Мельник Л. – (607), 898
Мельник Н. – 814–816, 820, 1333
Мельничук Р. – 265, 1253
Мельничук С. – 594
Меремінський А. Й. – 1427
Миколаєнко І. – 471
Мироненко Д. О. – 1631
Михайлюк О. Г. – 13,
Михальська В. – (868), (1057), (1196)
Михальська О. – 900–903
Мікота І. – 132, 133
Мікота М. – (133), (135–136), (142), (145), (159)
Мінюк Г. – 596, 1077
Мірошник Д. – (1368), (1376), (1378)
Міщерук Л. Ф. – (915)
Міщерук Ю. Ю. – (915)
Мних А. – 598
Мороз Е. Г. – 516
Мороз Ю. М. – 1423
Мосендз Л. – (1535–1537), (1558)
Москвич В. – (521), 600, 618
Мостов П. – 904
Мостовий С. – 267
Мошняга Л. – 601, 905
Музичук В. – 906

Музичук Н. – (1569)

Нагорний П. – (501), (1313)

Надеждіна А. – 82–84, 134, 164, 173, 269–273, 346, 441–447, 502, 605–610, 647, 733, 760, 778, 907–917, 934, (1033), 1034, 1078–1084, 1254–1256, 1316, 1334–1339, 1419–1420, 1458, 1543–1545, 1583–1585, 1603–1604

Назарець Л. – 918

Назарова І. – 1085–1088, 1586

Намозов О. – 20–21, 47, 58, 99, 101, 103, 108, 112, 116–119, 122, 135–147, 154, 275–277, 449–450, 517, 612–615, 723, 739, 749, 761, 784, 1089–1093, 1211, 1216, 1226, 1244, 1257, 1274–1275, 1340–1342, 1409, 1428–1429, 1459, 1475, 1495–1496, (1522), (1530), (1532), (1539), (1543–1544), (1546), 1547, (1552), (1596–1607), 1625

Намозова В. – 451–452, (1144), 1480–1483, 1626

Намозова Н. – 1094, (1118)

Напиткін В. М. – 59

Настіна В. – 615

Наулік Н. – 1548

Наумець І. – 278

Небісь Т. – 734

Невже С. – (1119)

Немолловський А. – 612

Неродик О. – 279

Несесюк І. – 1095

Нестеренко В. – (1334), (1336)

Нестеренко О. – 1343

Нестерчук А. – 616

Николайчук О. – 165

Никончук О. – 48–51, 85–87, 90–94, 148, 162–163, 166–169, 171, 201, 203, 280–311, 381, 454–466, 505, 553, 592, 617–638, 734–740, 762–767, 797–799, 802–803, 806, 827, 854, 885, 920–931, 993, 1096–1110, 1217–1220, 1234–1236, 1258–1259, 1323, 1344–1359,

1460–1464, 1497–1500, 1549–1550, 1574, 1587

Нікітчук А. – 149, 1004, 1111

Нікіфорова Г. – 1508–1509

Нікольченко Ю. М. – 25,

Ніколюк К. – 639

Новак В. – 922

Новак Г. – 100, 932, 1588

Новак О. – (458), (463)

Нонка М. – 1112

Носко І. – 841, 933

Овдійчук В. – (269), 312

Овдійчук О. – (1346)

Овдійчук Я. – (386), (488)

Овчарук І. – (1213)

Оженинський О. – 640

Озарчук Л. – (186)

Озарчук Н. – 934

Олейніков В. – 1361

Олекса С. – 571

Олексієнки, родина – 1208

Олексійчук В. – 1260–1261

Оліфер Є. – 935

Омельчук М. – 64

Омелянчук І. – 525, 741, 1113

Онацька Г. – 1513, 1551, (1560)

Онищук І. – 641

Оніщук А. – 169

Оніщук Б. – 936, 1114, 1361

Оніщук П. – 642, (1386)

Онопрійчук В. – (1072), (1103)

Орлов Б. – 314

Осадчук В. – 1262

Осейчук О. – (938), (1068), (1074)

Осипчук Н. – 937

Осійчук А. – (1028)

Осійчук В. – (1028)

Павленко Р. – 643

Павловська І. – 202, 315, 317, 1552, 1605

Павловський О. – (411), (429), (481)

Панасенко О. – 23, 68

Панченко В. – 60
Панчук Г. – 644
Паранько Ю. – 1115
Парусінський А. – (1234)
Парфенюк А. – (438)
Парфенюк В. – 123
Парфіненко М. – (459), 466, (1079),
(1511)
Парчевський І. – (1406), (1418)
Парчук І. – 1362
Пастух І. – 1117–1118
Пастушенко М. – (88)
Пацурківський М. – 316
Пацурківський Р. – (1317), (1367)
Пащенко О. – (497)
Пащук І. – 769, 1504, 1589–1591
Пенківська Н. – 728
Переходько В. – (384)
Переходько О. – (1194)
Петренчук В. – (324)
Петренчук Г. – 939
Петренчук Н. – 940
Петрик А. – (388), (410), (480),
(1467)
Петрина Т. – 318
Петриченко А. – 646
Пилипчук Я. – 1119
Пиясюк Р. – (391), (418–419), (461),
(465)
Пікула С. – 467
Пінчук І. – 647
Плющ Ю. – 941
Покутянський Т. – 649–650, 742
Поліщук О. – 651, 770, 1364
Польова Л. – 800, 919, 942–943,
1161, 1366, 1443
Полюхович Б. – (437), (482)
Полюхович Д. – (862), 1501
Полюхович Т. – 1365
Полюхович Ю. – (876)
Понізов В. – (186), 323, 652
Понізова Є. – 134
Попова Т. – 1120
Порошенко П. – (440), (472)

Постоловський Р. М. – 817
Потапчук В. – (397), (432), (442),
(490)
Потапчук Л. – (283)
Потапчук Р. – (283), (526)
Потянок О. – 1554
Праск С. – 654, 818, 1200, 1200–
1207, 1444, (1575), 1592, 1608–1609,
(1610), 1611, (1612–1620)
Примак А. – (384)
Примак Т. А. – 1325
Прищепа О. П. – 1632
Продай А. – (384), (399), (492)
Прокопович О. – (430), (436), (485)
Прокопчук К. – 1123
Прокопчук О. – (127), (1578–1580)
Промська О. Л. – 1630, 1632–1633
Проскурня В. – 1367–1369
Пруцков О. – (408), (455), (478)

Радчук А. – (324)
Ракс О. – 807
Рафальський В. – 658
Рачок П. – 474, 1466
Ребець Н. – (610)
Регеза О. – 945–946
Рещинський Ю. – (152)
Рибак Г. – (139), (862), (1480), (1496),
(1501), (1524)
Рицький Д. – (389)
Рицький І. – 801, 1445
Ричко В. – 1124
Ричков П. А. – 1224
Риштий В. – 772, 947
Рогашко А. – 329, 660, 1502
Рокунь С. – 331
Романенко Г. – 332
Романцев М. – (456)
Романюк В. – 661
Романюк Д. – 948
Романюк Л. – 198, 776, 1503
Ромасевич М. В. – (84)
Ромашко О. – 1514
Рошинські, родина – (1209), (1483),

(1492), (1494)
 Рошук А. – (380), (382)
 Руденко Т. В. – (131)
 Рудик В. (456)
 Руссу А. – (404), (439), (464), (475)
 Рябков А. – (966)

 Саблей Я. – 339, 1125 – 1128, 1556, 1617
 Саблей Я. – 662, 1555
 Савонов В. – 663
 Савчук П. О. – 96
 Садова Л. – 949
 Салівончик Р. – (415), (420), (444), (454), (471–472), (496), (508), (1458)
 Салій І. – (402), (458)
 Самсонюк Т. – 150–152
 Сасинюк Л. Л. – (923)
 Сахнюк Л. Г. – 993, 1632
 Сацюк І. Л. – 1427
 Свешніков І. К. – 25,
 Свиначська С. – 1129–1130
 Свиначський В. – 561
 Свиначчук С. – 1131
 Свищ П. – (324), (1498)
 Світощук О. – 664, 1132–1134
 Семенюк Г. – 665
 Сербін Г. – 26, 1407
 Серветник Л. – (1478–1479), (1482), (1490)
 Серган О. – 1373–1374
 Середа Д. – 312
 Середа М. – (670)
 Середа П. – 1206
 Сидоренко В. – 153
 Сидоров В. – (157), (1396–1397)
 Сидорук В. – (386) (396)
 Симонов К. С. – (1246)
 Синів О. – 1593
 Ситінська Л. – 952
 Сич М. – (497)
 Сівак І. – (1287)
 Сімчук В. – 499
 Сірук Д. – (1314), (1352)

Скитський І. П. – 1424
 Скуб'як А. – (1280)
 Слівінський В. – (150)
 Слободзян О. – 1161
 Слонець Б. – 500, 666
 Смирнова Г. – 1135–1137
 Снісаренко С. – 667, 1301
 Снітко З. – 950
 Снітко М. – 333
 Снітчук М. – 1138
 Снітчук О. – (1019), (1026), (1078), (1111), 1139–1140, (1186), (1190), (1221)
 Собкович О. – 669–674
 Соколенко Г. – 1510, (1525)
 Соколюк С. – 1141
 Солов'ян М. – (1376)
 Соломко М. – 334
 Сосюк В. – 1467, 1511
 Ставський В. – (420), (440), (454), (471), (473), (1449), (1451), (1461–1462), (1464)
 Старенька Х. – (1000)
 Стасюк В. – (1495)
 Стасюк Н. – 1145
 Стасюк О. – (164), (423), (1161)
 Стахнюк Ю. – 675–676
 Стельмах Ю. – 501
 Стельмашук А. – 1146
 Стельмашук В. – (1258)
 Стельмашук С. – 1147, 1263
 Степанович Р. – 146–147
 Степанський В. – (1333), (1379)
 Степанчук М. – 50, 106, 677
 Степанчук О. – (424)
 Степанюк Л. А. – 1633
 Степура І. – 336–337
 Степчук М. – 502
 Степчук Т. – (394), (430), (436), (445), (486), (509)
 Стецюк О. – (409)
 Столярчук Б. – (1531), (1538), 1630
 Стрижевський А. – (104), (105), (110), (1477)

Стрілець В. – 678
Стрілецький І. – (924), (949), 951,
1148–1151
Струс В. – 503
Ступницька С. – 1152
Ступницький С. – 679, 802, (810)
Сульжик О. – (1014)
Сульжук О. – (1167)
Супрунець О. – 774
Сущик А. – 1378
Сущук А. – 1379
Сьомак В. – (385), (423), (494)

Табаків С. – 954
Талащук В. – (254), (260), 338–339
Тарасов М. – (1095)
Тарасюк Н. – 743, 1594
Таргоній Д. – 955
Таргоній І. – (862)
Татаренко С. – 1380,
Телегуз К. – (93)
Теліга О. – (73)
Терешко М. – 212, 340, 1264
Терещук М. – (540)
Терлецький Ю. П. – 57, 62
Тет Ю. – 341
Тильман В. – (179), (1229)
Тимошина О. – 847
Тирик З. М. – 1628, 1630, 1632–1633
Тищенко К. І. – 24,
Тішко А. – (406), (446), (477), (504)
Ткач В. А. – 101, 154
Ткач О. – (430), (436), (485), 680
Ткаченко С. – 681
Ткачук К. М. – (83)
Ткачук Н. – 342
Ткачук П. – 505
Ткачук С. – 343–344, (745)
Ткачук Ю. – (422), (431), (443),
(1465)
Токар Н. – (609)
Томілович О. – 345, 682–683
Топольська Т. – 346
Трофимчук Д. – 1421

Трофимчук П. – (294)
Трофімчук Л. – (281)
Троцюк Л. – 155, 506, 1618
Тубіна С. – 347, 684–685, 805, 956,
1265, 1447
Тулюлюк І. – 957–958
Туришин А. – 511
Тшосковські С. – (363), (705)
Тютюнник Ю. – (102)

Углова О. В. – 1631
Удодік В. – 170, (171)
Українець А. М. – 1630

Фаліковський В. – (453), (484)
Федас С. – 243, 354, 689, (1020), 1157
Федишин Ю. – 806–807
Федоренко Д. – 663, 1267
Федотова Я. – 1158, 1241
Фейштер Д. – 1385
Фесюк К. – 690
Фесюк Н. – (1526), (1545), (1553)
Фесюк О. – 691, 1386
Фесюк С. – (834)
Філімонюк А. – (257), (764), (771),
776–777, 1387
Фурс М. – 88

Халейко Ю. – 1388
Харченко В. – 355–357
Харчук І. – (1119)
Харчук Ю. – 1134
Хасевич Н. – (1112), (1456), (1476),
(1481), (1484), (1493)
Хитрий Ч. – 52, 113, 124, 1389,
(1547)
Хіміч А. – 693
Ходаковська Н. – (674)
Хомич Д. – 200, 213, 222, 335, 358–
359, 530, 694–695, 965
Хорошев А. – (891), (903), (1050–
1051), (1069), (1142)
Худа В. – (1291), (1380)

Царук Г. – 360, (877), (921), 1159–1163, 1207
Циганчук О. – (384)
Цикун Н. – 1164–1170, 1557–1564, 1595, 1619–1620
Цикун О. – (458)
Цимбалюк Є. – 664, 919, 966, 1171, 1390–1392, 1565, 1614
Цимбалюк І. – 172, 361, 510, 696
Цимбалюк К. С. – (80)
Цимбалюк С. – (80), 165
Цинкаловський О. – 27,
Цицюра О. – 1393
Цьох О. – (384), (399), (492)

Чабан Г. М. – (1252)
Чайка В. – 1242
Чепела Л. – 1268–1269
Чепурко М. – (1298), (1390)
Чернецький П. – 697
Чижов Г. – (308)
Чикун З. – 968–969
Чирва Т. – 744
Чирук Ю. – 698
Чорногубов К. – 1172
Чугай Д. – (1347)
Чуєв М. – 157
Чуй Р. – 970
Чурсін А. – 158

Шабаровська В. – 1243
Шабаровський В. – 28, 971
Шаварський А. – (385), (469), (494), (512)
Шакура М. – 1512
Шама Б. – 1395
Шама М. – (1370), (1374), (1394)
Шарапа В. – 972
Шарафан С. – 1173–1174
Шахрай О. – 1175
Швая І. – 511
Шевченко Т. Г. – (864), (866–867), (1469–1475)
Шевчук Д. – (386), (489), (1368)

Шевчук О. – (173)
Шевчук С. – 1176
Шершень М. – 1177
Шершун Б. – 534
Шершун В. – (398)
Шершун Л. – 1179–1180
Шибковський А. О. – (1326)
Шилан Є. 1566
Шинкаренко З. – (1099), (1107), (1195)
Ширко Т. – (94), (95), (1018), (1023), (1120–1121), (1143), 1181, (1183)
Шклярук В. – 53, 221, 223, 362–366, 600, 699–707, 745, 779–780, 801, 808–811, 973–975, 1149, 1172, 1182–1192, 1221, 1270, 1396–1398, 1569
Шморгун Є. – 1474, (1520)
Шульган С. – 367
Шумейко Н. – 976

Щебивок І. – (959)
Щебивок Я. – 977, 1193

Юркова О. – 54–55, 368–373, 512–513, 552, 708–713, 979, 1271, 1400–1401, 1606
Юхля М. – 714–715
Юхневич П. – 375
Ющенко К. – (297), (625)
Ющук Б. – 1607
Ющук Л. – 980–981

Явір М. – 1515
Яворівський В. – (1557)
Якимець В. – 376
Яковенко П. – 159
Яковчук В. – 1445
Янишен К. – 8, 56, 355, 377–378, 514, 555, 567, 717–721, 729, 746–748, 781–783, 812–813, 857, 982–988, 1196–1199, 1222, 1260, 1272, 1387, 1402–1404, 1415, 1445, 1570
Янковська В. – 1516
Янчук Н. – (1566)

Янчук С. – (1284)

Яремчук А. – (1012), (1436), (1439),
(1441–1443), (1447)

Ярмольчук Б. – (497)

Ярмольчук В. – (1220)

Ярмолюк С. – 989

Ярошик Ю. – 990, (1358)

Ярощук В. П. – (1176), 1630, 1632–
1633

Яскал А. – (364)

Список переглянутих і розписаних періодичних видань

Андріївський вісник [Рівне] (ж)	Медичний вісник+ [Рівне]
Бібліотечна планета (ж)	Мистецькі грані [Рівне] (ж)
Будівельник	Молодь України
Бурштиновий край [Рівне]	Надслучанський вісник [Березне]
Вектор безпеки [Рівне]	Народна газета
Відомості Верховної Ради України (ж)	Народна творчість [Рівне]
Вільне слово [Рівне]	Наша газета
Вісник Кореччини	Нова Волинь [Рівне]
Вісник СЗ [Рівне]	Нова педагогічна думка [Рівне] (ж)
Вісті Рівненщини	Нове життя [Здолбунів]
Віче Костопільщини	Новини Костопільщини
Вічеве слово [Костопіль]	Ого [Рівне]
Волення з Волині [Луцьк] (ж)	Офіційний вісник України (ж)
Волинський Монітор [Луцьк]	Погорина (ж)
Волинь [Рівне]	Податкові вісті [Рівне]
Голос України	Полісся [Зарічне]
Гомін [Млинів]	Природа і суспільство (ж)
Дзвін (ж)	Провінційна газета [Рівне]
Дзвін [Рівне]	Радянська Україна
Дзеркало плюс [Дубно]	Рівне вечірнє
Дубровицький вісник	Рівне Експрес
Духовна нива [Рівне]	Рівне-Ракурс
Життя і слово [Острог]	Рівне Час
За відродження [Рівне]	Рівненська газета
Замкова гора [Острог]	Рівненська правда
Замок [Дубно]	Рівненський діалог
Зелені шати [Рівне]	Рівненський кооператор
Зміна [Рівне]	Рівненський регіон
Клеванський тракт [Зоря,	Рівненський репортер
Рівненський район]	Рівняни (ж)
Костопіль-ЦЕНТР	Рідний край [Гоща]
Костопільський Край	Робітнича газета [Київ]
Костопільщина 21 століття	Сарненські новини
Літературна Україна	Сім днів [Рівне]
Літопис Заходу [Рівне]	Слово і час [Рівне]
Льонокомбінат [Рівне]	Слово Просвіти
Медичний вісник [Рівне]	Урядовий кур'єр
	Червоний прапор [Рівне]
	Червоний промінь [Костопіль]

ЗМІСТ

Степанюк Л. А. Від укладача	3
Основні віхи історії.....	6
Загальні праці про місто	8
Геральдика.....	12
Походження назви міста	12
Майдани і вулиці Костополя	13
Населення	14
Почесні громадяни.....	15
Костопіль в найдавніші часи (1783–1917)	15
Події Української революції (1917–1921).....	16
Міжвоєнний період (1921–1939)	17
Костопіль у роки Другої світової війни (1939–1945).....	18
Костопіль в період радянської системи (1945–1991)	22
Костопіль в добу незалежності України (1991–2023).....	23
Суспільно-політичне становище	23
Учасники АТО/ООС та російсько-українська війна	41
Соціально-економічний розвиток	53
Промисловість	70
ТМ «Родина»	70
ПрАТ «Костопільський завод скловиробів».....	72
ТОВ «Свиспан Лімітед»	76
Освіта. Наука.....	79
Культурно-мистецький Костопіль	94
Просвіта	113
Народна творчість. Етнографія. Фольклор.....	114
Релігія і церква	115
Медицина, охорона здоров'я.....	117
Спорт. Туризм	119
Природні ресурси краю	133
Пам'ятки історії, культури, архітектури	135
Відомі люди краю	138
Літературний Костопіль	140
Костопіль у творах літератури та мистецтва	151
Бібліографічні посібники.....	152
Допоміжний апарат. Іменний покажчик.....	154
Список переглянутих видань.....	166

УДК 016.94(477.81)
М 65

Місту Костопіль – 240 років : наук.-допом. бібліогр. покажч. / Рівнен. обл. універс. наук. б-ка ; уклад. Л. А. Степанюк ; наук. ред. О. Л. Промська ; ред. З. М. Тирак ; відп. за вип. В. П. Ярощук. – Рівне : Формат-А, 2024. – 168 с.

Укладач

Людмила Адамівна Степанюк, головний бібліотекар відділу наукової інформації та бібліографії Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки

Науковий редактор

Олександра Леонідівна Промська, заступник директора з наукової роботи та автоматизації Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки, кандидат історичних наук

Редактор

Зінаїда Миколаївна Тирак, провідний редактор науково-методичного відділу Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки

Відповідальна за випуск

Валентина Петрівна Ярощук, директор Рівненської обласної універсальної наукової бібліотеки, заслужений працівник культури України, кандидат історичних наук

Підп. до др. 03.02.25 р.
Формат 60x84 1/16. Папір офсетний.
Ум. друк. арк. 7,0. Зам. № 2.

Віддруковано ПП «Формат А»
вул. Центральна, 58, с. Корнин
Рівненського р-ну, Рівненської обл., 35304

